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OLEH KANKER: PROTOKOL SIMPSON RICK

Protokol Rick Simpson

"Miwiti wong kanthi dosis minimal, ukuran setengah gandum saka beras grained cekak sing garing. Sanajan
minyak ora bahaya, kurang luwih becik tinimbang sing miwiti perawatan. Wiwitane mung njupuk sekilas zat
sing luar biasa iki saben wolung jam, banjur tambah dosis saben patang dina kanthi rutin lan mengko toleransi
sampeyan bakal  nambah.  Yen wong kasebut  ujar  yen dheweke ora ngrasakake efek utawa dheweke mung
ngrasakake, aku bakal nganggep iki dosis sing apik kanggo pamula. Sampeyan mung pengin njaluk sethithik
obat ing sistem kasebut supaya bisa mulai biasa.

Sampeyan ora bakal ngerti  persis apa sing bakal ditanggepi  wong, mula alon-alon,  lan tambah dosis saben
patang dina, nganti pasien bisa ngonsumsi total gram saben 24 jam. Cara paling apik kanggo ngrampungake
yaiku  supaya  dheweke  njupuk  dosis  sing  padha  karo  sapertelone  gram saben  wolung  jam,  yen  wis  biasa
nggunakake. Nanging, aku pengin ngelingake wong sing ngalami kasusahan yen dosis bisa ditambah kanthi
luwih alon, nanging kanggo asil paling apik, bisa ditrapake kanthi cepet.

Iki minangka instruksi dosis sing disaranake Rick, yen pasien bisa nambah toleransi kanthi cepet. Yen protokol
iki ditindakake, akeh pasien sing bisa mlaku nganti telung minggu yen bisa ngonsep sepertiga gram saben 8
jam. Nanging umume biasane umume pasien papat nganti limang minggu sadurunge bisa ngonsumsi jumlah iki
saben dosis, sawise bisa terus njupuk siji gram saben dina nganti bisa mari utawa kondisine bisa dikendhaleni.

Rick seneng nyedhiyakake obat iki ing jarum suntik plastik, sing ora duwe jarum, nanging mung ana bukaan
cilik sing bisa diperet minyak kasebut. Dheweke ujar manawa nyedhiyakake minyak kanthi cara iki bakal luwih
gampang pasien kanggo ngukur dosis lan nyetop bahan-bahan asing saka kontaminasi obat kasebut.

Cara paling gampang kanggo umume ngerti jumlah sing kudu ditelan yaiku mbandhingake karo beras garing
sing cendhak. Dosis pamula udakara setengah ukuran siji saka pari-padi iki utawa udakara udakara wolung inci,
jumlah iki padha karo udakara seprapat tetes. Ing sawetara kasus, sing duwe toleransi sing sithik bisa uga ngerti
yen iki bisa uga angel banget ditangani kanthi wiwitan, mula, yen prelu, bisa diwiwiti kanthi luwih sithik.

Dosis ukuran iki kudu dicerna kaping telu saben dina, esuk, ing wayah awan, lan udakara jam sadurunge pasien
turu. Sing kudu ditindakake para pamula yaiku meres, padha karo setengah wiji beras garing saka jarum suntik
plastik lan dosis kasebut. Sanajan kita ngomong babagan jumlah sing sithik banget lan ora bakal ngrusak pasien,
amarga pengaruhe, bahan iki kudu digunakake kanthi hormat.

Sawise patang dina ing dosis iki, banjur tikel kaping pindho dadi dosis sing padha ukuran gabah, utawa dosis
udakara udakara seprapat inci nalika diperes saka jarum suntik. Banjur, patang dina mengko, dosis bakal tikel
maneh lan iki diterusake saben patang dina nganti pasien bisa mangan panganan sing padha karo nembelas biji
pari saben dosis. Jumlah iki padha karo udakara wolung nganti sangang tetes minyak saben dosis, udakara
udakara sepertiga gram.

Siji ml mung bobote luwih saka siji gram, mula yen pengin pasien, bisa nggunakake pangukuran iki kanggo
nemtokake dosis. Ing wektu kasebut, pasien biasane terus ing dosis iki nganti entuk efek sing dikarepake karo
kondhisi medis. Bakal ana pasien sing ora bakal bisa nambah dosis kanthi cepet, nanging Rick njaluk supaya
cepet-cepet njupuk, supaya minyak bisa ngatasi panandhang kasebut. Kajaba iku, bakal ana sing bisa ngombe
obat iki kanthi luwih cepet lan Rick ora nemoni masalah kasebut, sajrone pasien kepenak njupuk luwih cepet,
tegese bakal luwih cepet ditambani.

Kasunyatane, Rick rumangsa yen pasien kudu tetep ing zona nyaman nalika nggunakake obat iki.  Nanging
dheweke isih mikir  manawa sapa wae sing duwe kondhisi serius ora kudu main game iki,  amarga yen ora
ditrapake kanthi bener, bisa uga ora bisa ngatasi kondisi sing dimaksudake kanggo nambani.

Amarga pangobatan iki aman banget kanggo digunakake, kita ora biasane ngukur dosis kanthi tepat, nanging
kanggo sing seneng pangukuran sing akurat lan timbangane kanthi akurasi sing cukup, wiwiti udakara 0,01 g
(10 mg) utawa kurang kaping telu saben dina. patang dina. Yen sampeyan bisa, tikel dadi 0,02 g (20 mg) patang
dina, banjur 0,04 g (40 mg) patang dina, 0,08 g (80 mg) patang dina, 0,16 g (160 mg) patang dina , banjur 0,32
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gram (320 mg). Iki bakal dadi jadwal dosis sing ideal kanggo wong sing bisa ngonsumsi bahan iki kanthi cepet.
Sampeyan uga ngerti yen dosis 1-5 mg biasane ditoleransi tanpa gejala.

Yen sampeyan bisa nggunakake tunas Indica kanthi nilai dhuwur, minyak sing diasilake bakal sedatif banget.
Iki efek minyak sing bakal ngasilake yen sampeyan wis ngasilake "Rick Simpson Oil" sing asli lan ora ana sing
kudu kuwatir.  Pasien mung turu lan pungkasane bakal  tangi.  Sawetara bisa uga rumangsa watu rada cilik,
nanging bakal  ora cilaka,  lan biasane sajrone sajrone jam sawise tangi,  rasa ngantuk iku bakal  ilang.  Yen
minyak  diasilake  saka jinis  sativa  rami,  ngarepake  alangan  lan  sativa  energi  sing tahan lama bakal  tahan.
Sampeyan ora pengin wong sing ngalami kahanan serius kaya kanker nyoba njupuk minyak kanthi efek kasebut
lan pasien ora bakal nampa mupangat obat sing bisa diwenehake indica sing apik. Ora kabeh wong seneng
dhuwur lan ora nate obat-obatan supaya bisa dibenturi watu ing zat iki.

Intine yaiku njaluk obat menyang pasien kaping telu saben dina. Pasien mung bisa nyelehake ing driji banjur
diusap  ing  untune.  Banjur,  ngombe banyu adhem utawa teh  supaya bisa  gampang ditelan.  Sawetara  galur
ngasilake ekstrak sing ora duwe rasa sing nyenengake nanging gampang diatasi. Cukup lebokake dosis pasien
ing roti cilik lan gulung, banjur lebokake cangkeme lan diwenehi banyu. Semono uga bisa ditindakake kanthi
nggunakake gedhang utawa jinis buah liyane. Gagasanipun yaiku supaya minyak kasebut cepet banget menyang
pasien, nanging Rick isih seneng ngerti yen dheweke tetep ana ing zona nyaman.

Saben wong beda-beda lan toleransi kita kanggo obat iki beda-beda saben wong, dadi manawa pasien kepenak
karo jumlah sing dikonsumsi. Kanthi kondhisi sing serius, penting supaya pasien nggunakake obat iki kanthi
cepet, saengga bisa uga duwe kesempatan sing luwih apik kanggo urip. Kaya sing wis dakkandhakake, sanajan
minyak ora bahaya, yen kakehan, asring pasien ora seneng karo pengalaman kasebut. Dadi, coba tambah dosis
kanthi alon-alon; Kanthi mangkono, dheweke bakal kepenak nggunakake.

Nanging, kaya sing dikepengini, penyakit sing agresif kudu diobati kanthi agresif, mula yen aku duwe bebaya
sing ngancam nyawa, aku bakal nggunakake ekstrak kaya sing bisa daklakoni ing wektu sing paling cedhak.
Aku rumangsa kudu siyap, mula sapa sing bisa nggunakake obat kasebut sanalika bisa, amarga dheweke bakal
ngerti apa sing diarepake, apa dheweke kudu ngonsumsi dosis sing luwih gedhe.

Pangobatan standar kanggo ngreset awak menyang kondisi kesehatan sing apik yaiku 60 gram minyak bermutu
tinggi sing dicerna sajrone telung wulan. Kanggo sing wis ngonsumsi kemo lan radiasi, luwih becik sampeyan
langsung nggunakake 120 nganti 180 gram minyak. Biasane, 60 g bisa ngobati kanker serius, nanging kanggo
wong-wong sing wis rusak sistem medis, asring luwih kudu nyegah kanker bali lan ngilangi kerusakan sing
ditinggalake perawatan kasebut.

Sawise pasien sehat maneh, sampeyan bisa nyelehake dosis nganti siji utawa rong gram saben wulan utawa
kaya sing disenengi pasien; saka perspektif  kita,  luwih apik. Aja ngilangi dosis perawatan,  amarga penting
kanggo  njaga  kesehatan.  Sawijining  gram  sewulan  utawa  setitik  sedina  sawise  kerja  ing  wayah  sore  ora
kepenak, nanging miturut Rick, mesthine cukup kanggo njaga kesehatan awak.

Kajaba iku, dheweke seneng karo pasien nggunakake barang alami liyane kayata wiji apel lan suket gandum
bebarengan karo perawatan minyak. Saka pengalamanku, aku uga pengin pasien mangan wiji rami,  amarga
minyak sing dikandung iki akeh nutrisi lan apik kanggo awak.

Rick uga percaya yen pasien kudu nyoba nyiyapake pH awak kanthi cepet kanthi ngombe kaya semangka utawa
jus lemon lan liya-liyane. Dheweke ujar manawa iki paling penting lan nglakoni bisa menehi pasien kesempatan
sing luwih apik kanggo urip.

Pasien  uga kudu miwiti  mangan luwih  akeh woh-wohan lan  sayuran  lan  kurang mangan daging,  utamane
varietas olahan, sing ngemot racun-racun. Rick pitados banget babagan panggunaan mesin jus lan dheweke
rumangsa yen dosis vitamin C sing gedhe uga bisa menehi mupangat sing gedhe.

Iki minangka protokol Rick Simpson lan dadi sebab jenenge jenenge bakal dikenal nganti selawase. Sampeyan
bisa uga pinemu sing paling penting ing kabeh jaman lan efek sing migunani kanggo apa sing diwenehake
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manungsa  iki  ora  bisa  dingerteni.  Apa  gunane  obat  lan  teknologi  modern  yen  ora  bisa  digunakake?  Yen
sampeyan pengin ndeleng asil, coba cara ngobati cara Rick.

Kita wis dikritik amarga nyebut minyak iki minangka obat, nanging apa maneh sing bisa diarani obat sing bisa
digunakake kanthi apik kanggo ngatasi masalah medis? Sawetara kayane nganggep tembung tamba - kabeh
tegese  minyak iki  bakal  menehi  urip  langgeng,  nanging dudu sing dikarepake  Rick.  Mesthi,  obat  iki  bisa
nambah umur sampeyan lan sampeyan bisa urip luwih suwe kanthi panggunaan, mula ora ana sangsi. Nanging,
iki ora ateges bakal menehi urip langgeng.

Minyak iki isih durung kasedhiya kanthi sah, mula mbutuhake wektu suwene wektu kanggo nemtokake pirang-
pirang taun suwene. Saiki, kita ora ndeleng obat iki minangka elixir keabadian lan kita yakin ora bakal nggawe
sampeyan  bukti-bukti  peluru.  Isih,  kaya  sing  dicritakake  Rick,  yen  kita  nemokake  kunci  kalanggengan,
dheweke yakin yen rami bakal dadi bahan utama.

Aja mikir yen nggunakake, sampeyan ora bisa kena virus. Sampeyan isih bisa ngalami flu, nanging efek kasebut
bisa suda banget lan sampeyan bakal luwih cepet pulih. Yen ana pandemi utawa prekara kasebut, yen sampeyan
ngonsumsi utawa sampeyan wis ngonsumsi minyak sing apik kanggo tanduran iki, kasempatan kanggo slamet
bakal nambah banget. ” Jindrich Bayer, Phoenix Luh: Crita Rick Simpson

Informasi Dosis

Apa ana protokol kanggo perawatan kasebut?

"Ana  protokol  lan  kudu  ditindakake  supaya  perawatan  bisa  efektif.  Lenga  sithik  bisa  digunakake  kanggo
ngobati kanker kulit lan kahanan liyane kanthi topikal utawa bisa diuap lan dihirup kanggo mbantu ngrawat
kahanan paru-paru. Minyak kasebut uga bisa digunakke ing awak yen digunakake ing bentuk supositoria utawa,
mesthine bisa langsung ditelan kanthi tutuk. Kanggo ngobati kanker internal, pasien kudu nggunakake minyak
kasebut  kanthi  cepet.  Umumé,  sampeyan  mesthi  pengin  njaluk  obat  iki  menyang  wilayah  sing  nyebabake
masalah kanthi cara sing paling masuk akal. Contone, yen sampeyan ngobati kanker usus, cara perawatan sing
paling efektif bisa uga njupuk minyak ing bentuk supositoria.

Pasien rata-rata bisa ngobati perawatan kanker 60 gram sajrone 90 dina. Wong sing ngalami kerusakan radiasi
lan kemoterapi,  utawa pasien sing ngalami pirang-pirang taun ngalami MS lan kahanan serius liyane, bakal
nemokake ing sawetara kasus manawa masalah medis bisa mbutuhake wektu suwe kanggo mari.

Wong-wong sing ngalami kerusakan serius saka sistem medis lan mung miwiti perawatan kudu ngerti manawa
minyak alami iki ora ngasilake obat cepet. Pasien, pasien kasebut mbutuhake minyak luwih akeh lan butuh
wektu sing luwih suwe. Pasien kasebut kudu nyoba ngonsumsi 120 nganti 180 gram sajrone nem wulan kanggo
mbebayani  kabeh  kemoterapi  lan  radiasi  sing  ditinggalake  lan  kanggo  ngrampungake  kerusakan  sing
disebabake dening penyakit jangka panjang liyane lan apa sing digunakake kanggo ngobati. Sawise pasien wis
mari lan kabeh karusakane wis dibalekake utawa kondhisi wis ora bisa dikendhaleni, luwih becik aku terus
njupuk dosis perawatan 1 nganti 2 gram minyak saben wulan kanggo njaga kesehatan. Kanggo wong diwasa, iki
padha karo udakara setitik saben dina, lan yen wis biasa nggunakake, dheweke ora bakal ngrasakake efek, dadi
aku ora bisa mbayangake manawa rega kasebut larang banget kanggo kesehatan sing apik. ” Rick Simpson,
Hemp: Tanduran paling Obat

Napa Dosis Pangopènan Penting Penting?

"Kabeh wong kudu ngonsumsi dosis perawatan supaya awak bisa detoksifikasi lan sehat. Sing dibutuhake mung
1 nganti 2 gram minyak sewulan, cukup yen ngeculake wengi nalika udakara sak jam sadurunge turu. Iki bakal
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menehi turu turu ing wayah wengi lan malah bakal menehi perlindungan kanggo sinaran radiasi saka Jepang lan
liya-liyane.

Minyak kasebut bisa digunakake kanggo awak sampeyan supaya sampeyan sehat lan menehi perlindungan saka
macem-macem masalah kesehatan. Aku ora bakal ngidini anakku njupuk vaksin lan tembakan sing nggegirisi
iki sing ditepungi wong-wong kaya Bill Gates. Yen aku pengin nglindhungi anak-anake saka flu, aku bakal
ngandelake minyak hemp sing diproduksi kanthi bener, amarga aku ngerti yen efektif lan ora bakal nyebabake
cilaka.

Aku saranake supaya pasien miwiti kanthi telung dosis saben dinane, ukuran separo gandum pari sing cendhak
garing. Dosis kaya iki padha karo ¼ tetes, saengga sampeyan bisa ngerteni, para pamula biasane diwiwiti kanthi
dosis sing cilik banget.

Siji-sijine aku nyaranake supaya pasien miwiti kanthi dosis sing luwih gedhe yaiku supaya obat-obatan ora bisa
ngobati rasa lara sing ketagihan lan mbebayani kanthi cepet utawa yen wis cedhak karo pati. Nalika wong sing
nggunakake obat kasebut miwiti perawatan minyak, umume dipotong dadi loro. Tujuane yaiku nggunakake
cukup minyak kanggo ngatasi rasa lara lan kanggo mbantu pasien bebas saka panggunaan obat-obatan farmasi
adiktif sing mbebayani kasebut. Nganggo minyak kasebut dadi luwih gampang kanggo pasien ngrampungake
tugas iki lan dheweke bakal nandhang sangsara kurang masalah amarga minyak kasebut bisa mbantu ngatasi
kecanduan.

Kanggo wong-wong sing ana ing kahanan iki, aku mikir dosis pertama kudu tikel kaping pindho tinimbang sing
dikonsumsi  rata-rata  pamula.  Banjur,  dosis  kasebut  kudu ditrapake kanthi  cepet  nganti  tekan titik  sing ora
mbutuhake obat liya kanggo ngontrol rasa sakit. Nalika njupuk wong-wong mau kayata morfin, sampeyan bisa
uga nemoni sawetara masalah. Kadhangkala nalika nyampur minyak lan morfin, bisa nyebabake efek morfin
luwih jelas lan pasien bisa uga mulai halusinasi.

Iki mung kekurangan jangka pendek, amarga asupan morfin pasien saya suda, halusinasi bakal suda nganti ora
ditindakake maneh. Ing kasus paling, njupuk pasien saka obat kasebut ora sawetara masalah, mula aja nganti
kakehan masalah. Nalika terus nambah dosis, pasien bakal nambah toleransi sing luwih dhuwur lan mengko ora
bakal ngrasakake efek minyak kasebut. Sawise kedadeyan, mula bisa nyedhot minyak sing dibutuhake kanthi
cepet nganti mari.

Sawise patang dina njupuk dosis pamula, umume wong bisa nambah jumlah sing ditelan. Aku saranake supaya
kedadeyan iki kira-kira saben patang dina, amarga iki ngidini wektu sabar nambah toleransi kanggo zat iki.
Rata-rata wong butuh patang nganti limang minggu supaya bisa entuk gram saben dina. Iki tegese pasien bakal
nganggo 8 nganti 9 tetes minyak berkualitas tinggi saben wolung jam. Sawise tekan dosis iki, pasien banjur bisa
terus nganggo tingkat iki nganti kondisine ilang utawa ora bisa dikendhaleni.

Akeh pasien ngalami toleransi obat iki kanthi cepet lan bisa njupuk minyak kanthi luwih cepet. Yen sampeyan
dadi salah sawijine wong kasebut, aja bebas ngombe bahan iki kanthi cepet kaya sing dikarepake, amarga asil
pungkasane bakal luwih cepet mari. Aku tansah ngati-ati marang pasien supaya tetep ing zona nyaman dhewe
kanthi  nggunakake  obat  iki,  nanging  yen  minyak  bisa  dijupuk  kanthi  luwih  cepet,  pasien  bakal  menehi
kesempatan luwih apik kanggo urip.

Cara iki ngidini awak nambah toleransi kanthi alon lan sawise patang nganti limang minggu, umume wong ora
duwe masalah  ngonsumsi  gram sedina  utawa luwih  akeh ing  sawetara  kasus.  Kanggo rata-rata  wong sing
nambah dosis saben patang dina, biasane ana sawetara masalah. Nyatane, aku duwe laporan saka wong-wong
sing njupuk minyak, sing ujar manawa dheweke ora nate nemen nalika ngobati. Kita kabeh duwe toleransi sing
beda kanggo obat, mula aku rumangsa luwih becik ngidini pasien kanggo nemtokake jumlah zat sing disenengi
iki.

Ukuran lan bobot awak sampeyan ora ana gandhengane karo toleransi kanggo minyak hemp. Aku wis ndeleng
pamula sing wong lanang gedhe-gedhe njupuk setetes minyak iki lan sajrone sakjam, dheweke malah ora bisa
mudhun saka chesterfield. Nalika garwane sing luwih cilik bisa njupuk dosis sing padha lan ora ngrasakake apa-
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apa. Dadi, kaya sing sampeyan ngerteni, ukuran ora dadi faktor sing penting nalika nemtokake jumlah pasien
sing bisa ditindakake, luwih dhisik babagan pasien kasebut.

Elinga nalika miwiti perawatan karo obat iki bakal nyuda tekanan getih sampeyan. Yen sampeyan lagi ngombe
obat tekanan getih, priksa tekanan asring, amarga sampeyan bisa uga ora mbutuhake apa-apa liyane kajaba
minyak kanggo ngontrol tekanan getih ing wektu sing cendhak. Kajaba iku, yen pasien diabetes, dheweke kudu
ngawasi gula getih. Ing kasus biasane, kebutuhan kanggo insulin bakal suda lan sawetara ora mbutuhake zat
kasebut.

Nalika wong njupuk minyak, aku seneng ndeleng dheweke tetep ana ing zona nyaman, nanging sejatine luwih
cepet, bisa uga bisa urip.

Aku duwe siji wong kanthi toleransi sing sithik banget suwene pitung wulan kanggo ngombe perawatan 60g. Iki
bisa ngobati limfoma terminal, nanging aku luwih seneng yen dheweke bisa ngatasi kabeh perawatan kanthi
luwih cepet.

Untunge, aku jarang nemoni pasien sing butuh wektu suwe kanggo ngobati perawatan nanging kedadeyan. Aku
malah ndeleng pasien sing ngombe kabeh perawatan sajrone wulan lan bisa ngobati kanker terminal.  Mula,
tingkat minyak sing bisa dicerna umume gumantung karo pasien dhewe lan kepiye cepet bisa nggawe toleransi.

Ing pungkasan perawatan, umume wong tetep njupuk minyak, nanging kanthi tarif sing luwih suda. Kaya sing
dakkandhakake sadurunge, udakara siji nganti rong gram saben wulan, sing padha karo tetes minyak sadurunge
turu saben wengi, bakal dadi dosis pangopènan sing apik.

Aku ora seneng ndeleng wong sing overdosis minyak, nanging overdosis ora mbebayani, mula aja gupuh yen
kedadeyan kasebut. Efek samping utama obat iki yaiku turu lan istirahat, sing nduweni pengaruh penting ing
proses  penyembuhan.  Biasane,  sajrone sajrone  jam sawise ngombe dosis,  minyak njaluk  supaya sampeyan
santai lan santai. Aja nglawan rasa ngantuk, cukup supaya awakmu nyaman lan wenehi minyak kanggo istirahat
sing dibutuhake. Ing kasus paling umum, sajrone sewulan, kesel awan sing ana gandhengane karo perawatan iki
luntur nanging pasien terus turu kepenak ing wayah wengi.

Aku ngandhani pasien sing lagi kepengin nandhang kanker manawa minyak bakal nindakake salah siji saka
rong prekara iki: bisa ngobati kanker lan dheweke bakal terus urip, utawa, ing kasus yen kasep kena pengaruh
obat, minyak bakal luwih gampang dalane metu lan paling ora bisa mati tanpa nandhang sangsara lan njaga
drajate.

Minyak hemp duwe tingkat kasuksesan sing dhuwur banget kanggo perawatan kanker lan umume bisa bertahan.
Sayange,  akeh  wong  sing  marai  aku  rusak  banget  dening  sistem  medis  karo  kemoterapi  lan  radiasi,  lsp.
Kerusakan amarga perawatan kasebut nyebabake efek sing awet lan wong sing nandhang perawatan kasebut
minangka sing paling angel ditambani.  Nanging aja putus asa, amarga sanajan sampeyan wis rusak banget,
minyak iki isih duwe tingkat sukses 70 nganti 80%.

Yen diproduksi lan digunakake kanthi bener, obat hemp minangka obat alami paling gedhe ing planet iki. Ora
preduli  apa sing dialami wong, dheweke kudu nyoba minyak kasebut lan deleng apa sing bisa ditindakake
kanggo mbantu dheweke. Yen sampeyan wis kesel banget nandhang kasusahan, coba istirahat banjur coba apa
sing bener-bener bisa sukses. Sawise sampeyan ngrasakake apa sing bisa ditindakake obat iki, sampeyan bakal
ngerti sebabe sejarah lan aku loro nyebut obat hemp minangka obat. ” Rick Simpson, Hemp: Tanduran Obat
Paling Akeh

Hal Alami Liyane sing Sampeyan Bisa Mbantu

"Nalika pasien nemoni minyak kanggo ngobati kanker, sing paling dhisik dakkirim yaiku ngganti panganan.
Coba adoh saka protein kewan sabisa-bisa, amarga jenis protein iki ningkatake kanker. Entuk mesin jus lan
wiwiti mangan woh-wohan lan sayuran mentah sabisa-bisa, amarga protein tanduran nglawan tuwuhing kanker.
Aja nggunakake gula lan ganti panggunaan karo pemanis alami kaya madu mentah.
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Ningkatake  pH pasien  kanthi  cepet  kanthi  bisa  ngombe barang-barang kayata  semangka  lan  jus  jeruk  lsp.
Kanker seneng lingkungan sing asem lan nalika nambah pH awak, mula angel supaya sel kanker bisa urip.

Puluhan taun kepungkur, peneliti duwe asil gedhe kanggo ngobati kanker kanthi dosis mega vitamin C, sing
disuntikake menyang aliran getih pasien kanthi cara sing padha karo dokter nyuntik kemo, nanging tanpa efek
samping sing bisa nyebabake pasien mati. Mula, dakkira dosis vitamin sing gedhe bisa dadi mupangat banget
kanggo pasien sing nandhang penyakit serius kaya kanker.

Uga sabar miwiti mangan wiji saka rong apel saben dina, iki bakal menehi dosis B17 saben dina sing apik, sing
uga dikenal minangka laetrile. Pirang-pirang taun kepungkur, ana akeh propaganda babagan perawatan iki ora
aman, nanging tuduhan kasebut kabukten salah. Kasunyatane, B17 dhewe duwe rekam jejak sing cukup apik
kanggo perawatan kanker.  Uga ana alam liyane kayata suket  gandum lan ganggang ijo  biru sing bisa uga
mupangat. Sawetara taun kepungkur, dhokter ing Italia malah ngobati sawetara jinis kanker kanthi nggunakake
baking soda, mula kita kudu tetep eling karo kabeh kemungkinan.

Akeh wong sing nggunakake lenga kanggo ngobati kanker, ora ngganti apa-apa, nanging minyak kasebut isih
bisa  digunakake  lan  bisa  mari.  Nanging,  yen  sampeyan  duwe  kahanan  serius  kayata  kanker,  luwih  becik
sampeyan njupuk barang-barang alami liyane sing bisa mbantu minyak mbasmi kanker lan menehi sampeyan
kesempatan sing luwih apik kanggo urip.

Sing paling penting yaiku wong kudu sadhar manawa umume sing diwenehake sistem medis luwih mbebayani
tinimbang sing apik. Amarga iku aku ngandhani wong-wong sing ngubungi aku yen pengin urip, luwih becik
tetep adoh saka sistem medis.

Iki minangka kahanan sedhih sistem medis sing ana saiki lan ora bakal owah nganti wong sing kerja ing sistem
iki pungkasane ngerti  yen bahan kimia lan racun ora bisa mari.  Miturut keprihatinan,  apa sing ditindakake
praktisi saiki dokter meh ora bisa dianggep obat. Bakal luwih akurat yen diarani kanthi jeneng asline, gila.

Saka panemuku, sapa wae sing duwe kanker kudu nindakake kabeh sing bisa ditindakake kanggo ngoptimalake
kesempatan  supaya  bisa  urip.  Dadi,  kabeh  tegese  njupuk  minyak  rami  kanggo  ngobati  kanker  sampeyan,
nanging luwih becik uga kalebu perawatan alami sing migunani. " Rick Simpson, Hemp: Tanduran Obat Paling
Akeh

Tips Tambahan Kanggo Pasien Kanker Paru-paru

P. Sing iki suwene wis nggunakake minyak lan isih kudu nggunakake obat penahan rasa sakit, mula kita golek
cara liyane kanggo mbantu pasien. 

A.1) Nggawe minyak liyane lan coba dicampur karo minyak sing ana, golek minyak sedatif sing paling penting,
sampeyan ora pengin menehi semangat marang pasien.

2) Coba ngasilake minyak saka luwih saka siji galur sekaligus, yen bisa, biasane efek karpet luwih apik. Maneh,
goleki kekuwatan lan minyak sing paling brutal lan sedative.

3)  Luwih  becik  yen  dheweke  mandheg  nggunakake  minyak  ing  kapsul.  Sampeyan  pengin  sawetara  ing
cangkeme kanggo nyerep sublingual tambahan (duwe efek obat nyusahake sing luwih apik kanthi cara kasebut)

4) Nggawe supositoria 0,3-0.5g nganggo mentega koko lan paling ora kaping pindho digunakake saben dina,
bisa digunakake kanthi cara oral uga cara liyane. 

5) Apa dheweke nguap minyak kaping pirang-pirang dina - batuk sing dikarepake, dheweke kudu watuk apa
sing ora ana ing paru-parine,  kalebu tumor kasebut (mung bakal nyusut banjur ambruk lan dheweke bakal
batuk).
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6)  Gawe tincture  minyak  nganggo alkohol  (20-30-50%, gumantung  saka jumlah  minyak sing  ana;  1-2  ml
minyak ing 4ml alkohol 96-99%) lan lebokake menyang papan sing dioperasikake nganggo eyedropper utawa
dropper - biasane ana siji utawa loro tetes, lan sampeyan bisa ngirit akeh minyak kanthi cara iki. Mesthi wae,
sampeyan uga bisa ngetrapake minyak langsung ing papan kasebut lan ditutup nganggo bandage lan baleni
maneh saben telung dina utawa nalika bandage tiba.

7) Gawe salve nganggo shea butter utawa larut minyak ing minyak wiji rami sing anget utawa minyak zaitun
prawan sing ekstra kualitas lan gosok ing wilayah kasebut kaping pirang-pirang dina. Iki bisa mbantu ngilangi
rasa sakit ing iga lan sampeyan uga bisa nggunakake lara ing amben lan ing kulit.

8) Kalebu wiji rami, jantung rami, lan minyak biji rami ing panganan - paling ora ana sawetara wiji / jantung,
utawa 1-3 sendok minyak wiji rami. 

9) Tambahake pH awak karo semangka lan jus jeruk lsp, supaya dheweke mangan wiji saka rong apel saben
dina (B17). 

10) Coba ganti obat tahan obat lan tambalan nganggo minyak sanalika bisa. Yen sampeyan miwiti nglamar
minyak ing ndhuwur, mesthine bakal luwih migunani. Supositoria uga apik banget kanggo kondisi paru-paru.
Luwih akeh sing dikonsumsi minyak lan luwih cepet, luwih becik.  Dheweke kudu tetep gram utawa luwih
saben dina nganti bisa ngalahake penyakit kasebut lan banjur tetep tetep ing dosis perawatan 1-2g wulan. Maca
uga tindakake kabeh pandhuan liyane ing situs iki. Salam, JB lan RS

Rute Administrasi

Rute administrasi minyak apa sing disaranake lan apa kaluwihane?

"Aku mesthi menehi saran marang pasien supaya ngombe minyak kanthi tutuk kanggo kondisi internal, utawa
mung nggawa awak bali menyang kahanan kesehatan. Sawise pirang-pirang dekade kena racun ing urip saben
dinane, malah sing nganggep awake sehat kudu ngonsumsi perawatan 60g kanthi lengkap kanggo detoksifikasi
awak sadurunge zat kasebut bisa nyebabake masalah kesehatan.

Kanggo ngobati akeh penyakit kayata wasir utawa kanker usus lan sapiturute, luwih becik nggunakake lenga
kanthi bentuk supositoria. Umume wong ora ngerti, nanging njupuk minyak ing awak kanthi cara iki minangka
salah sawijining cara sing paling efektif kanggo ngrampungake tugas kasebut.

Aku nganggep mupangate kanggo pasien yen minyak diwenehake sakcedhake tumor utawa apa wae sing bakal
diobati. Mula yen sampeyan duwe masalah usus, supositoria bisa uga paling apik, nanging yen sampeyan duwe
kanker tenggorokan, aku bakal ngombe minyak kanthi cangkem.

Wis pirang-pirang taun, dokter lan peneliti nyuntikake tumor ing kewan laboratorium karo THC lan wis entuk
asil sing apik. Nanging, sedhihé, dheweke ora bakal nindakake sing padha karo pasien kanker sing sekarat, mula
yen iki maneh nyoroti kegagalan sistem medis kita kanggo nindakake sing cocog karo pasien. Yen dokter mung
bakal ngerteni obat sing apik tenan iki lan wiwit bisa digunakake kanthi bener karo bahan iki, akeh sing saiki
wis seda bisa disimpen.

Seringkali, pasien nemoni kanker paru-paru lan kondisi paru-paru liyane. Kanggo wong sing kaya ngono, aku
nyaranake nggunakake vaporizer saliyane kanggo ngombe lenga. Nguap obat iki lan ditelan bisa menehi efek
sing migunani banget kanggo sing ngalami kanker paru-paru utawa kondisi paru-paru liyane. Kabeh sing kudu
ditindakake pasien yaiku ngombe dosis reguler lan banjur dadi dadi penguap lan nyedhot cannabinoid sing
nguap menyang paru-parune. Iki bisa rampung saben wolung jam nalika ngonsumsi dosis reguler lan mung
mbutuhake pasien nghirup cannabinoids sing diuap kaping pindho ing saben setting. Kanthi nggunakake metode
iki, kanker paru-paru diserang saka loro arah lan iki bisa nambah efektifitas perawatan.

Ing kasus paling umum, tumor mung ilang, nanging aku krungu yen sawetara pasien nyatane lara watuk sing
padha nandhang lara. Aku yakin iki dudu pengalaman sing bakal dirasakake, nanging iki cara alami paru-paru
kita nyingkirake barang-barang sing kudune ora ana ing kana.
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Kajaba iku, aku ngerti pasien sing ngalami tumor nalika gerakan usus, nanging mesthine iki uga wajar. Ing
sawetara kedadeyan, tumor encapsulated sing mati iki bisa uga kudu dicopot kanthi bedhah, yen gedhe banget
ora bisa dilewati kanthi cara alami, mula ing kahanan kaya ngono, dhokter dibutuhake.

Yen dipikirake, aku wis menehi minyak kanggo sing nandhang macem-macem jinis kanker, aku ora ngerti jinis
kanker sing ora efektif ditrapake minyak iki. Kanggoku, kabeh jinis kanker bisa ditrapake, ora preduli ing endi
wae sing dipilih kanggo muncul ing awak sampeyan. Kurang kerusakan sing ditampa pasien saka sistem medis,
luwih akeh kesempatan kanggo pulih, mula miturut aku, sapa sing pengin nambani kanker kudu nggunakake
cara alami sing wis kabukten iki. ” Rick Simpson, Hemp: Tanduran Obat Paling Akeh

Gunakake Topik

"Kanggo panggunaan topikal, minyak bisa dicampur karo krim kulit, losyen suntan lan liya-liyane. Nanging,
kanggo kahanan kulit sing serius, aku saranake supaya minyak mung ing bentuk sing murni bisa digunakake.
Nyampur minyak karo apa wae bakal nyuda pengaruh obat iki. Isih, akeh jinis obat hemp sing ringkih iki bisa
dadi efektif kanggo ngatasi masalah kulit.

Asring kanggo wong sing duwe kahanan kulit sing ala banget sing nyebar ing jisime gedhe, aku nyaranake
tinture ganja. Tincture mung minyak sing dicampur karo alkohol utawa sawetara operator. Nalika nggunakake
eyedropper kanggo nutupi tincture menyang kondisi kulit, alkohol nyebabake nyuda tetes ing area sing cukup
amba. Alkohol nguap mung sawetara detik, lan wilayah kasebut ditutupi film minyak tipis.

Tincture minangka cara sing efektif kanggo ngatasi minyak ing wilayah sing akeh lan pasien dhewe bisa nyetel
kekuwatan tincture kaya sing cocog karo kabutuhane. Yen ana sing pengin tincture luwih kuat, cukup tambah
minyak; yen pengin ringkih, mula tambah alkohol.

Apa sampeyan ngerteni tincture hemp bisa dadi kuat kaya minyak hemp sampeyan?

Kanthi  volume,  ora  mungkin  tincture  hemp bisa  kuat  kaya  minyak  murni.  Pasien  bisa  ngombe dosis  sing
dicampur karo alkohol, nanging apa gunane pasien karo obat iki karo alkohol? Minyak kasebut minangka obat
lan dicampur karo alkohol utawa operator liyane kayata miturut panemuku, ora ana gunane kanggo panggunaan
internal.

Saiki, ana perusahaan obat sing adol tincture adhedhasar ganja sing regane larang banget sing diarani Sativex,
sing disemprotake ing sangisore lidah kanggo ngilangi rasa sakit lan liya-liyane. Aku wis nyedhiyakake minyak
kanggo pasien sing nggunakake zat iki lan sawise ngalami efek minyak, dheweke ora duwe luwih kudu tuku
Sativex, amarga dheweke nemokake minyak sing dakwenehake luwih efektif. Kanggo kondisi topikal, tincture
bisa digunakake kanggo nggawe minyak luwih maju, nanging kanggo kondhisi kulit sing serius utawa infeksi,
luwih becik lenga murni digunakake kanggo perawatan.

Apa panggunaan utama aplikasi topikal lan apa sampeyan wis nyekseni reaksi alergi ing minyak kasebut?

Aku wis nemokake tincture efektif kanggo nambani pirang-pirang kahanan kulit lan nggunakake minyak kanthi
cara  iki  bisa  uga  kurang  mbuwang-mbuwang.  Kanggo  wong  sing  prihatin  babagan  kulit,  cukup  nyampur
minyak karo krim rai sing disenengi lan menehi pasuryan sing apik bisa duwe asil sing dramatis.

Herpes, kanker kulit, kutil, mol, lan kahanan kulit liyane bisa diobati nganggo minyak murni tanpa reaksi alergi
sing dakkerteni.  Kasunyatane,  reaksi mung sing daksakseni nalika minyak digunakake kanthi topikal  yaiku
amarga  perban sing digunakake kanggo nutupi.  Nalika  sampeyan nggunakake bandage kanggo wektu sing
suwe,  bisa  nyebabake  area  sing  ditutupi  bagean  lengket  bandage  dadi  jengkel.  Siji  mung  kudu  mandheg
nggunakake bandage sedina utawa rong dina lan kondhisi bakal ilang.
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Babagan liyane sing kudu dakkandhakake yaiku minyak ora ngidini bandage tetep ing tatu utawa infeksi sing
diobati. Iki bisa uga ora penting banget, nanging yen sampeyan nate ngalami ngilangi bandage sing wis lara,
sampeyan bakal ngerti apa sing dakkandhakake.

Nalika aku ing Kanada, aku asring nyampur minyak saka macem-macem jinis,  amarga bisa beda-beda ing
kautaman medis.  Kanthi nindakake iki,  aku nemokake minyak campuran iki  duwe efek penyembuhan sing
luwih apik ing pirang-pirang kahanan, dadi yen sampeyan duwe rencana ngasilake minyak kanthi skala sing
luwih gedhe, sampeyan bisa uga mikir yen nindakake perkara sing padha. " Rick Simpson, Hemp: Tanduran
Obat Paling Akeh

Apa Sampeyan Bisa Nggabungake macem-macem Jinis Administrasi 
Minyak?

"Kabeh cara  cara  ngatur  lenga  bisa  dikombinasikake  tanpa  efek  samping sing  mbebayani  lan  pancen bisa
mupangat banget ing sawetara kahanan. Contone, yen ngalami kanker paru-paru, aku bisa nggabungake minyak
ing lenga supositoria lan aku uga bakal nguap minyak dadi bisa dihirup langsung ing paru-paruku. Asupan oral
lan  supositoria  bisa  digunakake  kanthi  apik  kanggo  ngobati  kanker  paru-paru  lan  nguap  minyak  uga  bisa
mupangat kanggo sing ngalami penyakit iki.

Sastra ilmiah ujar manawa awak ora bisa ngolah THC kajaba yen larut ing lemak kewan. Apa ora luwih 
efisien nggunakake lenga kanthi cara kasebut?

Aku ora peduli karo apa sing diarani literatur ilmiah lan aku ora ngira manawa lemak kewan iku apik kanggo
pasien sing nandhang penyakit kaya kanker. Saka pengalamanku, minyak kasebut ora kudu dicampur karo apa-
apa supaya efektif. Amarga aku wis ngombe kaping pirang-pirang tanpa mangan lan isih ngrasakake pengaruhe,
aku mikir bisa uga ana kemungkinan manawa apa sing wis dikandhani salah. Yen awak ora bisa ngolah THC
tanpa dicampur karo lemak kewan, kenapa aku isih bisa ngrasakake efek minyak kasebut? Kajaba iku nalika
ganja dirokok, ora ana lemak kewan sing ana ing sendi, mula kepiye carane masarakat bisa saya dhuwur?

Kanthi nggunakake proses sing mbubarake THC dadi lemak kewan, mentega, lard, lsp., Dakkira potensi obat
saya suda. Minyak iki sing ngobati, dudu butter utawa lemak kewan, mula aku mikir obat iki kudu digunakake
kanthi bentuk paling murni kanggo entuk efektifitas maksimal. Yen aku njupuk wong sing duwe loro kanker
kulit lan aku nambani siji nganggo minyak murni lan liyane nganggo campuran lemak kewan minyak, aku ora
yakin manawa kanker sing diobati kanthi minyak murni bakal luwih cepet lan luwih efektif. " Rick Simpson,
Hemp: Tanduran Obat Paling Akeh

Ganja ngrokok

Apa sampeyan bisa mbandhingake nilai medis ngrokok lan mangan rami?

"Nalika wong ngrokok sendi, luwih saka 90% aspek obat-obatan saka bahan tanduran banjur kumelun. Paling
ironis yen aku ndeleng pasien sing nggunakake rami kemoterapi ngrokok kanggo nyuda mual, amarga dheweke
ngrokok zat sing, yen dijupuk kanthi bener, bisa ngobati.

Kanggoku, ora ana utawa ora ana bandhingane antarane ngrokok ganja lan ngonsumsi minyak esensial saka
tanduran iki kanggo ngobati kondisi medis. Yen sampeyan mung golek lega saka kahanan sampeyan, ngrokok
ganja bisa uga entuk manfaat. Nanging yen sampeyan pengin ngobati kondisine kanthi bener, ngombe minyak
minangka cara paling apik kanggo ngrampungake. Ora ana pitakonan manawa ngrokok ganja pancen duwe
mupangat obat, nanging aja ngarep-arep ngobati kahanan serius kanthi cara iki.
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Apa ganja ngrokok sing apik kanggo sudut pandang medis?

Saka sudut pandang medis, ngrokok rami ganja duwe nilai  medis winates yen dibandhingake karo ngombe
minyak. Panci ngrokok asring mengaruhi tingkat gula getih kanggo sing ngalami diabetes lan bisa uga nyuda
tekanan okuler kanggo wong sing nandhang glaukoma. Kita kabeh ngerti babagan kemampuan rami kanggo
nyuda mual lan ngrokok zat iki bakal asring mbantu nglawan rasa sakit sing ana gandhengane karo kahanan
medis.

Sanajan mung ngrokok galur Indica sing apik, cenderung nggawe wong santai, sing bisa nguntungake. Panci
ngrokok bisa mbantu nyuda gejala ing pirang-pirang kahanan kayata MS lan asring banget mupangat tumrap
sing ngalami kahanan spasmodik. Ora ana kekurangan bukti sing jelas nuduhake manawa rami ngrokok bisa
mbantu akeh kesejahteraan wong ing saindenging jagad. Nanging, saka panemuku, kenapa mung nyuda gejala
yen obat utawa kontrol sing luwih apik kanggo masalah bisa uga ditindakake yen obat kasebut ditrapake kanthi
lenga kanthi minyak?

Ora  ana  bandhingan  antara  rami  ngrokok  lan  lenga  hemp.  Rokok  minangka  cara  paling  efektif  kanggo
nggunakake hemp minangka obat. Kekuwatan penyembuhan hemp digedhekake kaping pirang-pirang nalika
minyak esensial  konsentrat  tanduran hemp diproduksi.  Yen sampeyan pengin ndeleng sulap obat nyata  ing
tanduran iki, wiwiti minyak hemp kelas dhuwur. Nalika wiwit ngonsumsi THC sing mentah lan ora diobong lan
kannabinoid sing ana gandhengane, mukjijat medis asring dadi asil. " Rick Simpson, Hemp: Tanduran Obat
Paling Akeh

Apa sing kudu fokus ing Penelitian?

"Ing wektu sing cedhak, sing paling penting yaiku tuwuh galur obat sing paling apik, mula kita bisa nemtokake
keutamaan medis sejatine. Amarga obat iki ora mbebayani, kita bisa nindakake riset apa wae sing dibutuhake
nalika ngobati masarakat.

Sawetara galur rami luwih efektif tinimbang liyane kanggo kahanan medis sing beda. Ing wektu sing cendhak,
kita kudu bisa nemtokake galur sing paling apik kanggo ngatasi kondisi tartamtu lan iki bakal ngidini kelainan
kasebut bisa ditrapake kanthi luwih efektif. Kajaba iku, kita kudu nyelehake sawetara bentuk kontrol kualitas
supaya bisa cepet lan berkembang standar sing kudu dianut para panyedhiya. Saiki, pasien ora ngerti babagan
kualitas utawa efektifitas minyak, sing dituku saka wong liya. Pancen, isih akeh riset sing kudu ditindakake
babagan kualitas obat-obatan tanduran iki, nanging yen kita nindakake kanthi cara sing tepat, ing wektu sing
cendhak aku mikir bisa sinau akeh. ” Rick Simpson, Hemp: Tanduran paling Obat

"Kancaku sing umur 28 taun wis operasi saiki amarga kanker payudara, dheweke ujar yen kanker wis ilang
nanging  isih  pengin  nggawe  kemoterapi.  Kita  wis  ngobrol  sadurunge  lan  aku  marang  dheweke  nolak
kemoterapi lan mung njupuk RSO. Apa aku bener babagan iki? Saka sing wis dakwaca ing Phoenix Tears, aku
bakal mikir iki bener nanging njaluk tulung kanggo njawab iki. Matur suwun. ” Justin

- Wis, Justin. Ora kemo utawa pindai. Operasi kasebut ora perlu. Supaya dheweke mangan minyak 120-180g
sajrone nem wulan sabanjure lan tindakake pandhuan ing situs iki. JB

"Bayangake nyoba mulang wong nganggo celana ... kayane gampang. Kepiye yen saben dina SMS sampeyan
saben dina takon sampeyan carane nganggo celana? (tambah parah) Kaya dina babi babi! Yen aku celonone lan
wis rampung,  mula aku bakal  nuduhake wong liya.  Aku bisa ngguyu karo wong-wong sing pengin nyoba
nyelehake celonone ing mburi  lan ujar,  "Heh, apik banget,  nanging ora ngganti  kasunyatane yen dheweke
mundur! (Bisa kanggo Khris Kross). ”

JB mung ngandhani apa sing bisa digunakake lan ora bakal ngandhani cara liya amarga ora butuh cara liya.
Tindakake  pandhuan  utawa  mlaku-mlaku  nganggo  celonone  ing  mburi  nanging  aja  nesu  karo  JB  nalika
sampeyan ngerti dheweke mung nuduhake cara sing bener kanggo nindakake! Kita ora nyoba ngowahi teks ing
buku, nanging mung golek buku liyane! ” Chad
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- Matur nuwun, Chad, iki panjelasan apik lan ya, sampeyan bener. Jinis obat RSO iki pancen gampang banget
yen nyatane luwih rumit. Pancen gampang banget kanggo wong sing percaya, yaiku nalika ora bisa nyoba obat
kasebut lan kudu maca mung.

Lan kabeh prekara iki uripe masarakat dibebayani.  Aku ngobrol karo wong-wong mau, aku weruh lara ing
praupane, aja takon apa sing ditindakake karo aku sawise pirang-pirang taun. Kanggo kula, ing kene ora akeh
ruang kanggo improvisasi, ora ana wektu kanggo suwe-suwe solo bebop utawa jazz gratis. Iki minangka blues
bar welas bilah sing wis lawas lan dawane rolas bar. Rick menehi pituduh supaya bisa ditutake, nanging kabeh
pengin nggawe roda maneh amarga ana masalah ego utawa apa sejatine.

Aku mung ngomong babagan iki, "Master kompor nasi lan penggemar dhisik. RSO dhisik, banjur kabeh jinis
obat  ganja liyane (kurang kuat).  Amarga potensi  penting.  Minyak sing luwih kuat  lan sedative  luwih apik
kanggo pasien. Sampeyan ora prelu nyoba ing kahanan internal, coba coba tliti kahanan kulit lan delengen yen
bisa luwih cepet  mari  nganggo RSO sing kuat  banget  lan obat  penenang kanthi  95-98% THC utawa karo
prekara liya, sing bakal menehi wangsulan kanggo sampeyan. Banjur ngerti manawa kedadeyan sing padha ing
kulit sampeyan kedadeyan ing njero awak nalika sampeyan ngombe obat iki.

Yen wis rampung, sampeyan bakal ora duwe minat obat ganja sing kurang kuat. Ora amarga ora bisa mbantu
sawetara kasus,  nanging kenapa mabur kelas  loro utawa katelu yen sampeyan bisa mabur kelas siji  kanthi
dhuwit sing padha lan nylametake nyawane luwih cepet lan cepet ing wektu sing padha?

RSO minangka obat premium, lan cara dakwaca kabeh saliyane dudu obat premium. Lan aku pengin obat
premium, kenapa aku luwih pengin obat diencerke tinimbang sing sejatine? Minyak sing luwih sedative lan
kuat, bisa uga luwih apik tinimbang obat - lan iki ora bakal owah. ”JB

"RSO paling apik yaiku THC 95-98% lan kuat lan sedative. Apa wae liyane (ganja mentah, jus, edibles, minyak
CBD dhuwur, BHO non-decarboxylated, tincture, salves, ramuan, macerates, minangka jeneng ganja sing ora
kuat). Kabeh jinis obat ganja mupangate bisa nguntungake sawetara drajad, nanging aja nganti urip sampeyan
nggunakake obat-obatan ganja sing kurang kuat. ” JB

Proses Rick Simpson Nggawe Minyak Hemp

"Aku biasane nggarap pon utawa luwih tunas saka indica kualitas tinggi utawa salib sativa dominan indica. Ons
tunas  sing  apik  biasane  bakal  ngasilake  3  nganti  4  gram  minyak  kelas  dhuwur  lan  jumlah  minyak  sing
diproduksi  beda-beda  gumantung  saka  galur.  Sampeyan  ora  nate  yakin  sepira  jumlah  minyak  sing  bakal
sampeyan  entuk  nganti  ngolah  bahan  sing  sampeyan  garap.  Rata-rata,  sak  tunas  tunas  sing  apik  biasane
ngasilake udakara 60 gram minyak kelas dhuwur lan kadang-kadang sampeyan bisa entuk luwih akeh saka
sawetara jinis.

Akeh sing kayane yakin minyak kasebut mestine kuning lan sampeyan kudu bisa ngatasi. Asring minyak sing
dakasilake nuduhake sipat kasebut,  nanging ora mesthi.  Werna lan tekstur minyak sing sampeyan produksi
gumantung banget babagan galur, cara, lan pelarut sing digunakake kanggo ngasilake minyak. Aja kuwatir yen
minyak sing sampeyanasilake luwih wernane luwih peteng, iki ora ateges minyak kaya kasebut dudu obat sing
kuat. Sejatine sawetara minyak paling kuat sing wis dakasilake kanthi warna peteng, nanging isih duwe efek
obat sing dikarepake.

Aku mikir  manawa pandhuan  iki  kudune  nggawe minyak  iki  gampang  banget  kanggo sapa  wae,  nanging
sadurunge sampeyan miwiti, priksa manawa sampeyan duwe kabeh sing kudu ditindakake kanthi bener. Kabeh
sing  dibutuhake  yaiku  bahan  wiwitan,  pelarut,  dawane  kayu,  rong  ember  plastik,  sawetara  wadhah  cilik
nganggo corong lan saringan kopi, kompor listrik, kipas, cangkir gelas stainless steel, anget kopi lan jarum
suntik.

Proses sing bakal dakkandhakake yaiku ngumbah bahan wiwitan kaping pindho kanthi pelarut sing apik kayata
naphtha alifatik cahya murni utawa alkohol isopropil 99% kanggo nyopot resin sing ana ing bahan tanduran.
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Naphtha entheng mbuktekake minangka pelarut sing apik banget kanggo ngasilake minyak kasebut, lan uga
bisa dituku kanthi murah yen dibandhingake karo biaya pelarut liyane. Kasedhiya kanthi macem-macem bentuk
lan kanthi jeneng beda, nanging pelarut sing digunakake diarani naphtha entheng ing Kanada, lan ing Eropa
asring diarani benzin (e). Didol kanthi akeh jeneng, nanging yen sampeyan menyang pemasok bahan bakar,
sampeyan ora bakal nemoni masalah nalika njaluk sawetara pelarut alifatik hidroterapi naphtha / petroleum
eter / benzine / pelarut hidrokarbon kanthi titik didih saka 40 nganti 100 ° C (140 - 212 ° F), nomer CAS 64742-
49-0.

Naphtha entheng duwe kagunaan industri, lan asring digunakake kanggo nyuda bagean mesin utawa cat tipis
lsp., Mula aku yakin sampeyan ora bakal nemoni masalah sing dibutuhake. Mung kanggo menehi ide babagan
macem-macem panggunaan, bahan iki padha karo bahan bakar lampu lan kompor Coleman. Nanging, sayangé,
penghambat karat ditambahake ing bahan bakar Coleman, mula aku ora nyaranake bahan bakar iki digunakake
kanggo ngasilake minyak. Uga kasedhiya naphtha tingkat medis (hexane) ing pirang-pirang negara ing jagad
iki, nanging luwih larang lan umume angel dipikolehi lan aku durung nemokake bedane sing signifikan antara
naphtha cahya murni lan versi kelas medis. .

Butane  bisa  ngasilake  minyak,  nanging  aku  ora  nyaranake  panggunaan  pelarut  kanggo  ngasilake  obat  iki,
amarga gampang banget lan kudu nggunakake peralatan larang kanggo netralake bebaya kasebut. Kajaba iku,
nggunakake butana kanggo ngasilake minyak ora decarboxylate produk sing wis rampung, mula minyak sing
diprodhuksi kanthi cara iki bakal kurang efektif kanggo panggunaan obat, kajaba yen dibutuhake wektu ekstra
kanggo decarboxylate kanthi bener.

Siji-sijine pelarut sing dakalami langsung yaiku ether, naphtha alifatik ringan, lan alkohol isopropil 99%. Eter
minangka favorit pribadi lan pelarut sing efektif banget nanging larang banget lan angel banget. Aku ngira yen
nggunakake eter luwih cocog kanggo piranti panyulingan tertutup, amarga gampang banget lan asap nggawe
mbebayani yen bisa digunakake.

Nafter eter lan entheng minangka pelarut sing luwih milih, tegese alkohol ora efektif kaya pelarut, nanging tetep
bisa mlaku. Alkohol bakal mbubarake klorofil luwih akeh saka bahan wiwitan lan amarga saka iku, minyak sing
diproduksi kanthi alkohol biasane bakal katon luwih peteng.

Supaya pelarut bisa efektif,  mesthine kudu murni 100% lan alkohol murni 100% larang lan bisa uga angel
ditemokake.  Naphtha  entheng  saliyane  iku  cukup  murah  kanggo  didol  lan  biasane  ora  angel  ditemokake.
Sabanjure kanggo nggunakake eter, naphtha alifatik cahya murni minangka pilihan pelarutku.

Kabeh pelarut iki kalebu alkohol asale beracun nanging yen sampeyan tindakake pandhuan iki, residu pelarut
ing minyak sing wis rampung ora dadi masalah. Sawise produk rampung adhem ing suhu ruangan, iki minangka
zat kaya minyak sing kandel tinimbang minyak lan bisa uga anti-racun. Sanajan ana sisa tilas residu pelarut,
minyak kasebut bakal tumindak netralake efek beracun sing mbebayani. Intine, sing sampeyan lakoni yaiku
ngumbah resin obat saka bahan tunas. Banjur, sawise campuran minyak pelarut wis disaring lan pelarut wis
digodhog, sampeyan bakal tetep nganggo resin ing bentuk obat sing paling akeh.

Kanggo asil sing paling apik, bahan wiwitan mesthine kudu garing. Priksa manawa ing papan sampeyan kerja
kanthi apik lan ora ana percikan api, geni sing mbukak, utawa unsur panas-panas ing wilayah kasebut.

Lebokake bahan wiwitan ing wadhah sing jero kanthi becik kanggo nyegah campuran pelarut minyak saka ora
nyebar nalika proses ngumbah. Banjur, lebokake tunas nganggo pelarut sing digunakake lan bahan tunas banjur
remuk nggunakake kayu dawa kayata potongan 2 × 2.

Sawise diremuk,  tambahi  pelarut  liyane nganti  bahane dicelupake ing pelarut.  Gawea bahan tunas  udakara
telung  menit  kanthi  dawa  kayu sing  biasa  sampeyan  remuk.  Banjur  alon-alon  tuangake  campuran  minyak
pelarut menyang wadhah sing resik, turahake bahan wiwitan ing wadhah asline, mula bisa dicuci kaping pindho.

Nambah maneh pelarut seger ing bahan wiwitan nganti dicelupake maneh ing pelarut, banjur garap telung menit
maneh kanthi dawa kayu sing wis digunakake. Banjur, tuang campuran minyak pelarut menyang wadhah sing
padha karo campuran minyak pelarut saka wisuh pisanan sing wis digawe.
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Nyoba kanggo wisuh kaping telu ing bahan tanduran ngasilake minyak sithik banget lan ora bakal mupangate
minangka obat. Cuci pertama mbubarake 70 nganti 80% resin sing ana ing bahan wiwitan; wisuh kaping pindho
banjur mbusak resin apa wae sing mupangate, turahane isih ana.

Lenga sing diproduksi saka wisuh pertama minangka obat sing paling kuat nanging yen bahan wiwitan kelas
dhuwur digunakake, minyak saka wisuh nomer loro uga duwe mupangat. Yen, amarga ana sebab, sampeyan
kudu nggarap materi  sing ora  pati  kuat,  luwih becik  nggunakake minyak saka  cuci  pisanan mung kanggo
panggunaan internal banjur wiwit tuwuh utawa golek bahan wiwitan sing kualitas luwih apik. Elingi, kualitas
luwih penting tinimbang jumlah lan luwih apik bahan wiwitan, luwih becik obat kasebut.

Gunakake kayata wadhah banyu resik kanthi bukaan cilik ing sisih ndhuwur lan lebokake corong ing bolongan,
banjur lebokake saringan kopi gedhe ing corong kasebut. Tuang campuran minyak pelarut saka wisuh pertama
lan kaloro menyang saringan kopi lan wenehake campuran minyak pelarut kanggo nyaring saringan kanggo
mbusak bahan tanduran sing ora dikarepake. Luwih akeh corong lan kontainer sing digunakake, luwih cepet
bakal disaring. Sawise campuran minyak pelarut wis disaring, saiki siyap supaya pelarut kasebut digodhog.

Yen sampeyan durung duwe, sampeyan bisa tuku kompor nasi sing luwih murah kanthi ndhuwur sing mbukak
sing duwe panas sing panas lan sithik kanggo nggodhog pelarut minyak kasebut. Priksa manawa kompor beras
wis disetel ing area sing duwe ventilasi sing apik lan pasang kipas ing sacedhake kanggo ngetokake asap nalika
pelarut umob. Iki bakal nyegah asap kondensasi lan mbebayani. Kompor nasi digawe ora ngobong pari kaya
masak. Sensor suhu sing dipasang kanthi otomatis bakal ngalih maneh kompor ing setelan panas sing kurang
yen suhu ing kompor wiwit dhuwur banget.

Nalika ngasilake minyak, yen suhu kurang saka 300 ° F (148 ° C), mula bakal nguap cannabinoid saka minyak
lan, mesthine sampeyan ora pengin kedadeyan. Yen kompor nasi bisa digunakake kanthi bener, otomatis bakal
panas ing suhu 230 ° F (110 ° C), sing ndhuwur suhu sing diarani dekaroksilasi lan isih ana ing sangisore titik
THC lan liyane kannabinoid bakal nguap. Iki sebabe aku nyaranake panggunaan kompor beras kanggo wong
sing durung nate  ngasilake  minyak sadurunge,  amarga  bisa ngilangi  bebaya sing ngrusak minyak kasebut.
Ditambah  minyak  sing  diasilake  decarboxylated,  sing  uga  penting,  saengga  bisa  ngasilake  efek  obat  sing
lengkap.

Aku nyaranake supaya wong ora  nyoba nggunakake  pot  crock lan  peralatan  sing  padha kanggo ngasilake
minyak. Nalika pisanan nyoba ngasilake minyak, aku nggunakake pot crock lan amarga aku ora ngerti sepira
panase piranti kasebut bisa ngasilake, minyak kasebut dadi panas banget lan rusak. Dadi, pikirane mung wajar
yen  pamula  kudu miwiti  nggunakake  kompor  nasi  lan  nuruti  pandhuan  kanthi  tliti.  Mengkono bisa  ngirit
sungkowo.

Piranti penyuling uga bisa digunakake kanggo ngasilake obat iki lan mbalekake pelarut sing digunakake. Cara
iki  pancen  luwih  masuk  akal  tinimbang  nggunakake  kompor  beras,  nanging  stills  sing  dirancang  kanggo
nggodhok pelarut kanthi aman larang lan umume wong ora ngerti cara nggunakake salah sawijining piranti
kanthi bener. Yen kasedhiya, aku luwih seneng nggunakake dhewe, nanging, ing sawetara negara, duwe isih
nglanggar undang-undang. Yen wong serius lan pengin ngasilake lenga akeh, priksa manawa disaring lan ajari
dhewe babagan panggunaan peralatan kasebut kanthi bener.

Priksa manawa ora ana percikan api, geni sing mbukak, utawa unsur panas ing wilayah kasebut nalika ngisi
kompor utawa nggodhok pelarut amarga asap sing digawe saka pelarut pancen gampang banget lan beracun.
Aku wis  nggunakake proses  sing  padha kaping  pirang-pirang kali  lan  ora  nate  ngalami  musibah,  nanging
kanggo keamanan sampeyan, tulung tindakake pandhuane lan priksa manawa wilayah kasebut wis apik. Aku
uga ati-ati supaya sampeyan ora ambegan ing asap pelarut sing ngasilake amarga bisa nyebabake efek sing ora
nyenengake kanggo sapa wae sing cedhak.

Priksa manawa kipas wis mlaku lan ngasilake aliran udara sing cukup kanggo nyebul asap, banjur isi kompor
nasi nganti udakara udakara telung perempat. Iki ngidini ruangan kanggo campuran minyak pelarut mendidih
tanpa tumpah. Sijine kompor nasi ing suhu sing panas banget lan wiwiti godhok pelarut kasebut. Aja nyoba
nindakake iki  tanpa nggunakake kipas, amarga asap bisa nyuda lan yen kontak karo elemen pemanas, bisa
nyebabake geni.
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Minangka level ing kompor beras mudhun, terus lebokake campuran minyak pelarut kanthi tliti  kanthi tliti,
nganti ora ana sisa. Nalika level kompor beras mudhun pungkasan lan wis dikurangi nganti rong inci campuran
minyak pelarut sing isih ana, tambahake udakara 10 nganti 12 tetes banyu menyang campuran minyak pelarut
sing isih ana. Banyu sing sithik iki ngidini pelarut sisa kanggo nggodhog minyak sing tetep ana ing kompor
kanthi luwih gampang.

Nalika isih kurang ing kompor, biasane aku nganggo sarung tangan banjur njupuk kompor lan wiwit muter-
muter isine. Iki rampung karo aliran udara saka kipas sing isih njupuk asap lan bisa nyepetake proses pagawean
rada. Ing wektu sing cendhak, kompor kanthi otomatis miwiti setelan panas sing gedhe banjur dadi panas sing
kurang. Nalika pelarut pungkasan digodhog, sampeyan bakal keprungu swara kresek saka minyak sing isih ana
ing kompor lan sampeyan bakal bisa ndeleng bubbling sing ana ing minyak sing isih ana. Sampeyan uga bakal
sok dong mirsani apa asap utawa kukus sing metu saka minyak ing kompor beras, nanging aja kuwatir, amarga
umume mung uap saka sawetara tetes banyu sing ditambahake. Sawise kompor nasi kanthi otomatis ngalih
menyang suhu sing asor, Biasane aku adhem nganti bisa diganti menyang setelan panas maneh. Sawise kompor
kanthi otomatis ngalih menyang suhu sing kurang panas kaping pindho, aku banjur njupuk panci njero kompor
lan tuang isine menyang cangkir gelas stainless steel.

Bakal ana sithik minyak ing pot sing bakal ditemokake meh ora bisa metu, kajaba sampeyan nggunakake roti
garing kanggo nyedhot minyak, nalika isih anget. Roti sing sithik iki bisa dipangan minangka obat, nanging
elinga kadhang-kadhang mbutuhake wektu sakjam utawa luwih sadurunge ngrasakake pengaruhe. Dadi, ati-ati
pira roti sing dikonsumsi iki, amarga sanajan sethithik banget sampeyan bisa turu sajrone sawetara jam, padha
karo minyak mentah sing bakal ditindakake. Cara liya sing apik kanggo ngresiki minyak apa wae sing isih ana
ing pot yaiku ngumbah pot kanthi alkohol, supaya bisa ngasilake tincture minyak hemp.

Tincture kayata bisa efektif banget kanggo perawatan kahanan kulit lan mung sethithik bisa mbantu sampeyan,
bisa ngirit dhuwit. Amarga aku seneng nyampur minyak saka sawetara galur, biasane aku mung kari minyak ing
pot nganti mbesuk. Kanthi nyampur minyak saka macem-macem galur, sampeyan bakal entuk mupangat obat
saka kabeh jinis minyak kasebut lan aku nemokake minyak kaya efektif ing perawatan kabeh. Yen sampeyan
duwe macem-macem macem-macem rami sing apik, dakkira campuran minyak iku ide sing apik, nanging yen
ora, aku yakin minyak saka siji galur bakal bisa nyukupi kabutuhan sampeyan.

Lenga minyak sing diwutahake menyang cangkir pangukuran stainless steel lan lebokake ing piranti pemanas
sing lembut kayata anget kopi kanggo nguap apa wae banyu sing ana ing lenga kasebut. Cukup asring, mung
butuh wektu cendhak kanggo nguap banyu sing isih ana, nanging uga sawetara galur ngasilake terpene alam
luwih akeh tinimbang liyane. Integrasi iki bisa nyebabake lenga sing saiki wis digawe adhem ing anget kopi
suwe saya suwe lan bisa uga butuh wektu suwe minyak kaya kasebut mungkasi kegiatan iki. Nalika lenga ing
anget kopi wis mandheg lan ora ana kegiyatan sing katon, jupuk minyak saka anget kopi banjur adhem sithik.
Cara liya kanggo ngrampungake minyak tanpa nggunakake anget kopi yaiku nyelehake minyak ing oven kanthi
suhu 130 ° C udakara sakjam. Iki bakal decarboxylate sisa minyak lan solvent ngirim ora dadi masalah.

Banjur,  nggunakake  aplikator  plastik  utawa  jarum suntik  tanpa  jarum sing  kasedhiya  ing  toko obat  lokal,
gunakake plunger kanggo alon-alon narik minyak anget menyang jarum suntik lan adhem. Ing wektu sing
cendhak, resin bakal dadi zat kaya minyak sing kandel.

Kadhangkala  resin  kenthel  banget  nganti  angel  meksa  metu  saka jarum suntik  nalika  digawe adhem.  Yen
kedadeyan kasebut, cukup jarum suntik ing cangkir banyu panas sajrone wektu sing luwih cepet, sampeyan
bakal  bisa luwih  gampang ngetokake dosis.  Kadhangkala  pasien bakal  meksa  lenga  kakehan,  nanging yen
kedadeyan, cukup maneh plunger jarum suntik lan lenga sing luwih akeh biasane bisa ditarik maneh menyang
jarum suntik tanpa angel banget.

Rata-rata, bahan pon sak kering mbutuhake udakara pelarut udakara 2 galon (8-9 liter) kanggo ngumbah rong
cuci  sing  dibutuhake.  Yen  sampeyan  rencana  ngasilake  minyak  saka  bahan  wiwitan  utawa  kurang,  cukup
gunakake  matematika  kanggo  nemtokake  kira-kira  pira  pelarut  sing  dibutuhake.  Saka  wiwitan  nganti
pungkasan,  biasane  butuh  telung  nganti  patang  jam  kanggo  ngrampungake  kabeh  proses,  lan  banjur  obat
kasebut wis siyap kanggo digunakake.
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Sampeyan uga kudu nyebutake yen minyak iki duwe umur rak sing dawa banget. Nanging kanggo panyimpenan
jangka panjang, aku bakal nyelehake ing botol peteng kanthi tutup sing kenceng utawa wadhah stainless steel.
Yen disimpen ing peteng sing adhem nalika disimpen, bisa njaga kuat obat pirang-pirang taun.

Wiwitane, kayane angel banget yen sawetara nyoba ngasilake obat dhewe, nanging nyatane, proses iki pancen
gampang banget. Sampeyan mung kudu tindakake pandhuan kanthi ati-ati lan sawise nggawe obat iki kaping
pirang-pirang, sampeyan bakal nemokake manawa ora angel banget tinimbang cangkir kopi. Sawise ngasilake
obat dhewe, kabeh misteri bakal ilang saka obat lan sampeyan ora kudu ngandelake dhokter maneh, amarga
saiki sampeyan wis dadi dhokter. " Rick Simpson, Hemp: Tanduran Obat Paling Akeh
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P. Napa mecah bahan garing nyebabake kerugian THC? Apa ana panjelasan babagan iki?

A. Apa sampeyan nate nggayuh tunas kuat? Yen sampeyan ngerti, sampeyan kudu ngerti sebabe. Wêdakakêna
putih sing ana ing sacedhake meja sawise digiling yaiku THC (utawa trichome) lan iku kudune tetep ana ing
lenga.  Ditambah maneh,  yen wis  lemah,  mula  ora apik  lan  sampeyan bakal  njupuk akeh minyak sing ora
dikarepake.

Proses balung kuncup sawise garing sawise dicelupake karo naphtha utawa pelarut pilihan, nanging aja nganti
tutul  sadurunge diproses amarga saben nutul,  bakal  ilang sawetara.  Lenga sing diasilake saka bahan lemah
umume kurang kuat tinimbang lenga sing diasilake saka tunas sing diremuk sawise direndhem.

Cuci cepet pertama paling kuat lan strip kira-kira 70% THC sing kasedhiya, strip nomer loro udakara 20% lan
sing kaping telu udakara 5%. Nalika digiling, sampeyan bakal entuk kabeh telung washes (sejatine papat) ing
lenga lan sampeyan ora pengin. Kualitas luwih saka jumlah. JB

“Hai JB. Apa wektu sing paling cedhak supaya sampeyan bisa garing yen sampeyan butuh kanthi cepet? Matur
suwun. ” Priskila

- Nganti garing balung. Nanging aku mung bakal cepet ngandhani tunas 5-7g, sing bakal menehi kira-kira gram
minyak, cukup kanggo miwiti, lan banjur bisa ngrampungake nalika wis garing kanthi suwene seminggu utawa
luwih. Kurang ngatasi bahan wiwitan sadurunge ngolah resin sing kurang, mula bakal sampah. Dadi luwih
becik ora decarboxylate bahan wiwitan (kaya GW tanpa sebab apa-apa, sampeyan bisa decarboxylate minyak
kanthi kurang masalah kanthi dadi panas, sing kudu sampeyan lakoni kanggo ngilangi residu pelarut). Sing
paling apik yaiku nyelehake tunas ing ember kanggo ngolah langsung ing kamar pangatusan, tanpa nangani
ekstra, yen bisa. Kurang sampeyan tutul tunas luwih apik. JB

1.) Aku mung nggiling tunas sing garing ing balung nganggo tangan, ora nganggo grinder. Bahan wiwitan katon
kaya  tunas  cilik  udakara.  Diameter  5  nganti  10mm,  mula  umume  ora  ana  bubuk.  Amarga  saiki  duwe
pengalaman »masak» dhewe, aku setuju kabeh karo sampeyan, kajaba titik C. Aku weruh minyak sing digawe
karo alkohol sing umume luwih peteng amarga banyu ing alkohol mbubarake klorofil. Aku nggawe minyak
karo ether minyak bumi murni kelas lab.  Minyak iki luwih warnane luwih cerah (coklat-coklat)  lan rasane
pedhes sing enak banget dibandhingake karo minyak zaitun sing dakkarepake nyoba. Intiku ing kene yaiku aku
percaya Naphtha ora ngilangi akeh integrasi lan klorofil kaya alkohol. Iki uga bisa ngontrol luwih akeh lan bisa
diatur kaya alkohol. Dadi pitakonku ing kene yaiku,

- Aja ngilingake bahan dhisik. Sembarang penanganan bahan tunas sing garing bakal nyebabake sampeyan
ngeculake THC lan cannabinoid liyane (bledug sing apik ing meja yaiku sing kudu disimpen ing ember). Ya,
mecah lan naphtha bakal "luwih apik" tinimbang mecah lan alkohol - kombinasi kasebut minangka kegagalan
sing meh dijamin, sampeyan ora bisa nggawe minyak kanthi cara iki.

Lebokake kuncup ing ember, lebokake nganggo naphtha, gosok nganggo tongkat suwene rong nganti telung
menit,  tuangake campuran pelarut  minyak ing ember.  Yen sampeyan nggarap bahan sing berkualitas,  coba
wisuh sing nomer loro lan tuangake campuran kaloro menyang ember nganggo wisuh kaping pisanan. Yen
sampeyan ora nggunakake bahan sing apik, gunakake cuci pisanan mung kanggo tujuan internal (lan terus golek
bahan sing apik).

Eter ngasilake minyak gedhe (kita seneng minyak kuning luwih apik tinimbang minyak peteng, nanging elinga
sawetara  galur  ngasilake  minyak luwih peteng tinimbang  liyane).  Kita  uga  seneng minyak  kuning amarga
alasan praktis - sapa sing pengin duwe untu ireng kanthi tandha klorofil? Nanging saiki, ora nyaranake amarga
bisa digunakake kanggo ether, mula angel banget tekan pirang-pirang wilayah ing bumi, lan kita kuwatir banget
karo safety sing ngasilake minyak kasebut. Iki bisa dadi gampang banget ing suhu sing cukup sithik. Dadi,
kanggo umume wong, naphtha alifatik ringan bisa mlaku kanthi apik. Biasane nggunakake naphtha, nanging
ether minangka pelarut sing dipilih.

Dhaptar pelarut sing saiki digunakake yaiku: 1. eter,  2.  naphtha cahya murni,  3. alkohol isopropil  99%, 4.
alkohol  tingkat  panganan  -  luwih  becik  99%,  nanging  umume  angel  dipikolehi  lan  larang  banget.  Nalika
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nggarap alkohol 96%, turahan 4% biasane banyu. 4% saka 10 liter yaiku 4dcl, meh sak liter banyu sing bakal
sampeyan godhok - lan butuh wektu supaya sampeyan bisa luwih larang kanthi cukup.

2.) Aku uga nyelehake lenga anget pungkasan 60 ° C sajrone 1,5 jam ing vakum supaya bisa ngilangi kabeh
residu pelarut. Nalika aku nulis sampeyan, aku decarboxylated lenga 35 sing dipangan gram mengko ... Rasa
minyak  sadurunge  decarboxylation  luwih  spikier,  aku  ora  bakal  ujar  luwih  ala,  nanging  sampeyan  bener
babagan burping.

- Kaya sing dakkandhakake pungkasan, burping yaiku banyu sisan. Lan banyune ana ing kana amarga suhu
sithik "ilmiah" sing digunakake. Sampeyan kudu decarboxylate minyak, dadi kompor beras sing bakal mati ing
suhu 110 ° C bisa digunakake kanthi apik. Utawa, mesthine,  sing paling apik sing digunakake yaiku isih -
nanging maneh, akeh wong sing ora duwe lan ora ngerti cara ngoperasikake, lan risiko jeblugan mesthi ana.
Nalika isih mbledhos, umume bakal ngrusak kabeh omah. Nalika isi kompor beras njeblug, umume nggawe
geni loro utawa telung meter sing gampang diatasi.

Dene vakum - mesthine kok ora. Yen sampeyan duwe peralatan lan yen sampeyan ngerti cara nggunakake
kanthi bener, dudu ide sing apik kanggo ngrampungake minyak ing njero, yen sampeyan pengin 100% manawa
ora ana residu pelarut utawa yen pengin mati saka wong-wong sing nglawan pelarut petrokimia. Sawetara wong
nggunakake kanthi sukses lan aku ora nentang. Nanging kaya sing sampeyan ngerteni, mayoritas wong ora
duwe peralatan iki lan akeh pasien sing ora bisa uga ora butuh kompor lan kipas beras, mula ora nyaranake
vakum minangka kabutuhan.

Priksa cara gampang lan gampang saka Rick lan pirang-pirang pitakon sing isih kudu dijawab. Saiki bayangake
apa sing bakal kedadeyan nalika kita nambah info babagan cara ngasilake minyak kasebut. Iku mung bakal
nyebabake kebingungan lan aku kudu ngenteni pirang-pirang dina lan pirang-pirang minggu nyoba mangsuli
pitakon saka wong "bingung", sing uga ora bakal daklakoni luwih suwe.

3.) Coba jelasake, kenapa sampeyan menehi saran yen ora nganggo minyak ing tabung, langsung menyang
cangkem, ora kapsul? Sawetara masalah panyerepan? Aku akeh mangan lenga ing kertas rokok, nanging aku
arang nggunakake kapsul yen kudu kliwat omah luwih suwene pirang-pirang jam. Kajaba iku, aku ora seneng
yen untu, amarga pancen angel banget kanggo ucul ...

- Amarga sawetara alasan. Sing utama yaiku metode ingake iki kabukten paling efektif lan migunani kanggo
pasien.  Ngapikake kebersihan tutuk amarga  uga mbebayani  tutuk lan banjur  mbantu kahanan apa wae ing
saluran pencernaan utawa ing tenggorokan lan liya-liyane. Sejatine, nalika lara tenggorokan, aku nyoba ngoles
lenga ing mburi cangkem lan banjur njaga ing cangkemku anggere aku bisa nahan. Ing umume kasus, flu utawa
sakit tenggorokan (utawa gejalanya) dirawat sewengi.

Kaya sing  sampeyan  ujar,  sawetara  minyak  tetep  ing untu  lan  ing  ilat  sampeyan,  mula  metode  ingese  iki
nyatane nggabungake proses minyak sublingual (ala Sativex lan semprotan lan tincure ing ngisor lidah liyane
sing digunakake wong) lan ngolah weteng lan usus. Sing utama yaiku njaluk minyak ing weteng. Dadi, yen
sampeyan duwe minyak kanthi rasa sing ora enak banget, sampeyan bisa nyelehake roti utawa gedhang lan
sapiturute (utawa kertas rokok, yen sampeyan seneng mangan bahan kimia ing njero), gulungen banjur ditelan
kaya pil lan disiram nganggo banyu utawa teh utawa apa wae sing sampeyan karepake. Sikat untu nganggo
lenga sawise sepuluh menit utawa luwih, bisa uga nggunakake higienis oral. Akeh minyak duwe rasa sing enak
(luwih-luwih yen bahan wiwitan ora digiling lan nalika alkohol ora digunakake kanggo ngasilake lenga.

Kapsul - a) sampeyan kudu tuku saka Big Pharma, sing nyengkuyung dhuwit, b) sawetara wong alergi, c) ana
sing larut  ing usus lan ora ing weteng,  d) para bakul  asring nyelehake kurang lenga ing kapsul tinimbang
kudune, e) ora bisa digunakake kanthi apik amarga pirang-pirang kahanan, f) angel ngilangi minyak kasebut
nalika  pengin  nggawe  gabungan  utawa  nguap  minyak  kanggo  paru-paru  utawa  nalika  sampeyan  pengin
nggunakake  lenga  kanthi  topikal.  Aku  ora  ujar  manawa  sampeyan  ora  bisa  nggunakake  kapsul,  sing
dakkandhakake yaiku luwih becik sinau nggunakake minyak langsung saka tabung. Sawise entuk latihan liyane,
sampeyan  bakal  sinau  babagan  nggunakake  minyak  tanpa  rasa  ora  nyaman.  Aku  seneng  mangan  minyak
langsung  saka  kompor,  aku  mung  nyelehake  driji  lan  njupuk  sing  dakkarepake.  Pikiran  sampeyan,  iki
"ngonsumsi minyak" banget lan biasane njupuk jarum suntik. Nalika minyak apik, "overdosis" mung bakal turu,
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masalah gedhe. Nanging mesthine, aku bisa nindakake amarga pengalaman lan toleransi, aku ora bakal menehi
saran iki kanggo pamula utawa wong sing ora duwe pengalaman kaya ngono. Kabeh sing paling apik kanggo
sampeyan, Stefan. Jindrich ”

"Yen sampeyan kuwatir babagan biayane, luwih murah tinimbang sing dibayar bareng karo sebagian besar obat
kanker lan sawetara yen obat sing sampeyan konsumsi ing omah amarga kanker ora dijamin karo asuransi. Yen
ana kulawarga sing butuh minyak iki kanggo kanker, aku bakal golek cara. Untunge !!!! ” Lisa

- "Aku setuju, Lisa, minyak kasebut minangka perawatan sing luwih murah nalika ana sing mbayar biaya lan
biaya liyane.  Ditambah, iki  luwih aman tinimbang apa wae sing bakal disedhiyakake dening sistem medis,
apamaneh bisa digunakake kanthi luwih irit lan andal lan mesthine luwih nyenengake tinimbang ramuan utawa
radiasi. "JB

Q. Aku ngerti sampeyan nyaranake nggawe RSO dhewe, nanging dispensary duwe sawetara lokal lan aku mung
mikir apa rega kasebut kudune. 

A. Sing butuh 4-7g tunas kualitas dhuwur kanggo ngasilake gram minyak, mula kudu dadi "rega sing pas." Ayo
ora ngrembug babagan rega hemp sing konyol, tumrapku rega sing cocog kanggo 60g dosis yaiku 50-100USD
(utawa kurang, yen tuwuh kanthi legal ing njaba ruangan kanthi skala gedhe). Aku ora ujar manawa aku ngerti
arep entuk saiki, rega minyak kelas ndhuwur regane bahan bahan kelas paling dhuwur ing omah sampeyan. JB

Wangun Ekstraksi Liyane

Apa sampeyan wis nemokake cara liyane kanggo nggawe minyak?

"Ana akeh cara kanggo ngasilake minyak kasebut lan aku ora negesake manawa metode iki mesthine paling
apik, nanging miturut pangertene mung siji-sijine sing wis sukses ing pirang-pirang kasus.

Pancen  cara  sing  wis  ditampilake  ing  jagad  iki  bakal  dianggep  paling  ora  sopan,  nanging  obat  sing  bisa
digunakake kanthi murni bisa diproduksi kanthi cara iki. Maksudku yaiku nyedhiyakake cara ngasilake minyak
kanthi  peralatan  sing gampang kasedhiya,  mula yen meh kabeh wong bisa ngasilake obat kanthi  cara sing
sederhana.

Nganti  diserbu  ing  taun  2005,  aku  nggunakake  proses  penyulingan  kanggo  ngasilake  obat  lan  mbalekake
pelarut. Cara iki luwih mbebayani lan luwih 'ramah lingkungan', amarga pelarut kasebut ora dibajak. Nanging
polisi nyita peralatanku, sing meksa aku wiwit nggunakake kompor beras kanggo ngrampungake tugas kasebut.

Apa cara ekstraksi liya sing bisa digunakake?

Maneh, ana sawetara metode ekstraksi lan aku ora ngaku ahli ing babagan kasebut. Masalah karo metode ilmiah
kayata ekstraksi gas mulia lan liya-liyane yaiku umume wong ora duwe peralatan lan ilmu kanggo nindakake
ekstraksi kasebut. Pramila kita nuduhake masarakat cara paling gampang kanggo ngasilake obat kasebut.

Uga  ana  metode  ekstraksi  banyu  adhem sing  bisa  digunakake  kanggo  ngekstrak  resin.  Aku  mung  nyoba
nglakoni ekstraksi jinis iki kaping pirang-pirang lan asile ora kaya sing diarepake. Isih, aku ngerti sawetara
wong sing ujar  manawa ngasilake minyak kualitas  tinggi  kanthi  cara iki.  Temenan,  banyu adhem ora bisa
ngobong utawa njeblug, mula metode ekstraksi banyu adhem bisa uga dadi pilihan, nanging minyak kudu priksa
manawa lenga decarboxylated sadurunge diwenehake menyang pasien.

Apa decarboxylation?

Decarboxylation ana nalika molekul ing lenga wis diputer menyang posisi delta 9 kanthi nggunakake panas
mula dadi luwih aktif ing obat. Suhu sing kedadeyan bisa dibantah, amarga akeh laporan sing wis dakdeleng
babagan perkara kasebut ora setuju. Kanthi nindakake apa sing dakkandhakake, minyak digawe panas nganti
suhu sing luwih dhuwur tinimbang sing diarani dekaroksilasi. Klompok karboksil dicopot, sing banjur ngidini
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molekul bisa dipasang ing reseptor CB1 lan CB2 saka sistem endokannabinoid kita lan ngidini bisa ngalangi
alangan otak.

Apa ana cara kanggo nggawe minyak luwih kuat?

Ana pirang-pirang cara kanggo nambah kuat minyak, nanging maneh, cara iki mbutuhake alat lan ilmu khusus
sing ora diduweni wong umume. Biyen, aku wis ngasilake minyak kaya iki lan nganggep luwih kuat lan obat-
obatan, nanging kanthi ukum sing ana lan peralatan sing dibutuhake, ora bisa ngasilake apa-apa.

Apa ana sing bisa daklakoni nalika minyak sing dakasilake utawa dituku durung cukup?

Yen bahan wiwitan sing apik digunakake kanggo ngasilake minyak, masalah iki ora kudu ditemokake, nanging
aku yakin bakal ana sing bakal. Nalika ngobati penyakit serius, mung sing paling apik, mula yen minyak sing
sampeyan  duwe  ora  bisa  ngatasi  tugas  sing  bakal  ditindakake,  aku  bakal  njupuk  bahan  tunas  liyane  lan
ngasilake kanthi bener. Kanthi uripe wong isih ana saldo, iki dudu wektu kanggo main minyak sing murah. Yen
sampeyan sing nandhang lara, apa sampeyan ora pengin obat sing paling apik? Dadi, coba wenehake sing padha
kanggo wong liya. " Rick Simpson, Hemp: Tanduran Obat Paling Akeh

Ngasilake Minyak Murni Paling Bisa

"Kanggo kapentingan supaya wong biasa ngasilake minyak sing paling larang lan paling larang kanggo obat-
obatan, aku wis nemokake cara sing gampang supaya kabeh wong bisa ngasilake minyak kanthi nilai-nilai obat
sing  luwih  efektif  tinimbang  sing  dakkarepake  ing  masarakat  .  Sampeyan  mung  cukup  nambah  sawetara
langkah  kanggo  proses  sing  wis  ditampilake,  nanging  sawise  ngasilake  minyak  kanthi  cara  iki,  dakkira
sampeyan bakal setuju manawa ana prabédan sing luar biasa.

Yen  sampeyan  duwe  tunas  obat  sing  bisa  digunakake,  mesthine  bisa  ngasilake  minyak  kanthi  tingkat
cannabinoid sing cukup dhuwur, kanthi nggunakake pelarut lan kompor beras. Lenga sing aku produksi kanthi
cara iki biasane nuduhake level THC 95% utawa luwih bebarengan karo macem-macem level cannabinoid lan
lilin tanduran. Kekuwatan minyak kayata iki sing pungkasane menehi pengakuan ganja kanggo tanduran ganja,
nanging aku isih ngerti yen kekuwatan obat iki bisa ditindakake nganti ora ana alangan.

Sampeyan mung kudu njupuk minyak lan lebokake ing unit pemanas sing bisa nyekel cannabinoid nalika uap
lan iki bakal ngasilake minyak kanthi kualitas lan kemurnian sing luwih dhuwur. Sanajan vaporizer biasa bisa
ngrampungake tugas iki, sejatine dheweke ora dirancang kanthi bener kanggo ngrampungake peran iki, amarga
butuh wektu suwe kanggo ngasilake obat-obatan lan umume uap sing kasedhiya cenderung bocor.

Kanggo ngasilake minyak kanthi skala sing luwih gedhe, dibutuhake unit penguapan sing luwih gedhe yaiku
udhara lan uga prelu nggunakake kubah koleksi sing luwih gedhe sing wis disetel, mula yen cannabinoids wiwit
dikoleksi mula bakal diwiwiti mudhun menyang titik paling ngisor kubah, sing bisa dikoleksi saka bolongan
pembuangan  cilik  sing  arupa  minyak  sing  wis  diresiki.  Sapa  wae  sing  duwe mekanik  ora  kudu  kesulitan
nggabungake unit  kanggo nindakake tugas iki,  nanging butuh wektu lan gaweyan sethithik kanggo ngrakit
piranti kasebut.

Jumlah minyak sing bisa dikoleksi sawise diuap gumantung saka apa persentase cannabinoid kanthi bobote
minyak awal. Yen minyak sing sampeyan gunakake duwe 99% kannabinoid kanthi bobot, mula sampeyan kudu
entuk udakara udakara bali yen wis diuap.

Aku uga kudu nyebutake yen iki minangka cara sing apik kanggo ningkatake kualitas minyak kelas ngisor sing
akeh kotoran,  saengga bisa digunakake minangka obat  sing luwih kuat  lan efektif.  Malah  minyak wiwitan
kanthi isi cannabinoid sing luwih murah bisa ngasilake obat sing cukup, yen cannabinoid diuap lan kotoran
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bakal ditinggalake ing mangkuk. Sampeyan bisa uga ora bisa entuk akeh kaya sing sampeyan lebokake, nanging
paling  ora sampeyan bakal  entuk minyak sing luwih apik tinimbang  obat  sing diwiwiti.  Nalika  nerangake
babagan penyembuhan, kemurnian lan efektifitas obat tegese kabeh kanggo pasien, mula yen sampeyan pengin
ngasilake minyak obat sing paling bisa, dakkira sampeyan kudu menehi pertimbangan serius.

Nganti saiki, aku ora bisa nerangake sebabe minyak sing diproduksi kanthi cara iki luwih aktif tinimbang obat
tinimbang minyak sing paling apik sing wis diasilake nggunakake metode liyane. Amarga minyak sing wis
dakuap wis decarboxylated sadurunge mlebu ing vaporizer, tegese bisa aktif banget kaya obat, mula bisa uga
ana  pangarep-arep  bisa  ndeleng  kemungkinan  beda  sawise  minyak  dikoleksi  saka  vaporizer.  Nalika
cannabinoids diuap saka minyak berkualitas tinggi iki, kabeh sing isih ana ing mangkuk penguap yaiku lilin
tanduran sing ora dikarepake lan kontaminan liyane. Kanthi ninggalake zat-zat sing ora dikarepake kasebut ing
mangkuk, minyak sing sampeyan kumpulake bakal luwih murni, nanging amarga minyak iki duweni kekotoran
sadurunge dilebokake ing vaporizer, iki ora bisa nerangake sebabe minyak saiki dadi luwih kuat .

Cannabinoids  nguap  minyak  ing  antarane  300  nganti  400  derajat  Fahrenheit  lan  suhu  iki  luwih  dhuwur
tinimbang suhu sing wis diandharake supaya bisa ngrampungake dekaroksilasi. Utawa, ana prekara sing durung
dingerteni babagan dekaroksilasi sing nyebabake peningkatan kekuatan sing luar biasa, utawa kabeh panas sing
dibutuhake kanggo nguap cannabinoid bisa uga nyebabake minyak sing durung nate dingerteni sadurunge .

Aku wis ngobrol babagan proses anyar iki sawetara minggu kepungkur nalika nindakake wawancara lan saiki
ana sawetara wong, sing wiwit ngasilake minyak kanthi cara iki lan saka apa sing wis dakkandhani, dheweke
kaget banget amarga beda-beda potensi kasebut. Saka pengalamanku, sanajan minyak kelas paling dhuwur sing
diasilake kanthi nggunakake alat penyulingan utawa kompor beras ora bisa dibandhingake karo minyak sing
dikoleksi sawise cannabinoid wis diuap. Dheweke bisa uga katon padha, nanging menurutku minyak sing wis
nguap kaping pirang-pirang luwih kuat lan mesthine iki cocog kanggo nambani wong sing kondhisi serius.

Sawetara wong mung nyelehake bahan tanduran ing vaporizer banjur nglumpukake cannabinoid ing bentuk
minyak  saka  kubah  vaporizer,  sawise  bahan  tanduran  digawe  panas.  Kanthi  nggunakake  bahan  tanduran
mentah,  bisa ngasilake minyak sing larang, nanging uji coba nuduhake manawa minyak iki ora padha karo
potensi minyak sing digawe ing kompor beras lan dadi sebab kenapa aku menehi prentah supaya wong-wong
ngasilake minyak nggunakake metode. Yen sampeyan sijine minyak bermutu ing vaporizer, minyak sing bakal
diasilake sawise cannabinoids wis nguap, bakal luwih kuwat tinimbang minyak sing bisa nguap saka bahan
tunas sing dhuwur. Dadi, yen sampeyan pengin ndeleng asil sing apik, bisa digayuh kanthi nguap minyak sing
paling apik lan iki bakal menehi obat, sing dakkira ora bisa dibandhingake.

Ora masalah manawa pamrentah seneng utawa ora, ing wektu cedhak akeh kita bakal ngasilake obat-obatan
dhewe lan amarga minyak iki efektif banget kanggo akeh masalah medis, aku ngarep-arep bisa ndeleng obat-
obatan rakyat sederhana iki sing digawe ing endi wae, dening sing ora duwe dhuwit kanggo main game karo
perusahaan narkoba. Ing mbesuk aku yakin perusahaan obat bakal nyoba ujar manawa dheweke mung sing
memenuhi syarat kanggo ngasilake obat iki, nanging kita kabeh ngerti manawa ana kekarepan para penjahat
kasebut bakal kasedhiya kanthi rega sing larang banget; lan amarga meh kabeh wong bisa ngasilake bahan iki,
aku ora prelu perusahaan obat malah mainake.

Sawise nindakake riset sederhana sing dibutuhake, kita bakal bisa nyampur macem-macem cannabinoid alami
lan ngasilake minyak sing dirancang khusus kanggo ngobati macem-macem penyakit, nanging sanajan minyak
anyar iki bakal duwe katrampilan penyembuhan sing luar biasa, minyak sing bisa ngasilake dhewe bakal tetep
duwe papan ing lemari obat kita. Aku ora nate nyoba paten cara sing wis ditemokake, amarga aku ngerteni
manawa ilmu iki kudu kasedhiya kanggo sapa wae sing milih nggunakake lan ora ana sing duwe hak nahan apa
wae sing bisa nylametake nyawane, lan dadi masalah nyatane, aku bakal dadi jagad sing luwih apik yen kita ora
duwe paten babar pisan.

Sanajan  wong-wong  sing  pengin  nglarang  panggunaan  obat  iki,  kayata  perusahaan  obat-obatan,  wis
mbuktekake sadurunge yen dheweke luwih seneng ngracuni lan mateni kita karo sampah sing diwenehake, aku
yakin bakal nyoba ngandhani yen mung siji sing bisa ngasilake obat iki kanthi bener. Nggunakake metode anyar
sing wis dakkandharake,  sapa wae bisa ngasilake obat-obatan sing murni kaya apa sing bisa disedhiyakake
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dening perusahaan obat. Kajaba iku, aku mikir obat-obatan sing bisa diprodhuksi dhewe bakal luwih efektif
tinimbang sing ditawakake perusahaan obat, amarga beda karo kita, kita ora entuk dhuwit kanggo entuk dhuwit
lan tujuane mung kanggo nambani awake dhewe.

Saiki ora ana alesan sing masuk akal kenapa ora bisa ngasilake obat-obatan dhewe lan nalika pamrentah sing
tuku lan mbayar nyoba ngalangi supaya kita nindakake, bakal dadi siji conto maneh kenapa kita kudu ngrusak
korupsi lan kanggo kabeh, manungsa bebas saka kopine. Saiki kudu luwih jelas manawa perusahaan narkoba
lan  pamrentah  ora  peduli  apa-apa  bab  kesehatan  lan  kesejahteraan,  mula  ayo  menehi  akal  lan  Ibu  Alam
kesempatan kanggo ndeleng apa sing bisa ditindakake kanggo ningkatake kesehatan umum, lan sapisan kita
nindakake,  aku  yakin  manawa ora  bakal  nampa  maneh  apa  sing  wis  kedadeyan  ing  jaman  biyen.  "  Rick
Simpson, Hemp: Tanduran paling Obat

Hemp utawa Mariyuana?

"Sajrone sejarah,  ganja mesthi  dikenal  minangka rami dening wong-wong sing wis pirang-pirang ewu taun
tuwuh minangka tanduran. Kanthi manipulasi babagan keprihatinan dhuwit gedhe lan pamrentah sing dikontrol,
galur rami kanthi isi resin sing dhuwur diganti jeneng dadi ganja lan dadi villain kanggo masarakat umume.
Jaman maneh nalika kedadeyan kasebut, masarakat umume umume ora ngerti apa ganja kasebut. Kabeh sing
dikandhani yaiku mariyuana minangka obat adiktif lan agawe sing mbebayani. Kita kabeh bakal precaya yen
ngrokok bareng yaiku perkara sing ngrusak awake dhewe lan mbebayani sing bisa ditindakake dhewe. Mesthi
wae, kabeh iki mung mung ngapusi, nanging nalika semana, masarakat ora duwe sarana kanggo golek informasi
liya.

Yen masarakat ngerti nalika pamrentah nyoba nggawe pabrik iki nglarang manawa akeh Bapak Pendhiri lan
Presiden AS sadurunge ngrokok rami sajrone karier, bisa uga ora ngombe watesan anyar sing dipeksa kasebut
kanthi  gampang.  .  Ana  pirang-pirang  akun  sing  didokumentasikake  sing  njlentrehake  kanthi  jelas  praktik
ngrokok para negarawan sing kondhang lan kepiye uga presiden kaya Abraham Lincoln seneng nalika dheweke
ngrokok rami ing pipa sing lungguh ing veranda.

Dipuntingali  babagan  sawetara  dokumen,  pimpinan  politik  ing  jaman  kasebut  digawe,  kayata  Proklamasi
Kamardikan lan Konstitusi, aku aman yen sampeyan ujar manawa sejatine dheweke pancen pemikir sing jelas.
Katon yen efek ganja sing diwedeni nalika ngrokok sing saiki dicritakake umum masarakat mbebayani banget,
ora ana pengaruh apa-apa kanggo individu kasebut utawa kemampuane mikir kanthi rasional. Nanging, pirang-
pirang dekade mengko nalika undang-undang sing mbatesi panggunaan hemp dileksanakake ing wiwitan taun
1900an, sawetara wong sing ngerti babagan perkara kasebut.

Panganggone obat Hemp sajrone sejarah legendaris. Iki digunakake kanggo nambani meh kabeh jinis penyakit
lan ciloko. Mung kanggo sawetara dekade pungkasan, panggunaan obat hemp ditolak kanggo umum. Kanggo
ngenali tanduran hemp apa sejatine, sing kudu kita lakoni yaiku kasunyatan sing beda karo fiksi.

Sistem kasebut  ngrusak  rami  kanggo  masarakat  kanthi  ngganti  jeneng  ganja.  Wong  tuwa lan  simbah  kita
dikandhani  berita  lan media  film manawa mariyuana  lan  /  utawa tanduran  rami  iku obat  sing mematikan,
mbebayani, lan gawe ketagihan. Ora ana sejatine sing bener saka kasunyatan, nanging nalika semana meh ora
bisa masarakat ngerti kasunyatane.

Sapa sing ngasilake propaganda konyol iki wis seda, mula kenapa apusi lan apus-apus babagan rami isih suwe?
Wangsulane  gampang  -  dhuwit.  Kita  nandhang  sangsara  lan  sekarat  amarga  perusahaan  narkoba  lan
kepentingan dhuwit liyane pengin nambah wates bathi. Supaya dheweke terus nindakake iki, dheweke kudu
mesthekake yen rami tetep ilegal lan adoh saka masarakat, kanggo panggunaan obat lan tujuan liyane.

Yen ndeleng sejarah ing kabeh perkara kasebut, kita bakal nemokake yaiku John D. Rockefeller lan kanca-
kancane sing sugih bebarengan karo  korupsi  sing nglibatake  pamrentah  ing jaman kepungkur sing menehi
sistem medis  saiki.  Ing  sekolah  kedokteran  sing  dibiayai  dening  wong  sing  sugih  lan  kuat,  dokter  diajari
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babagan obat alopati, yaiku obat saka bahan kimia lan racun. Suwe-suwe, apus-apus lan apus-apus kasebut ora
mung yakin karo dhokter, nanging uga masarakat umum manawa bahan kimia lan racun bisa migunani tumrap
kahanan medis. Kanthi tembung liya, sekolah kedokteran sing diarani kasebut wisuh otak lan dokter uga umum
percaya manawa kulit ireng putih. " Rick Simpson, Hemp: Tanduran paling Obat

Galur utawa Galur Endi sing Bakal Digunakake Kanggo Nggawe 
Minyak?

"Iki minangka pitakon sing rada angel kanggo dijawab, amarga kasunyatane kita kabeh bakal entuk sih para
pedagang winih, amarga dheweke sing duwe keputusan pungkasan babagan apa sing tuwuh.

Masalahe  yaiku  yen  sampeyan  menehi  galur  kaya  Janda  Putih  saka  limang  pemasok  wiji  sing  beda,  yen
sampeyan tuwuh, sampeyan bakal bisa tuwuh limang jinis tanduran sing beda-beda. Jinis Janda Putih sing lagi
saya tambah maneh ing Kanada duwe efek sedative sing abot banget kayata macem-macem jinis Indica lan
minangka salah sawijining obat penahan rasa sakit sing paling apik sing durung nate ditemokake. Nanging yen
aku nyoba pesen wiji sing padha saka perusahaan sing wiwitane dakgawe, saiki bisa uga aku menehi wiji kanthi
nilai obat sing beda-beda.

Randha Putih sing dakdeleng ing Eropa luwih semangat tinimbang sing saya tuwuh ing Kanada, mula katon
wiji  sing  kasedhiya  ing  kene  mesthine  luwih  sativa  dominan.  Sayange,  umume,  ora  duwe nilai  obat  sing
digoleki kanggo ngasilake efek ngantuk sing abot kaya Janda Putih sing lagi tuwuh ing Kanada.

Sawetara galur luwih apik kanggo nyuda rasa sakit, dene liyane bakal luwih efektif kanggo ngontrol kadar gula
getih kanggo penderita diabetes utawa kanggo nyuda tekanan okuler kanggo sing nandhang glaukoma. Kita
butuh pasokan wiji sing tetep sing wis ngerti nilai obat supaya masarakat biasa ngerti apa sing tuwuh. Kabeh
sing dibutuhake yaiku kebebasan kanggo tuwuh galur paling akeh obat ing bumi, banjur nggunakake proses
penyisihan sing sederhana, kita bisa nemtokake galur endi sing ngasilake minyak paling apik kanggo ngobati
kondisi medis sing beda.

Sawise rampung, pasokan wiji sing stabil bisa kasedhiya kanggo umum lan bisa tuwuh galur sing cocog karo
kabutuhane. Nanging nganti dina kasebut, aku ora bisa menehi rekomendasi babagan saringan utawa vendor
winih tartamtu lan ujar manawa "iki kanggo sampeyan" lan duwe "efek sing dijamin".

Sawetara perusahaan winih duwe informasi sing kasedhiya babagan nilai obat saka galur sing didol. Dadi luwih
becik golek informasi kasebut sadurunge tuku.

Apa galur sing kudu digoleki pasien?

Ing wektu iki, kabeh sing bisa dakkandhani yaiku supaya masarakat supaya pesenan indica utawa salib sativa
dominan sing kuat lan sedatif sing duwe 20% THC utawa luwih kanggo ngasilake minyak. Kajaba iku, wong-
wong mesthi takon marang aku supaya bisa entuk wiji lan iki bisa dadi masalah nyata kanggo wong-wong sing
manggon  ing  sawetara  negara  sing  ora  ngidini  adol.  Yen  sampeyan  mbukak  Internet  lan  sampeyan  bakal
nemokake akeh perusahaan wiji sing bakal nyedhiyakake wiji ganja lan sawetara kapal ing saindenging jagad.
(Tip: Google tembung wiji ganja ing saindenging jagad lan sampeyan bakal bisa ndeleng pilihan toko online
sing bisa nyukupi kabutuhan sampeyan).

Apa sing kudu diwaspadai nalika milih utawa tuku tanduran kanggo ngasilake minyak kasebut?

Kanggo wong sing ora duwe pengalaman rami, kudu ngati-ati, amarga akeh petani lan dealer sing bakal nyoba
adol apa wae sing diduweni. Kanggo sing ora nate ngrokok rami, aku saranake supaya njupuk wong sing duwe
pengalaman nalika tuku.
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Sampeyan ora bisa terus ndeleng lan mambu kanggo nemtokake kuatake rami. Aku wis ndeleng tunas sing
sumunar resin lan mambu sing apik, nanging ora duwe pengaruh kanggo ngasilake obat sing apik. Dadi luwih
becik sampeyan ngerti sepira kuat materi sadurunge sampeyan tuku jumlah akeh.

Nalika ana wong sing nggawa kilogram kanggo ngasilake obat kasebut, aku luwih dhisik nyoba dhewe. Aku
ngethok sethithik tunas lan gulung bareng. Yen rami apik, nalika aku wis ngrokok setengah saka sendi, aku
ngrasakake pengaruhe. Sing dak goleki yaiku sensasi ngantuk sing abot sing nggawe sampeyan pengin turu.
Yen aku ngrokok indica sing apik utawa salib sativa dominan indica, biasane macem-macem jinis iki bakal
nuduhake efek kasebut.

Aku wis ngerteni manawa sacoro prakteke kabeh jinis rami sing ngasilake rasa ngantuk sing abot lan ngombe
banget. Iki minangka varietas sing digunakake kanthi sukses banget nalika ngasilake minyak kanggo ngobati
kanker lan masalah internal liyane sing serius. " Rick Simpson, Hemp: Tanduran Obat Paling Akeh

Cara Nemtokake Materi Wiwitan Sing Bakal Dituku?

"Cara paling gampang kanggo nemtokake sifat-sifat  kuncup kasebut yaiku cukup ngrokok lan ndeleng apa
pengaruhe marang sampeyan. Nalika wong nggawa rami menyang aku kanggo ngasilake obat iki, aku muter
sendi. Nalika aku wis ngrokok udakara setengah, aku ngerti manawa duwe efek sedatif sing dakgoleki lan aku
milih bahan sing digunakake.

Yen sampeyan bakal tuku rami kanggo ngasilake obat-obatan lan ora ngrokok dhewe, jupuk wong sing ngrokok
sing  berpengalaman  lan  coba  coba  coba  nyoba  nyoba milih  bahan  sing  sampeyan  pengin  tuku.  Kandhani
manawa sampeyan lagi golek efek obat penenang lan sampeyan ora pengin tuku sing gawe semangat utawa
semangat.

Sampeyan uga dudu ide sing apik nggawa pembesar saku, dadi sampeyan bisa mriksa resin ing pucuk sing arep
dituku. Kuncup sing apik katon kaya ditutupi es, umume bisa uga dideleng karo mripat tanpa wuda. Sawise
sampeyan  wis  biasa  ngasilake  minyak,  sampeyan  bisa  uga  bisa  nemokake  ide  babagan  minyak  sing  bisa
ngasilake saben pon kanthi ndeleng bahan tunas kanthi magnifier. Resin sing sampeyan amati yaiku obat lan
umume luwih akeh sing ana ing bahan tunas, luwih akeh jumlah minyak sing bakal diasilake.

Napa sampeyan nyaranake supaya wong nggawe minyak saka pon utawa luwih saka bahan wiwitan? Apa 
bisa ngasilake saka ons rami garing? '

Ya, mesthine,  minyak kasebut  bisa diprodhuksi kanthi  luwih sithik.  Ons tunas rami garing sing apik kudu
ngasilake  3 nganti  4 gram minyak kelas  dhuwur lan mung udakara 16 ons  cairan pelarut  sing dibutuhake
kanggo ngumbah rong cuci kasebut.

Nanging ana alesan sing aku saranake supaya pasien ngasilake minyak saka sakilo yen bisa lan dheweke kudu
nggunakake pasien luwih gampang nalika nggunakake. Aku rumangsa, sanajan wong-wong sing cukup sehat,
kudu ngobati 60 gram kanthi lengkap kanggo detoksifikasi awak lan nggawa bali menyang kesehatan. Kanggo
ngasilake minyak iki, umume mbutuhake udakara pon sak kilo lan aku rumangsa luwih gampang kanggo pasien
yen ora nyoba ngasilake minyak saka macem-macem jinis.

Saben galur ngasilake minyak kanthi efek sing beda-beda mula yen pasien ganti saka siji galur menyang galur
liyane,  dheweke ora bakal ngerti apa sing bakal diarepake.  Kanggo sing seneng nggunakake obat iki,  ganti
minyak ora ana masalah apa-apa. Nanging kanggo pasien sing kaping pisanan ngalami efek, luwih becik yen
mung nggunakake siji jinis minyak.
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Apa tanduran sing kuat lan kuat kanggo nggawe lenga?

Aku mesthi nggawe obat kasebut saka bahan sing paling kuat lan paling sedative sing kasedhiya kanggo aku lan
asring uga galur sing aku lakoni ngasilake efek euforia. Lenga sing diasilake saka galur kanthi sifat kasebut
duweni efek sing nyenengake lan pasien cenderung seneng njupuk.

Secara lokal, akeh perokok panci sing sambat yen aku tuku rami sing apik kanggo obat lan ora menehi apa-apa
kanggo wong sing pengin ngrokok. Aku ora nggatekake iki,  amarga aku nganggep nylametake nyawa dadi
luwih penting tinimbang kebutuhan rekreasi kanggo sing ora lara.

Aku mesthi  golek  galur  sing  nampilake  isi  resin  sing  abot  lan  nilai  obat  sing  cocog.  Umume bahan  sing
digunakake kanggo ngasilake obat kasebut asale saka macem-macem, sing mesthine ana kisaran 20% THC.
Mesthine, yen galur kasebut sejatine ngemot THC, siji pon bakal ngasilake 90 nganti 100 gram minyak. Ana
sawetara sing bener-bener tuwuh hemp obat kanthi kualitas iki, nanging njupuk saka aku, rami kaya iki bisa
larang banget lan angel ditemokake.

Umume bahan tunas sing kasedhiya kanggo aku bakal ngasilake udakara 60 gram minyak kelas dhuwur saben
pound garing; mula ora ana sangsi kualitase bisa luwih apik. Kasunyatane, aku ora duwe pilihan apa-apa. Yen
bisa nylametake nyawane pasien, aku kudu nggunakake sing kasedhiya. Sing sejatine kudu dingerteni wong
yaiku saben galur bakal beda karo jumlah minyak sing diasilake lan minyak iki uga bakal beda karo nilai obat.

Kajaba iku, cara sing digunakake kanggo tuwuh rami akeh gandhengane karo pinten THC sing ana ing materi
tunas  garing.  Galur  sing ditanam bisa uga ngasilake  tunas  sing bisa ngemot 20% THC utawa luwih akeh,
nanging akeh petani sing ora duwe katrampilan utawa peralatan sing dibutuhake kanggo nggayuh iki. Aku wis
makarya karo galur sing ngasilake 90 gram minyak saka sak pucuk garing lan kadang uga luwih akeh. Sayange,
rami kanthi kualitas iki arang banget, mula yen sampeyan bisa entuk 60 gram minyak sing apik saka sekilo
hemp sing garing, seneng. Tansah golek rami sing paling kuat nalika tuku bahan wiwitan; uripe wong bisa uga
gumantung. ” Rick Simpson, Hemp: Tanduran Obat Paling Akeh

Ganja Sativa lawan Ganja Indica

Apa bedane utama antara ganja sativa lan ganja indica ing perawatan?

"Aku ora seneng ndeleng sapa sing nggunakake minyak sativa kanggo nyoba ngobati kanker lan kahanan serius
liyane. Mesthi ana kemungkinan minyak sing digawe saka sativa sing apik bisa ngobati kanker nanging efek
minyak sing energizing iki ora kondusif. Mesthi wae, aku ora bakal ragu-ragu ngrawat kanker kulit kanthi njaba
minyak kaya minyak, nanging minyak ing sativa kalebu ing sativa bisa nyebabake pola turu sing sabar. Aku uga
nganggep minyak kasebut efektif banget kanggo perawatan wong sing ngalami depresi. Ing sawetara kasus,
wong-wong sing nandhang depresi bisa entuk manfaat yen ngombe sithik minyak iki nalika turu. Iki bakal
menehi semangat lan semangat, nanging yen kakehan, sawetara minyak sativa sing kuwat bisa uga semangat lan
umume wong ora seneng karo efek iki.

Sanajan minyak sing diproduksi saka sativas bisa migunani ing sawetara kahanan, kanggo sebagian besar aku
nyoba ngindhari panggunaan kasebut. Minyak iki asring banget semangat lan aku ora pengin ndeleng wong sing
nandhang kanker terminal utawa kahanan serius nalika nyoba nglukis lumbung. Sawetara pasien ora nangani
efek minyak energizing kanthi apik, sing asring nggawe dheweke gelisah. Saka pengalamanku, pasien bakal
luwih becik nanggapi yen minyak diasilake saka galak sedatif kanthi sipat kaya sing wis dakkandhakake.

Turu ekstra sing bakal dialami pasien nyenengake banget lan kanthi logis, pasien sing wis ngaso kanthi apik
bakal  mari luwih apik tinimbang sing ngalami kesulitan turu.  Kanggo panggunaan internal  kanggo ngobati
paling akeh kahanan medis, aku saranake supaya galur indica utawa salib sativa dominan indica digunakake.
Indha santai wong lan menehi liyane istirahat, turu lan tentrem atine.
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Aku uga nemokake  minyak sing  diproduksi  saka  galur  dominan  indica  efektif  kanggo ngatasi  depresi  lan
masalah kesehatan liyane.  Saka perspektifku, minyak sing diproduksi mbentuk galur indica sing apik luwih
disengaja kanggo obat tinimbang umume minyak sing diproduksi saka sativa.

Aku wis nyoba minyak saka akeh galur lan kombinasi galur. Aku kelingan siji minyak sing meh menehi 
nirwana. Kepiye sampeyan nggambarake minyak ideal sing bakal ngasilake pengalaman sing paling 
nyenengake kanggo pasien?

Tekan nirvana ora perlu nalika nggunakake lenga iki  kanggo ngobati  awak kanthi efektif,  nanging sanajan
sampeyan kakehan lan nggayuh negara iki, sampeyan ora bakal cilaka. Sejatine, kanggo wong-wong sing meh
mati amarga perkara kanker, overdosis minyak bermutu tinggi bakal nambah kasempatan supaya bisa urip.

Pasien bisa nindakake iki ing omah, nanging yen minyak ora diidini, dakkira bisa ditindakake kanthi luwih apik
ing rumah sakit. Kajaba yen pasien meh seda, aku ngandhani supaya ngetutake instruksi dosis, nanging kanggo
wong sing bebaya nyawane, aku nyaranake supaya ngombe obat kasebut kanthi cepet.

Akeh sing wis ngrokok rami ing jaman kepungkur ora wedi karo bahan iki lan aku wis ndeleng sawetara wong
sing  nandhang  kanker  terminal  nambani  kondisine  sajrone  sewulan.  Kasunyatane,  gumantung  karo  pasien
babagan obat sing cepet. Yen wis dadi pengetahuan umum manawa aman, aku ngarep-arep luwih akeh sing
nyoba nggunakake kanthi luwih cepet.

Indica, Sativa utawa Ruderalis?

Untunge, umume, galur indica ganja sing apik minangka perawatan efektif kanggo kabeh jinis kanker. Saiki ana
ewonan jinis rami sing ana amarga peternak nyebrang galur. Telung jinis utama tanduran iki yaiku indica ganja,
sativa ganja lan ruderalis ganja. Indikasi murni ngasilake obat penenang sing efektif banget kanggo perawatan
paling kondhisi medis.

Galur indica sing apik sing wis disebrang karo sativa utawa ruderalis uga bisa duwe efek obat sedatif sing abot.
Nanging, gumantung banget karo persentase indica sing ana ing salib-salib anyar iki babagan sepira efektife
obat kasebut. Umume, konten indica sing luwih dhuwur, salib iki luwih sedatif lan efektif bakal dadi obat.

Sativa murni, ing tangan liyane, ngasilake efek energik, sing ora kondusif kanggo ningkatake penyembuhan ing
pirang-pirang kasus lan bisa ngganggu pola turu wong sing nyoba nggunakake obat kasebut. Obat-obatan sing
diproduksi  saka  sativa  murni  utawa  india  dominan  sativa  utawa  salib  ruderalis  bisa  mupangate  kanggo
perawatan wong sing ngalami depresi, utawa kondisi kulit sing bisa diobati kanthi topikal.

Kanggo tujuan konsumsi, minyak sing diproduksi saka salib dominan sativa lan sativa kudu digunakake kanthi
ati-ati.  Minyak  kaya  ngono  bisa  nambah  energi  nalika  ditelan  lan  efek  iki,  miturut  pendapat  saya,  ora
ningkatake proses penyembuhan.

Ing  sawetara  taun kepungkur,  ruderalis  ganja  wis  akeh perhatian  ing jagad  rami.  Kaya sing dak ngerteni,
ruderalis disebrang karo indha lan sativas kanggo nggawe galur kasebut luwih kuli lan tahan cetakan. Kajaba
iku, varietas ruderalis akeh ing CBD lan sawetara nganggep iki bisa dadi penting banget, nanging durung bisa
dibuktekake.  Aku  ora  bisa  mratelakake  panemume  babagan  cara  pangobatan  efektif  sing  diproduksi  saka
macem-macem obat kasebut. Amarga aku ora duwe pengalaman nggarap varietas ruderalis, saiki aku rumangsa
ora bisa menehi pamrayoga.

Isih,  kanggo asil  paling  apik,  aku bakal  nggunakake salib  sativa  indica  murni  utawa indica  murni  kanggo
ngasilake obat iki, amarga wis kabukten efektif.

Saka pengalamanku, sacoro prakteke kabeh jenis pengaruh dominan indica bisa ngasilake obat sing perawatan
efektif  kanggo akeh kondisi  medis.  Malah  wong sing nandhang depresi  bisa  entuk efek  saka minyak sing
diprodhuksi saka indeks sing apik. Dadi, luwih becik tetep adoh saka sativas kanggo ngasilake obat kanggo
keperluan internal.  Nanging, yen sampeyan pengin ngobati  kondisi  kulit  utawa kanker  kulit  kanthi  topikal,
dakkira  sampeyan  bakal  nemokake  minyak  sing  diprodhuksi  saka  jinis  sativa  bisa  efektif  banget  kanggo
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ngrampungake perkara  kasebut.  Ora  ana pitakonan manawa sawetara  galur  ngasilake  obat  sing luwih kuat
tinimbang liyane kanggo macem-macem kahanan medis. Mbesuk, mula kudu ana panelitian. ” Rick Simpson,
Hemp: Tanduran Obat Paling Akeh
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Ruangan njaba ruangan njero ruangan

Apa ana bedane minyak karo tanduran njero ruangan ruangan?

"Aku ngasilake minyak saka rami sing ditanam ing njero ruangan lan ing njobo ruangan kanthi asil sing apik.
Aku luwih seneng nggarap rami sing tuwuh ing njobo, amarga rata-rata rami berkualitas tinggi sing tuwuh ing
njaba nalika musim tuwuh bisa dadi luwih kuat lan asring ngasilake resin. Aku biasane ngubungake iki amarga
srengenge, amarga aku ora percaya manawa sistem pencahayaan ruangan bisa cocog karo sumber cahya iki.
Kajaba iku,  ana tekanan lan faktor liyane ing alam sing bisa nyebabake pengaruh galur sing ditanam sing
ditandur tanduran ing njero ruangan.

Hemp sing ditandur ing njero omah mesthine bakal kuat lan bakal ngasilake obat sing apik nanging ana akeh
kekurangan sing ana gandhengane karo tuwuh ing njero ruangan. Tanduran sing ditandur ing njero umume
umure  luwih  cilik  tinimbang  tanduran  ing  njaba.  Uga,  kanthi  persiyapan  ing  njero  ruangan,  ana  masalah
babagan bau, gerakan udara, infestasi, lan panas. Sistem tuwuh ing njero ruangan biasane ngasilake kakehan
panas lan asring infestasi lan tuwuh tanduran dikendhaleni kanthi nggunakake bahan kimia.

Aku ora bisa ujar  manawa aku nemoni masalah  ngasilake obat saka tanduran ing njero ruangan; dadi  yen
sampeyan ora duwe alternatif, iki minangka cara sing pas kanggo nyedhiyakake sampeyan. Kanggo wong-wong
sing ora manggon ing deso, aku saranake supaya mbangun utawa tuku sistem tanduran njero ruangan cilik sing
bisa nyedhiyakake kebutuhan obat kanggo kulawarga kabeh. Saiki ana macem-macem jinis kamar tuwuh ing
njero  ruangan  sing  kasedhiya  utawa  yen  sampeyan  seneng  bisa  nggawe  omah  dhewe.  Nanging,  saka
perspektifku, mung ana siji cara kanggo tuwuh rami kanthi becik lan ana ing njobo ruangan. Mbukak lemah
kanthi got sing apik lan pH sing tepat sing dibutuhake. Iki uga akeh sunar srengenge, pupuk jaran, lan banyu
sing akeh bisa ngasilake panen sing apik banget.

Aku ora ngerti apa-apa bedane minyak hemp sing diproduksi saka tanduran ing njero ruangan utawa ruangan
liya kajaba tanduran ing njero ruangan katon rada kurang kuat. Nanging bisa uga ana sawetara sebab kenapa
kedadeyan kasebut lan bisa uga, ing kahanan sing pas, tanduran njero ruangan bisa uga kuwat kaya tanduran ing
njobo.

Lenga paling kuat sing wis diprodhuksi ing Kanada yaiku saka tanduran njaba. Tanduran ing njero ruangan bisa
ngasilake minyak sing kurang kuat nanging isih efektif banget minangka obat. Dadi, ing wektu saiki, aku bakal
bisa  nggunakake tunas  obat  penenang  paling  kuat  sing  bisa  dipikolehi,  ora  ketompo yen  asale  saka  njero
ruangan utawa ruangan. ” Rick Simpson, Hemp: Tanduran Obat Paling Akeh

Jinis Lampu Ponggawa Apa Sampeyan Kasedhiya Hasil Paling Apik?

"Aku wis entuk asil paling apik ing njero ruangan kanthi kombinasi lampu tekanan tinggi. Kita nggunakake
natrium tekanan tinggi 1000 Watt lan halida logam 1000-Watt ing ruang tuwuh sing padha kanggo ngasilake
tunas  paling  gedhe sing wis  saya tuwuh ing  njero  ruangan.  Sanajan  aku durung nate  nggunakake natrium
tekanan tinggi 600 Watt ing sistem njero ruangan, saka sing bisa dikoleksi, bohlam iku paling efisien amarga
bisa  nggawe lumen  paling  per  watt.  Masalah  utama karo  sistem lampu  tekanan  dhuwur  yaiku  panas  sing
diprodhuksi lan tenaga sing dikonsumsi, mula aku wis nyinaoni lampu liyane kanggo ngatasi masalah kasebut.

Bohlam standar putih 4-mlaku adhem bakal tuwuh hemp cukup ing negara vegetatif; nanging kanggo nambah
aku  nyaranake  luwih  akeh  intensitas  cahya.  Dina  iki  ana  macem-macem jinis  LED intensitas  dhuwur  lan
perlengkapan neon kompak sing kasedhiya kanggo para petani supaya entuk asil sing apik.  Jinis lampu iki
ngasilake panas sing sithik, kurang nggunakake daya, lan perlengkapan kasebut nduweni umur sing dawa.

Sajrone sawetara taun kepungkur, biaya kanggo macem-macem jinis cahya wis mudhun kanthi dramatis, mula
peralatan kasebut saiki regane bisa dituku para petani. Kanggo sapa waé sing anyar ing industri tuwuh ing njero
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ruangan, aku yakin manawa lampu iki gegandhengan karo panggunaan perlengkapan neon minangka cara sing
apik kanggo miwiti lan bisa ngilangi akeh masalah sing ana gandhengane karo sistem lampu tekanan dhuwur.

Sanajan perlengkapan LED lan neon bisa ngasilake panen njero ruangan sing apik, sumber cahya sing paling
aku tresnani yaiku lampu plasma. Saka sing dakkerteni, efisiensin energi banget kanthi output panas sing sithik
lan jumlah cahya sing bisa menehi mung bohlam 1000 Watt meh ora dingerteni. Mung nggunakake siji bohlam
kaya bisa ngilangi kebutuhan nggunakake natrium tekanan tinggi 1000-Watt. Kanggo petani sing luwih gedhe,
iki bisa ngatasi masalah panas lan nyuda tenaga lan biaya kabel kanthi dramatis. Saiki, pencahayaan kaya sing
larang banget, nanging, kaya perlengkapan LED, regane bakal mudhun.

Aku nganggep perlengkapan plasma ing spektrum cahya sing padha karo srengenge ing kamar sing tuwuh bakal
dadi investasi sing apik kanggo petani sing paling serius. Ing wektu sing cendhak, aku ngarepake bakal ndeleng
fluoresensi kompak, perlengkapan LED, lan plasma kanggo ngganti ruangan sing tuwuh ing salawas-lawase lan
nggawe perkara sing ora rumit kanggo kabeh pihak sing melu nandur tanduran ganja. ” Rick Simpson, Hemp:
Tanduran paling Obat

Apa Pasien sing Kudu Dikenal Kanggo Akeh Hemp?

"Kanggo sapa waé sing anyar tuwuh rami, buku utawa video sing apik babagan prekara iki dadi prelu. Cukup
bukak salah sawijining publikasi ganja online utawa tuku salah siji saka publikasi kasebut ing toko lokal sing
sampeyanenggoni. Biasane majalah-majalah kasebut bakal menehi katrangan babagan kasedhiya buku babagan
topik kasebut. Favorit  pribadi kula yaiku "Alkitab Pengembang Obat-obatan Dalam Ruangan" dening Jorge
Cervantes. Kajaba iku, Ed Rosenthal lan akeh liyane duwe buku apik babagan subyek sing kasedhiya.

Kanggo sampeyan sing pengin sinau luwih akeh babagan rami lan panggunaan akeh, aku saranake supaya maca
buku Jack Herer, "Kaisar Ora Ana Sandhangan" utawa nonton video Jack "Kaisar Hemp."

Sawise lelungan ditemokake saka tanduran iki, aku ora preduli masalah medis sampeyan, rumangsa yen obat iki
ora bakal nulungi sampeyan, mula dakkira sampeyan ora bisa nemokake apa-apa. Aku duwe alasan apik kanggo
nyebut keajaiban alam iki tetanduran kanthi ewu profil obat sing beda. Yen sampeyan ngalami minyak efek
medis sing diproduksi saka macem-macem galur, sampeyan bakal ngerti persis apa sing dakkandhakake. " Rick
Simpson, Hemp: Tanduran Obat Paling Akeh

Q. Apa Afghanistan Kush minangka barang sing cocog kanggo nggawe minyak? Aku wis nggawe minyak saka
barang-barang ing dalan lan digunakake suwene rong minggu amarga aku ngalami masalah turu, saiki aku turu
kaya bayi  lan tangi  turu ngaso esuk.  Masalahe yaiku angel  golek barang sing apik ing London,  mula  aku
mrentah AK, saiki mung butuh pendapat sampeyan. Matur suwun sanget.

A. Aku ora bisa mbukak jeneng galur. Yen kuat lan nggawe sampeyan ngantuk, bisa ngasilake obat sing apik.
Kaya sing sampeyan ngerteni, disaranake galur sing paling kuat lan paling sedative (luwih becik nganggo 20%
THC lan liyane) lan minyak paling apik diasilake saka kombinasi sawetara galur sing kuat lan sedative, mula
aku bakal  nyoba pesen sawetara  sedative  yen kabeh bisa,  iku bakal  becik.  Nanging sanajan  minyak galur
tunggal bisa nggawe kamulyan, kabeh sing dakkandhakake yaiku minyak paling apik biasane diprodhuksi saka
kombinasi sawetara galur. Salam sejatine, JB

"Halo,  aku dikontak karo kancaku Bobby ...  aku dadi  pengasuh /  petani  ing RI lan aku nembe ngerti  yen
bapakku kena kanker, mula kanthi alami nggawe Rick Simpson Oil dadi prioritas. Aku duwe pitakon babagan
bahan sing digunakake kanggo nggawe minyak ...

Apa mesthi dadi dominan indica? Aku duwe akses menyang akeh bahan A + nanging umume sativa dominan
amarga aku dudu kepala indy ... diesel asem pesisir wétan, chemdog d, chemdog 4, adhine chemdog, klon
blueberry sativa, cookie pramuka prawan, OG Kush lsp ... Kabeh luwih condhong karo spektrum sativa ... Aku
bisa nggunakake bahan dominan indica yen perlu ... Matur nuwun kanggo kabeh sing ditindakake ... "Sam
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- Sam, sampeyan pengin minyak digawe saka bahan sing paling sedative, sativas bakal nambah energi marang
pasien lan ora duwe efek penyembuhan sing tepat sing digoleki. Dadi pilih tunas sing paling sedative, gawe
sawetara gram minyak supaya bisa miwiti perawatan, lan terus golek bahan wiwitan sing pas. Salam sejatine,
JB
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Apa Ana Galur sing Ora Efektif Ngatasi Kanker?

"Untunge  kanggo  kita,  yen  minyak  bisa  diproduksi  kanthi  bener  saka  jinis  sedatif,  mula  bisa  uga  bisa
digunakake kanthi apik kanggo perawatan kabeh jinis kanker. Kaya sing wis dakkandhakake, biasane ngasilake
minyak iki nggunakake varietas indica sing kuat nanging salib sativa sing dominan uga asring ngasilake asil
sing apik. " Rick Simpson, Hemp: Tanduran Obat Paling Akeh

"Sawise kelangan bojoku amarga kanker ing umur 35 taun, lan karo sedulurku ngenteni transplantasi ati suwene
limang taun amarga kanker, aku golek RSO ing dispenser. Rega beda-beda antara 100 $ / g nganti 30 g ing
Washington State. Salah sawijining papan sing diarani RSO duwe minyak ing THC 7% sing ora saleh karo
CBD sing luwih dhuwur, apa iki regane? Iku minyak 30 g. Minyak satus dolar gram luwih saka 90, kira-kira
92%. Apa saldo sampurna saka telung bahan kimia psikoaktif? " Heath

- Heath, RSO paling apik udakara 95-98% THC, biasane udakara 1% CBD lan kuat banget lan sedative, kanthi
negesake tembung sing kuat lan sedative (kunci ing kursi, sampeyan kudu ngantuk banget lan santai nalika
ditelan Yen ora, coba kelompok liyane lan jaga minyak sing energizing kanggo digunakake kanthi topik).

Dene minyak "CBD dhuwur"  sing duwe THC 7%,  paling  ora  saiki  sampeyan ngerti  sebabe kita  nglawan
minyak kasebut - umume minyak CBD paling dhuwur sing saiki disediakake minangka sinonim kanggo sing
diarani sampah, amarga kita ngerti bedane antara kelas dhuwur lenga lan pokoke kabeh liyane.

Luwih becik nggunakake minyak dhewe yen bisa. Entuk kuncup saka dispensary, tuku sing paling apik sing
ana, banjur gawe minyak, pancen ora ana gunanane. Aku dhewe ora bakal tuku minyak saka sapa wae, mesthi
dakgawe dhewe. Sampeyan pengin dadi kontrol kualitas dhewe, ora pengin gumantung karo sapa wae. Yen
sampeyan bisa nggawe secangkir kopi utawa mojito, sampeyan uga bisa nggawe minyak. JB

Panyimpenan

Suwene minyak bisa disimpen?

"Saka pengalamanku, ora ana 'paling apik sadurunge tanggal' babagan panyimpenan obat hemp. Ana telung
prekara  sing bisa nyebabake pengaruh minyak hemp: hawa,  cahya,  lan panas.  Aku pitunjuk marang wong
supaya  nyimpen  obat  iki  ing  papan  sing  adhem lan  peteng,  nanging  ora  mbutuhake  kulkasan.  Iki  ngatasi
masalah  sing  ana  gandhengane  karo  cahya  lan  panas.  Minangka  kanggo  hawa  sing  nyusahake,  minyak
minangka minyak sing kenthel, mula hawa ora bisa mlebu, mula minyak kasebut bisa disimpen nganti puluhan
taun lan isih bisa njaga kekuwatan.

Amarga alasan praktis, biasane nyedhiyakake minyak ing jarum suntik supaya luwih gampang kanggo pasien
ngukur dosis lan kanggo nyegah kontaminasi. Kanggo nyimpen minyak sajrone wektu sing suwe, aku menehi
saran kontainer  stainless  steel  utawa botol  warna peteng kanthi  tutup sing kenceng.  Yen minyak disimpen
kanthi bener, keprihatinan babagan tanggal pembuatane bisa dielingi suwe banget.  ” Rick Simpson, Hemp:
Tanduran paling Obat

Apa Bakal Luwih Apik utawa Aman Kanggo Nggawe Minyak Kanthi 
Nganggo Alkohol Kelas Panganan?

"Asring,  masarakat  ngandhani  yen  dheweke  luwih  seneng  ngasilake  minyak  kasebut  kanthi  nggunakake
alkohol. Amarga sawetara sebab, dheweke nganggep alkohol gandum bakal luwih aman digunakake, nanging
nyatane isih racun kaya pelarut liyane. Salah sawijining masalah utama babagan alkohol gandum yaiku angel
banget golek alkohol kayata murni 99 utawa 100%. Akeh kasus, angel golek alkohol sing ngluwihi 95% lan
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biasane 5% liyane yaiku banyu. Amarga banyu iki ana, mula nggawe alkohol dadi kurang efektif minangka
pelarut lan ing pungkasan proses, bakal ana sisa banyu ing minyak sing kudu diuap.

Saka pengalamanku, aku ora nganggep panggunaan alkohol gandum luwih aman tinimbang alkohol isopropil
utawa naphtha entheng kanggo ngasilake minyak kasebut. Ora preduli carane ndeleng, alkohol minangka racun
lan  nalika  sampeyan  ngombe  alkohol,  ngasilake  racun  sing  dhuwur  sing  nyebabake  katrampilan  motor
sampeyan lan iki diarani mabuk. Aku ora ujar manawa minyak tingkat tinggi ora bisa diproduksi nggunakake
alkohol.  Nanging,  aku  ujar  sampeyan  kudu  ngerti  manawa  bahan  iki  ora  luwih  apik  utawa  luwih  aman
tinimbang pelarut liyane sing wis digunakake lan ing sawetara cara uga ora bisa digunakake.

Asring, aku dikontak karo wong-wong sing pengin ngekstrak minyak kasebut kayata minyak mentega utawa
minyak zaitun lan liya-liyane. Kerep banget, dheweke takon apa aku mikir ekstraksi sing ditindakake kanthi
cara iki bakal ngasilake obat kanthi kuat sing padha karo obat sing dakasilake cara kula. Wangsulane ora. Aku
nganggep ekstraksi sing ditindakake kanthi cara iki mung minangka salah sawijining bentuk obat hemp sing
ringkih. Miturut volume, ora ana cara supaya obat sing diproduksi kaya iki duwe potensi sing padha karo obat
sing dakasilake. Yen sampeyan ngalami kanker serius, apa sampeyan pengin ngobati obat kanthi bentuk obat
rami sing wis disiram, utawa apa luwih cepet nggunakake sing nyata kanggo perawatan?

Apa minyak hemp bisa digunakake bebarengan karo alkohol?

Aku wis ndeleng akeh wong sing nesu banget nalika alkohol ngrokok. Alkohol ora ana sangsi minangka salah
sawijining perkara sing paling ngrusak ing planet iki, nanging masarakat bakal dadi wong lan akeh sing seneng
minuman keras. Saka pengalaman kita, misale jek minyak hemp ora ana bebaya tumrap wong sing ngombe lan
pancen bisa nyuda asupan zat sing mbebayani iki. Umume wong-wong sing ngombe banget sing ngombe obat
minyak hemp amarga masalah medis nglaporake manawa rasa ngelak alkohol wis saya suda, lan sawetara uga
wis ora ngombe kabeh. ” Rick Simpson, Hemp: Tanduran paling Obat

Pelarut lan Residu Pelarut ing Minyak

"Sajrone  pirang-pirang  taun,  aku  dikontak  karo  akeh  wong  sing  kuwatir  kemungkinan  residu  pelarut  bisa
ditinggalake ing minyak sing wis rampung. Saka pengalamanku, aku rumangsa ora ana bebaya mangan minyak
yen instruksi  sing wis  kasedhiya  kanggo ngasilake  minyak iku kanthi  bener.  Aku wis ngombe minyak iki
udakara  sepuluh taun tanpa  efek sing ala.  Kajaba  iku,  minyak iki  dakwenehake kanggo ewonan wong lan
sawetara keluhan ora ditampa. Yen ana wong sing nemoni masalah rasa minyak kasebut, ora disebabake saka
residu  pelarut.  Nanging penyebabe yaiku terpenes  alami,  sing isine minyak.  Sawetara  minyak duwe sithik
banget, lan liyane bisa duwe rasa sing ora enak, nanging sing dakkerteni, obat ora bakal enak, mula aku ora
peduli karo prekara kasebut.

Ing tes laboratorium sing digawe ing minyak sing dakasilake, ora ditemokake residu pelarut. Kayane ora masuk
akal tumrapku manawa ana wong sing kuwatir residu pelarut ing minyak nalika sampeyan mikir apa sistem
medis sing menehi panganan umum. Bahan kimia beracun ati, racun, kemo, radiasi, vaksin, lan sapiturute

Yen  ana  wong  sing  nemoni  masalah  minyak,  umume  amarga  sativa  sing  energizing  digunakake  kanggo
ngasilake zat  kasebut.  Kajaba iku,  bisa uga ana masalah liyane yen pasien nyoba ngombe obat-obatan uga
perawatan minyak, utawa yen dheweke ora nggunakake kanthi cara sing bener. Ing kahanan sing ideal, anggota
kulawarga liyane bisa njupuk minyak kasebut bebarengan karo pasien. Iki bakal mbantu dheweke ngerti efek
minyak  lan  mula  ora kuwatir  banget  babagan  efek  sing ditrapake  ing  pasien.  Amarga  ora  ngerti  apa  sing
diarepake kanthi nggunakake minyak, anggota kulawarga asring kakehan reaksi yen pasien kakehan ngonsumsi.
Nanging efek kasebut  bakal  entek  ing wektu sing cendhak lan pasien bakal  cilaka.  Mula,  dakkira  anggota
kulawarga liyane uga kudu nyoba lenga kanthi dosis sithik,
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Minyak hemp kelas dhuwur nduweni kemampuan kanggo ngganti panggunaan obat-obatan sing paling akeh,
nanging nalika pasien nyoba ngombe obat-obatan uga minyak, kadhang kala bisa ana masalah amarga ana
interaksi. Akeh zat sing disedhiyakake dhokter minangka racun lan minyak ora seneng anane barang-barang
kasebut ing awak pasien. Biasane, ora suwe sawise pasien mandheg nggunakake obat-obatan farmasi, masalah
sing dialami mung ilang. ” Rick Simpson, Hemp: Tanduran Obat Paling Akeh

"Naphtha minangka jeneng perdagangan minyak bumi, mula coba lan goleki, eter hewan peliharaan duwe akeh
kagunan industri, degreaser kanggo cet lancip." Al

"Elinga yen THC lan CBD non-kutub ... lan klorofil lan H2O iku kutub ... Dadi minyak paling apik digawe
nganggo pelarut non-polar ... iku resik ... tanpa klorofil." Michael

"Kancaku kimiawan nyederhanakake kabeh crita kanggo aku lan nerangake kenapa naphtha bisa uga luwih apik
(sanajan dheweke mikir ora signifikan): naphtha minangka pelarut non-polar saengga ekstrak molekul non-polar
luwih gampang lan efisien (THC lan CBD umume molekul non-kutub) lan ora duwe molekul polar.

Alkohol isopropil (lan ether kanggo perkara kasebut) pelarut polar sing ringkih mula apik banget kanggo tujuan
iki, nanging bisa uga kurang sithik tinimbang naphtha - amarga JB ujar manawa dheweke wis nyoba, lan iki
luwih kuat. EDIT: Ya, aku meh lali: dheweke uga ujar manawa ora wedi yen naphtha (utawa iso) isih ana ing
produk pungkasan yen sampeyan ngetutake resep sing diwenehake dening Rick Simpson (kancaku ujar ora
nggunakake ember plastik, nanging nanging gelas utawa gelas stainless steel) lan yen sampeyan ora yakin, coba
tindakake apa sing mesthi dikandhakake JB - tambahake banyu banjur lebokake ing oven supaya nguap kabeh.
Dheweke nggunakake alkohol isopropil, amarga sampeyan yakin kaya ngono ... ”Sandra

- Sandra, cara sing dituduhake Rick ing donya minangka sing paling dhasar, ora rumit lan terjangkau. Meh ora
bisa dielingi yen ana sing nuruti pandhuan menyang T. Glass iku apik, nanging pecah lan sampeyan ora pengin
kelakon,  aja nganti  saiki.  Tahan karat iku ora apa-apa,  mesthi  wae. Iso iso 99,9%, nanging kita isih bakal
nggunakake naphtha alifatik ringan, yen bisa. JB

"Aku uga nyaranake supaya kabeh adhem sampeyan bisa  sadurunge ekstraksi.  Umume nyelehake alkohol,
ganja, wadhah, kabeh sing ana gandhengane karo ekstraksi ing beku 24-48 jam. Sampeyan bakal entuk produk
sing luwih resik kanthi cara kasebut. Hasil sampeyan bakal luwih murah, nanging ora butuh akeh. Nuwun sewu
amarga ana kesalahan ketik utawa tembung sing ilang, MS nyedhot lan aku ora duwe obat, lol. Mberkahi. "
Chuck

- Chuck, beku kabeh apik lan apik, nanging ora prelu ditindakake nalika sampeyan nggunakake pelarut kualitas
lan bahan wiwitan. Kajaba iku, kita ora seneng tangan dadi adhem, suhu ruangan bisa digunakake kanthi apik
lan  ora  bakal  nemoni  masalah  arthritis  sawise  sawetara  wulan  utawa  taun  beku.  Ditambah  maneh,  asring
minyak digawe ing lokasi sing udakara ora ana beku beku. Dadi, ya, sampeyan bisa beku yen sampeyan pengin
nanging ora bakal ditindakake.

Aku ora seneng sayuran beku, aku ora bisa mangan manawa bisa, mula aku ora ngerti sebabe aku kudu nggawe
pengecualian lan beku sayuran sing paling disenengi. Nanging ya, bisa mbantu yen sampeyan kudu nggunakake
alkohol kanggo ngekstrak minyak, mula aku ora nentang.

Cukup yen kita ora nggunakake alkohol minangka pelarut dhewe (utawa luwih becik: dudu pelarut sing dipilih
pertama), aku ora bisa ndeleng siji sebab kenapa aku kudu mbayar pajeg tambahan kanggo negara pelarut sing
bakal  nguap (kajaba  sampeyan nggunakake isih,  sing  bakal  kita  lakoni  yen  bisa).  Aku bisa tuku sak  liter
naphtha entheng udakara 3 - 4 dolar, sak liter 99% alkohol regane udakara limang kaping luwih akeh lan bakal
ngasilake  minyak  sithik  lan  minyak  kasebut  ora  bakal  saenane  kaya  naphtha  entheng  utawa  99,9  %  iso
digunakake. Plus sampeyan bakal entuk minyak sithik.

Dadi, endi persis kaluwihan nggunakake alkohol minangka pelarut? Aku ora bisa ndeleng siji alesan sing nyoto
kenapa alkohol luwih disenengi tinimbang naphtha alphatik cahya sing nggodhok murni, yaiku nalika ana sing
nganggep ora ana residu pelarut ing minyak sing bakal kuwatir nalika minyak diasilake kanthi bener. Yen ora
diproduksi kanthi bener, ana utawa bisa uga ana residu pelarut ing minyak kasebut. Nanging aja nyalahake kita
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amarga minyak sing ora diproduksi kanthi bener, pancen ora bisa tanggung jawab amarga kekurangan minyak
sing diwenehake dening wong liya. Pancen gampang kaya ngono. ”JB

"Katrangan sing gampang banget kanggo pitakonan sing ora ana enteke ... Aku wis nggunakake naphtha ...
alkohol iso ... lan butane kanggo nggawe minyak ... lan sing paling apik… paling bersih ... paling kuat ... lan
paling apik ngicipi minyak iku saka naphtha ... Aku ora ngerti apa sing ora disenengi wong ... Ora ana bahan
bakar maneh yen rampung kanthi bener ... lan naphtha kayane uga ngilangi tanduran ... Akeh banget luwih
cepet ... Lenga sing luwih resik ... (emas) ... ”Peter

"Nafta cahya minangka fraksi sing nggodhok antara 30 ° C (86 ° F) lan 90 ° C (194 ° F) lan kasusun saka
molekul kanthi atom karbon 5 - 6. Naftha abot umob antara 90 ° C (194 ° F) lan 200 ° C (392 ° F) lan kasusun
saka molekul kanthi 6 - 12 karbon.

Naphtha  digunakake  utamane  minangka  bahan  baku  kanggo  ngasilake  bensin  oktan  dhuwur  (liwat  proses
reformasi  katalitik).  Iki  uga  digunakake  ing  industri  penambangan  bitumen  minangka  pelarut,  industri
petrokimia kanggo ngasilake olefin ing krupuk uap, lan industri kimia kanggo aplikasi pelarut (reresik). Produk
umum  sing  digawe  kalebu  cairan  sing  luwih  entheng,  bahan  bakar  kanggo  kompor,  lan  sawetara  pelarut
pembersih. "

“Naphtha duwe rumus kimia CnH2n + 2. Naphtha cahya duwe 5 lan / utawa 6 atom karbon, sing mudhun dadi
C5H12 lan C6H14, uga dikenal minangka Pentane lan Hexane. Dadi sing sampeyan goleki, yaiku naphtha sing
murni campuran pentane lan hexane. ” Wouter

"Aku mung pengin ngirim babagan pelarut. Aku lunga menyang kanca sing duwe sawetara PhD lan Master ing
bidang kimia, lan takon apa sing bisa daklakoni kanggo ngilangi naphtha saka minyak kasebut. Dheweke ujar,
"Ngombe 5 ml alkohol isopropil lan aduk sawise mandheg nganti pungkasan. Bakal nguap lan njupuk naphtha.
Pelarut beracun banjur dadi pelarut sing ora beracun. Iki dudu jeneng asline, isin yen ora bisa nggunakake akun
asline amarga wedi dipecat utawa dipekerjakake dadi perawat. ” Bobbie

"Kanggo nemokake Naphtha ing Inggris, goleki" panel wipe "utawa" panel cepet ngusap ". Iki produk sing
digunakake  kanggo  ndandani  karya  awak  mobil,  kanggo  ngresiki  logam  &  ora  turahan.  Kangelan  yaiku
nemokake  dhaptar  rinci  babagan  bahan-bahan  pas  amarga  bisa  beda-beda.  99,9%  Isopropanol  mesthine
gampang ditemokake. ” Em

"Rick Simpson, kita wis ngetutake proses sampeyan nggunakake VM&P Naphtha lan kabeh tumindak sesuai
karo rencana, kajaba sawetara gambar jarum suntik pisanan sing metu luwih cair tinimbang sing kita ngarepake.
Aku nambahake sawetara tetes banyu lan nyoba maneh lan kayane ora apa-apa. Siji-sijine masalah / pitakonku
yaiku rasa. Isih rasane kaya pelarut. Apa ora apa utawa aku kudu nindakake perkara liyane? Sing nampa iki turu
udakara  12  jam saben  njupuk  lenga.  Apa  iki  bener  nganti  dheweke  ngalami  toleransi?  Bantuan  apa  wae
diapresiasi. " Pamela

- VM&P kayane ora pelarut sing apik (sanajan sawetara MSDS ujar mesthine kudu bahan sing padha karo apa
sing pengin digunakake). Kayane naphtha abot lan kayane ora umob kabeh lan kayane mbutuhake perawatan
tambahan.

Aku bakal nambah banyu lan dilebokake ing oven listrik 130 ° Celsius (266 ° F) sajrone sawetara jam, bisa uga
sewengi,  utawa  nganti  pelarut  rampung,  ana  sing  ujar  butuh  nganti  patang  dina  kanggo  nyingkirake  sisa
pelarut . Ora kudu ana aftertaste pelarut yen minyak diasilake kanthi bener lan lenga ora kenthel, mesthine
luwih kaya minyak. Priksa manawa minyak wis disaring kanthi bener, amarga residu pelarut cenderung tetep
ing bahan tanduran.

Cukup tes driji nganggo pelarut sing pengin digunakake. Celupake driji lan delengen yen nguap maneh sajrone
30 detik utawa luwih cepet. Cepet nguap, ora ana film, luwih apik.

Yen sampeyan ora bisa entuk naphtha alifatik cahya murni (uga diarani benzine ing Eropa, njaluk nomer CAS
64742-49-0. Didol kanthi macem-macem jeneng. Iki dudu jinis sing digunakake minangka bahan bakar ing
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mobil nanging jinis sing digunakake minangka pelarut utawa cat sing luwih tipis utawa degreaser), aku bakal
golek 99% utawa malah 99,9% isopropil alkohol - kayane bisa ditemokake ing endi wae ing jagad iki.

Saiki kita luwih milih naphtha alifatik ringan (kurang nggodhok, hidrogenasi), ngasilake minyak sing luwih
apik lan kuat tinimbang umume pelarut liyane sing saiki digunakake. Kurang akeh bahan tanduran lan klorofil
ing minyak, mula bisa dadi obat, luwih apik rasane lan luwih kuat. Trik kabeh yaiku babagan minyak sing kuat
lan sedatif. Luwih kuat lan obat penenang luwih apik. JB

"Naphtha sing bener ora didol ing Amerika Serikat Ora ing Suplai Traktor utawa Depot Ngarep utawa Lowes
utawa uga Sherwin Williams. Nanging isih didol ing Kanada. Aku duwe kanca sing nyaring nganti 100 ° F lan
ngirit apa pelarut sing bisa digunakake kanggo nggawe minyak. ” Steve

"Yen sampeyan manggon ing Amerika Serikat, sampeyan ora bakal entuk Naphtha sing pas, kabeh naphtha
digawe ing AS ora bisa dipercaya amarga ora ana aturane bahan ing pelarut iki. Sampeyan ora bakal entuk
naphtha murni ing AS, sanajan VM&P bisa cocog banget saka siji botol menyang botol liyane lan malah ora
diiklanake  murni.  Ing  Kanada,  dheweke  nggawe  naphtha  murni  lan  minangka  pelarut  paling  apik  sing
digunakake dibandhingake karo ISO utawa alkohol  Grain,  aja  nganti  nggawe kesalahan lan sampah media
utawa  luwih  becik  nggawe  sampeyan  utawa  wong  liya  luwih  lara  kanthi  nggunakake  pelarut  sing  salah.
Dielingake naphtha ing Amerika Serikat malah bakal nggawe minyak sing katon kaya kudune nanging bakal
lara banget. " Mburu

- Kasunyatan manawa naphtha alifatik murni kayane ora didol ing endi wae ing AS ora ateges naphtha alifatik
murni kanthi CAS nomer 64742-49-0 lan titik didih udakara 60-80 ° C ora ana utawa sing ana ora ngasilake
minyak sing luwih apik tinimbang pelarut liyane, yen digunakake kanthi bener. Yen sampeyan ora bisa entuk
naphtha cahya murni, 99% utawa malah 99,9% alkohol isopropil bakal dadi pilihan liyane.

Nanging aku isih ora bakal nyerah - naphtha entheng (benzena) utawa pelarut sing padha digunakake kanggo
ngekstrak minyak saka tanduran,  mula aku bakal mriksa karo produsen minyak sayur lan ndeleng apa sing
digunakake.  Ing  panggonanku  ing  Eropa,  aku  bisa  tuku  pelarut  ing  meh  kabeh  toko  hardware  utawa  cat,
minangka salah sawijining cairan teknis sing paling umum sing dakeling-eling wiwit cilik, digunakake kanggo
ngilangi rantai sepeda dll., Lan meh kabeh wong duwe botol iku ing omah. Dadi kabeh debat babagan pelarut
iki sing ora ana enteke kayane ora lucu. Nalika nggunakake naphtha cahya sing bener, ora ana residu pelarut
sing kudu dikepengini, bisa uga sawetara ppm, kaya minyak nabati sing paling murah sing asring diproduksi
meh padha karo pelarut kaya sing disaranake. JB

"Naphtha alifatik  entheng bisa dirasakake,  ora ana sithik pelarut  sing isih  ana ing minyak.  Yen sampeyan
ngetutake instruksi saka surat, Ricks ora bakal nemoni masalah. " Rick

“Ana 2 kategori utama naphtha - entheng lan abot. Naphtha entheng ora ngemot benzena, yaiku sing tegese
Raina (dudu heksana).  Sanajan ora nyaranake naphtha sing entheng,  kajaba ekstrak ganja bisa diuji  sawise
diproduksi kanggo residhine naphtha, bisa digunakake yen sampeyan mung bisa solvent. Kuncine yaiku priksa
manawa sampeyan nggodhog ekstrak kasebut ing negara sing wis kenthel - nalika iku umume naphtha kudu
ilang. Nggunakake peralatan distilasi minangka cara kanggo nggawe minyak sing paling murni, tanpa pelarut,
nanging ngluwihi kapasitas umume wong. Muga-muga bisa mbantu. ” Markus

"Raina, aku ora bakal padu karo sampeyan. Saka Wikipedia: "Eter minyak bumi, sanajan sinonim saka benzine,
ora kudu dibedakake karo benzena utawa benzyne, uga ora kudu bingung karo bensin sanajan akeh basa sing
nyebut jeneng kasebut asale saka benzine, kayata" Benzin "(Jerman) utawa" benzina ”(Italia). Eter petroleum
minangka  campuran  alkana,  kayata  pentane,  hexane,  lan  heptane,  dene  benzena  yaiku  hidrokarbon  siklik,
aromatik, C6H6. Kajaba iku, eter minyak bumi ora kudu bingung karo kelas senyawa organik sing diarani eter,
sing ngemot klompok fungsional RO-R '. Latar mburi aku yaiku mikrobiologi - nalika aku sinau kimia organik,
sawetara biokimia / sawetara kimia anorganik ... Aku mesthi ora ngerti kabeh, nanging aku ngerti sethithik.
Naphtha  entheng ora ngemot  benzena -  periode.  Aku bakal  nglirwakake  komentar  sampeyan,  "Bakal  dadi
kapentingan saben wong yen sampeyan ora nggawe klaim ing njaba data ilmiah." Markus
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"Sampeyan  pengin  menehi  apa  bapakmu?  Sing paling  apik  saka  sing  paling  apik  utawa sing  katon padha
nanging ora nduwe efek sing bener? Nalika nggawe obat miturut pandhuane Rick, kemungkinan gagal sajrone
perawatan sithik banget. Nalika nggawe minyak miturut instruksi saka "ahli lan ilmuwan", sampeyan bakal
nggawe produk sing beda. Lan adhedhasar pengalaman, bisa uga ora nindakake tugas uga apa sing disaranake.

Dadi, apa sampeyan gelem supaya aku meneng wae lan supaya dheweke menehi sampah sing regane murah?
Utawa sampeyan luwih seneng sinau saka aku / kita lan ngerti  kepiye cara nindakake kanthi bener supaya
sampeyan bakal oleh asil sing padha karo pasien sing ngomong? " JB

"Aku nggunakake alkohol isopropil 99%, iku sing paling gampang dakkanggo. Aku nggunakake krim tunasku,
tuwuh 100% organik lan ora ana pestisida, apik diatur, lan garing balung. Aku nyampur karo sawetara galur
indica. Aku ngrawat pasien Hodgkin's Lymphoma, dheweke lagi ing tahap 4 lan sajrone 6 wulan njupuk minyak
kaya sing diarahake, saiki wis bebas kanker !! Matur nuwun Rick Simpson kanggo pengorbanan sing digawe
kanggo nyedhiyakake informasi iki kanggo kabeh wong! Bubar iki, pasien kanker tahap 4 liyane nyedhaki aku
kanggo njaluk bantuan, dheweke duwe tumor ing salah sawijining ginjel sing ora bisa dioperasikake. Ndedonga
supaya rong obat sing dikonfirmasi berturut-turut. Gusti Allah mberkahi sampeyan Rick Simpson lan JB, terus
nyebar lan ndhidhik wong babagan minyak hemp sing marasake awakmu iki. " GrowGoddess

- Nyampur sawetara galur mesthi apike. Cukup, sampeyan ora ngerti apa galur tartamtu sing cocog, mula yen
sampeyan nyampur sawetara galur, sampeyan bakal entuk efek karpet sing luwih apik. Ditambah minyak kayata
sampeyan bakal luwih dhuwur - sing ngrokok pot "rekreasi" bakal ngerti apa sing dakkandhakake. Bayangake
lungguh karo kanca-kanca lan saben wong duwe kekarepan sing paling apik kanggo dheweke. Sajrone pirang-
pirang jam, sampeyan ora bakal bisa nindakake akeh. Lan efek sing sampeyan butuhake kanggo asil sing paling
apik,  mula  maneh,  nyampurake  galur  minangka  cara  sing  kudu  ditindakake.  Salam,  Matur  suwun,
GrowGoddess, aku seneng banget krungu babagan wong sing mung ngetutake pituduh lan entuk asil sing bakal
dibahas. JB

"Hai  JB, aku duwe masalah karo kompor nasi listrik,  kabeh sing aku weruh mudhun nganti  100 ° C, aku
ndeleng kabeh merek ing pasar lan kabeh sing duwe termostat sing mati nalika isi tekan suhu Apa saranake
sampeyan? " Cristina

- Cristina,  apa sejatine masalahe? Sampeyan bisa nyelehake minyak ing oven listrik  ing suhu 130 ° C lan
tinggalake udakara sajam lan decarboxylate kaya ngono. JB

"Nalika suhu tekan 100 ° C, kompor beras listrik mati! Pelarut ora tekan 110 ° C. ” Cristina

- Pelarut ora bisa nggayuh suhu kasebut amarga bakal saya gedhe, miturutku. Tolak godhok pelarut nganti
kompor kaping pisanan (tambahkan sawetara tetes banyu menyang batch pungkasan). Banjur ayo adhem lan
urip maneh. Iku kabeh sing kita lakoni. JB

"Nguripake maneh, lan nganti umob nganti bali? Banjur dipateni lan lenga wis rampung? ” Cristina

- Uripake kompor beras, godhok nganti mandheg pisanan, banjur enteni limang menit nganti adhem, urip maneh
lan enteni nganti mati kaping pindho. Banjur tuang minyak ing cangkir stainless steel lan lebokake ing oven
nalika suhu 130 ° C sakjam lan minyak wis siyap. JB

- Thanks JB, sampeyan nylametake nylametake aku. Cristina

"Sampeyan ambegan Naphtha nalika nggawe minyak. Sampeyan ambegan POISON nalika nggawe cara kaya
ngono. Yen sampeyan bisa mambu, sampeyan wis mati. Aku wis mambu bahan bakar kem Coleman, bahan
bakar  ringan  zippo,  lan  naphtha  sing  digunakake  kanggo  ngresiki  bagean  lan  aplikasi  industri  atusan-atus
sajroning uripku ... durung mati. Lol

Serius ... Yen sampeyan nggunakake pelarut murni (tanpa aditif), lan godhok pelarut kanthi bener karo banyu
sing nambah titik didih ing pungkasan, yaiku iso, alkohol utawa naphtha, sampeyan bakal entuk kabeh metu.
Sampeyan luwih akeh nyedhot naphtha kanggo ngompa bensin dhewe ing mobil luwih saka setaun, tinimbang
nggunakake minyak sing digawe kanthi bener. ” Matius
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"Hai Rick (utawa wong-wong sing maca surat iki),  pisanan aku pengin menehi pitakon manawa sampeyan
nindakake tugas sing apik kanggo promosi penyihir iki kayane dadi obat sing apik banget! Aku manggon ing
Norwegia lan diagnosis diagnosis penyakit Crohn. Aku uga duwe kanca cedhak sing lara kanker, dokter wis
mandheg ngobati amarga ora ana sing bisa ditindakake. Aku pengin nyoba minyak ing kalorone kahanan iki.

Aku duwe pitakon babagan nggawe minyak.  Ing Norwegia,  angel  banget  golek  naphtha murni  (paling ora
sawise pengalaman) mula, aku golek alternatif sing apik. Sawetara taun kepungkur aku tuku "ekstraktor lebah
madu" (silinder sing isine ramuan garing balung lan gunakake gas butane kanggo ngekstrak minyak kasebut).
Apa iki apik banget karo masak minyak karo naphtha?

Lan kepiye cara nggunakake roh? Sing duwe alkohol luwih saka 90%? Aku duwe kanca sing nggawe semangat
dhewe lan dudu pilihan sing larang banget kanggo aku. Apa iki luwih apik tinimbang butane? Aku ngrokok
"ekstraksi  madu"  nalika  pungkasan,  lan  kepengin  weruh  yen  obat  sing  apik  kanggo  2  kahanan  iki,  aku
nyebutake yen aku mangan. Yen ora butane utawa alkohol minangka pilihan sing apik - apa sampeyan bisa
menehi  saran sawetara opsi  liyane sing bisa dingerteni  gampang ditindakake ing Norwegia utawa Swedia?
Matur nuwun kanthi sanget! Aku ngarep-arep banget kanggo nyoba minyak ing penyakit iki. Salam, Henry ”

"Dear Henry, aku ora duwe pengalaman ekstraksi lebah madu nanging aku ora ngira cara iki bakal efektif kaya
metode sing digunakake.  Ngasilake  minyak kaya  sing saya panasake  ing suhu sing decarboxylates  produk
rampung kanggo nggawe minyak dadi kuat. Proses pemanasan iki muter molekul menyang posisi delta 9 sing
ndadekake  minyak  luwih  kuat.  Yen  sampeyan  nemoni  masalah  nemokake  pelarut  sing  bener,  coba  nyoba
aseton. Aku ora nate nyoba aseton dhewe kanggo ngasilake minyak kasebut, nanging ora ana alesan yen aseton
ora bisa digunakake uga alkohol utawa naphtha kanggo ngasilake obat kasebut. Sampeyan kudu bisa entuk
naphtha alifatik ringan saka toko sing nyedhiyakake cat amarga biasane adol naphtha minangka cat sing luwih
tipis.

Minyak sing digawe kanthi bener kudu ngrampungake masalah sampeyan lan uga menehi kesempatan kanggo
kanca sampeyan lara kanker.  Alkohol sing 90% bakal dadi pelarut  sing kurang efektif  amarga 10% liyane
biasane banyu, lan sajrone proses rampung, sampeyan bakal duwe kakehan banyu sing bisa nguap. Salam, Rick
Simpson ”

"Decarboxylation Kanan minangka bagean sing penting banget kanggo nggawe minyak sing sampurna amarga
tanduran  mentah  ora  nyedhiyakake  delta9-THC lan  CBD murni,  nanging  asem kasebut  tegese  THCA lan
CBDA. Kanggo ngilangi klompok karboksil, prosedur dadi panas. Tindakake kanthi tliti kanthi ati-ati supaya
ora ngobong molekul sing regane adoh. Aku nemokake ing Jurnal Chromatography cathetan sing apik sing
kudu dadi suhu lan wektu sing penting kanggo dadi panas minyak amarga gumantung karo kompor nasi, temps
bisa uga ora cukup. Dadi apike minyak sampeyan digawe panas nganti minimal 27 menit. 122 derajat Celcius.
Priksa suhu temp plate sampeyan kanthi piranti pangukuran digital supaya ora kakehan minyak. Ing tabel ing
ngisor iki, sampeyan ndeleng titik sing nggodhok saka cannabinoids utama sing sampeyan aja nganti tekan yen
sampeyan wis masak. Kajaba iku,  aku nyathet  yen bener apa sing dicritakake Rick ing video kasebut,  aja
kakehan minyak, nanging panas kudu ngasilake minyak sing ngobati. Temp minimal 106,2 derajat Celcius perlu
kanggo proses dekaroksilasi sing tepat sajrone wektu sing ditemtokake ing diagram udakara jam. Yen minyak
mung THCA lan CBDA sing asem, mula ora efektif amarga asam ora pas karo reseptor CB1 lan CB2. Dadi, ati-
ati  supaya sampeyan nindakake kanthi  cara sing bener  amarga  apa sing dicritakake  Rick iku bener,  mung
minyak sing digawe paling apik sing bisa nindakake tugas nalika urip gumantung. (…) Yen minyak mung
THCA lan CBDA sing asem, mula ora efektif amarga asam ora pas karo reseptor CB1 lan CB2. Dadi, ati-ati
supaya sampeyan nindakake kanthi cara sing bener amarga apa sing dicritakake Rick iku bener, mung minyak
sing digawe paling apik sing bisa nindakake tugas nalika urip gumantung. (…) Yen minyak mung THCA lan
CBDA sing asem, mula ora efektif  amarga asam ora pas karo reseptor CB1 lan CB2. Dadi,  ati-ati  supaya
sampeyan nindakake kanthi cara sing bener amarga apa sing dicritakake Rick iku bener, mung minyak sing
digawe paling apik sing bisa nindakake tugas nalika urip gumantung. (…)

Ya, delengen lan interpretasi diagram ilmiah iki kanggo ngerti yen proses dekaroksilasi aktif nalika sampeyan
nggawe campuran cairan pelarut cannabinoids ing kompor beras. Dadi, grafik nuduhake manawa menehi suhu

40



OLEH KANKER: PROTOKOL SIMPSON RICK

nganti 130 derajat Celcius supaya dawa bisa entuk dekarboksilasi maksimal. Kabeh pitakon babagan suhu lan
wektu kanggo nggayuh level paling apik.

Yen sampeyan nggunakake alat  pangukur suhu digital  lan sijine ing sisih ngisor ing kompor beras sajrone
proses proses nguap pelarut, sampeyan bakal weruh yen mung ing tahap pungkasan proses nalika tetes banyu
teka ing pungkasan ing kompor, suhu tempene udakara 100-110 ° C. Nanging wektu ing kisaran iki biasane ora
cukup suwe kanggo kabeh proses dekaroksilasi. Sawise iki, panase minyak ing pot baja cilik ing piring sing
luwih dawa. Dadi suwe ora ana kegiyatan (ora ana maneh gelembung gas) sampeyan dadi panas lan ngenteni.
Kontrol suhu lan paling apik supaya ora luwih dhuwur tinimbang 130 derajat Celcius udakara setengah jam.
Elinga  yen  THC  duwe  titik  didih  157  derajat  C.  Dadi,  aja  kakehan  beboyo  kanthi  panas  banget  yen
cannabinoids sing dikepengini bakal nguap lan hawane adoh ...

Intine, ora penting kanggo njupuk jumlah dekarboksilasi paling dhuwur, mula mengko sampeyan entuk cukup
minyak ing awak. Menarik yaiku regane ONE gram saben dina utawa luwih sing kudu sampeyan lakoni. Mesthi
jumlah  minyak  sing  sampeyan  butuhake  gumantung  saka  pirang-pirang  minyak  ing  delta9THC  -  tegese
efektifitas dekaroksilasi kasebut. Yen sampeyan ngetutake rekomendasi Ricks lan manawa duwe minyak sing
digawe panas nganti 130 ° C - kabeh bakal apik. Pelarut iku independen sing digunakake. " Stephan

"Hai JB, aku nemokake Naphtha iki ing wilayahku ... (link) Ora ujar manawa Naphtha Cahya ... iki bakal bisa
digunakake? Thanks maneh kanggo kabeh pitulung lan info super! ”

- Kudu naphtha alifatik ringan - priksa MSDS kanggo ndeleng manawa naphtha cahya murni tanpa aditif),
shellite  ing Australia,  benzin (teknis utawa industri)  ing Eropa (benzine,  dudu benzena,  lan dudu jinis  sing
digunakake bahan bakar ing mobil).  Didol kanthi macem-macem jeneng. Iki digunakake minangka cat sing
luwih  tipis,  pelarut,  degreaser,  biyene  dadi  pelarut  kluwarga  utawa  degreaser  tekstil  sing  umum,  bisa  uga
digunakake minangka cairan korek lsp. Titik didih udakara 60-80 ° C, luwih endhek .

Oles sawetara ing sajian Petri sing resik utawa celupake driji ing driji lan yen nguap sajrone telung puluh detik
lan ora ampas turahan berminyak, mula ora becik digunakake. Ana akeh pemasok, aku ora bisa ngandhani endi
sing paling apik utawa apa sing bakal disaranake saiki, mula mung menehi instruksi umum.

Nomer CAS 64742-49-0, sulingan minyak bumi murni, tanpa aditif, yen bisa, lan titik sing umob mestine sithik.
Umume kilang digawe, cukup takon apa sing bakal disaranake kanggo ekstrak herbal.

Pilihan kapindho yaiku 99% utawa 99,99% alkohol isopropil utawa 99% alkohol larang regane larang. Alkohol
Isopropil lan alkohol tingkat panganan ora efektif efektif kaya pelarut kaya naphtha, lan bahan kasebut kalebu
luwih akeh bahan tanduran lan klorofil sing diasilake dadi minyak, saengga disaranake nggunakake naphtha yen
bisa / kasedhiya. Salam apik, JB ”

Q.  Rick,  ing  Meksiko  "naphtha"  kalebu  salah  sawijining  jeneng  produk  jinis  naphtha.  Kanggo  ngindhari
kesalahan fatal, apa sampeyan duwe jeneng ilmiah kanggo "naphtha" sing digunakake?

A. Goleki naphtha cahya murni tanpa bahan tambahan. Sejatine padha karo bahan bakar Coleman sing bisa
dideleng ing foto ing ngisor iki, nanging goleki naphtha tanpa aditif anti karat sing ditambahake ing bahan bakar
Coleman.

Yen sampeyan ngerteni manawa naphtha alifatik ringan dilarang ing negara sampeyan (kayata ing Honduras,
kayata), goleki 99% utawa alkohol isopropil 99,9% luwih becik, mesthine gampang ditemokake. 99% alkohol
minangka  pelarut  kaping  telu  sing  bakal  digunakake,  nanging  kita  bakal  nindakake  kabeh  supaya  ora
nggunakake amarga ngemot klorofil  lan bahan tanduran liyane  sing ora dikarepake.  Sawetara seneng beku
pelarut lan bahan wiwitan nalika nggunakake alkohol isopropil utawa alkohol minangka pelarut. Kita pribadi
ora nggunakake pelarut kasebut, kajaba kita kudu lan kita ora seneng metu tangan dadi beku, mula kita sejatine
ora  ningkatake  pembekuan,  nanging sawetara  ujar  bisa nambah kualitas  minyak.  Yen nggunakake naphtha
cahya murni tanpa polar kanthi titik didih sing sithik, sampeyan ora kudu beku lan sampeyan isih bakal entuk
produk sing apik yen sampeyan nuruti pandhuane. JB
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"Hei JB, apa yen ana alergi nggunakake Naptha? Kita duwe anggota kulawarga sing ngalami reaksi alergi parah
tumrap SADAYANA perkara cilik, utamane pelarut. Kita pengin nggawe minyak kanggo dheweke, nanging
kudu  nggunakake  pelarut  organik.  Kita  mikir  babagan  nggawe "moonshine"  organik  sing  disaring  kaping
pirang-pirang kanggo entuk kemurnian, nanging apa pinemu sampeyan? Apa rekomendasi sampeyan kanggo
alergi sing parah? Dheweke ora bisa ngombe obat-obatan babar pisan amarga alergi marang agen pengikat,
dheweke lara banget amarga alergi marang kabeh perkara. Thanks in advance! ” Sara

- Sampeyan bisa nggunakake alkohol 99%, ora nate ujar manawa ora bisa. Kaya ing pengalaman, minyak sing
diprodhuksi kanthi pelarut nonpolar rada kuat lan biasane ngemot bahan tanduran sing kurang. Sawetara beku
alkohol lan kuncup sadurunge diproses kanggo njupuk minyak sing luwih kuning. Dadi dakkira cara kasebut
kanggo sampeyan, Sara.

THC Dhuwur utawa Minyak CBD Dhuwur?

“Aku rada bingung. Kancaku ngalami kanker ginjel tahap 4 lan kanker ing paru-parune. Apa paling apik menehi
minyak CBD utawa minyak THC sing dhuwur? Minyak CBD mung duwe jejak  THC? Aku entuk tabung
sepuluh gram lan duwe 18% CBD lan kurang saka 1% THC. Apa aku salah tumindak iki? ”Richard

Mikees: Ya ora, sampeyan kudu entuk RSO sing sejatine.

-  95-98% THC dudu 18% CBD, iya?  Kandhani  sapa sing menehi  sampeyan supaya ora nindakake.  Hype
pemasaran CBD sing dhuwur bakal mateni akeh pasien sing ora curiga, kayane sedih. Napa dheweke ora bisa
nuruti  pandhuan sing  pancen  bisa  ditrapake?  Panganggone  minyak  CBD dhuwur  banget  winates,  ora  bisa
digunakake kanthi becik sanajan ing kahanan kulit, aku ora ngerti kenapa kabeh wong seneng banget babagan
omong  kosong  CBD  kasebut.  Ya,  iku  obat  sing  kuat,  nanging  panggunaane  pancen  mung  winates  yen
dibandhingake karo RSO nyata.

95-98% THC, 1-2% CBD, kuat banget lan sedative lan euforia; iku minyak paling sampeyan lan iku sing paling
apik. Coba dhisik iki. Yen sampeyan nindakake, sampeyan ora bakal ndemek utawa nyedhaki minyak CBD sing
dhuwur lan sampeyan bakal ngerti bedane lan ora bakal ana sing nyuwek. RSO dhisik. JB

"Aku seneng banget karo kaca iki lan informasi sing bisa dakkerteni. Nanging, nguciwani banget yen krungu
cannabinoid liyane kajaba THC sing dianggep sekunder. Bocah wadon iki, lan wong tuwane, ora nganggep
CBD minangka sekunder.  Wis menehi uripe.  Apa THC sing nindakake,  yaiku CBD. Ayo mandheg kabeh.
Sampeyan nyuda wong supaya ora nyoba galur CBD sing dhuwur yen bisa ditulungi. THC sing dhuwur dudu
jawaban kanggo kabeh lan mulane ana luwih saka siji cannabinoid ing tanduran. ” Tina

"JB mangsuli babagan kanker paru-paru, dudu sindrom Dravet, ora ana sing nandhang lara. Kanggo kanker,
laporan pasien lan panelitian ilmiah nuduhake THC sing nyebabake kanker. Ana sawetara panliten sing ujar
manawa CBD nguntungake kanggo sawetara jinis kanker, nanging sawetara yen dibandhingake karo panelitian
karo THC. Saiki kejang lan sawetara kondhisi CBD sing akeh sampeyan goleki. ” Kellin

- Kellin lan Tina, minyak sing digunakake uga bisa digunakake kanggo kejang. Lan pasien bakal entuk asil sing
luwih apik yen ora nggunakake nyata lan nyoba ngobati sebab lan ora mung gejala kasebut.

Aku ora ngeculake CBD, iki minangka obat sing kuat banget, lan miturutku iku permen karet kanggo bocah lan
liya-liyane, kayata. Nanging yen sampeyan pengin kekuwatan nyata, sampeyan butuh RSO sing paling kuat lan
THC. Yaiku perspektif lan ora bakal owah.

Coba wae ing kahanan kulit lan priksa manawa lara utawa lara bakal luwih cepet pulih nganggo RSO nyata
utawa kanthi versi CBD tingkat rendah. Aku wis ndeleng kanthi mripatku, aku ora prelu nyoba karo minyak
CBD sing dhuwur kanggo aku. Aku pengin sing paling apik kanggo aku uga kanggo pasien.

Minyak CBD sing paling dhuwur nduweni kualitas sekunder yen dibandhingake karo RSO sing paling apik lan
kuat narkotika lan obat penenang kanthi THC 95-98%.
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Masalah utama sampeyan yaiku sampeyan tuku siji teori cannabinoid sing didhukung Big Pharma supaya bisa
entuk bathi  saka obat  ganja.  Sampeyan ora pengin obat  adhedhasar cannabinoid  tunggal,  sampeyan pengin
minyak sing paling kuat lan obat penenang kanggo asil paling apik.

Lan sampeyan bisa nandur tanduran dhewe lan sampeyan bisa nggawe minyak dhewe, pancen ora prelu tuku
saka perusahaan farmasi gedhe sing bakal nyoba menehi rega regane gedhe ing resin ganja decarboxylated
tanpa sebab liyane saka rasa srakah .

Sampeyan bisa uga kudu mbutuhake minyak kilo kilo ing sawijining dina - kanggo sampeyan dhewe utawa
kulawarga - pinten sampeyan pengin mbayar saben gram? A Buck kakehan, yen tanduran thukul ing njobo lan
ing ukuran gedhe. Dadi ora ana pajak khusus, ora ana sing kaya ngono. Legalisasi 100% minangka cara siji-
sijine lan saiki kudu ditindakake, ora ana alesan supaya atusan yuta pasien ing saindenging jagad iki nandhang
kasusahan.

Aja bebas mbantah babagan iki; nanging sampeyan mung bisa nindakake babagan kabeh. Salam sejatine, JB

"Tulung terus jelasake kaya sing sampeyan duwe, aku saiki nulis cathetan lan sinau babagan sing bisa kanggo
apa lan liya-liyane, aku pengin siyap lan siyap kanthi ilmu sing pas kanggo aku lan duweke ... Yen sampeyan
ora  ngandhani  babagan mbutuhake THC sing paling  dhuwur,  aku bakal  nganggep ora apa-apa,  aku matur
nuwun kanggo ALL INFO. " Vicky

"Rick tetep negesake THC dhuwur sing penting kanggo menehi sampeyan kasempatan paling apik, iku pancen
asil sing paling apik kanggo dheweke. Ana macem-macem perkara sing CBD luwih apik, biasane digunakake
kanggo bocah-bocah kanggo Sindrom Dravet, ADHD, lan kelainan kompulsif obsesif sing parah amarga akeh
wong sing isih wedi yen bocah saya dhuwur. THC sing nggawe sampeyan luwih dhuwur. Aku wis nemokake
sawetara wong sing nggunakake minyak THC sing dhuwur kanggo nambani mayoritas  wong, nanging yen
pasien ora nanggapi kanthi ngarep-arep bisa ganti menyang CBD sing dhuwur lan iki bisa digunakake kanthi
luwih apik.

Aku kira kabeh wong beda lan saben kanker beda. Nanging nganti kabeh riset sing dibutuhake dileksanakake,
mesthine luwih becik tetep karo cara Rick. THC dhuwur, indica dominan sing ngetutake protokol kasebut. Dadi
ujar yen wiwit dosis cilik lan dobel saben 4 dina, pasien bisa cepet toleransi lan rasa ngantuk sing abot bakal
mandheg sawise lenga isih suwe. Minyak Rick 95-8% THC nanging efek psikoaktif  ora bakal  ngrugekake
sampeyan.

Lan nalika nyoba milih cara sing kudu ditindakake, aku ora ngandel yen ana wong sing duwe pengalaman luwih
akeh babagan obat iki tinimbang Rick. Aku wis ndeleng cara Walanda lan mikir  yen ana wong sing seda,
kenapa sampeyan nambah obat kasebut? ” Nick

"Amarga aku wis krungu babagan minyak ing CBD sing akeh mbantu kejang, aku mesthi ora mikir yen wong
tuwa kasebut bakal menehi hibrid marang anak nanging dominasi minyak indica, bocah kasebut bakal mari.
Aku ngerti minyak CBD ngontrol kejang & aku seneng banget yen SOMETHING bisa nulungi bocah kaya
Charlotte, nanging mbayangake penyembuhan sing bisa kedadeyan yen THC & spektrum cannabinoid liyane
ing tanduran diwenehake. Dadi bocah sampeyan turu asring amarga THC, awake bakal disesuaikan karo dosis.
Aku mikir manawa tanduran sing kebak paling migunani, ora ana sing milih cannabinoid. ” Sara

"Media terus fokus kanggo misahake cannabinoid, nanging wis kabukten manawa THC lan CBD bisa mateni
kanker & nyuda tumor.  Minyak Rick Simpson sing digawe saka Ganja Indica minangka obat sing ngobati
Landon lan Brave Mykayla & akeh liyane & sapa sing bisa ngrampungake. Aja nganti media nggawe sampeyan
mikir yen kudu ngenteni tamba iki, utawa misahake CBD! THC bisa digunakake karo sistem endocannabinoid
kita. Sinau babagan obat sing bisa ditindakake sapa wae. " Hanan

Apa Aman Nggunakake Minyak?
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"Keamanan obat iki ora bisa dibandhingake lan saka apa sing dakkenalake, ora luwih mbebayani tinimbang
ngombe segelas banyu seger. Sanajan ana wong sing overdosis banget, ora ana alane sing ditrapake sawise
lenga kasebut ilang. Efek samping sing paling umum sing dicathet karo wong sing nggunakake minyak hemp
kanggo kondisi medis yaiku istirahat lan eseman.

Kaya dene obat-obatan liyane sing kuat, yen ana wong sing kakehan mangan, bisa nyebabake efek samping sing
ora dikarepake. Sanajan efek sing diasilake minyak iki ora mbebayani, ana sing ora seneng dhuwur amarga
overdosis. Sanajan obat iki aman lan umume ora duwe masalah, mula uga kudu dipikirake manawa ana sing
bakal nemoni kasusahan.

Amarga iku, aku mrentah supaya kabeh wong miwiti kanthi dosis sing sithik banget, banjur tambah jumlah sing
ditelan saben patang dina. Kanthi mangkono, iki ndadekake wong sing nggunakake obat iki kesempatan kanggo
nambah toleransi lan akeh pasien sing nglaporake yen dheweke malah ora entuk tinggi sajrone perawatan. Yen
minyak hemp diasilake kanthi bener saka galur obat penenang ganja saka indica ganja, utawa asring diproduksi
saka sawetara jinis salib sativa sing dominan, bakal ditemokake yen efek minyak kasebut bakal nyebabake rasa
ngantuk lan turu, sing jelas bagean penting saka proses penyembuhan.

Pasien kudu ngerti kasunyatan manawa minyak iki uga bisa nyuda tekanan getih, tekanan okular, lan kadar gula
getih.  Yen ana wong sing ngombe obat  kanggo ngatasi  masalah  kasebut,  mesthine kudu nyuda kebutuhan
panggunaan obat-obatan sing saiki digunakake kanthi cepet.  Aku kudu ngandhani pasien sing ngombe obat
tekanan getih yen wis miwiti minyak, asring masalah tekanan darah ora bakal mbutuhake panggunaan obat-
obatan lan iki uga cocog kanggo penderita diabetes lan sing nandhang glaukoma.

Elinga yen lenga ditelan kanggo ngobati kahanan liyane lan dijupuk karo obat tekanan darah, bisa uga ing
sawetara kasus tekanan getih pasien mudhun banget. Sanajan aku ora ngerti sapa wae sing ngalami iki sing
ngalami cilaka nyata, aku isih rumangsa kudu nyoba ngindhari kahanan iki yen bisa. Dadi, priksa tekanan getih
sampeyan asring lan yen obat-obatan ora dibutuhake maneh, aja ditelan.

Kayane ora bisa dipercaya sawetara wong yen bisa nyetop panggunaan zat resep kasebut. Nanging, yen wis
ngerti  potensial  ngobati  obat  alami  iki,  dheweke  bakal  paham  yen  minyak  sing  endah  iki  bisa  ngganti
panggunaan kabeh obat-obatan.

Kepiye minyak biasane ditoleransi?

Kita kabeh duwe toleransi sing beda kanggo obat sing kuat, mula aku ngajak pasien supaya tetep ing zona
nyaman  dhewe  nalika  nemtokake  dosis  sing  bakal  dikonsumsi.  Toleransi  umume  masarakat  cepet  banget
dibangun, lan rata-rata, wong normal biasane mbutuhake udakara 90 dina kanggo ngombe 60 gram. 60 gram
minyak sing diproduksi kanthi bener kayane bisa ngobati sebagian besar kanker kajaba pasien kasebut rusak
banget dening sistem medis kanthi kemo lan radiasi, lsp.

Pasien sing ngalami  efek kemo lan radiasi  mbutuhake minyak luwih akeh kanggo ngrusak kerusakan sing
ditinggalake sistem medis. Umume, yen ana wong biasa karo efek minyak, pasien kayane seneng ngonsumsi zat
kasebut. Nanging amarga obat iki sifate ora kecanduan, asring sing nggunakake obat kasebut bakal lali ngombe
dosis kanthi bener. Iki dudu minyak sing nggawe dheweke lali, mung amarga awake ora ngerteni perlu anane
lan iki mung nyoroti kasunyatan manawa zat kasebut pancen ora gawe ketagihan. Yen ora, pasien ora bakal lali
ngonsumsi dosis, amarga yen gawe ketagihan, sawise wolung jam, awak bakal njaluk obat kasebut.

Apa ana efek samping sing kudu dadi perhatian?

Sawetara  pasien  nglaporake  yen  ngalami  kuatir  utawa  paranoia  nalika  nggunakake  obat  iki.  Cara  kanggo
ngrampungake iki bakal dibahas nalika ana pitakonan sing bakal ditemokake ing buku iki.

Efek samping utama minyak hemp sing wis dilaporake yaiku kesehatan, rasa seneng, lan turu sing wengi sing
apik, dadi apa maneh sing njaluk takon saka obat sing digunakake?
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Akeh wong sing nggunakake akeh obat-obatan saben dina. Apa bisa dadi sing apik kanggo awak?

Aku ora ngerti sebabe sing ndeleng efek samping obat-obatan allopathic sing mbebayani ing iklan obat isih
bakal ngombe obat kasebut. Katon yen tanpa pikirane akeh wong bakal nindakake kaya sing diprentah dhokter
lan akeh wong sing padha cenderung nolak panggunaan obat hemp. Mung amarga ngapusi, dheweke dikandhani
pamrentah lan wong-wong sing mandhegani bayangan industri farmasi. Ora ana sing mati amarga panggunaan
obat hemp lan ora ana gawe piala. Muga-muga bisa ngomong sing padha kanggo apa sing diwènèhaké dhokter
saben dinane, nanging sedhih banget.

Kadhangkala,  macem-macem  interaksi  sing  diarani  obat-obatan  kasebut  cukup  kanggo  nyelehake  kita  ing
kuburan awal. Nanging sanajan kita ora nemoni masalah langsung, panggunaan kasebut isih mbebayani. Suwe-
suwe, bahan kimia lan racun obat kasebut ngemot ing awak kita lan iki uga bisa nyebabake masalah parah karo
kesehatan sing asring nyebabake pati. Malah prekara sederhana kaya tablet aspirin nyebabake ribuan wong pati
ing saindenging jagad saben taun. Dadi, dakkira ora ana sing kudu ngandelake industri farmasi utawa apa wae
sing  diwenehake.  Yen  sampeyan  pengin  ndeleng  tenaga  nyata,  coba  golek  menyang  Ibu  Alam,  amarga
sampeyan bakal nemokake sithik ing pabrik pil sing bakal entuk manfaat.

Kepiye pasien mbandhingake efek samping minyak hemp karo obat kimia?

Ora ana perbandingan nyata ing antarane efek samping minyak hemp lan bahan kimia beracun sing diwenehake
sistem medis. Bahan-bahan kasebut sing diwenehake dokter minangka perkara sing ora kudu ana ing awak
amarga bisa beracun ing ati. Iki tegese obat-obatan sing diarani kasebut ora kudu dikonsumsi amarga bakal
ngrusak  ati  kita  lan  ngrusak  fungsine.  Kajaba  iku,  panggunaan  bisa  nyebabake  macem-macem  masalah
kesehatan liyane sing bisa dihindari yen minyak hemp digunakake.

Kanthi nggunakake pangobatan kimia, kita asring mbabarake efek samping sing bisa dadi luwih elek tinimbang
sing sadurunge diobati.  Sawetara pasien kanthi penyakit kaya kanker lan diabetes lan liya-liyane malah wis
ngandhani yen kondhisi kasebut disebabake amarga obat-obatan sing diwenehake dokter. Dadi katon manawa
asring dhokter dhewe paling ora tanggung jawab sebagean kanggo kahanan medis pasien. Akeh pasien sing
njlentrehake  kanthi  rinci  babagan  efek  samping  sing  nggegirisi  sing  ditemokake  amarga  obat-obatan  sing
diwenehake, mula aku bakal nyoba nyegah panggunaan kasebut yen bisa.

Wiwit kimia awak lan toleransi kanggo akeh zat liyane, beda-beda. Asring dokter ora ngerti apa akibat saka
macem-macem pangobatan kimia ing kesehatan lan kesejahteraan kita. Ora ana loro wong sing padha, lan obat
sing  beda-beda  campuran  ora  beda  karo  koktail  kimia  beracun,  sing  ing  sawetara  kasus  bisa  nyebabake
konsekuensi kesehatan sing ora dikarepake kanggo pasien. Dadi, kepiye dokter bisa menehi faktor ing kabeh
perkara sing ora dingerteni kanggo nemtokake apa sing aman lan apa sing ora ditrima?

Aku sejatine mikir yen kahanan kaya Alzheimer lan akeh penyakit liyane asring disebabake campuran bahan
kimia sing diresepake dhokter. Akeh pasien sing wis ngandhani babagan masalah sing dialami panggunaan
obat-obatan, nanging sawise mandheg ngombe zat kasebut lan wiwit ngonsumsi minyak, masalah kasebut ilang.
Kanggo nyimpulake kabeh kanthi terus terang, yen obat-obatan rami diprodhuksi kanthi bener, obat kasebut
aman lan aman yen ora digunakake, nanging sing diwenehake profesional profesional ora.

Apa bisa mbandhingake efek obat allopathic lan empiris?

Ngelingi aku, ora ana perbandingan antara obat allopathic lan obat empiris. Obat-obatan Allopathic biasane
kanggo campuran bahan kimia lan racun sing mbebayani sing ora kudu dikonsumsi. Obat empiris (obat saka
tanduran) wis digunakake pirang-pirang ewu taun kepungkur lan obat-obatan sing diproduksi saka hemp ora
bisa dibandhingake nalika aman. Sawijining resin hemp sing efektif obat lan ora mbebayani yaiku minyak sing
diasilake nggawe tanduran rami "Ratu kabeh Kedokteran Empiris."

Sajrone pirang-pirang taun, aku wis kontak karo akeh pasien sing njupuk kabeh sing kasedhiya kanggo nambani
kondhisi lan sawise kabeh gagal, dheweke banjur marani aku. Aku mikir  yen pasien sing nggunakake obat
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alopati  lan  empiris  luwih  cocog  kanggo  mbahas  prabédan  antara  obat  kimia  lan  minyak  rami,  dudu  aku.
Nanging sayangé, isih akeh sing wedi maju, mula aku mung bisa ngandhani apa sing wis dilaporake.

Umume pasien kasebut langsung ngandhani yen luwih cepet nggunakake minyak hemp tinimbang obat sing
diwenehake dokter. Mung amarga luwih apik, ora duwe efek samping sing nyenengake, lan ing wektu sing
suwe,  akeh sing  bisa  urip kanthi  normal.  Dheweke ora  ngalami  efek  penyembuhan sing  diucapake  kanthi
nggunakake obat-obatan allopathic lan umume nganggep obat-obatan kasebut mbebayani banget. Aku mikir
manawa akeh babagan kenapa aku saiki ora bakal nimbang nggunakake obat-obatan allopathic lan ing wektu
sing cedhak, aku mikir akeh liyane sing bakal rumangsa padha.

Apa ana alesan kuwatir babagan kecanduan THC?

Ekstrak saka tanduran hemp uga bisa digunakake supaya luwih gampang tumrap wong sing kecanduan zat
mbebayani bisa mundur saka panggunaan. Sistem kasebut ngandhani yen mariyuana duwe efek gateway, sing
bakal nyebabake wong sing nggunakake obat kasebut nyingkirake nyawane lan dadi kecanduan obat-obatan
keras. Pranyatan kaya ngene iki omong kosong. Kepiye obat sing migunani kanggo ngilangi kecanduan bisa
nyebabake wong kecanduan zat mbebayani sing padha sing nyebabake masalah kasebut?

Aku setuju manawa minyak hemp minangka obat gateway, nanging iki minangka gerbang bali kanggo wong
sing  nandhang  kecanduan  lan  ora  mbutuhake  wong  sing  nggunakake  dalan  menyang  karusakan,  amarga
pamrentah  pengin  ngyakini.  Sawise  sampeyan  ngerti  tenan  apa  obat  sing  bisa  digawe  saka  tanduran  iki,
sampeyan bakal nemokake manawa panggunaan obat ora ana watesan.

Saiki ayo goleki efek "banget" saka overdosis minyak hemp. Obat iki  nyebabake kondhisi semi-koma sing
diarani turu lan, yen diasilake saka galur sing bener, iki uga minangka obat penghilang rasa nyeri sing luwih
efektif tinimbang morfin. Yen wong biasa nggawa kakehan, ora mesthi, dheweke bakal turu suwe, nanging
nalika tangi, dheweke bakal cilaka lan ora kecanduan.

Aku wis menehi obat iki kanggo akeh pasien, nanging aku ora ngerti kahanan apa wae sing bakal nyegah pasien
nggunakake obat iki  dadi mupangate;  isih,  ing wektu kita bisa nemokake manawa ana sing ora bisa.  Sing
dakkandhakake yaiku aku ora ngerti obat sing luwih efektif lan aman kanggo digunakake, lan aku yakin sistem
medis ora nggunakake apa-apa sing bisa dikandhakake. Saiki deleng efek minyak hemp lan deleng efek saka
sistem medis sing diwenehake. Aku mikir sampeyan bakal setuju manawa njupuk obat-obatan hemp sing paling
dhuwur  iku  mung  alesan  sing  paling  angel  ditrapake,  nalika  sampeyan  nganggep  zat  sing  mbebayani  lan
mbebayani sing saiki digunakake kanggo ngganti.

Obat  iki  bisa  ditelan,  digunakake kanthi  topikal,  nguap,  utawa sampeyan uga bisa nggunakake ing bentuk
supositoria kanthi asil sing apik. Nalika sampeyan miwiti ngombe lenga,  dosis cilik mung udakara udakara
wolung jam,  mula  luwih  becik.  Yen sampeyan ngalami  penyakit  serius  lan  sampeyan ngombe obat  nyeri,
nambah ukuran dosis sampeyan kanthi cepet lan coba mandheg panggunaan zat berbahaya kasebut.

Kanggo wong sing mikir butuh tuntunan, amarga dhokter sampeyan sing nggawe sampeyan bahan kimia sing
ora ketagihan iki luwih dhisik, njaluk saran babagan cara paling ora nggunakake obat kasebut. Yen dhokter
sampeyan ora gelem nulungi,  golek praktisi  naturopath utawa homeopati.  Ing pirang-pirang kasus, aku wis
ndeleng wong ora nggunakake obat-obatan sing ora dibutuhake kanthi ora menehi saran saka sapa wae.

Sawise  diobati  karo  minyak,  akeh  pasien  sing  ngombe  obat-obatan  ing  candu,  kanthi  cepet  bisa  ngilangi
panggunaan zat-zat  berbahaya kasebut  dadi  loro.  Ing kasus paling umum, sajrone siji  nganti  rong minggu,
pasien bisa uwal saka obat-obatan kasebut lan bakal nandhang gejala mundur total.

Obat iki sejatine dudu kanggo nggawe sampeyan dhuwur, nanging ngidini sampeyan mari kanthi obat alami
sing ora gawe piala. Saiki kenapa kita minangka manungsa ngidini wong liya terus nolak panggunaan obat iki?
Panggunaan hemp obat gratis minangka masalah sing paling penting ing jaman kita lan amarga akeh sing mati
tanpa guna,  kabeh masalah liya ora bisa dibandhingake.  Hemp minangka obat kanggo masarakat  sing meh
kabeh bisa tuwuh lan ngasilake. Saiki akeh wong ing saindenging jagad ngasilake obat dhewe lan entuk asil
sing padha kaya sing wis diterangake ing informasi. Wayahe pangowahan saiki wis cedhak, coba gabung karo
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kita kanggo mbantu mungkasi kasusahane wong akeh lan nggawa pangarep-arep menyang jagad sing ora duwe
pengarep-arep.

Tanduran rami dilebokake ing bumi iki kanggo kita kabeh nggunakake kanthi bebas kanggo panganan, serat,
obat, energi lan macem-macem aplikasi liyane. Ing pungkasan pungkasan, luwih saka 50.000 macem-macem
barang sing bisa diproduksi saka tanduran sing apik tenan iki. Yen watesan sing ora sah kasebut diluncurake,
wong bakal bali menyang tanah sing dununge. Sawise maneh, dheweke bakal bisa ngubungi alam lan dadi
luwih mandhiri. Mayuta-yuta kerja banjur bakal teka ing kana kanggo njupuk industri adhedhasar hemp sing
ramah lingkungan, lan ing wektu sing cendhak, kita bisa duwe ekonomi adhedhasar rami. ” Rick Simpson,
Hemp: Tanduran paling Obat

"Nalika sapisanan miwiti njupuk minyak, aku duwe efek samping" Ngeri ", mesthine aku wis mangan setengah
kotak donat !!! Ha Ha Ha !!! Muga-muga ana sawetara liyane, aku turu kanthi apik! Saben dina aku ngarep-arep
wengi supaya bisa turu. Aku njupuk lenga jam 7:00 turu udakara jam 9:30 lan turu nganti 8:30. Apik banget !!!
” Tom

"Ironis sing kita krungu akeh crita babagan wong sing konsentrasi ganja, saben dina, tanpa crita medeni, ora
kecanduan,  ora  ana  efek  samping  utawa  pati  sing  ana  gandhengane,  nanging  para  produsen  hukum lokal
nglawan budidaya, panggunaan lan adol ganja kanggo kepentingan 'umum masalah keamanan ', yaiku tutup
saka kasetyane kanggo Big Pharma lan suap finansial' Booze-Baron kanggo matesi pertumbuhan industri ganja
ing AS ... ”Raphael

“Miwiti menehi minyak ing bapak minggu iki. Kanker prostat maju sing nyebar ing sawetara balung ing balung.
Nganti  saiki  dheweke turu akeh lan napsu maneh.  Dheweke ora mangan apa-apa amarga nyeri  radiasi  ing
tenggorokan. Uga sawetara rasa kuwatir dheweke malih dadi katon nyenengake!

Dheweke isih ngalami perawatan nyeri ing rumah sakit sing bisa ngatasi rasa sakit akut nganti bisa ngontrol.
Dokumen ora ngerti babagan minyak kasebut. Kita malah mbayangake ide gabungan minyak karo obat-obatan,
nanging dokter bali nggawa efek samping sing hebat. Pengin takon dheweke nuduhake pasinaon, nanging ora
pengin mbebayani pembebasan bapak amarga kita wis ditandhani 'angel' kanggo takon babagan kebutuhan obat-
obatan sing akeh banget sing nggawe dheweke luwih elek.

Aku ora pengin perawatan kanker rumah sakit kanggo mungsuhku sing paling ala. Aku wis nate krungu critane
medeni, nanging kira-kira ing sawetara level aku mikir bakal beda karo bapak. Muga-muga ora telat. ” Edmund

- Edmund, dheweke pancen bener babagan efek samping, nanging bakal disebabake dening bahan kimia sing
diwenehake, dudu minyak. Cepet sampeyan bali menyang omah lan ngisi minyak kanthi kesempatan sing luwih
apik. Aja nganti telat diwiwiti karo minyak, siji-sijine pitakon yaiku apa durung kasep kanggo njaluk penyakit
sadurunge. Nanging iki langsung disambungake karo sepira lenga sing bakal sampeyan lakoni lan sepira cepet.

Iki ora dakkandhakake manawa sampeyan ora ngetutake protokol kasebut utawa sampeyan kudu miwiti kanthi
dosis sing gedhe. Ayo mulih, tindakake protokol lan muga-muga sing paling apik. JB

"Halo Jindrich,  pengin nuduhake sawetara" efek samping "minyak kasebut.  Pisanan aku wis golek duweke
sawetara saiki lan uga tuku sawetara ing dispensary (kaya sing dakkarepake dhewe!), Aku ora duwe kondhisi
utawa penyakit khusus, bisa uga wis nyedhot udakara 30 ml wiwit taun 2012, mula ...

* ora bisa ngombe alkohol maneh ... sak gelas anggur lan aku metu! Aku ora nyoba mandheg ngombe, nanging
awakku nolak kabeh lan rasane apik banget yen jelas !!

* Iris mripatku ijo banget ... ora ana titik-titik coklat sing sithik ing kana-kene (yen sampeyan ngerti iridologi,
titik-titik cilik kasebut minangka indikasi kerusakan organ utawa malah diapusi), mripat sing bening tegese
sehat banget! 

* Efek sing padha kanggo mripatku sing jelas katon 10 taun lan akeh energi! (Dheweke wis udakara 6 dosis).
Minyak lan kabeh efek samping sing ora dikarepake !! Matur suwun lan Rick kanggo kabeh upaya kanggo
nuduhake obat iki karo kabeh wong. Katresnan, Estelle “
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"Aku bisa ngandhani yen asu-wedhusku (asu Pangon) duwe kanker kelenjar susu, gumpalan gedhe. Aku menehi
dheweke  saben  2  tetes  sadurunge  bengi.  Ing  3  minggu  KABEH  GOLEK  !!!  (Kaya  kanker  payudara  ing
manungsa uga sensitif estrogen !!!). LAN nylametake nyawane kancaku, dheweke kena kanker kandung kemih
- Ical. SOOO HAPPY bisa mbantu wong lan kewan. ” Dolly

"Aku menehi telung tetes asu minyak saben dina minangka pencegahan kanker sawise ngilangi kabeh anjing
sadurunge kena kanker." Roger

"Aku  nembe  nulis  minggu  kepungkur  babagan  mutah  ing  minyak.  Pungkasane  aku  mandheg  lan  isih
nggunakake sakumpulan minyak sing padha. Aku krasa hebat saiki. Aku mikir yen detoksifikasi kabeh obat
farmasi metu saka sistemku. Iki minangka pengalaman sengsara, nanging detox ora bakal nyenengake. " Robin

"Aku ora ngerti, nanging kira-kira aku bakal njupuk akeh banget. Ana prekara sing diarani dhuwur banget lan
bisa muntah sawetara wong. Aku ngerti iki saka pengalaman pribadi. (Aku mung sadhar yen mungel banget,
aku ora sengaja kaya ngono.) ”Tina

”Tina, aku uga mikir bab iku lan akeh pitakon kenapa aku lara banget. Aku percaya tenan yen detox amarga
kedadeyan ing Desember pungkasan. Aku dikandhani dening ahli onkologi yen aku lagi ing "tahap pungkasan"
aku  wis  entek  minyak  lan  duwe IV  Zometa  kanggo  nguatake  balungku.  Ternyata  minyak  iki  digunakake
minangka pil alergi lan nylametake aku saka efek Zometa. Lenga minyak, aku dadi anorexic, lara banget nalika
Zometa mlebu balungku lan muntah, ngalami hawa anyep lan rawat ing rumah sakit.

Wiwit kedadeyan kasebut, aku malah ora bisa lungguh nganggo gaya India amarga sendhi lan pinggulku lara
banget. Nalika miwiti minyak maneh, mula aku ora kepenak, nanging banjur saya lara. Aku banjur lara banget
lan nalika mutah pirang-pirang dina suwene sangsara, ana kedadeyan sing aneh, kabeh sendhi saya lega lan ora
lara maneh sawise 6 wulan. Aku fleksibel maneh. Aku mung percaya yen minyak bisa ngilangi sendhi sing bisa
tetep karo sampeyan sajrone setaun. ” Robin

"Penting banget supaya cepet-cepet mlebu pasien terminal. Umume pasien terminal wis ngalami kemoterapi /
radiasi,  tukang  mateni  rasa  sakit,  lsp.  Priksa  manawa  wis  digawe  kanthi  bener  lan  wiwiti  supaya  bisa
ditindakake secepat  mungkin lan aku ora bakal  mandheg njupuk paling ora nganti  kanker wis rampung! ”
Bonny

"Nalika dhokter ngandhani," sampeyan terminal, "apa sampeyan ora pengin nyoba apa wae sing ana ing njaba?
Coba pikirake ... Sawise diagnosis kaya ngono, apa sing kudu sampeyan kalah? Aku duwe ponakan wadon sing
isih urip saiki ... amarga minyak iki ... Apa aku kudu ngomong luwih akeh? ” Carol

“Kuwi ponakanku. Pancen sukses. ” Joanne

"Aku nindakake setengah maraton, aku nglumpukake $ 5000 kanggo riset kanker. Aku ora ngerti yen wis ana
obat  lan  ora  bakal  diwenehake.  Dheweke  menehi  kemoterapi  sing  kuwat  banget  kaping pindho.  Dheweke
ngrusak atiku; padha ngrusak ginjel. Dheweke dikongkon mulih menyang wulan April taun kepungkur. Jarene
aku ora bakal urip suwene nem minggu. Lan saiki aku isih urip, amarga aku ngerti carane nggawe obat dhewe
supaya bisa tekan kene uga.

Kita kudu ngandhani kabeh babagan obat iki. Kabeh wong kudu ngerti: ana produk ganja medis nyata sing
bakal mbantu sampeyan urip, lan mbantu kanca urip sing ngalami kanker. Kabeh wong kudu ngerti: ora ana
sing kudu mati amarga kanker. Ana tamba, mesthi ana tamba. Dheweke mung ... Big Pharma ora bakal ngidini
kita duwe. Kepiye wani ?! Riset kanker minangka industri  multi-milyar dolar ...  Lan apa sing ditindakake?
Dheweke mateni wong kaya aku nganggo obat-obatan. Iku omong kosong! Ana tamba! Lenga Phoenix Luh bisa
digunakake! Kandhani kabeh. Tulung! ” Joanne

"Hai, aku percaya karo minyak iki lan saiki digunakake kanggo ibuku sing kena kanker, nanging aku duwe
pitakon, sampeyan ujar yen kudune dikonsumsi 2 ons sajrone telung wulan, nanging ibuku lemes banget amarga
penyakit kasebut mung dijupuk ons lan meh telung wulan, nanging isih daklakoni, lan aku pengin ngerti apa iki
efek sing padha, amarga sampeyan ujar mesthine kudu telung wulan. Tulung wangsulana pesen kasebut amarga
kuwatir. ” Esmeralda
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"Aja  kuwatir  banget  babagan pira  wae sing  wis  ditindakake  dheweke.  Terus  wae dijaluk  supaya dheweke
mangan luwih sithik. Kandhani dheweke supaya mangan sing luwih gedhe tinimbang sing sadurunge, nalika
turu ing wayah wengi, mbaka sethithik dheweke bisa mangan luwih akeh. Priksa manawa dheweke mangan
dosis sing luwih gedhe ing wayah wengi lan dheweke bakal nambah toleransi kanthi luwih cepet. Bapakku
nindakake  perkara  sing  padha  suwene  telung  wulan  kapisan.  Dheweke  butuh  wektu  suwe sadurunge  bisa
mangan luwih saka setengah gram saben dinane lan kankere bakal ilang sanajan dheweke lagi wae mangan 1/4
gram sedina- (tumor saya suwe saya sithik). Saiki dheweke udakara gram saben dina, lan dheweke wis mangan
luwih saka satus gram sajrone 10 wulan. Untunge! ” Jose

Ganti Pangobatan

"Kanthi pengalaman karo minyak, aku ora ngerti babagan obat-obatan farmasi sing bakal gelem digunakake.
Aku duwe sawetara alasan, nanging sing utama yaiku ora prelu. Awak sampeyan mung bisa ngolah apa sing
biyen  dipangan  para  leluhur;  durung  siyap  ngolah  bahan  kimia  apa  wae  lan  mengkonsumsi  bahan  kimia
pungkasane bakal nyebabake masalah. Bisa uga mbantu kahanan sing sampeyan alami saiki, nanging mengko
sampeyan bakal mbayar rega kasebut. Minyak kasebut resonan karo DNA manungsa lan mbantu ngasilake lan
ngremajakake sel ing kabeh awak. Minyak kasebut bisa digunakake kanthi selektif lan nyerang kabeh sing ora
sehat ing awak. Kajaba iku, minyak ora ngasilake efek samping sing mbebayani. Ing sawetara exaggeration,
kita seneng ujar manawa efek samping saka minyak yaiku turu, rasa seneng, lan kesehatan. Iki ora ateges yen
pasien ora bakal ngalami kahanan awak lan pikiran sing ora umum, luwih-luwih yen njupuk minyak luwih akeh
tinimbang biyasane. Nanging sanajan padha, yen nggunakake minyak rami kelas dhuwur, dheweke bakal turu
banjur turu. Ora ana gunané nyoba nglawan efek minyak, luwih becik mung supaya bisa mlaku lan mili. "JB

"Oke dadi aku kudu nuduhake iki. Aku entuk minyak saka kanca ing negara liya. Barang pertama sing dakkirim
yaiku saka dispenser lan aku rumangsa dudu kaya sing kudune. Aku ngombe dosis ukuran sing cukup apik
saben sawetara jam lan kayane ora akeh. Nalika aku entuk barang saka kancaku wingi, aku mikir yen bisa
njupuk jumlah sing padha kaya sing wis dakwenehake saka dispensary. Bocah lanang salah aku! Aku ora guyon
nalika sampeyan ngomong alon alon! Yen sampeyan duwe barang sing nyata, mesthi kuat! Sayange, aku ora
duwe pengalaman apik, paranoia utama lan ora bisa turu sewengi nutug. Anakku pancen kudu teka lan "ngasuh
bayi" aku! Aku kesel banget saiki lan isih ngrasakake efek, mula bisa uga ora njupuk dina iki lan yen kurang
saka setengah gandum pari! Dakkira manawa apik aku ora lara esuk.

- Casey, lol. Bisa uga ana sawetara sativa ing batch anyar, mula coba golek liyane. Minyak sing diproduksi saka
sing  disaranake  ora  nindakake.  Aku  bakal  nyoba  sakumpulan  anyar  utawa  separo  saka  sing  dijupuk.
Kadhangkala rasa ora nyenengake iki bisa uga kedadeyan ing wong, nanging sawise sampeyan sinau babagan
cara ngrampungake, mula ora bakal menehi masalah, amarga pengasuh sampeyan bisa uga konfirmasi.

Nanging maneh, kaya sing dakkandhakake, bisa uga ana sativa sing energikan ing minyak kasebut. Nanging
bisa uga ana efek tahan rasa lara sing luwih apik tinimbang minyak sadurunge. Coba kurangake lan deleng
kepiye  cara  kerjane.  Yen  sampeyan  ora  seneng  kaping  pindho,  wenehake  putra  sampeyan  kanggo  tujuan
rekreasi utawa gunakake kanthi topikal (kanggo kaendahan lsp), lan supaya dheweke njaluk sampeyan luwih
kuat lan sedative sing bakal tundhuk karo sarat sing ditemtokake ing "Pituduh." Salam sejatine, JB

"Bisa digunakake kanggo macem-macem penyakit lan penyakit. Yen sampeyan njupuk, ati-ati kanggo tingkat
kalium amarga katon kurang ing sawetara wong. Kanggo sapa wae sing duwe masalah ginjel, ati, lan jantung,
goleki suplemen kelenjar kanthi kombinasi RSO lan q10 kanggo efek regeneratif. ” Matius

"Mung cannabinoid sing ngatur sel. Umume salep / zat kanggo tatu yaiku disinfektan lan mung nyoba nggawe
kahanan sing becik supaya awak bisa pulih. Cannabinoids minangka antibakteri / antifungal / antivirus lan liya-
liyane. Lan padha ngatur sel supaya sel rusak sing ala diatur lan ora setengah bokong didandani lan disalin.
Kanthi tembung liyane, sampeyan ora duwe bekas lara saka nggunakake cannabinoids amarga sel diatur karo
logika ing ngisor iki:
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Apa aku rusak sithik? - Ya = Autophagy kanggo daur ulang / ndandani sel. Apa aku rusak banget? - Ya = Pati
sel sing diprogram (Apoptosis)

Apa aku wis kliwat digunakake miturut tanggal? - Ya = Pati sel sing diprogram (Apoptosis)

Apa aku rusak banget?  Ya = Nekrosis.  Nalika kerusakan parah banget,  kajaba  cannabinoids  ditrapake  ing
wilayah kasebut, kannabinoid endogen ing getih biasane bakal gagal tekan sel lan ngatur lan bakal nyebabake
daging bosok / Necrosis.

Kanker biasane asil saka sel rusak sing tetep ora diatur amarga reseptor CB kasebut ora bisa digunakake amarga
rusak.

Bahan-bahan sing dingerteni  nyebabake  kanker  biasane  zat  sing  alon-alon  metu  saka  awak lan  nyebabake
kerusakan sel terus-terusan sajrone lelungan.

Sel sing asring rusak, bakal luwih gedhe sel bakal ana tanpa reseptor CB sing bisa digunakake. " Scott

Penyembuhan Kanker kanthi Minyak

Dipuntingali saka pengamatan babagan jumlah pasien sing wis diobati, apa minyak kasebut efektif kanggo 
kabeh jinis kanker, utawa sampeyan ngerti ana jinis kanker sing ora bisa mbantu?

"Minyak kasebut efektif kanggo nambani kabeh jinis kanker kulit lan miturut pengetahuan sing saya ngerti,
padha karo kanker internal lan kondisi medis liyane. Sawise pirang-pirang taun pengalaman ngatasi pasien sing
ngalami macem-macem masalah medis. Aku sajujure bisa ngomong, aku ora ngerti kahanan apa lenga kasebut
dudu perawatan sing efektif.

Minyak hemp kelas dhuwur, yen digawe lan digunakake miturut pandhuane, kayane bisa ngrampungake kabeh
jinis kanker lan aku ora ngerti jinis kanker sing ora efektif ditambani. Sawetara wektu kepungkur, aku wis nate
krungu  babagan  panelitian  sing  ngaku  THC  bisa  nyebabake  jinis  kanker,  nanging  menurutku  iki  mung
propaganda sing dibuwang supaya masarakat ora ngerti sing sejatine. Aku mung bisa ujar manawa panliten iki
kudu ana cacat lan saiki aku bakal nerangake sebabe aku nggawe kesimpulan iki.

Sacara sederhana, umume riset ngandhani yen kanker mung minangka sel mutasi sing diidini bisa multiply
amarga ana masalah sing ana ing awak pasien. THC mateni sel mutasi. Dadi, kepiye cara THC ngasilake sel
sing apik banget kanggo dirusak?

Yen sampeyan golek perawatan sing bisa nyebabake kanker, aja nganti luwih becik kemo lan radiasi. Loro-
lorone sing diarani "perawatan" iki karsinogenik banget, mula, bisa uga nyebabake kanker. Malah scan CT
nyedhiyakake awak kanthi dosis radiasi gedhe. Radiasi nyebabake sel bisa mutasi lan kabeh wis dikandhani
kanker yaiku sel mutasi. " Rick Simpson, Hemp: Tanduran Obat Paling Akeh

Apa Minyak Bisa Digunakake Bebarengan karo Kemoterapi lan 
Radiasi?

"Nalika pasien takon pitakon iki, aku ngandhani manawa ya, minyak kasebut bisa digunakake bebarengan karo
kemo lan radiasi.  Aku ora ragu manawa nggunakake lenga iki bakal nguntungake banget lan bakal menehi
kesempatan luwih apik kanggo slamet saka efek perawatan kasebut. Isih, kenapa wong sing duwe pikiran sing
bener malah nate mikir kemo lan radiasi?

Kemoterapi lan radiasi ora ngobati kanker, amarga bisa uga, lan sadurunge, aku nolak menehi minyak kanggo
wong sing pengin njupuk perawatan kasebut.  Napa aku kudu duwe risiko mlebu penjara kanggo ngasilake
minyak kanggo wong sing pengin njupuk perawatan kayata saka sistem medis? Yen wong milih njupuk kemo
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utawa radiasi, kabeh iku pilihane. Nanging saka perspektif aku rumangsa ora bodho kanggo menehi obat, yen
wong-wong kasebut kepengin banget supaya sistem medis bisa ngracuni. Kayane nyediakake antidote nalika
mompa racun ing vena pasien.

Biyen,  aku  wis  menehi  obat  iki  kanggo  pasien  sing  pengin  perawatan  efektif  sing  ora  cilaka  lan  menehi
kesempatan  sing  apik  kanggo  urip.  Nanging  aku  nganggep  umume  apa  sing  disedhiyakake  sistem  medis
babagan pembunuhan tinimbang babagan obat. Yaiku sebabe aku ngandhani wong-wong sing kondhisi medis
serius supaya njupuk minyak lan tetep adoh saka sistem medis lan dokter.

Kajaba profesional medis wiwit tumindak rasional kanggo ngobati kanker, aku percaya yen pasien luwih becik
ora njaluk saran. Apa sing disedhiyakake sistem medis pungkasane luwih akeh gawe piala tinimbang sing apik
lan nyuda kesempatan pasien supaya bisa urip. Kerusakan sing disebabake lan ditinggalake dening kemo lan
radiasi ing pirang-pirang kasus bakal nyebabake pasien mati,  kajaba yen mangan minyak sing akeh kanggo
detoksifikasi  awake dhewe.  Umume wong sing nggunakake kemoterapi  lan radiasi  mati  amarga  efek saka
perawatan kasebut, dudu kanker sing diobati.

Kaya sing dakkandhakake, saka pengalamanku, minyak kasebut kayane bisa ngrampungake kabeh jinis kanker,
nanging aku duwe sawetara wong sing nambani perawatan banjur nolak. Aku ora bisa nerangake kelakuane
liyane kajaba ujar manawa pungkasane kayane dheweke ora gelem break karo sistem medis. Mung ana sawetara
wong sing nindakake iki lan, sejatine ngerti, kabeh pasien kasebut mati. Muga-muga aku bisa nerangake sebabe
wong nindakake apa sing ditindakake lan kenapa dheweke ora peduli  karo uripe.  Nanging kajaba dheweke
gelem ngajari awake dhewe babagan apa sing wis disedhiyakake dening sistem medis, aku ngarepake bakal
terus. " Rick Simpson, Hemp: Tanduran paling Obat

Tingkat Sukses kanggo Pasien Kanker?

"Nalika  wong nyedhaki  diagnosis  diagnosis  kanker  lan  dheweke ora gelem nggunakake kemoterapi  utawa
radiasi, meh bisa diwenehake yen dheweke ora bisa ditambani kajaba dheweke ngenteni nganti tekan cedhake
pati kanggo njupuk perawatan, utawa nolak ngombe lenga kanthi cara sing pas.

Kanker  malah  bisa  dibalikke  kira-kira  75% wong sing  wis  rusak  banget  dening sistem medis  yen  njupuk
perawatan minyak kanthi bener. Nanging, ana sekitar 1 saka 4 sing wis ngrusak paling apik sing bisa dikarepake
yaiku menehi kualitas urip sing luwih apik nalika isih ana ing kita. Nanging kanggo pasien ing kahanan iki,
ngombe minyak isih bisa dingerteni, amarga bakal luwih gampang nandhang sangsara lan asring urip ing wektu
sing luwih dawa tinimbang sing diarepake.

Sanajan  sampeyan  bisa  ngobati  kanker,  pungkasane  kerusakan  saka  kemoterapi  lan  radiasi  bakal  asring
nyebabake pasien mati kajaba kerusakan sing disebabake bisa diatasi. Wong-wong kasebut ora bakal ngalami
kanker; dheweke sejatine wis seda amarga diarani "perawatan medis" sing ditampa saka sistem medis. Kaya
sing  sampeyan  ngerteni,  minyak  hemp duwe tingkat  sukses  sing  luar  biasa,  utamane  yen ora  ana  dokter.
Nanging yen sistem medis bakal wiwit tumindak kanthi rasional lan nggunakake obat iki kaya kudune, aku bisa
uga bisa nambah tingkat kaslametan.

Pira wong sing sampeyan kenal wis ngobati minyak kasebut?

Wiwit  2003, aku nyedhiyakake minyak iki kanggo kira-kira 5.000 wong sing ngalami macem-macem jinis
masalah medis. Akeh pasien kasebut duwe sawetara masalah medis sing butuh perhatian, nanging sing paling
akeh dikontrol  utawa diobati  kanthi  nggunakake minyak iki.  Amarga status  ilegal  pangobatan iki,  aku ora
nyimpen cathetan, nanging aman yen aku wis ndeleng atusan wong sing ngobati kanker eksternal lan internal,
ditambah uga kahanan liyane.

Kajaba iku,  aku nampa akeh e-mail  saben minggu saka saindenging jagad,  nyritakake babagan minyak iki
kanggo para pasien ing tlatah sing adoh. Nalika nggawe instruksi ing situs web lan nggawa film dokumenter
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"Run  From Cure",  njlentrehake  marang  wong  liya  ing  endi  wae  carane  bisa  ngobati  awake  dhewe,  akeh
perhatian lan akeh sing nggunakake informasi iki kanggo mbantu menehi obat sing butuh. sing bisa digunakake.
Amarga minyak iki gampang diprodhuksi, mula wis akeh wong ing saindenging jagad iki sing wis nguntungake
lan  muga-muga  bisa  uga,  ing  wektu  cedhak,  kita  duwe  kebebasan  nindakake  perkara  sing  padha.  "  Rick
Simpson, Hemp: Tanduran paling Obat

Apa Wis Telat banget wiwit nggunakake Minyak?

“Ora nate kasep kanggo miwiti nggunakake obat sing apik tenan iki. Malah wong sing wis rusak banget dening
sistem medis isih duwe kesempatan sing apik kanggo pulih. Kita duwe wong lanang sing lara kanker paru-paru
sing ana ing rumah sakit lan dokter wis menehi rong puluh patang jam supaya bisa urip. Sanajan ana oposisi
saka sistem medis, putrane menehi dosis minyak sing gedhe lan dheweke metu saka rumah sakit dina esuke.
Udakara limalas wulan mengko, veteran umur 83 taun iki mati tenan, nanging dudu kanker paru-paru, dheweke
tilar donya amarga penyakit jantung sing wis dialami sadurunge wis pirang-pirang taun. Sajrone pirang-pirang
wulan kepungkur, dheweke nikmati kualitas urip sing apik lan dheweke tilar donya kanthi turu tanpa rasa lara.
Apa ora luwih becik tinimbang mati ing rumah sakit, klelep ing cairan sampeyan amarga kanker paru-paru?

Kita wis ngasilake asil sing apik kanggo perawatan wong sing duwe kanker tahap 4 lan ora bisa urip. Mesthi
wae, kita ora bisa nylametake kabeh, nanging siji sing pasti, kita luwih nyimpen luwih saka sistem medis kanthi
perawatan  sing  ora  waras  lan  tingkat  kaslametané  sing  ora  nyenengake.  Kaya  sing  wis  dakkandharake
sadurunge,  minyak iki  efektif  kanggo ngobati  kabeh jinis  kanker,  nanging asil  sing asring  dakkandhakake
tumrap  wong  sing  nandhang  kanker  paru-paru  lan  leukemia  pancen  nggumunake.  Sering,  jinis  kanker  iki
nanggapi banget kanthi dramatis tumrap perawatan minyak lan ora umum yen pasien bisa ndeleng perbaikan
kahanane saben dinane.

Aku  tansah  ngajak  wong-wong  sing  njupuk  minyak  supaya  bisa  mlebu  ing  sistem  kasebut  kanthi  cepet.
Gagasane yaiku supaya bisa cepet nyedhot minyak sing sarat THC ing awak, luwih cepet bisa ngobati kanker
lan kahanan liyane. Iki bakal njamin yen pasien duwe kesempatan sing luwih apik kanggo urip, nanging isih ora
bakal cilaka.

Aku pitutur marang kabeh wong kanthi kahanan sing ngancam nyawa, "Minyak iki bakal nylametake nyawane,
utawa bakal ngilangi dalan sampeyan metu." Sanajan pasien kasebut tilar  donya, dheweke bakal nindakake
kanthi mulya lan efek saka kabeh obat nyeri sing nggegirisi bisa dicegah. Tujuane kanggo nylametake kabeh
sing bisa, nanging kanggo wong sing ora bisa ditulungi, luwih becik ngerti manawa dheweke ora bakal nemoni
pati  sing nglarani,  kaya wong liya kanthi kondisi sing padha kudu tahan ing rumah sakit.  " Rick Simpson,
Hemp: Tanduran paling Obat

Apa Sawetara Wong Luwih angel Ngatasi Saka Liyane?

"Wong sing paling angel ditambani yaiku wong sing wis ngrusak sistem kesehatan.  Kemoterapi lan radiasi
kaloro  perawatan  karsinogenik,  kanthi  tembung  kasebut  nyebabake  kanker.  Yen  pasien  bisa  urip  kanthi
perawatan  kasebut,  bisa  uga  nyuda  ukuran  tumor.  Nanging  pungkasane  perawatan  kasebut  ngracuni  awak
kanthi parah, mula ora ana sistem kekebalan kanggo nglindhungi. Iki magepokan karo efek sing nyebabake
kanker ing perawatan kasebut dhewe kanggo nyebar kanker menyang papan liya ing awak.

Amarga pasien ora duwe sistem kekebalan sing bisa digunakake kanthi bener kanggo nglindhungi, mula saiki
dheweke ora bisa mbela awake dhewe saka akeh masalah medis sing bisa nyebabake dheweke mati. Sapa wae
wong sing rasional kudu ora nemoni masalah kenapa pangobatan sing diwenehake dening sistem medis ora bisa
digunakake. Nanging, dokter terus ngandhani yen ora ana bentuk perawatan efektif liyane sing kasedhiya. Aku
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kira iki mbuktekake yen sampeyan mbayar dhokter lan profesional liyane cukup dhuwit kanggo ora ngerti apa-
apa, ing umume kasus dheweke seneng nuruti.

Aku  uga  kudu  nyebutake  kasunyatan  manawa  pasien  asring  wis  ngombe  obat  sing  ngalangi  reseptor
cannabinoid, utawa ngganggu fungsi sistem endokannabinoid. Pangobatan kaya kasebut kalebu Remonabant,
Surinabant,  Taranabant,  lan  Ibipenabant,  mung sawetara.  Amarga  dhokter  kasebut  sing  menehi  resep  obat
kasebut ing wiwitan, aku rumangsa iki minangka perkara sing kudu dibahas karo dheweke. Iki minangka salah
sawijining alesan aku ngandhani  pasien supaya cepet-cepet  ngobati  obat-obatan kimia.  Yen fungsi reseptor
cannabinoid sampeyan cacat, mula wong-wong kasebut bakal dadi angel utawa ora bisa diobati.

Saiki akeh wong sing mikir yen kekuwatan ing pikirane bisa ditindakake nalika pulih saka penyakit serius.
Dheweke asring yakin manawa sikap positif lan percaya banget marang perawatan sing digunakake penting
banget nalika ngobati. Nanging umume wong-wong sing marani aku ora percaya nalika miwiti ngobati minyak
iki bakal mupangate. Dadi, sanajan aku setuju manawa pikirane positif bisa nguntungake, umume wong sing
daktraktir kayane bisa pulih kanthi becik tanpa ana.

Aku cenderung bisa ngobati  kanthi  sukses  amarga  luwih  gegayutan  karo obat  sing  digunakake,  tinimbang
kahanan pikiran pasien. Aku ngarep-arep manawa akeh sing percaya marang retorika jaman anyar iki bakal ora
setuju,  nanging aku ora duwe alasan  kanggo ngowahi  kasunyatan  babagan sing dakkawasake.  Kajaba  iku,
kewan ingon-ingon lan kewan liyane duwe reseptor cannabinoid ing awake uga bisa entuk manfaat saka efek
minyak iki.  Aku wis ngrawat  akeh kewan lan sanajan sawetara makhluk kasebut  cukup cerdas,  aku yakin
mukjizat  sing diproduksi minyak iki  ora ana gandhengane karo pamikiran positif.  "  Rick Simpson, Hemp:
Tanduran paling Obat

Leukemia

"Yen sampeyan ngobati wong sing ngalami leukemia nganggo minyak hemp, asring ngasilake asil kanthi cepet.
Leukemia, saka pengalamanku, minangka salah sawijining kanker internal paling gampang kanggo ngobati lan
kita wis bisa ndeleng asil sing luar biasa nalika nggunakake minyak iki. THC sing kaping pisanan mlebu ing
awak yaiku langsung menyang aliran  getih.  Yen kanker  ana ing getih,  mesthine  ora bakal  suwe.  Aku wis
ndeleng jumlah sel getih putih sing nandhang leukemia mudhun sacara dramatis sajrone rong dina lan miturut
pendapatku, aku rumangsa ora ana perawatan sing luwih apik kanggo wong sing nandhang penyakit iki. " Rick
Simpson, Hemp: Tanduran paling Obat

Ngobati Kanker Kulit

"Yen minyak diproduksi kanthi bener, mesthine bakal bisa ngobati kanker kulit lan biasane mung butuh minyak
sithik  kanggo  ngrampungake  tugas  kasebut.  Olesake  lenga  ing  wilayah sing  nyebabake  masalah  lan  tutup
nganggo bandage, banjur pasang maneh minyak seger lan bandage anyar saben telung utawa patang dina lan
kanker bakal enggal sirna.

Aku mesthi  ngandhani  pasien  supaya terus  ngobati  nganti  kanker  ilang  lan  banjur  terus  nambani  wilayah
kasebut udakara rong minggu maneh kaya kanker isih ana.  Nindakake iki  bakal  njamin manawa kabeh sel
kanker wis mati lan aku durung nate weruh kanker kulit bali yen diprentah.

Yen sampeyan  wis  ngalami  kanker  kulit  wis  suwe lan  kanker  wis  mantep,  butuh sawetara  wektu  kanggo
ngobati, nanging biasane sanajan ing kasus sing cukup abot, kanker kulit bakal ilang kurang saka sewulan. Ing
kasus ekstrem, bisa uga butuh wektu luwih suwe,  nanging yen mangkono, terusake perawatan nganti  mari
kabeh. Akeh wong sing bisa ngobati kanker kulit kanthi cepet, nanging kabeh gumantung karo tingkat marasake
awakmu dhewe lan kepiye nandhang kanker.
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Pira wong sing wis ngobati kanker kulit nggunakake minyak hemp?

Minyak kasebut dakwenehake kanggo atusan wong kanker kulit. Biasane sajrone telung minggu, kanker ora ana
maneh lan sing isih ana yaiku kulit jambon sing sehat. Aku pancen ora bisa menehi kira-kira pira pasien sing
nggunakake  cara  perawatan  kanggo  ngobati  kanker  kaya  ngono.  Nanging,  amarga  iki  wis  kondhang,  aku
ngarepake atusan ewu, yen ora jutaan, ing saindenging jagad iki bisa ngobati kahanan iki kanthi cara kaya
mangkene.

Apa sampeyan bisa mbandhingake perawatan iki karo prosedur standar?

Ora ana perbandingan antara ngobati kanker kulit nganggo minyak hemp lan apa sing diarani sistem medis
minangka perawatan sing tepat. Sering asring dioperasi lan kadang bisa sukses ngilangi kabeh sel kanker sing
ana. Nanging yen diadili saka wong-wong sing wis ketemu, sing kudu bola-bali supaya bisa dicopot, aku bakal
ujar manawa iki arang banget. Akeh kasus, pasien kudu bali menyang dokter supaya operasi kasebut bola-bali.

Sanajan operasi kasebut ditindakake kaping pirang-pirang, sistem medis asring gagal ngilangi masalah kasebut.
Dokter uga nggunakake perawatan liyane kanggo kanker kulit, kayata nitrogen cair lan krim sing ana kemo.
Pangobatan iki biasane nglarani lan, ing pirang-pirang kasus, kanker terus bali lan cenderung saya parah.

Nalika minyak hemp digunakake kanggo ngobati kanker kulit, mung mateni sel kanker sing mutasi lan kondhisi
biasane  bakal  cepet.  Pangobatan  efektif  sing  ora  mbebayani  iki  ora  nyebabake  sel  sing  sehat  lan  saka
pengalamanku, aku yakin iki minangka cara sing paling masuk akal kanggo nambani kahanan iki. Cara sing
digunakake sistem medis yaiku paling ora nyenengake kanthi mbandhingake lan ora kudu kuwatir infeksi utawa
komplikasi liyane nalika minyak digunakake. " Rick Simpson, Hemp: Tanduran Obat Paling Akeh
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Minyak lawan Kemoterapi

Apa kaluwihan utama perawatan iki yen dibandhingake karo kemoterapi, radiasi utawa obat kimia liyane?

"Minyak hemp duwe telung kaluwihan utama tinimbang sing diarani perawatan konvensional. Kaping pisanan,
minyak hemp ora ngrusak, nomer loro, iku bisa digunakake, lan kaping telu, ora mateni pasien. Kemoterapi,
radiasi  lan  obat-obatan  kimia  beracun  liyane  mbebayani  awak  lan,  ing  kasus  sing  akeh  banget,  nyuda
kesempatan kanggo urip. Kajaba iku, pasien sing ngalami perawatan kasebut asring ngalami masalah medis
liyane sing disebabake dening perawatan kasebut.

Aku ora bisa mbandhingake obat hemp kanthi sistem kesehatan sing diwenehake, amarga aku ora nganggep apa
sing diwenehake dadi obat. Pangobatan kimia beracun ing ati. Sing kudu jelas sapa waé manawa bahan kimia
kasebut ora ana ing awak kita, amarga racun lan mbebayani tumrap pasien.

Kemoterapi lan radiasi kaloro karsinogenik sing tegese perawatan iki ora mung bisa nyebabake racun, nanging
uga bisa nyebabake kanker. Asring, ukuran tumor bisa dikurangi kanthi nggunakake kemoterapi utawa radiasi,
nanging ing pirang-pirang kasus, kanker ngidini nyebar. Amarga efek karsinogenik saka perawatan kasebut lan
sifat beracun, dheweke bakal  ngrusak sistem kekebalan awak nalika sampeyan paling mbutuhake. Miturut
kula, pancen aneh yen nyebut kemoterapi utawa radiasi minangka perawatan kanker utawa kahanan liyane,
sanajan sejatine ora bisa digunakake.

Apa nggunakake minyak bisa ngganti radioterapi?

Istilah radioterapi katon cukup entheng. Katon kaya kabeh sing kudu ditindakake pasien yaiku ngrungokake
musik  ing  radio  lan  dheweke  bakal  mari.  Mesthi  amarga  umume  kita  wis  ngerti,  iki  sejatine  beda  karo
kedadeyan sing nyata, mula ayo diarani terapi radiasi.

Aku ora mikir terapi radiasi luwih apik tinimbang kemoterapi, amarga kaloro perawatan kasebut bisa nyebabake
racun lan nyebabake kanker.  Obat  hemp kudu dadi  pertahanan pertama tumrap kanker  lan  kabeh penyakit
liyane, dudu perawatan sing bisa nyebabake kita mati utawa nggawe kahanan kita dadi luwih parah.

Kaya sing dakdeleng, supaya sistem medis bisa ngrusak awak kita, iku cara mati kanthi luwih cepet. Kanggo
sawetara  wong,  kemoterapi  lan  radiasi  bisa  digunakake  minangka  taktik  sing  tundha,  nanging  pungkasane
kerusakan sing ditindakake perawatan kasebut ing awak sampeyan nggegirisi. Yen sampeyan ana wong sing
ngalami perawatan kasebut lan efek sing bisa ditindakake, waca bintang sing bejo amarga mayoritas ora begja.
Kajaba iku, aku pengin ngelingake wong sing paling becik supaya adoh saka scan CT lan prekara-prekara
kasebut,  amarga  uga  pasien  bisa  menehi  dosis  radiasi  gedhe  sing  bisa  nyebabake  kanker  utawa  masalah
kesehatan liyane.

Minyak  hemp ora  beracun  kanggo  awak  lan  nalika  minyak  iki  digunakake  kanggo  ngobati  kanker  utawa
penyakit  liyane,  ora bakal ngrusak sel sing sehat.  Sawise njupuk minyak hemp, pasien bakal santai  banget
saengga bisa ngaso luwih akeh lan turu, sing bisa nambani lara.

Saka  panemuku,  ora  ana  bandhingan  antara  obat-obatan  kimia  lan  minyak  hemp.  Bahan  kimia  lan  racun
nyebabake gawe piala lan nyebabake kesejahteraan; bisa uga duwe efek samping sing parah lan bisa uga tiwas.
Minyak hemp ora bahaya lan nyengkuyung kesehatan sing sehat lan cepet mari. Aku seneng ujar manawa bahan
iki nyengkuyung urip lan saka pengalamanku, mula aku bisa nglaporake manawa iki kedadeyan.

Apa sampeyan nggambarake carane THC tumindak sel kanker mungsuh sel sing sehat?

Kaping pisanan, THC ora mbebayani sel sing sehat nanging bisa nyebabake efek sel sing nyebabake kanker.
Umume wong ora ngerti babagan tumindak sel iki, nanging sel kanker sejatine nyoba nglalu lan iki minangka
kasunyatan  sing wis kacathet.  Nanging yen sistem kekebalan  awak wis  kompromi,  kita  ora bisa ngasilake
cannabinoid alami sing cukup kanggo mungkasi tuwuhnya. Nalika sel dadi kanker, sejatine ngasilake reseptor
cannabinoid, sing ngidini cannabinoid alami sing diprodhuksi dening awak supaya bisa luwih gampang mlebu.
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Reseptor sing padha iki uga bakal nampa cannabinoid kaya THC sing diprodhuksi tanduran hemp lan iki bisa
mupangat  banget  tumrap pasien.  Dadi,  yen awak sampeyan ora ngasilake cukup zat  alami kasebut  kanggo
mandheg kanker,

Kanthi  ngonsumsi  minyak  hemp,  nyedhiyakake  cannabinoid  iki  kanthi  akeh  banjur  penyakit  iki  bisa
dikendhalekake lan bisa diobati. Awak ngasilake sel kanker saben dina, mula intine, kita kabeh kena kanker,
nanging yen sistem kekebalan awake berfungsi kanthi bener, sel-sel kasebut bakal nyebabake utawa ora ana
bebaya tumrap kesejahteraan kita. Nalika sistem kekebalan awak dadi cacat, asring yaiku nalika kanker bakal
nggawe kondhang. Nanging yen ana wong sing cukup wicaksana kanggo ngonsumsi minyak hemp kanggo
menehi sistem kekebalan awak ketimbang lunga menyang sistem medis, mula ora bakal dirasa suwe.

Kita wis sinau makalah riset babagan subyek iki lan saiki aku bakal menehi panjelasan ilmiah babagan kenapa
THC efektif ing perawatan kanker. Nalika minyak hemp diombe minangka pangobatan kanker, THC ing lenga
kasebut nyebabake pembentukan molekul lemak sing diarani ceramide. Nalika ceramide kontak karo sel kanker,
nyebabake sel sing diprogram, nalika ora nyebabake sel sing sehat. Iki cara sing dijlentrehake ing riset ilmiah
sing wis ditliti nanging aku ora nate mandheg golek penjelasan liyane.

Kanthi pitulung wanita ayu sing jenenge Batya Stark, aku nggawe teori anyar sing kalebu kelenjar pineal lan
melatonin sing diasilake. Fluorida lan akeh bahan kimia sing disedhiyakake dening dokter lan prekara liyane
sing  asring  dihubungi,  asring  ngganggu  kelenjar  pineal  kanggo  ngasilake  melatonin.  Melatonin  minangka
antioksidan  paling  gedhe  sing  dingerteni  manungsa  lan  kalebu  ing  sel  ing  awak kita.  Kelenjar  pineal  lan
melatonin sing diasilake bisa duwe peran sing dramatis kanggo njaga kesehatan lan pancen ana gandhengane
karo rasa kesejahteraan umume.

Kanthi  fungsi  kelenjar  pineal,  gangguan kanggo ngasilake  melatonin  saya suda.  Ditemokake  manawa saya
tuwa, tingkat melatonin saya mudhun, lan rasane pangirangan iki uga bisa mengaruhi pangembangan kanker.
Wis  dibuktekake  kanthi  ilmiah  manawa  mung  ngrokok  rami  bisa  nambah  level  melatonin.  Mungkin  iki
minangka salah sawijining sebab kenapa wong sing ngrokok rami duwe angka kanker luwih murah tinimbang
sing ora.  Saiki pikirake apa sing bakal ditrapake minyak mentah sing ora diobong kanggo level  melatonin
sampeyan.

Saka sing bisa dingerteni,  cannabinoids ing minyak nyebabake kelenjar pineal dadi overdrive lan sabanjure
level  melatonin saya mundhak.  Iki,  paling ora,  yaiku sing dianggep bisa nyebabake efek apik obat  iki  ing
pirang-pirang kahanan kalebu kanker.  Yen kelenjar  pineal  ngasilake melatonin akeh banget,  ora nyebabake
awak, nanging bisa nyebabake efek sing nandhang pasien. Nalika tingkat melatonin tetep dhuwur, penyakit
utawa penyakit sing wis nandhang lara pasien asring bisa dikendhaleni utawa malah bisa mari kabeh. Nyatane,
aku dudu dhokter uga ora duwe kualifikasi sing dibutuhake kanggo dadi siji, nanging aku isih rumangsa kudu
tetep mbukak pikiran kanggo panjelasan liyane. Yen aku bener babagan pentinge melatonin, mula bisa menehi
cara anyar kanggo ngontrol kontrol penyakit lan bisa mbantu nerangake efek anti-tuwa sing diasilake obat iki. "
Rick Simpson, Hemp: Tanduran paling Obat

Paseksen Kanker

Motto: Remisi kanker spontan kayane asring kaget nalika ana minyak ganja

“Kanca lara kanker tulang. Mung mentas minyak minggu kepungkur, lara ora ana maneh, dheweke krasa luwih
enak. Dokter onkologi kaget. ” Joe

"Wingi kabar apik tenan. Ana wong sing nembe diwenehi lantai menehi dhokter nalika ditemokake sawetara
minggu mengko yen tumor ing paru-parine wis ilang uga sing ana ing ati sing mung nyusut. Siji tabung cilik!
Kita duwe sawetara sawayah-wayah lan kabeh padha apik. Muga-muga kahanane apik.  Phoenix Tears urip
sehat. ” Chris
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"Nganyari - Kancaku sing umur 81 taun ngliwati 3 tumor kabeh saka kanker kulit (sel kanker kulit) skuamosa.
Dheweke ora duwe kesempatan nglawan obat sing paling apik ing donya. 5 minggu lenga lan rasane luwih apik
tinimbang dheweke sajrone 15 taun. Napsu bali! Dheweke menang perang !!! Kita menang perang! Jose

Steve: Apa dheweke nggunakake lenga lan nggunakake topikal uga?
Jose: Kalorone
Steve: Fantastic Apa nggumunake yen ngerti yen kita bisa nggawe prilaku sing beda kaya ngono
Jose: Dheweke wiwit nggosok 68% minyak THC sing dicampur karo minyak zaitun lan minyak klapa ing pipi 2
minggu sadurunge katon. Dheweke uga nganggo tanpa minyak zaitun sawise diusap ing pipi.
Jose: Dhoktere ngundang aku wingi lan ngandhani yen dheweke uga kena kanker kulit lan pengin sawetara 
Minyak nyoba dhewe.
Steve: Saiki warta anyar babagan dhokter sing pengin ditulungi. Wis apik kancaku !!!! Lan aku seneng 
kancamu lawas sing umur 81 taun wis bali urip kanthi seneng.
Jose: Ya, pancen apik tenan! Dr P bakal nyeluk dheweke, minangka panulis kondhang kanggo pirang-pirang 
buku lan Penyembuh Naturopath sing hebat lan MD. Dheweke wis ngirim 5 pasien marang aku sajrone 2 
minggu kepungkur. Kabeh pasien kanker terminal. ”

"Rong minggu kepungkur, aku menehi salah sawijine pasien lara / kanker tenggorokan / kanca kanggo ngobati
minyak lan nggunakake topikal, uga sithik minyak kelapa. Dina Selasa, dheweke ngandhani yen kulit ing pipi
wis mbukak lan tumor kasebut kena. Aku dakkandhani supaya terus ngetrapake minyak kasebut, nanging tanpa
minyak klapa, mung minyak lenga murni. Dheweke langsung ngetokake minyak penyembuhan ing tumor sing
kena lan dheweke ujar,  “benjolan  sing nemplek ilang nalika esuke.  Miwiti  mudhun sawetara menit  sawise
diusap. Minyak metu - minyak nggawe kanker kaya salep. ” Tumor kanker wis ana, saiki wis ora ana ... Rong
minggu !!! ” Jose

"Ana  anggota  kulawarga  duwe  tumor  ukuran  bal  golf  kanker  tenggorokan  sajrone  48  jam  minyak  lagi
nyemprotake tumor sing bisa digunakake. Wis didokumentasikan. Mbantu uga masalah wanita. Ora ana sing
preduli  golek tamba utawa bantuan sing mung menehi  hormon jaran sintetis  mula kepengin weruh kenapa
wanita dadi edan. " Debra

"Halo Rick Simpson & Jindrich Bayer, aku pengin nuduhake sawetara warta sing HAPPY HAPPY. Pemindaian
ibu nuduhake nyuda ukuran "bisa diukur" ing kabeh tumor tumor ati lan pankreas. Uga, tumor ing paru-parine
saiki LENGKAP, 100% GONE !!!

Matur suwun sanget kanggo ngubengi nanging wong nomer siji sing paling pantes ditresnani yaiku Rick amarga
kanthi terang-terangan nuduhake informasi iki karo kabeh wong kanggo miwiti.

Matur nuwun Jindrich kanggo kabeh sing sampeyan lakoni kalebu kabecikan lan pandhuan sing ndhukung. Aku
ngerti manawa kita isih mlaku ing cangkang endhog kanthi diagnosis / prognosis, nanging yen kedadeyan terus
(tumor nyusut utawa "ngrampungake" amarga ora diarani metastasis). Aku pungkasane bakal ngirimi dheweke
sadurunge  lan  sawise  laporan  medis,  supaya  sampeyan  bisa  ngerti  manawa  sampeyan  mbantu  nylametake
wanita sing apik banget, penyayang, aktif lan aktif, sing ana ing njobo nandur kebon jamu nalika aku ngetik. :
o). Katresnan, Barbara

- Hai Barbara, matur nuwun, sampeyan wis nggawe dina nganggo email. Salam karo Ibumu kanggo kita lan
priksa manawa dheweke ora golek pindai utawa sinar-X utawa omongane karsinogenik liyane. Supaya dheweke
ngrasakake apa sing dirasakake, dheweke kudu mangan minyak 120-180g luwih saka nem wulan utawa kurang.
Yen aku dadi dheweke, mula aku bakal mangan minyak saben dina suwene uripku, kanker duwe kemungkinan
cilik yen ana minyak ing awak. Dosis pangopènan minangka bagean sing penting banget ing metode iki. Salam
sejatine, Jindrich

"Ibuku nambani kanker paru-paru sel 3 tahap 3 kanthi minyak !! J Apa aku ujar manawa dheweke bebas kanker
mung patang wulan sawise diagnosis? Ya ngono wae sing kedadeyan. J ”Fajar

"Bapakku uga ngalami kanker pankreas sing nyebar ing ati  lan paru-paru nalika kemoterapi,  banjur nyebar
maneh, dheweke ora sehat lan cepet ngrusak. Dheweke miwiti minyak 3 wulan kepungkur pindai paling anyar
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ing dina Senin, nuduhake kabeh 7 bintik-bintik ilang lan kanker pankreas nyusut, rasane 100% luwih apik lan
nduweni kualitas urip maneh. Minyak kasebut pancen apik tenan. ” Lisa

"Bapakku uga lagi golek minyak kanggo kanker pankreas sing nyebar ing pitung titik liyane, dheweke wis nuli
lenga suwene 5 wulan, kabeh pitung titik sing muncul nalika kemo wis ilang wiwit miwiti minyak lan kanker
pankreas wis nyusut, minyak kasebut disimpen uripe! ” Lisa

"Hai, aku mung pengin nganyari sampeyan. Bapak wis scan liyane wiwit miwiti minyak 5 wulan kepungkur
amarga kanker pankreas. Pemindaian pungkasan nuduhake kanker ing pankreas wis nyusut lan 7 bintik-bintik
liyane sing katon nalika chemo ilang wiwit miwiti minyak. Asil anyar nuduhake kanker ing pankreas wis nyusut
maneh  lan  ora ana  panggonan liyane  sing  apik  banget  amarga  kanker  pankreas  banget  nyebabake  amarga
tingkat nyebar. Dadi 8 wulan sajrone 5 wulan nggunakake bapak minyak wis nyata tenan yen dheweke saiki wis
luwih apik tinimbang nalika didiagnosis kaping pisanan. Matur suwun maneh, Rick, JB lan kabeh wong sing
nulungi njupuk informasi iki yen ora amarga minyak, aku ora bakal duwe bapakku !! ” Lisa

"Bapakku uga kanker pankreas tahap 4. Dheweke uga duwe 10 bintik ing ati ... yaiku pungkasan November
2012. Saiki dheweke duwe 1 titik ing ati (.08) lan 1 titik ing pankreas (8 mm). Kita ngalahake iki. Dokter kaget
banget. Dheweke nambah bobot lan kabeh rasane hebat. Minyak infus ganja uga enak. ” Angie

- Aja main obat sing diencerke, Angie. Apik kanggo nggunakake topik nanging sampeyan ora pengin menehi
minyak  ganja  kanggo  pasien  kanker  minangka  perawatan  mung.  Serangan  spektrum  kebak  kebak  bisa
digunakake paling apik.

Utamane kanggo sing "kudu" lunga, pindai "uga bisa ndeleng" cara ngobati. Wong kaya ngono kanthi otomatis
nambah 60g minyak ing protokol amarga ora prelu ngalami prosedur karsinogenik "kanggo ndeleng" apa sing
dirasakake. Penasaran biaya dhuwit, nuwun sewu.

Sugeng sugeng rawuh. Seneng banget yen bisa ndeleng sukses wong sing beda anggone mikir. JB

"Aku bukti nyata manawa RSO duwe pengaruh langsung marang MPNST lan NF1. Data medis, scan MRI,
PET, CAT mbuktekake nyuda ukuran tumor lan rasa seneng tumor. ” Kristyne

"Ok Pendhaftaran. Dina iki dina sing dakkarepake bakal kelakon. Asil biopsi ana ing. Corrie Yelland BARU
Nampa KONFIRMASI KANE CANCER 100% LENGKAP !!!! AKU CANCER FREEEEEE !!!!! Malah ora
ana dysplasia apa maneh sing gedhe C.

Kanggo kanca-kanca sing luar biasa lan apik tenan sing sacara kolektif tanggung jawab kanggo aku bisa tuku
obat = pancen ora ana tembung sing bisa nggambarake rasa matur nuwun banget kanggo sampeyan. Sampeyan
kabeh apik tenan!

Kanggo Heather sing sepisanan ngirim aku LARI saka tamba - Video kasebut kanthi nyata ngowahi uripku.
Sapa sing bakal thunk, hei? Aku tresna sampeyan! Kanggo Rick Simpson, menyang Jindřich Bayer saka jero
atiku ...  Matur Nuwun amarga wis ngerti lan dhukungan. Aku urip saiki amarga kowe kabeh! Aku pancen
diberkahi duwe kulawarga lan kanca sing apik tenan. ” Corrie

Hai Jindrich, mung cathetan cepet supaya sampeyan ngerti aku saiki wis nemoni dokter. Laporan kasebut ujar
manawa kanker (kanker kanal dubur) wis ora bisa dideteksi maneh. Musim gugur pungkasan, aku dikandhani
yen  2-4  wulan  yen  ora  nindakake  radiasi.  Aku  milih  ora  nggawe  radiasi  lan  nyoba  kanggo  nyoba  RSO.
Temenan,  iku  bisa  sukses!  Saka  jero  atiku,  matur  nuwun,  Matur  nuwun,  Matur  Nuwun marang  Rick  lan
awakmu dhewe !!!! ” Corrie

“Crita suksesku paling anyar. Iki minangka wanita sing umure 50-an sing didiagnosis ngalami Stage 3, nanging
cedhak karo Kanker Paru-paru Tahap 4. Dina iki aku nampa iki: “Ya, ibuku golek CT scan sewulan kepungkur
lan ngasilake asil sawetara dina kepungkur. Wis ilang kabeh! Dhokter dheweke maca lan ujar manawa massa
sing luwih gedhe wis jelas lan ora ana ...
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Dheweke isih duwe COPD nanging kita bakal  bisa ngrampungake lan ngrokok lol  ...  Matur nuwun kanthi
sanget kanggo kabeh saran lan ilmu babagan perkara-perkara sing durung nate dingerteni. Kabeh kedadeyan
bebarengan amarga ana sebab lan kita seneng banget. Gusti Allah mberkahi sampeyan lan kulawarga. ” Corrie

- Remisi kanker paru-paru spontan katon asring kaget nalika ana minyak ganja. JB

"Oke, kabeh Peepku sing apik banget, iki bakal diwaca suwe, nanging dakkira wingi kena PAYDIRT. Aku
durung nate ndeleng dokter gigi wiwit wulan September kepungkur. Nalika semana, aku lagi gelut nglawan
nyawa. Dokter waos kula dikandhani nalika iku aku kena kanker. Kita wis ngobrol biasa, ing endi aku kandha
yen aku ora nindakake radiasi lan nindakake "perawatan alternatif." Nalika semana, dheweke wis takon apa sing
daklakoni.  Aku ora mangu-mangu ngandhani,  amarga  dheweke wis dikenal  amarga "kaku",  nanging dikon
nonton Run From the Cure. Dheweke bener-bener nelpon aku sawise dheweke nonton. Dheweke ujar manawa
minangka profesional medis, dheweke cenderung ana ing kothak kasebut, dheweke duwe sedulur, (dhokter), lan
sedulur liyane, (apoteker) lan kepiye cara "ora duwe kabeh jawaban."

Maju nganti wingi. Dheweke Nggumunake kanggo ndeleng kepiye rupane aku, lan ora bisu nalika ngomong
yen Minyak Ganja wis bisa digunakake. Dheweke wiwit takon karo macem-macem pitakon. Akeh sing "pitakon
ilmiah" sing ora bisa dak wangsuli. Dheweke takon babagan uji klinis, beda. kahanan penyakit sing diobati karo
Ganja lan sapiturute Apa ora masalah yen dheweke njupuk nomer sel lan alamat emailku?

Ing  kene  dadi  gedhe.  Seduluré,  Dr.  Jake  Theissen,  tau  dadi  Dekan  lan  ngrintis  program Farmakologi  ing
Waterloo University. Dheweke saiki dadi konsultan kanggo perusahaan narkoba lan spesialis ing "Pendekatan
Anyar kanggo Perawatan Kanker." Dheweke kuwat banget karo Organisasi Kanker Kanada. (Uga, dheweke
minangka wong sing dijaluk pamrentah kanggo nuntut penyelidikan skandal kemo sing diencerke.) John ujar,
yen adhine asring ujar, kudu ana sing luwih apik kanggo ngobati kanker. Soko alami, tinimbang bahan kimia.
Aku marang dheweke supaya "ora katon adoh maneh." Ganja minangka "sing alami."

Driji nyebrang Peepsku. Supaya wong sing duwe pengaruh kasebut bisa dadi "pihak" kita, bisa dadi freakin
'ageng! Janet Sweeney, Robert Melamede, Peter O'Toole, Lester Grinspoon, Gersh Avery, Rick Simpson. Ilmu
Ganja, apa sampeyan bakal nulungi aku yen butuh, lan apa ora apa-apa yen aku nggawa dokter gigi utawa
sedulurku kanggo kowe?

Matur nuwun kanggo maca Peeps. Terus dakwartakake ... CANNABIS OIL KILLS CANCER! ” Corrie

P. Apa sampeyan nate ndeleng RSO mbantu ngobati kanker prostat? 

A. Mesthi wae. Tindakake pandhuan kanggo asil paling apik. Mangkene conto cara kerjane lan Dennis uga
menehi panjelasan ilmiah babagan cara kerja minyak kasebut. Tindakake, tindakake pandhuane Rick, mangan
minyak minangka instruksi (dosis sing murah kaya sing digunakake Dennis bisa uga ora cukup kanggo pasien
liyane), lan nggunakake minyak uga ing bentuk supositoria. Salam sejatine, JB

"Ing wiwitan  taun 2013,  aku didiagnosis  ngalami  kanker  prostat  dadi  rating  Gleason 9.  Minangka pilihan
pertama,  aku njupuk  keputusan  kanggo  nyoba  Minyak  Ganja  Rick  Simpson.  Umume kanker  wis  90  dina
mengko, miturut biopsi kaping pindho, nanging tumor isih ana. Aku mutusake dosisku sithik banget,  yaiku
sadasa gram saben dina, mula aku arep nindakake maneh 90 dina maneh. Wektu iki aku nambah dosis dadi 3
kaping sepuluh gram saben dina suwene 60 dina lan 5 kaping sepuluh gram suwene telung puluh dina kajaba
dina terakhir  aku njupuk gram lengkap.  Biopsi sabanjure nuduhake yen tumor wis ilang.  Lan luwih becik,
kankerku wis 99,9% ilang! Aku matur nuwun marang Gusti Allah amarga nuntun aku menyang langsung ganja.

Sadurunge kanker, aku nate nglawan ganja kanthi bentuk apa wae, nanging nalika sampeyan nemoni pati kanthi
radiasi lan kemo sing nggegirisi, aku ora bisa ilang. Dokter urologi saya ujar manawa dheweke durung nate
weruh kedadeyan kaya iki, pancen ora ana ing grafik. ” William

"Aku nembé telpon karo urologist. Bojoku ngalami akeh masalah medis sawise kanker prostat taun kepungkur.
Dheweke dikirim menyang biopsi udakara 2 wulan kepungkur, nanging amarga ana masalah ing tabung saka
ginjel menyang kandung kemih, dheweke ora bisa nindakake biopsi lengkap. Nanging dheweke entuk cukup
jaringan kanggo ndeleng yen kanker prostat  wis bali  lan saiki  ana sel  kanker  ing tembok kandung kemih.
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Dheweke  kudu  ngobati  dheweke  kanggo  masalah  liyane  sadurunge  bisa  bali  lan  nerusake  biopsi  amarga
masalah  medis  liyane.  Kanthi  angel  banget,  iki  bisa  ditindakake saiki.  Aku mung telpon karo dhokter  lan
sanajan dheweke ngalami  masalah  ginjel  amarga radiasi  lan bisa uga ilang ginjel,  dheweke luwih bingung
amarga  ora  ana sel  kanker  sing dideteksi  2  wulan sadurunge.  Ora ana  bukti  kanker  lan  dheweke ora bisa
ngerteni. Sawise biopsi pertama, aku langsung nangis phoenix. Kalorone duwe toleransi sing cukup apik, mula
sajrone seminggu nganti 10 dina, aku menehi dheweke dosis 1 gram. Sewulan mengko, kita ora duwe kanker
saiki!  Aku bisu  sanajan  ora  nate  mangu-mangu  kekuwatan  ajaib  saka  suket  sing  kuwoso.  Aku uga  duwe
penyakit otoimun sing langka (padha karo aktor Harold Ramis). Aku gumun saben dina amarga aku wis remisi
luwih saka 3 taun sing dak kira ora umum. Aku ora ngerti kenapa, nanging bisa uga konsumsi saben dinane bisa
uga ana gandhengane karo iki.  2 dhokter  ngerti  babagan perawatan lan 100% dhukungan. Dadi aku matur
nuwun banget Pak Simpson! Matur nuwun kanggo nuntun dalan! Aku mung pengin ngirim testimoni marang
sampeyan, amarga aku matur nuwun banget. Aku bakal menehi sumbangan kanggo sampeyan yen dheweke wis
ana ing omah lan aku njaluk dheweke mapan. Maneh matur nuwun saka jero atiku! Tulus, DKS ”

"Aku duwe penyakit sing padha Harold Ramis tilar donya pungkasan wulan ... vaskulitis. Aku ngalami luwih
saka 15 taun nanging pungkasane didiagnosis udakara 4 taun kepungkur nalika gejala kasebut nggegirisi nganti
ora bisa mlaku. Aku saiki wis remisi suwene 3 taun wiwit perawatan cytoxan (kemo) lan prednison asli. Banjur
ing  imuran  kanggo  perawatan.  Aku  ora  pengin  obat-obatan  amarga  efek  sampinge  luwih  elek  tinimbang
penyakit iki. Dhokterku ujar ora. Dadi aku nindakake apa wae sing bakal ditindakake wong keras kepala lan
wangkal ... Aku njupuk dheweke kanthi ijin dhewe !!! Hehe. Steroid mudhun nganti 2 mg saben dina saiki.
Dheweke angel mandheg !!! Kunjungan dhokter pungkasan, amarga aku apik banget,  akhire dokter njupuk
obat-obatan sing aku enteni sadurunge (dheweke ora ngerti yen aku mundur taun sadurunge). Aku ora ngerti,
nanging saiki wis 3 taun aku remisi.

Umume wong sing nandhang penyakit iki asring banget ngalami masalah, nanging aku rumangsa minangka
wong normal sing mung duwe sawetara masalah penyakit sing digawe ing wiwitan kaya neuropati ing sikil lan
tangan. Saliyane iku, aku apik. Olahraga saben dina lan roto. Sing dakkerteni yaiku minangka pangguna ganja
saben dinane, aku katon dadi wong sing bejo banget dibandhingake karo wong liya sing nandhang penyakit iki
lan nggunakake sawetara pil sing nggegirisi kanggo nyegah sistem kekebalan awak lan ngontrol penyakit iki.
Siji-sijine perkara sing aku ngerti yaiku ganja wis mbantu ngrasakake aku kaya saiki. Aku duwe dhukungan
100% saka 2 dokter, kalebu neurologis!

Gampang banget nggawe RSO dhewe. Wiwitane saya gugup, mula nyoba golek jumlah sithik. Ternyata apik
banget kanthi ilmu kasebut, aku entuk luwih akeh. Aku mung ngetutake resepe Rick kanthi pitulung sithik saka
kanca! Minangka kiriman Facebook sing anyar sing dakkirim (Aku metu babagan ramuan ajaib iki) aku duwe
akeh pesen pribadi babagan kasuksesan kulawarga sing golek pitulung! Aku arep ngopeni anak-anakku sing
diwasa kanthi sehat supaya ora bisa ngalami bencana. Aku seneng iki !!! Matur suwun sanget Pak Simpson !!!
Pengabdian sampeyan kanggo kabeh wong dihargai dening gal California iki !!! " Deborah

"Bojoku nindakake program Phoenix Tears  nalika  ngalami  kanker  kandung kemih tahap 4.  Laporan  dalan
sawise operasi (sing dheweke ora bakal duwe, yen kita luwih percaya karo program kasebut) ora ana kanker.
Aku ora gelem ngaku sukses karo Alzheimer, nanging kanggo kanker pancen ora ana pilihan sing luwih apik. ”
Caren

“Halo maneh Rick! Muga-muga email iki bisa nemokake sampeyan kanthi apik. Aku nulis dina iki kanggo
takon sampeyan suwene pasien ing minyak kasebut? Kita duwe pasien sing ngalami tumor gedhe. Dheweke
miwiti tanggal 15 Maret lan nganti saiki nganti 40 gram. Dheweke wis 1,5 gram utawa luwih / dina wiwit dina
2.  Apa sampeyan mandheg kanthi  dosis  Terapeutik  60 gram? Dhuwit  minangka faktor  kanggo pasien  iki.
Nganti saiki, dheweke durung mbayar obat. Caregiver wis nyumbang 60 gram minyak pertama, nanging ora
bisa  menehi  obat  gratis  ing  salawas-lawase.  Matur  suwun  masukane.  Aku  ngurmati  wawasan  sampeyan.
Sincerely, Janet ”

"Dhuh Janet, Sampeyan ujar yen wis entuk 1,5 gram utawa luwih sedina wiwit dina kaping loro. Minyak sing
dakasilake kuwat banget, umume umume wong udakara 5 minggu nganti tekan 1 gram saben dina. Bisa uga ana
masalah  galur  sing  digunakake  kanggo  ngasilake  galur  hemp  minyak  iki  bisa  beda-beda  sajrone  kabisan

60



OLEH KANKER: PROTOKOL SIMPSON RICK

penyembuhan dadi masalahe bisa dadi galur. Biasane, nalika pasien ngombe 60 gram minyak, kanker wis ora
ana. Nanging yen ora, aku bakal terus menehi minyak mau nganti entek. Wektu sing dibutuhake lan jumlah
minyak sing dibutuhake bisa beda-beda gumantung saka saben wong. Kita kabeh beda lan sawetara wong luwih
cepet  tinimbang  karo  wong  liya.  Biasane  wong  sing  wis  rusak  banget  karo  kemo  lan  radiasi  mbutuhake
perawatan sing luwih dawa lan minyak liyane. Minyak kasebut kudu ngilangi kabeh kerusakan sing diarani
perawatan kasebut. Saran kula yaiku nyoba ngasilake minyak saka galur indica liyane sing kuwat, nanging tetep
nggunakake minyak iku siji-sijine sing aku ngerti sing bisa nylametake nyawane. Salam, Rick Simpson ”

"Aku ora yakin apa iki sukses- Nanging aku yakin dadi siji! Yen ana wong kepengin weruh kenapa aku duwe
swara pria, dudu amarga aku ngrokok utawa apa-apa - aku ora nate ngrokok, nanging amarga tiroid sampeyan
dicopot.  Aku umur 51 (lan setengah!) Lan wis nggunakake minyak wiwit umur 20-an. Aku mesthi seneng
banget  yen nguap.  Sawetara  taun kepungkur-  aku wiwit  nemoni  masalah,  lan dokter  nemu kelenjar  tiroid.
Kelenjar tiroid sing kudu daklakoni kanggo tes kanker. Nalika nindakake iku- dheweke mung nemplek jarum
bokong gedhe ing tenggorokan lan mlebu ing simpul sing bakal  dites.  Dheweke ora menehi  apa-apa -  ora
anaesthetic-  amarga  dununge.  Dadi,  tindakake  sawetara  kaping banjur  deleng apa  sampeyan  bisa lungguh.
Oalah- sawise ditusuk ing 6x- lan tiroid dadi gedhe,  aku alangan ngulu lan ambegan - aku ngilangi tiroid.
Kanthi kabeh kanker ing kulawarga- aku ngira bakal ndhisiki game kasebut. Ora Kanker. Ora ana Aku mung
siji ing kulawarga sing uwal saka kanker. Aku wiwit lenga wiwit 20 taun. Aku wis ngalami meh kabeh tes
kanker ing kana amarga riwayat kulawarga- lan nada nganti saiki, Matur nuwun! Sampeyan matematika :-)
”Janet

“Hai Rick! Amy tilar donya esuk iki. Amy mandheg nggunakake lenga nalika jumlahe katon aneh. Sampeyan
ujar manawa ana sing ora mambu - uga para dokter ngaca asil laboratorium, lan dheweke ala. Amy kesel banget
(23 putaran radiasi,  3 utawa 4 kemoterapi).  Dheweke mung nyerah. Aku ora guyon. Dheweke wis ngalami
banget  sadurunge kita,  dheweke rumangsa  wis  tekan waktune.  Dheweke bener.  Tanpa minyak-  wis  entek.
Seminggu sadurunge dheweke katon apik banget - aku sumpah! Dheweke pengin nganti rong gram saben dina,
lan nendhang iki. Banjur tes tes bali,  lan dheweke wis rampung. Aku njaluk supaya dheweke terus njupuk.
Kepiye carane ngatasi iki? Aku rusak banget. Janet ”

“Dhuh Janet, aku ngerti apa sing dirasakake, sayang, aku wis ngalami perkara sing padha karo sawetara wong
sing  dirawat  lan  iki  dudu  perasaan  sing  apik.  Paling  ora,  kita  bisa  ngerti  kasunyatan  manawa  apa  sing
ditindakake wis mbantu lan kita dudu sing nyebabake kacilakan. Asring banget yen ora melu banget karo sing
kita rawat lan yen kedadeyan kaya ngono, aku mesthi kepengin cekel marang wong sing duwe tanggung jawab.
Aku ora  peduli  kepiye  para  dokter  bodho mikir  babagan awake dhewe lan  profesine,  rajapati  rajapati  lan
sadurunge rampung, masarakat bakal ndeleng kabeh babagan apa sejatine. Aku ndeleng kanthi cara iki Janet,
kita ora bisa nylametake kabeh wong, nanging sing kita lakoni yaiku nyuda kasusahane wong akeh. Dadi, kabeh
sing bisa kita lakoni yaiku terus, nganti bisa nggawe donya iki eling. Sampeyan minangka wanita apik banget
sing duwe ati gedhe lan apa sing sampeyan lakoni, migunani banget kanggo masarakat sing nandhang sangsara.
Dadi  coba  konsentrasi  kabeh  kabecikan  sing  sampeyan  lakoni  lan  aja  nyalahake  awak dhewe amarga  ora
kompeten  wong  liya.  Wong-wong  kaya  kita  sing  nggawe  prabédan  lan  wong-wong  kaya  kita  sing  bakal
ngowahi jagad iki, mula aja nganti ana sing ngganggu kowé saka dalan sing lagi lelungan. Salam, Rick Simpson
”

"Aku bareng Rick Simpson Phoenix Tears ing tembok Facebook bola-bali ... banjur ing sawijining dina ana
kancaku ana ing kasur  pati  karo Lymphoma.  Nalika ndeleng postingan minyak,  dheweke langsung njupuk
minyak lan saiki GRATIS KANSER! Dokter dheweke gumun amarga dheweke ngandhani yen dheweke isih
urip telung wulan… SILAH. ” Jamie

"Dhumateng Pak Simpson, aku duwe pasien ing AS sing bubar diwiwiti ing Phoenix Tears. Wis sah ing negara
kita. Dheweke udakara wulan ing program kasebut, nanging wis njaluk luwih saka gram sedina wiwit minggu
kapindho. Apa luwih saka gram sedina mupangat? Aku njupuk pasien iki kanthi gratis, lan aku rumangsa yen
dheweke main sawetara. Dheweke kepengin gram dina wiwit minggu loro, banjur kepengin rong gram saben
dina - lan iki kuat banget. Aku gelung ing waktu seprapat gram. Kita nggunakake Buddha - 100% indica kanthi
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luwih saka 15% konten THC. Kepiye sampeyan menehi hasil karo pasien sing pengin luwih akeh? Thanks,
George ”

"Doktordoctor sing dikasihi, aku ngajak kabeh sing duwe kondisi serius supaya njupuk minyak kasebut secepat
mungkin. Cepet bisa njupuk, luwih cepet bisa mari. Aku wis ndeleng sawetara wong sing ngombe 60 gram
perawatan sajrone sebulan lan ngobati kanker terminal. Nanging wong-wong kaya iki arang banget lan bisa uga
wong iki  mainake sampeyan.  Aku duwe sawetara  wong nyoba iki  karo aku lan  aku bisa mlayu.  Aku ora
masalah nyuplai minyak kanggo wong-wong sing butuh obat, nanging aku ora bakal menehi wong bodho sing
arep narik scam. Yen sampeyan rumangsa wong iki nyoba ngapusi, mula sampeyan kudu ujar manawa dheweke
bakal ngasilake obat kasebut. Yen nyata, dheweke bakal nyoba uga yen ora, sampeyan bisa uga ora nate krungu
saka  dheweke.  Sampeyan  ora  duwe  pasokan  minyak  iki  lan  kudu  lunga  menyang  endi  sing  paling  apik.
Tindakake gaweyan sing apik. Salam, Rick Simpson ”

"Aku ngobati wanita sing duwe kanker TERMINAL, kanthi minyak hemp RS lan pungkasane dadi luwih apik.
KANGGO KERJA! ” voodootattooo

“Nindakake perkara sing padha saiki. 25% THC SKYWALKER OG, minyak OG pungkasan yaiku PSA 160.
Sawise 100 gram dina iki 7 " Jimmy

"Hai Chris, Nganyari ... kanker bakal lunga ... dheweke entuk telpon saka ahli onkologi sing bingung wingi
esuk. Biasane kita duwe janji pasuryan nanging dheweke nelpon wektu iki kanggo menehi saran babagan asil
scan kabeh minggu kepungkur.

Ati - kanker ora bisa dideleng maneh. Kanker paru-paru, siji kanker paru-paru ilang lan kanker paru-paru liyane
nyuda. Payudara - dheweke ora komentar ... Dheweke ora nyebutake pikirane payudaranya ... mula Ibu nelpon
maneh kanggo sawetara pitakon lan nggawe janji supaya kita mlebu lan ngobrol karo dheweke lan ndeleng
wektu kepungkur lan pindai saiki. Aku wedi yen dheweke rada kaget nalika dhokter wiwit ngomong babagan
kanker hati lan paru-paru sing ilang, dheweke lali takon babagan wilayah susu.

Kabeh scan kasebut kanggo nggawe jejak terapi hormon anyar ... nanging Dr. ujar manawa dheweke ora dadi
calon  studi  hormon amarga pasien kudu tuwuh ing wilayah kanker  lan kabeh wilayahe TIDAK saya akeh
nanging sekarat

Kita liwat wulan kanthi asil  minyak !!!  Nalika aku ngobrol karo Rick sewulan kepungkur,  babagan ibuku,
dheweke menehi saran supaya dheweke golek perawatan kaping 90 dina lan mula kita bakal ngrencanakake ing
wiwitan wulan September. Kangge, kita bakal menehi dosis perawatan.

Wah! Dheweke ngerti wiwit wiwitan perawatan manawa lenga iki nggarap tumor, dheweke bisa ngrasakake yen
saya suda lan lunga. Kita kabeh matur nuwun banget amarga sampeyan ngenalake ide dokumenter lan nuduhake
perawatan iki. Aku mulih bengi yen sampeyan duwe wektu kanggo ngobrol. Selawase Nuwun, Cindy

"Halo, Corrie ... Aku mung pengin menehi ngerti yen aku menehi minyak saka ibuku kanggo kanca kanca sing
nandhang kanker payudara ...  Dheweke njupuk sewulan lan lagi diampuni ...  Sawetara sel kanker mati  ing
tumor ... Lan dhokter gumun lan positif lan ketoke yen dheweke duwe asil sing luwih apik mbesuk mula bakal
nggawe minyak babagan minyak kasebut. Aku seneng banget lan matur nuwun marang Gusti Allah amarga
dheweke bisa menehi informasi babagan minyak ganja kanggo wanita iki .. :)) Muga-muga ibuku bisa njupuk
minyak saben dina ... ”

"Hai Rick, aku entuk kabar apik. Ibuku ora kuwat nahan psikologis kognisi yen dheweke nandhang kanker ing
dhadhane, mula dheweke bakal ngalami operasi. Nanging, dheweke mangan 30g dosis, lan dheweke ngombe
teh herbal saka sawetara wong sing duwe macem-macem jinis obat-obatan medis lan uga menehi perban saka
obat-obatan kasebut. Nanging, nalika dokter njupuk kanker kasebut, ukurane ora luwih saka 7mm lan jaringan
100%, mung 1% sing aktif,  lan ganas  lan ing tahap sekarat.  3 dhokter  ndeleng iki,  lan dheweke ujar  yen
dheweke ora nate weruh kedadeyan kaya ngono ... Dadi, yen dheweke lunga luwih saka 1 utawa rong minggu
tanpa operasi, kabeh bakal ilang. Saiki, dheweke saben dina njupuk minyak kanggo 1 setengah gram lan saiki
dheweke ngerti manawa operasi kasebut pancen ora perlu.
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Nanging, saiki dheweke luwih tenang tinimbang dheweke, amarga dheweke lagi keweden, mula kita ora bisa
ngomong dheweke metu saka operasi ... nanging saiki kabeh apik, lan obat-obatan lan minyak uga nindakake
tugas. Nanging, para dokter bodho menehi 23 terapi radio kanggo dheweke, nanging dheweke ujar manawa
dheweke ora bakal nate nindakake lan dhokter ujar ing antarane garis kasebut manawa dheweke bener. Ora bisa
dipercaya manawa adoh saka dokter kasebut. Kabeh wong njaluk salam, Rick.  Matur nuwun kanthi sanget
kanggo menehi rekomendasi, lan matur suwun maneh marang Jindrich. ” Sasa

"Rick ... kanca mung ngilangi tumor otak saka sirahe ... dheweke duwe bintik-bintik ing paru-paru ... dheweke
pengin dheweke duwe kemoterapi lan radiasi ... bakal njupuk minyak dadi sampah nalika kemo lan radiasi?
Ngerti kepiye sawise tumor otak dicopot luar biasa, dheweke 80% luwih apik tinimbang dheweke ing minggu
kepungkur, dheweke duwe prekara ... Aku arep ngandhani supaya ora nggawe kemo lan radiasi lan nindakake
minyak nanging ora pilihanku ... ”Sharon

- Sharon, iku bakal nambah kasempatan kanggo urip. Nanging nyatane, kemo bakal nyebabake dheweke kudu
mangan minyak 120-180g sawise iku mung kanggo ngrusak kerusakan kasebut. Mesthine, yaiku yen dheweke
isih tahan keracunan. Salam sejatine, JB

"Kanggo kabeh wong cilik sing nganggep Rick Simpson minangka penipuan, sampeyan kudu ngerti manawa
Michelle  Aldrich mung ngobati  kanker paru-paru tahap 3 kanthi minyak ganja,  diwenehake dening Valerie
Corral  lan  WAMM! Napa  media  lan  dokter  ora  bisa  miwiti  nyritakake  sejatine  ?!  Ganja  ngobati  kanker,
goddamit !!! Lan wong-wong sing ora tanggung jawab yaiku sing nyoba nggoleki kasunyatan iki, dudu wong
kaya aku lan Tommy sing pengin jagad ngerti sejatine ganja lan kanker. " Steven

"Hai, aku entuk kabar apik. Garwa entuk asil scan PET, Senin. Dheweke ngalami kanker suwene 5 taun sawise
6 puteran kemo lan siji  transplantasi  sel  induk, mula isih bali.  6 wulan kepungkur dheweke mestine bakal
nindakake transplantasi liya nanging bakal dibatalake amarga ora bisa nemokake donor. Dadi dheweke miwiti
lenga kasebut. Dina Senin, dhokter ngandhani yen kanker wis ora ana. Thanks kanggo lenga, Rick. Sampeyan
wong lanang, matur nuwun. " Luc

- Matur suwun, Luc. Dokumentasi medis luwih becik ditrima. Dheweke kudu tetep tetep ing dosis pangopènan,
aku bakal mangan minyak sabisa-bisa. Yen dheweke adoh saka scan liyane, yen bisa. Kesaksian video Youtube
pancen apik. Salam sejatine, JB

"Taun 2013 saiki wis ilang lan aku seneng bisa ndeleng 2014 sing ora dipikirake Dokter sing bisa dideleng ing
taun 2013. Nanging ing kene aku isih urip lan sehat. Sawetara wong sing wis pirang-pirang taun ora dakdeleng,
wow, sampeyan isih urip! Ya, aku isih urip amarga wis nggunakake obat-obatan herbal (Minyak Ganja) sing
tepat kanggo mateni kanker Brain GBM sing ora bisa diobati.

Mula, Matur suwun Gusti amarga wis nuduhake cara supaya bisa mari. Lan Dr Tiew Han amarga katrampilan
sampeyan ing Craniotomy, Uga Rick Simpson kanggo nuduhake ilmu babagan God Sent OIL iki, lan garwaku
Cinimin Mansur amarga ngrawat aku, lan Malaikat kanggo pitulung sing andhap asor, lan kanca lan kulawarga
amarga apik tenan dhukungan lan katresnan. Tanpa sampeyan kabeh, ora bisa ndeleng aku sehat maneh. Aku
rumangsa begja lan diberkahi. Lan ya, aku percaya karo Malaikat.

Kabeh sing paling apik kanggo 2014, coba aja stres, seneng lan tetep Sehat. ” Elia

"Aku seneng matur nuwun (xxx) kanggo minyak sing disumbang amarga kanker !! Nganti saiki, ora ana kanker
sing bisa ditemokake ing awakku !! Pancen bisa digunakake kanggo wong, buktine ana ing cathetan medisku!
Matur suwun kabeh lan alat peraga gedhe kanggo nangis !!! ” Becky

"Jempol nganti  Jindrich,  dheweke pancen bener  babagan aplikasi  topikal  sing ditrapake langsung ing kulit
tinimbang ing perban. Bedane kaya wengi lan awan. ” Roland

- Mesthi wae. Tincture kanthi minyak 20-30-50% uga bisa digunakake kanthi gampang, amarga gampang tekan
ngisor permukaan. Ing sawetara kasus, minyak biji wiji (utawa shea butter) lan campuran minyak hemp uga
migunani banget. Nanging kanthi logis, luwih akeh lenga sing lara, luwih becik. JB
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"Aku nulis sadurunge manawa kita sukses ngobati kanker payudara. Saiki dokter ujar marang pasien yen asile
apik banget mula dheweke kudu kerja. Pasien ujar THANK GOD .

Nanging kita njupuk menyang level sabanjure, kita ngobati pasuryan wong amarga wis dirusak karo pil 5 taun
kepungkur. Wong iki duwe masalah gedhe karo usus lan dheweke mikir yen kanker wiwitane lan dheweke
menehi pil sing kuat tinimbang ngrusak pasuryane kaya kodhok. Banjur jarene bisa uga penyakit Crohn lan
liya-liyane.

Intiku yaiku wong iki nyoba ngobati raine suwene 5 taun tanpa sukses. Dheweke ngetokake minyak hemp ing
raine kaping 5 lan maneh kita ora percaya kepiye rupane saiki kulit. OMG dheweke seneng banget saiki bisa
dadi awake dhewe maneh.

Aku nyoba njupuk gambar nanging saben 3 dina, nanging kulit  cepet banget,  mula aku ora bisa nuduhake
kepiye praupane sadurunge, nanging kanthi ijin, kita mengko bakal nuduhake gambar lawas (mung kulit rai) lan
sing anyar supaya sampeyan bisa ndeleng prabédané ... ”Jasmin

"Aku wanita umur 39 taun sing ngalami kanker payudara. Minyak iki minangka obat lan tamba. Wong-wong iki
kebak rakus.  Dheweke ora ngerti  rasa lara  lan  kasusahan sing dialami  lan kulawarga.  Mung murko egois.
Karma. " Sally

"Ya, rong minggu ... Dhokter ujar yen ana tumor 2-3 cm ing kandung kemih. Pengin nggawa aku langsung
menyang OR. Wis digawe kurang saka 14 dina. Dikonfirmasi kanthi scan CT. Diagnosis tanggal 2/15, pindai
CT rampung tanggal 2/29. ” Gersh

"Scan CT iki ditindakake 14 dina sawise tumor 2-3 cm diamati, liwat ruang lingkup, ing kandung kemih. Mung
mung 14 dina, mung nggunakake minyak ganja penting, ora ana tumor sing bisa dideleng ing kandung kemih.
Ganja mung… 14 dina ... ical. Anggota parlemen mangga dimangerteni. Aja ngombe obatku. Iki ora mung cara
mabuk liyane. Obat iki nylametake nyawaku. ” Gersh

"OK ... Aku nampa laporan patologi. Tumor ing kandung kemihku wis nyusut sadurunge digawa metu. Wektu
pungkasan dhokter ndeleng, ukurane udakara 2,5 cm. Nalika dicopot, umume nyuda 0,5 cm. Aku kepengin
weruh apa sing bakal dikandhakake dokter iki. " Gersh

"Dhuh Rick, Gusti Allah Mberkahi Sampeyan! Aku kelangan Ibu, Simbahku, lik-lik lan kanca-kanca lan kanca-
kancaku sing dikasihi amarga wis pirang-pirang taun. Nanging sing paling angel nyebabake aku yaiku mbakyu
Kim sing ayu, cerdas, apik banget. Dheweke didiagnosis ngalami kanker paru-paru tahap 4 ing wulan Juli 2010
nalika yuswa 42 taun, lan ing wulan Februari  2011 dheweke wis seda.  Aku ora ngerti  apa perawatan sing
ditindakake amarga dheweke ora ngandhani wong liya ing kulawarga manawa dheweke kasep nganti kasep, lan
bekas bojone sing junkie mlebu ing omah lan ngunci keluargane. Aku ora ngerti babagan minyak kasebut nganti
wulan pungkasan, lan wiwit  saiki aku golek riset  kanthi  tenanan.  Wiwitane aku ngira  minyak ular,  kayata
barang liyane, nanging nganti saiki aku nyathet 27 wong sing ngaku wis ngobati utawa nyuda kanker kanthi
signifikan. 27 Wong !!! Lan mung ana ing YouTube lan blog online! Muga-muga aku ngerti babagan iki ing
taun 1997, nalika Ibuku didiagnosis, utawa ing taun 2000 nalika Eyangku ora diampuni, utawa ing taun 2010
nalika adhine dikon mulih lan seda, utawa taun kepungkur nalika sedulurku -law didiagnosis kanker tutuk lan
tenggorokan lan kudu ngilangi setengah praupane lan direkonstruksi. Nanging saiki dakkirim, matur nuwun.
Gusti Allah Mberkahi Sampeyan lan kabeh sing sampeyan tresnani, lan matur nuwun amarga wis kerja keras
kanggo nyedhiyakake obat sing apik iki kanggo kabeh wong. " Denise lan matur nuwun amarga wis kerja keras
kanggo nyedhiyakake obat sing apik iki kanggo kabeh wong. " Denise lan matur nuwun amarga wis kerja keras
kanggo nyedhiyakake obat sing apik iki kanggo kabeh wong. " Denise

- Dhuh Denise, apa sing kudu dakkandhakake? Dheweke mateni Ibu karo kemo amarga kanker paru-paru cilik,
mula aku ngerti persis apa sing dirasakake. Ora ana sing nyenengake. Kabeh wektu, obat kasebut kudune wis
kasedhiya lan ora mung amarga ana sing kepengin golek dhuwit. Mesthi wae, nanging ora kabeh wong bakal
ngulu kanthi tentrem kaya aku. Iki minangka pengalaman traumatis banget nalika sampeyan ngerteni apa kabeh
minyak sing bisa ngobati utawa ngontrol lan apa sing digunakake kabeh tinimbang iki.
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Kirimake dhaptar testimoni online kasebut, bisa dadi menarik lan migunani kanggo wong liya sing wis padha
dicuci otak sadurunge aku ketemu Rick lan ngerti babagan kahanan nyata ing bidang "obat konvensional".

Matur nuwun dhukungan lan mbantu kita nyebar babagan obat iki. Sawise rong setengah taun nggarap Rick,
sing bisa  dakkandhakake yaiku minyak sing diproduksi  lan digunakake kanthi  bener,  padha karo apa  sing
dikandhakake. JB

"Hai Corrie! Warta ANAK maneh. Kancaku ***** ***** sampeyan wis ngobrol lan dikirim menyang *** ing
Los Angeles, uga dheweke wis nuli minyak ganja udakara 2 wulan utawa saiki lan dheweke saiki kudu mriksa
scan medis lan ora ana KANSER MORE ing awak !!!!!!! KABEH BERSIH !!!!!!! Dheweke ora ngucapake
matur nuwun banget marang sampeyan amarga wis ngandhani babagan sampeyan lan uga matur nuwun amarga
sampeyan wis ngandhani **** !!!

Matur Nuwun selawase. Sampeyan dadi apik banget kanggo mbantu kabeh wong sing sampeyan ora ngerti lan
nyimpen nyawa ing saindenging jagad! Aku arep nyopir menyang Los Angeles kanggo nggarap **** lan nyoba
mungkasi kabeh diare lan njaluk aku metu saka jamban saka 60-80 kaping dina. Kepiye babagan iki kanggo
laporan apik tenan liyane? Kita seneng banget iki !! ”

"Aku pengin nuduhake komentar saka Dokter dina iki. Aku wis ngalami infeksi kandung kemih suwene suwe
lan Dr wis ngobati infeksi kasebut. Dina iki dheweke ndeleng langsung nganggo kamera (ora nyenengake) lan
katon  aku  duwe  sisa-sisa  massa  kandung  kemih  (tumor)  sing  wis  MATI  (tembunge  dudu  duwekku)  lan
nyebabake infeksi tetep suwe.

LAGI! WULANG-WULANE ORA MUNG; Dhokter  ujar,  "Aku wis  praktek obat  luwih saka 40 taun lan
durung nate weruh tumor mati ing papan tanpa ana campur tangan ing njaba." Aku wis njupuk minyak lan
wiwit  wulan  Maret  nanging  wiwit  panen,  aku  dadi  lenga  dosis  kaping  pindho  udakara  6  minggu.  Bakal
nindakake operasi ngresiki sethithik tanggal 8 Oktober kanggo mesthekake yen jisime wis ilang (yen sadurunge
ora dakliwati). Aku ora mangu-mangu babagan minyak kasebut, nanging ora duwe ragu-ragu maneh.

Aku duwe bahan tunas sing cukup kanggo udakara 5 utawa 6 ons minyak. Bahan sing digunakake yaiku Sativa
Blend Pineapple Kush, 25% THC. Aku ora bisa ngandhani manawa aku seneng banget karo asil kasebut. Aku
durung ngandhani Dr., amarga ing FLa, sawetara Dr. bakal nolak ngobati sampeyan. Dadi saiki dheweke ora
ngerti apa-apa. ” Yohanes

- Nanging sampeyan ngerti luwih saka cukup, John. Sugeng rawuh Aku bakal terus njupuk minyak lan mengko
mengko aku bakal operasi. Ora bisa mindai maneh yen bisa. Lan aku uga njupuk minyak ing bentuk supositoria,
sampeyan mesthi pengin minyak kasebut nyedhaki papan sing lara. Uga, coba gawe minyak saka luwih saka siji
galur kanggo asil sing paling apik, yen sampeyan bisa. Salam sejatine kanggo sampeyan, JB

“Kesepakatan lengkap ing kana JB. Lan negesake wektu tundha operasi. Sembarang kerja awak sing invasif
ngidini infeksi menyang sistem sampeyan. Kanthi kebiasaan kanthi slovenly lan ora ngurmati obat-obatan ajaib
dhewe,  saiki  kita  duwe bakteri  mangan  daging  sing  resisten  antibiotik,  akeh  ing  rumah  sakit.  RSO bakal
ndandani sing kasebut, nanging kepiye "botch-job" bedah? Run From the Cure ujar kabeh. " Tielman

"3 dina kepungkur, kita ngobati karsinoma sel basal kanca karo RSO. Kita mriksa dina iki lan meh ora ana. Kita
nggunakake maneh RSO lan ditutup nganggo bandage. Kita bakal mriksa maneh sajrone 3 dina maneh lan
ngarepake ora ana maneh miturut asil 3 dina sadurunge. Sing siji iki ing tangan tengen. Kanker sadurunge sing
ditambani ana ing tangan kiwa. Hooray, lumayan. ” Markus

- Ya wis. Kita ora bakal nindakake apa sing ditindakake yen ora. JB

"Jenengku  George,  lan  aku  pengin  menehi  paseksen  sampeyan.  Ing  umur  82,  Desember  22,  2010,  aku
didiagnosis kena kanker esofagus. Aku dikandhani yen kudu urip 6 wulan nganti 2 taun lan bisa uga mbutuhake
prentah ing tenggorokan ing sawetara wektu sawise perawatan radiasi kanggo mbantu ngulu.

Sadurunge diagnosis, aku ngalami masalah ambegan lan ngulu panganan, bengkak ing sikilku loro lan dadi
lemes amarga ora entheng. Aku wis ngalami perawatan radiasi ing wiwitan taun 2011. Ing wulan September
2011, aku angel ngulu lan ngunyah panganan padhet. Rasane kaya keselak. Pangananku kudu dipotong cilik-
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cilik. Aku luwih seneng mangan panganan sing ringkih lan ngoyak. Aku uga ngalami gas parah ing weteng. Gas
nyuwek wetengku kaya gludhug lan kilat. Aku wiwit ngrasakake episode ngelu kangelan ambegan, ambegan
lan kringet. Keseimbangane saya kurang lan aku ora bisa urip kanthi apik. Pancen angel nggawa barang-barang
menyang suite tanpa ambegan lan kringet.

Mengko episode pusing parah nggawa aku menyang rumah sakit lan dhokter ngombe pil tekanan getih kaping
pindho. Ora suwe sawise ing rumah sakit, wong liyo nyedhaki aku lan menehi minyak hemp kanggo ngobati
kanker  lan  nuntun  aku menyang  situs  web Phoenix  Tears  kanggo informasi  luwih  lengkap.  Wiwitane  ora
kepenak lan wedi banget njupuk minyak hemp, aku mesthi mikir yen ganja minangka obat gateway sing bakal
nyebabake kecanduan lan nuwuhake obat-obatan keras liyane. Sawise riset minyak hemp Rick Simpson, aku
mutusake arep njupuk perawatan. Aku sadhar sajrone lan sawise nambani yen rami / minyak ganja minangka
"gateway" kanggo kesehatan sing luwih apik.

Sawise gandum beras -1/2 dosis pertama kanggo Minyak Hemp, aku ngerteni yen bisa ing awak saiki.
 Aku rasane ngalir ing awak saka driji menyang driji sikil. 
 Aku ngalami rileks, rasa seneng lan nambah humor. 
 Sikilku krasa karet sing sawise 6 jam luntur. 
 Napas luwih tenang nalika ngaso lan uga turu
 Sawise dina / minggu:
 Tumpukan / haemorrhoidku ilang.
 Nyeri ing pundhak saya suda
 Sesak napas saya suda. 
 Wiwit dina kapindho, penambahan rasa ora nyaman bensin lan weteng ditenthangake lan dadi luwih rutin

lan nerusake perawatan. 
 Aku nyuda lan mandheg ngombe pil tekanan getih amarga tekanan getih saya sithik banget. Sawise mati pil

tekanan getih, tekanan getih saya normal
 Bengkak ing sikil lan tungkak uga saya suda. 
 Ngatasi napsu lan ngatur bobot awak - nganti saiki saya mudhun 26 kilogram. 
 Werna kulit saya apik
 Pusing ngilang
 Detak jantung katon luwih teratur lan ora ngganggu, amarga aku duwe deg-degan ora teratur wiwit lair 
 Gerakan usus dadi luwih rutin
 Ngalami turu sing luwih apik, luwih tenang. 
 Keseimbangan lan Koordinasi luwih apik
 Bisa ngubengi kanthi luwih apik tanpa napas. 
 Dadi luwih jelas ing obrolan
 Ngganti pandangan kanggo samubarang lan nambah swasana
 Ngganti tampilan babagan Mariyuana
Umumé, kabeh gejala sing dak alami sadurunge njupuk perawatan minyak hemp, ilang.

Sampeyan butuh 3 1/2  wulan  kanggo ngrampungake perawatan.  Pengalaman  iki  ora  nyenengake.  Nanging
minangka pangaturan, nalika aku nambah dosis, nanging sawise sedina utawa rong, kabeh diatur. Aku ngetutake
kenaikan dosis sing disaranake dening Rick Simpson kurang luwih.

Sawise 2 wulan perawatan, riko menyang Oncologist kaget. Dheweke ujar manawa warna kulitku katon apik,
tekanan getih lan detak jantung iku normal, lan amarga aku ora ngalami masalah ngulu, mula ora butuh tenaga.
Uga, dheweke ujar manawa sinar x saka janjian sadurunge katon apik lan aku ora kudu bali paling ora 6 wulan.
Biasane, aku dijadwalake nemoni Onkologis saben 3 wulan ...

Aku percaya manawa minyak hemp mateni  Kanker.  Kabeh perbaikan kesehatan liyane sing dakalami saka
minyak hemp nggawe aku rumangsa dadi wong anyar. Aku kaget banget karo mukjijat  minyak hemp. Aku
matur nuwun banget amarga aku mutusake njupuk minyak rami.
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Minyak hemp gawe anyar kesehatan lan nambah umur. Matur suwun, Rick Simpson, Gusti Allah mberkahi!
Terus gaweyan sing apik! Aku yakin tenan yen minyak hemp bisa nylametake nyawa. Matur nuwun. ” George

"Mini-update kanggo George ... Nganti saiki dheweke wis ilang +31 kilogram, saiki, sawetara wektu kepungkur
dheweke kudu ngunjungi dokter gigi, amarga bobote bobote (biyen 280 kilogram). Dheweke wis ngerti yen bisa
nambah bobote kanthi gampang yen pengin saiki, nanging dheweke milih bobot & gaya urip sing luwih murah),
dheweke  kudu  nggawe  gigi  palsu  maneh  /  diatur.  Dokter  waosipun  nyathet  babagan  penampilanipun  lan
warninipun langkung apik uga.

Aku kudu nyebutake manawa George ujar manawa dheweke isih sedhot, lan ora ana masalah nalika keselak
maneh  nganti  saiki,  dheweke duwe steak,  kentang,  lan  sayuran  kanggo nedha bengi  awal  minggu iki,  lan
panganan  isih  mudhun,  luwih  gampang  tinimbang  sadurunge  biyen  sadurunge  "perawatan".  Dheweke
ngandhani  yen dheweke wis ngunjungi  GP (dokumen biasa)  awal  minggu iki  ...  Doktere ngucap,  "Wah !,
sampeyan  yakin  sampeyan  padha  karo  George  sing  dakdeleng  sadurunge?"  Uga  dhokumene  ujar  manawa
warnane wis apik. George ngandhani yen dheweke mengko nuduhake dhokter luwih akeh cairan sing ilang ing
loro sikile, dheweke ujar yen dheweke kira wis meh ilang ... Banjur dhokter ujar, "George, sampeyan ora duwe
edema maneh."

Dheweke wis entuk sawetara makalah info medis lawas, lan dheweke uga dikandhani (saiki) dheweke kudu /
bisa  nyoba  golek  x-ray  plus  gambar  scan  CT  (ing  disk)  saka  Onkologis  nalika  janjian  sabanjure  (Juni).
Dheweke nyoba mlebu janjian onkologis saiki ... kanthi pitulung GP saiki. Ing kunjungan kasebut, dheweke
bakal njaluk MRI. Dheweke saiki wis adoh banget ... nanging siji-sijine masalah sejatine (yen ora ujar manawa
dheweke bakal hebat !!) yaiku yen dheweke ngalami deg-degan ora teratur wiwit lair, lan akhir-akhir iki pancen
wis nambah luwih saka biasane. Aku ora ngerti apa bobote nyuda nyebabake deg-degan sing ora teratur utawa
rasa senenge saka acara sing ngowahi urip iki utawa apa sing mesthi ditindakake, aku mung ngerti yen aku
pengin uga ndandani. Dheweke saiki duwe rujukan kanggo ndeleng ahli jantung babagan denyut jantung dll.
Bubar iki warnane dadi luwih apik maneh amarga pasuryan abang / rosy, sirkulasi katon luwih apik uga. Ya
mung iku sing dakkolehi saiki ... Damai 1 ”Merdika

"Ya, Rick lan Jindrich, kerja keras lan dedhikasiku kanggo RSO pungkasane bisa lunas. Aku wis nate ngetutake
Rick lan Phoenix wiwit taun 2004 lan aku percaya kanthi cepet babagan kemampuan minyak kasebut. Aku
nyebar lan ngadeg ing mburi 100% sanajan wong ngguyu lan ngarani aku edan. Saiki aku wis ngobati 3 wong
sing nandhang kanker terminal lan pasien sing paling anyar, aku duwe utang akeh amarga wis bener-bener
ngliwati  sistem medis lan nolak kabeh perawatan ing kana lan nyathet manawa dheweke nggunakake RSO
kanggo ngobati kanker ... kalorone paru-paru kebak kanker lan dheweke bisa urip 3 wulan nalika didiagnosis
kaping pisanan ... 5 wulan kepungkur. Dina iki dheweke bebas kanker lan dheweke pancen wis ngasilake 27
kilogram. Dokter kanker wis kabuyut dening pamulihan sing ajaib mung sajrone 5 wulan, lan meh ora ana
pitulung saka wong-wong mau lan sejatine ujar dheweke luwih sehat tinimbang saiki. Lol dheweke lagi mangan
minyak ing ngarep dokter ing rumah sakit lan nggawa majalah World Weed kanthi artikel nangis Phoenix sing
nuduhake kabeh pasien liyane lan nyebar kabar babagan RSO. Aku bakal duwe salinan kabeh dokumentasi
rumah sakit rauh yen RSO nambani kanker ... jarene ing dokumen dheweke nggunakake minyak hemp kanggo
perawatan.  Aku bakal nggabungake crita supaya bisa nyebarake sabisane sing dakkarepake,  aku uga ngerti
babagan 25 wong liya sing wis  ndeleng mukjizat  RSO kanggo macem-macem penyakit  lan saiki  uga bisa
ngobati awake dhewe. .. tembung wis metu !!!! : ) Kanggo pihak sing wis diobati lan bakal akeh wong liya ing
wilayahku, aku matur nuwun, amarga wis kerja keras lan pengabdian kanggo nemokake obat panase ... Kowe
padha nylametake ... Sacara harfiah !! Tentrem lan TRESNA saka PA ”Steve

"Hai, aku kudu crita babagan mukjizat sing kedadeyan wingi. Aku duwe kanca lan jenenge Shannon O'Brien.
Dheweke wis slamet saka kanker otak 17 taun. Dheweke ngalami tumor sing ora bisa dioperasikake udakara
setaun saiki. Wis tuwuh meh kabeh ukuran otak dheweke. Aku nuduhake RSO karo dheweke, lan wingi asil
MRI dheweke nuduhake yen tumor nyusut meh setengah. Dheweke njupuk wiwit 14 Februari. Sampeyan kudu
ngerti manawa iki Salam Maria. Aku matur nuwun banget, semangatku nemokake crita sampeyan lan aku bisa
menehi crita. " Nadine
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"Kancaku wis mari kabeh lara kanker usus, sajrone 4 minggu ngombe minyak ganja. Dokter lagi garu, ora bisa
ngerteni. Wong iki kudu ngalami operasi radikal ing tanggal 12 Okt, dheweke duwe 10% kasempatan kanggo
metu saka operasi kasebut. Ing tanggal 1 Nov, dhokter menehi pil kesehatan. Iki minangka dokter sing padha
ujar manawa dheweke ora bakal bisa urip ing Natal. Haleluya. Puji gusti kanggo nyelehake tanduran sing bisa
ngobati banget ing bumi iki, kanggo marasake kabeh wong sing wis precaya nggunakake. KANGGO. ” Sherrie

“Lha, aku wis krasa seger. Wis ing RSO udakara 30 dina kanggo tumor otak lan diabetes. Gula getih saya
mudhun. Aku mandheg insulin 2 dina kepungkur amarga gula getih mudhun banget. ” Jeff

"Iki uga ngresiki tahap kanker payudara kanca liyane. 1. Tumindake saka tumor ukuran bola golf dadi luwih
cilik tinimbang kacang polong sajrone rong minggu. 0,4g kaping pindho saben dina, minyak mentah. Kanca
liyane sing duwe kanker kulit ngilangi kanthi solusi topikal sing diolesi langsung ing kulit.

Aku dhewe wis nyingkirake infeksi lan pembengkakan untu sing ora apik, ngilangi paru-paru sawise lara asma,
lan ngilangi rong bintik-bintik funky saka kulit sing bisa uga kanker ... ora nate priksa lan wis ora ana ... waduh.
Ora ana kemo, ora ana radiasi, ora ana efek samping, ora ana masalah. ” Bruce

"Aku nggunakake  minyak,  aku nggunakake  instruksi  video  Rick  lan  ngobati  Lymphoma Tahap  4  Diffuse
Large" B ", kanker folikel sing" ora bisa diobati "mung 58 dina !! Wiwit iku aku terus nggawe minyak kanggo
aku lan wong liya lan ndeleng luwih saka 10 kasus Lung, Payudara, Prostat, Otak, Kolon, Leukemia, Pankreas,
pasien ngobati awake dhewe nggunakake minyak ijo peteng !! Aku nggawe minyak nganggo Loro godhong lan
kembang amarga senyawa anti-inflamasi khusus sing ditemokake mung ing godhong ijo! Aku ngilangi usus
gedhe ing taun 1992. Aku duwe "kantong" sing digawe saka usus cilik sing bisa digunakake kaya plumbing
normal  sajrone  20  taun  sing  kudune  cacing  7  taun  kepungkur!  Miturut  ahli  gastroenterologi  ing  PAMF;
dheweke nganggep panggunaan cannabinoid sing abot dadi 'kantong' sing sehat “kanthi bentuk sing luwih apik
tinimbang 20 taun kepungkur nalika dina pisanan digawe. "Dheweke wis krungu asil sing padha saka akeh
pasien liyane sing nggunakake cannabinoids lan saiki nyaranake marang pasien!" Craig

"Whoot Whoot, Minyak Rick Simpson KANGGO KANGGO !! Matur nuwun wis nuduhake kabeh babagan
cara nggawe obat sing apik kanggo kabeh. Aku njaluk kancaku Carmen njupuk minyak nalika didiagnosis kena
Hodgkin Lymphoma Cancer. Dheweke wis CANCER GRATIS setaun saiki !!! Lan penyakit  Addison saya
GONE tanpa jejak lan dokter ora bisa nerangake kepiye utawa kenapa sadurunge NATE kedadeyan kasebut.
Nanging aku bisa lan aku !!! Obat Ganja !!! ” Amy

"Halo, aku mikir bakal menehi kabar apik marang sampeyan. Pasien kanker sing dakkandhakake sadurunge
durung nate ngalami scan CAT. Ora ana tumor saiki !!! Ana tumor ing dhadhane sing ukurane bisbol. Tumor
lan tumor liyane wis ilang kabeh! Siji-sijine sing isih ana yaiku sawetara jaringan parut. Dheweke lan aku uga
muji Gusti Allah amarga obat sing apik iki. Ganja, tanduran sing apik tenan, hadiah sing diwenehake kabeh
saka Gusti Allah. Kita kabeh kudu matur nuwun marang Rick Simpson lan pengorbanan sing digawe supaya
masarakat ngerti apa sing bisa ditindakake tanduran Allah. Pasien wis entuk dhuwit 40 kilogram sing ilang.
Dheweke katon luwih sehat lan luwih apik tinimbang sing dakdeleng.  Aku yakin 100% lan percaya tenan
manawa Minyak Rick Simpson, yen digawe lan digunakake kanthi bener, bisa ngobati kanker. Saiki sawise 12
taun nglawan penyakit  iki,  pasien iki  bebas kanker.  Kita mung bisa menehi  kamulyan marang Gusti  Allah
amarga iki.

Matur  suwun maneh Rick,  amarga  wis  dadi  wong sing  mandhiri  sing menehi  pangorbanan gedhe kanggo
masarakat. Wis setaun, aku wis nyebar babagan apa sing bisa ditindakake RSO. Saiki aku yakin 100% manawa
kabeh sing dicritakake ing video sampeyan pancen biru. Aku njupuk pasien kanker tahap 4 liyane lan yakin
dheweke bakal bebas kanker kurang saka setaun. Aku bakal terus nyebarake tembung sing paling apik. Aku uga
bakal nulungi wong sabisa-bisa. Bebener bakal menang. Matur nuwun kanggo kabeh sing wis rampung lan isih
ditindakake. Tulus, Tumbuh Dewi ”

"Obat iki kasunyatan saiki. Dheweke ngandhani ibu yen kanker paru-paru tahap 4 Desember pungkasan. 14
wulan mengko dheweke katon lan rumangsa luwih apik tinimbang umur pirang-pirang taun! Matur suwun
amarga sampeyan duwe bal supaya tetep bisa dipercaya. ” CK
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“Dr. Rondeau crita sadurunge Xmas yen bintik ireng ing punggung iki melanoma. Aku marani dheweke sawise
getihen. Aku teka ing omah lan miwiti nyelehake minyak tunas ing gegerku lan aku uga wiwit mangan minyak
kanthi stabil. Butuh kurang saka 2 minggu lan titik ing punggungku dadi resik lan aku terus mangan udakara 2
ons minyak. Meh ora ana tandha ing mburiku lan aku krasa hebat.

Philip uga wis mriksa setahun lan dheweke wis bebas kanker luwih saka setaun. Dadi dheweke ngarani kanker
kasebut bebas. Dheweke ora prelu nemoni dhokter paling ora 3 taun. Dheweke ora njupuk CHEMO lan ora
duwe radiasi, dheweke butuh 4 minyak MINYAK CANNABIS lan isih mangan sithik sethithik meh saben dina.
Ora akeh wong sing ngalahake CANCER BOWEL. RICK IKU PAHLAWAN KITA. ” Kayu Suling

"Aku  lan  pacarku  nembe  nggawe  lenga  sampeyan  lan  menehi  kanggo  kanca  apik  sing  duwe  sikil  katon
melanoma. Kita nerangake carane nggunakake lenga sampeyan, lan wingi dheweke nelpon kanggo ngucapake
kaget amarga wis rampung kabeh! Ing ngisor iki tuwuh kulit anyar sing seger. ” Gwendolyn

"Sampeyan mung angel percaya karo wong-wong sing durung duwe kesempatan kanggo sinau babagan tenaga
penyembuhan minyak ganja ... Aku manggon ing wilayah asale Rick Simpson, lan kita wis ndeleng tenaga
penyembuhan sajrone 10 taun. Ngobati kanker, diabetes, kelainan otot, lara untu, utamane obat mukjijat kanggo
ngobong luka bakar (sampeyan kudu ngerti manawa bisa dipercaya).

Nganti saiki, ora ana apa-apa sing bisa kita deleng, yen ora bisa ditindakake, yen dijupuk kanthi bener lan rutin.
Apik banget kanggo kanker kulit, mual, kram ing weteng, lan apa wae sing dibutuhake. Turu bengi sing apik.
Ora ana sing ngatasi minyak ganja sing stres, lan umume masalah internal disebabake stres. Dadi kowe lunga.
Sugeng kabeh. Pancen bisa digunakake, sampeyan mung kudu dipercaya. Percayakake marang Gusti Allah lan
Rick Simpson. ” Terry

"Kabeh sing aku ngerti aku wis siyap lunga, ora bisa njupuk maneh, dakcritakake ing kene, lan malaikatku
munggah lan ngubungake aku bakal minyak RSO. Aku wis mandheg mangan, lan mung sawetara ukuran gabah
beras,  aku bisa ngrasakake owah-owahan ing njero awak. Sadurunge, uripku ana ing kursi  kanthi  bantalan
pemanas,  ngombe.  Nanging ing  dina  kapindho,  aku wis  tangi,  ing  kothak es,  golek  mangan,  banjur  adus.
Kanggo sawetara sing dudu masalah gedhe, nganti tekan waktune sampeyan ora bisa mandheg cukup suwe
nalika wis mandhi. Aku tetep tetep, nambah bobot, miwiti urip maneh, uripku dakulihake maneh. Mung getun
aku ora ngerti sadurunge operasi. 56, korban kanker payudara wanita putih Kathleen ”

“Ibune kancaku ngalami kanker payudara kaping 3. Dheweke nggunakake mariyuana kanthi teratur, nanging
dhokter dheweke ngandhani supaya ora nggunakake nalika ngalami kemoterapi. Dheweke ngrungokake dhokter
lan  mandheg  nggunakake  mariyuana,  nanging  dheweke  ora  nate  mari.  Kaping  telune  bali,  dheweke  ora
nggatekake  dhokter  lan  nggunakake  mariyuana  sajrone  perawatan  lan  terus  digunakake  liwat  lenga  lan
simpenane Rick Simpson. Dheweke wis 5 taun kanker bebas lan ora duwe pratandha yen bali! ” Duane

"Aku mung kudu nuduhake kabar apik iki  karo sampeyan lan wong sing ngetutake ...  Kanca kerja bojoku
ngandhani sawetara wulan kepungkur yen kanker pankreas bojone wis bali kaping pindho, aku lan bojoku wis
ngerti babagan RSO, dadi aku sijine menyang situs sampeyan kanggo sinau liyane babagan liya-liyane, mula
dheweke langsung miwiti lan wingi bali menyang rumah sakit kanggo asil tes sing paling anyar, rumah sakit
kasebut wis ngandhani yen dheweke butuh kemo maneh, nanging apa sing sejatine kedadeyan nalika ndeleng
asil kasebut, kanker mesthi wis luwih cilik tinimbang nalika pisanan ngerti yen wis bali, meh nyatane ilang.
Dheweke bingung carane bisa nyuda (mesthine kudu sinau babagan kabeh jinis  obat,  eh,  ora mung racun-
racun). Dheweke ujar pengin mbusak apa sing isih ana, nanging aku menehi saran supaya dheweke tetep tetep
nganggo dosis sing padha, amarga wis duwe pengaruh sing positif, lan ora repot ngeculake tukang jagal kasebut
ing cedhak dheweke. Aku seneng banget krungu warta kasebut lan ora sabar ngandhani. :) ”Mark

- Wis apik, Mark, Coba rasakake apa sing dirasakake pasien, saiki scan uga ora perlu. Yen dheweke mangan
120-180g sajrone nem wulan, mula dheweke ora prelu kuatir. JB

"Ana ewonan bukti sing wis didokumentasikake yen pancen ngobati kanker ing wong sing nolak hubungane
karo dokter, mung minyak kasebut. Aku ngalami kanker tahap 4. Aku mung kudu urip 3 wulan lan wis 14
wulan kepungkur. ” Tom
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“Cukup kanggo ngerti, iki nganyari babagan paman Tom. Tingkat PSA sing anyar yaiku 0,1 lan stabil. Matur
nuwun sampun maringi  ilmu kanggo nylametake nyawane. Dheweke ing kanker prostat  tahap 4.  Kita arep
nggawe testimoni. Gusti Allah mberkahi kowé. ” Sherri

"Wiwit pulih saka Kolitis Ulseratif lan Kanker, Gastroenterologist saiki duwe KABEH pasien ing produk Ganja
amarga  iku  anti-inflamasi  paling  kuat  sing  dingerteni  ...  lan  luwih  apik  tinimbang  obat-obatan  sing  bisa
digawe !!!" Craig

"Aku ngerti yen ngobati kanker ... aku nambani ibuku kaping 3 lan saiki wis bebas kanker." Mc Jay

"Lara,  aku mung pengin ngirim pesen kanthi  cepet matur  nuwun kanggo kabeh sing ditindakake.  Aku wis
ngetutake kaca sampeyan udakara 6 wulan saiki. (Nuwun sewu, iki pertama kaline wicara. Kayane aku dudu
pembicara sing gedhe.) Sanajan aku arang banget ujar apa-apa ing kaca sampeyan, aku seneng banget karo riset
sing wis digawe amarga nyebabake nindakake riset dhewe. Salah sawijining prekara sing dakkerteni nalika
miwiti  nulis,  yaiku carane ganja bisa ngobati  kanker.  Iki  dadi masalah kanggo aku amarga ibuku lara  lara
pankreas udakara setaun saiki. Dheweke pancen ala nalika sawetara lan kita wedi tenan yen dheweke ora bakal
bisa lolos. Ing sawijining dina aku maca kiriman sampeyan babagan minyak ganja, lan mutusake takon marang
ibuku  apa  dheweke  bakal  nyoba.  Dheweke  durung  nate  mangan  ganja  sadurunge,  nanging  ing  wektu  iki
dheweke gelem nyoba apa-apa. Amarga kita manggon ing California kidul, aku bisa menehi suplai minyak
ganja 3 wulan saka distributor  lokal.  Kita  ngerti  yen bakal  ngethok kemo sawetara wulan kanggo ndeleng
manawa ganja bisa digunakake dhewe. Apike, sampeyan bisa ndeleng dheweke langsung apik. Dheweke rasane
luwih enak, dheweke bisa mangan luwih enak, dheweke duwe tenaga sing luwih akeh nanging bisa turu sing
turu kanthi apik tanpa tangi turu .. Dheweke malah bisa mlaku nyabrang ruangan tanpa ditulungi mlaku-mlaku
kaping pisanan ing wulan Mung sawetara dina kepungkur, kita nggawa dheweke menyang spesialis kanggo
ndeleng pira kanker wis nyuda. Dheweke wis njupuk lenga iki sajrone 2 wulan 2 minggu wiwit saiki, lan aku
seneng ngumumake, kanker meh kabeh wis ilang. Dokter ujar ukurane mung 5 PERSEN. Nalika dakcritakake
kepiye kedadeyan, dhokter ora percaya. Aku pancen mikir sampeyan nulungi nylametake Ibu-ibu. Perjuangan
durung rampung, nanging meh lan saiki pancen bisa menang. Pesen iki saka aku lan kulawarga kabeh ... Matur
nuwun kanggo apa sing ditindakake Lara. Matur suwun saka jero ati. ♥ ”Dekan

"Dear  CureYourOwnCancer.com,  nalika  sawetara  suwe,  aku  maca  babagan  Minyak  Rick  Simpson  lan
mutusake nyoba nggawe. Saya suwe saya akeh ganja. Aku nggunakake sawetara tunas paling apik, lan nggawe
minyak hemp premium. Aku nyoba lan ora percaya. Kuat banget kaya ora ana sing dakkarepake.

Sawise dicoba, aku ngerti babagan pasien sing nandhang kanker (Hodgkin's Lymphoma) udakara 11 taun nalika
semana.  Aku nawakake dadi  pengurus  ganja  medis,  lan  menehi  minyak  tanpa  biaya  yen dheweke njupuk
minyak kaya sing disaranake. Ing wektu iku, dheweke dadi wong asing sing luwih sithik tinimbang aku. Aku
wis ketemu dheweke udakara setaun sadurunge ing rapat klub karep lan ngerti yen dheweke kena kanker. Aku
kepengin banget ngerti apa minyak kasebut bisa ngobati kanker, kaya sing kasebut ing "Simpen Saka Cure"
saka Rick Simpson.

Dadi, sawise kontak karo pasien iki lan menehi tawaran marang dheweke, kita ngirim dokumen kanthi tepat
karo  negara  kita  lan  miwiti  perawatan.  Kita  nyiyapake  ing  papan  sing  bakal  diwenehi  tanduran,  mula
pungkasane,  dheweke  bisa  menehi  minyak  kasebut  kanggo  awake  dhewe.  Iki  uga  minangka  bagean  saka
kesepakatan, dheweke sinau cara mbantu awake dhewe. Kita miwiti perawatan. Wiwitane angel banget amarga
minyak iku kuat banget, lan ngombe kaping telu saben dina bisa uga angel banget.

Sawise telung wulan, tumor ing dhadha ndhuwur wiwit tithik. Sawise limang wulan, tumor wis ilang kabeh.
Dheweke banjur mlebu kanggo scan CAT. Asil bali dheweke bebas kanker! Dokter wis nyoba ngobati kanker
paling ora 11 taun kepungkur. Chemo, cangkok sumsum balung, lan liya-liyane. Sampeyan mung butuh udakara
pon tunas premium sing diowahi dadi minyak rami. Dheweke duwe sadurunge lan sawise asil scan CAT ing
disk (bakal diwenehake saiki). Dheweke wis maju lan ngobrol ing ngarep masarakat. Kasunyatane, dheweke
saiki dadi pengasuh sing nulungi pasien liyane kanthi minyak hemp sing ngobati!

70



OLEH KANKER: PROTOKOL SIMPSON RICK

Crita iki pancen nyata, ora ana BS Aku duwe rong video (loro ing sisih tengen) sing dijupuk ing kamp ganja
lokal. Siji video mung sabar. Video liyane minangka kesaksian pasien lan pasien liyane. Aku lan pasien sabar
menehi kamulyan marang Gusti Allah amarga mukjijat kasebut. Tulus, GrowGoddess ”

"Setahun kepungkur, ahli onkologi marang aku supaya ngubungi rumah sakit mengko, kanker usus bali ing
paru-paru lan usus besar, aku wis diilangi saka usus ing taun 09 lan ati ing taun 11. Bojoku negesake yen nyoba
chemo maneh, uga padha wektu aku nemokake minyak ganja, aku wiwit njupuk minyak ing dina sing padha
karo kemo. Penanda tumor saya 17,6. Sawise ONE perawatan (lan 2 minggu minyak) marker tumor saya 10,6.
Dina  Jumuah  pungkasan  sawise  2  perawatan  lan  5  minggu  minyak,  marker  tumor  saya  4,8.  Perawatku
ngandhani yen dheweke ora ngerti apa sing aku lakoni, nanging kemo iki ora bisa ngasilake asil kasebut. Aku
rumangsa luwih apik tinimbang sing wis suwe. ” Diane

"Aku nyoba, kanker usus, kanker ora ana !!!" Jean

"Dhuh Rick, sanajan aku ora kenal sampeyan kanthi pribadi, aku rumangsa yen sampeyan bakal dadi anggota
kulawarga amarga pentinge peran sampeyan kanggo urip lan urip ing kulawarga!

Aku ora bakal  bisa ngucapake matur  nuwun kanthi matur nuwun amarga komitmen sampeyan wis mbantu
kabeh umat manungsa kanthi tujuan tanpa pamrih. Aku manggon ing Slovenia lan aku krungu sampeyan bakal
teka ing pungkasan wulan iki lan aku ora bakal kliwat kesempatan kanggo matur nuwun kanthi pribadi kanggo
salaman karo pahlawanku!

Ibu pacarku wis didiagnosis meh 3 wulan kepungkur kanthi kanker paru-paru sel cilik 4 tahap (tumor gedhe
kaya bal tenis ing paru-paru tengen, kanthi 2 metastasis ing ati lan kelenjar getah bening). Mung sawetara wulan
sadurunge  aku  duwe kabegjan  nalika  nemokake  video  "Run  From the  Cure"  lan  sanajan  aku  ngerti  akeh
mupangat mariyuana medis, aku kaget banget karo wahyu sing digawe ing film sampeyan lan aku kelingan
mikir  "yen Aku duwe kanker,  mula  aku bakal  golek minyak.  ”  Banjur  aku ora kedadeyan,  nanging ibune
pacarku, wong sing pancen istimewa sing daktresnani saliyane kasunyatane dheweke dadi pacarku!

Dadi,  kita  mutusake  tumindak  langsung  lan  aku  cukup  begja  yen  nemokake  kabeh  bahan  baku  kanggo
nyiyapake obat! Sanajan dheweke kepengin njupuk minyak, dheweke uga miwiti  kemoterapi amarga nalika
semana dheweke wedi banget yen bakal nindakake apa-apa kanggo nyingkirake penyakit nakal iki.

Mula,  dheweke miwiti  kemo lan wiwit  dina uga wiwit  nganggo minyak.  Dheweke bisa ndeleng efek anti-
kemoterapi sing apik sawise mung 1 jam sawise njupuk minyak kaping pisanan. Iku luar biasa, sanajan kita
ngerti minyak bisa uga, kita ora ngarep-arep bisa dandan cepet! Sawise 24 jam mutah terus-terusan lan krasa
dheweke wis seda, dheweke wiwit luwih apik maneh saka sudut pandang (ora ana rasa mual maneh, ora ana
rasa ing cangkeme, napsu gedhe, turu sing gedhe lsp) lan dheweke terus apik lan luwih becik nganti kemo
sabanjure.

Sawise 3 putaran kemo lan 35 ml minyak, dheweke wis scan CT kaping pisanan lan asile pancen nyenengake,
tumor gedhe ing paru-parune saiki dadi setengah saka CT sadurunge, lan saka 2 metastasis kasebut mung kari
siji, lan luwih cilik!

Ing  periode  kasebut,  aku  uga  miwiti  nindakake  akeh  riset  babagan  sistem endokannabinoid  lan  sifat-sifat
cannabinoid. Lan luar biasa banget kanggo ndeleng pirang-pirang riset, panelitian, lan eksperimen sing ana ing
babagan kasebut, lan kayane kabeh ilmuwan ndhukung apa sing sampeyan sengaja nemokake. Akhir-akhir iki
malah Institut Kanker Nasional (Amerika) mbukak bagean ing situs web sing diarani "ganja lan cannabinoid"
lan mung sewulan kepungkur diupdate kanthi akeh dokumentasi babagan THC & kanker.

Saiki alasan kenapa aku pengin ketemu karo sampeyan (saliyane kasunyatane aku kudu matur nuwun kaya sing
pantes sampeyan lakoni) amarga aku butuh pitulung kanggo ngyakinake ibuku pacarku supaya metu saka kemo
omong kosong iki, sanajan dheweke bisa ngobati kanker, cilaka banget!

Aku wis ngitung manawa tanggal 15 wulan iki, dheweke bakal ngrampungake perawatan 60ml, nanging tanggal
27 dheweke kudu mlebu ing kemo kaping 5 (sing bakal diterusake malah kaping 6!).
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Supaya sampeyan ngerti,  aku pengin ngindhari dheweke kemoterapi yen wis bebas kanker! Masalahe yaiku
kanker  paru-paru  sel  cilik  dikenal  bisa  nanggapi  apik  ing  wiwitan  kemoterapi  (utawa  paling  ora  iki  sing
dicritakake dening dokter) mula dheweke kandha yen dheweke pancen ora nggumunake asil sing apik ing scan
CT pungkasane ...

Sing dak saranake yaiku nggawe scan CT liyane sadurunge golek kemo kaping 5 kanggo mesthekake yen ora
bakal nggawe kemo ing awak sing resik. Dheweke setuju nanging aku isih ngerti dheweke wedi nglawan apa
sing dicritakake dokter ...

Aku kepengin  weruh apa  bisa  uga  bisa  nemoni  pertemuan  pribadi  karo  sampeyan  sadurunge  kongres  lan
sadurunge kemo kaping 5. Aku yakin dheweke bakal semangat kanggo ketemu karo sampeyan lan bisa uga
sampeyan bisa nemokake argumentasi sing pas lan menehi insentif sing tepat kanggo mungkasi kemo!

Aku mbayangake sampeyan bisa uga kebanjiran karo kabeh jinis panjalukan, mula aku bakal ngerti yen ora
duwe wektu lan tenaga utawa malah pengin melu ing saben crita sedih sing sampeyan lakoni ... Lan mandhiri
saka  kasedhiyan  sampeyan kanggo ketemu kanthi  pribadi  aku bakal  terus  ngucapake matur  nuwun banget
marang apa sing wis sampeyan lakoni kanggo aku lan kabeh jagad!

Matur suwun saka jero atiku. Muga-muga slamet lan slamet, muga-muga bisa uga bali menyang urip normal ing
alam normal! Ngurmati, xxx

PS  Yen  sampeyan  pengin  ngirim  testimoni  iki,  aja  bebas  dileksanakake,  nanging  aja  menehi  tag  utawa
nggunakake jenengku amarga kita isih nggunakake minyak lan isih urip ing negara larangan supaya aku ora bisa
entuk risiko kejiret.  Mesthi wae, sampeyan bakal nganyari sampeyan babagan pangembangan perawatan lan
aku seneng menehi crita apik-apik.

"Xxx, dheweke luwih becik mangan 120-180g minyak kelas luwih saka nem wulan luwih cepet, yen bisa. Ora
ana kemo maneh, ora ana scan CT maneh yen bisa - padha-padha karsinogenik lan bakal nyebar kanker luwih
akeh. Gawe supositoria kanthi minyak 0,2-3g (cair mentega koko, tambah minyak, aduk, tuang cetakan, adhem
ing suhu ruangan) lan karone nggunakake loro utawa telu saben dina saliyane minyak sing bakal dipangan ( yen
dheweke bisa ngombe, yen ora nyuda dosis oral sithik). Dheweke uga kudu nguap minyak kaping pirang-pirang
dina - batuk bakal mbantu ngresiki paru-paru lan mengko uga bakal ngilangi tumor.

Minangka kanggo ketemu sampeyan kanthi pribadi, kita bakal luwih seneng, nanging biasane proses cendhak
karo wong-wong sing pengin kemo, ora mbuwang-mbuwang wektu kanggo mbujuk maneh, keputusane isih
padha. Saka sudut pandang kita, kabeh info sing dibutuhake ana ing situs lan buku Rick. Yen ana wong sing
teka lan ujar yen pengin njupuk minyak karo kemo, kita malah ora bakal menehi minyak, wong liya bakal luwih
seneng mangan tanpa kemo sing mematikan. Sapa wae wong sing rasional kudu ngerti yen njupuk racun dudu
tumindak sing apik. Minyak kasebut bakal nindakake tugas sing luwih apik tanpa kemo.

Nanging,  luwih akeh kemoterapi  sing dibutuhake,  luwih akeh minyak sing bakal  didhahar  kanggo ngrusak
kerusakan kasebut - yen dheweke isih tetep kemo, mesthine sampeyan ora ngerti sadurunge lan saben injeksi
bisa dadi sing terakhir. Nuwun sewu matur nuwun, nanging pancen kaya ngono.

Dadi,  kaya  sing  dakdeleng,  dheweke  kudu  numbuk  minyak  ing  dheweke  lan  tetep  adoh  saka  dokter  lan
perawatan kaya sing bisa. Dheweke kudu nambah pH awak, mangan wiji saka rong apel saben dina banjur
mangan minyak, njupuk ing supositoria, nguap minyak lan bisa uga digunakake ing ndhuwur dada ing tinkur
alkohol utawa campuran wiji rami lenga utawa padha. Cukup tindakake pandhuan ing situs iki lan bukune Rick
kanggo asil sing paling apik. Priksa uga video Youtube Rick - sampeyan bakal ngrungokake ukara sing padha
kaya sing bakal dirungokake saka dheweke utawa wong liya, pesen tetep padha - lan "Aja adoh saka kemo lan
radiasi" kaya sing sampeyan bisa. Salam, Jindrich Bayer ”

"Minangka wong sing wis ngalami kemo nalika remaja, aku ora ngerti yen ora mlaku ing taman !!! Rasane kaya
ngono, aku bakal ngandhani yen kita nyoba golek obat lan kenapa ora nyoba kabeh sing bisa ditemokake kanthi
cara sing kurang nglarani. Menehi racun kanggo mateni racun ora mesthi wangsulan, coba tamba alami lan
delengen apa sing kedadeyan. " Constance
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"Kita kudu ndeleng sawetara pangowahan nyata ... lan wong tuwa ora kena meksa nyuntik racun kanggo anake
(kemo)! Yen wong ngerti sejatine kemo, mula bakal dikira kaping pindho ing awake. Apamaneh yen sampeyan
begja lan ngalahake kanker, efek samping kanggo kemo! Iki njijiki! Wektu kanggo tangi Amerika lan Dunia! ”
46/7 Gelut kanggo tamba

"Hai Jindrich, wingi aku rampung maca bukune Rick. Apik tenan! Sejatine aku pancen ora butuh bukti liyane
babagan tenagane minyak sulap!

Aku uga wis nyoba sawetara eksperimen lan saben dina aku nemokake obat sing bisa ditindakake! Apik tenan!
Sedhih sanajan aku yakin lan sanajan pacarku yakin isih ibune ora bisa "ngeculake" kabeh ... lan dheweke isih
ora yakin apa bakal mandhegani kemo ...

Aku terus nyoba ngasilake argumentasi sing apik, nanging aku ora bisa milih dheweke! Dheweke minangka
kanker lan dheweke mung sing bisa mutusake apa sing kudu ditindakake.

Aku ngerti yen dheweke bakal bisa ngobati, amarga kita bakal menehi minyak supaya dheweke ora bisa mati.
Nanging aku isih rumangsa bodho lan mbebayani banget kanggo mainake bahan kimia kurang ajar iki, luwih-
luwih yen sampeyan duwe akses menyang obat alami sing wis kabukten bisa ngobati kanker!

Aku maca babagan pengalaman sampeyan babagan kanker lan sistem medis ... Nyuwun pangapunten amarga
sampeyan kelangan ...  lan saiki aku luwih ngerti  babagan sikap sampeyan babagan tradisional  sing diarani
"obat"! " Luigi

- Hai Luigi, matur suwun amarga wis menehi katrangan babagan buku kasebut lan nuwun sewu sampeyan kudu
ngrampungake. Pilihan sing dipilih yaiku perawatan sing dipilih, nanging aku ora bakal nyedhaki kemoterapi -
maca crita Ibuku kanggo dheweke, bisa uga dheweke ngerti yen njupuk racun ora apik banget, luwih-luwih yen
ora bisa dibuktekake lan ora perlu.  Kesempatane  supaya bisa bertahan saka kemoterapi  bakal  nambah yen
njupuk minyak, nanging maneh, kenapa bisa nyebabake kerusakan awak sing lara? Ora ana gunane babar pisan.
Salam sejatine, Jindrich

"Ana kanca lungguh ing kene kanggo nonton Run From Cure udakara rong setengah taun kepungkur kanthi
mikir bisa ngatasi obat sandi psoriasis. Kita nggawe minyak bareng - kaping pisanan kanggo kalorone - sajrone
telung minggu, psoriasis plakku ilang. Aku wiwit nggawe minyak lan ngombe. Yen aku saben dina ngombe, lan
ndhap minyak ing wayah wengi ing bintik-bintik individu sing muncul kanthi acak, psoriasis bisa dikontrol
banget  lan  meh  ora  katon.  Amarga  pengalaman  iki,  aku  mlumpat  kanthi  sikil  loro  lan  saiki  duwe Bisnis
Marijuana Medis sing duwe lisensi pisanan ing Colorado. Setahun mlebu bisnisku, bapakku didiagnosis tahap
IV Melanoma - wis nyebar ing paru-paru lan ati. Ahli onkologi dheweke menehi 3 nganti 12 wulan lan dikon
siyap-siyap kanggo perawatan rumah sakit. Aku langsung miwiti dheweke ing regimen RSO lan limang wulan
mengko,  kankere  wis  ora  ana.  Ical  Babagan  paling  gampang  ing  donya!  Matur  suwun  Rick,  amarga  wis
ngenalake obat sing apik tenan iki kanggo jagad! :-) ”Erica

“Minyak ganja nambani kanker. Aku dadi pasien kanker payudara tahap 3 lan nggunakake minyak kanggo
ngobati awak dhewe. ” Adele

"Ora ana Chemo, ora ana radiasi ... RSO & diet diganti ... RSO nambani kanker weteng tanpa telek ..." Dale

"Wis, diterbitake kanggo anakku sing umur 18 taun ... Ora ana tandha kanker saiki. Aku duwe matur nuwun
kanthi sanget matur nuwun Rick Simpson. Anakku didiagnosis wulan Oktober kanthi sarkoma sinovial sawise
ngilangi tumor sadurunge biopsi ... Ditulis manawa kanker isih bakal ana lan bisa nyebar ing paru-paru amarga
jinis kanker sing agresif yaiku ... Paling anyar asil tes, dheweke ora bisa nemokake jejak iki amarga bingung ...
Minyak ganja minangka salah sawijining prekara sing aku miwiti nalika diagnosis. " Amanda

"Kanca  cedhakku  biasane  diwenehi  morfin  amarga  lara  tumor  otak.  Morfin  kasebut  dhewe  nyebabake
kecanduan, penarikan lan mung nggawe luwih elek nalika digunakake. Ganja dhewe minangka salah sawijining
obat sing nyuda gejala penarikan, depresi, nyeri, lan kanker dhewe. Pesen sampeyan yaiku sing nylametake
kancaku. ” Jasper
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"Aku seneng banget karo minyak kasebut. Wulan pungkasan iki minangka kaping pisanan aku durung nate
mireng utawa ngrungokake. Aku seneng banget ... Pak Simpson, akeh kita matur nuwun amarga pakaryan tanpa
pamrih lan maha sing ditindakake kanggo kabeh manungsa. Sampeyan definisi  Kamanungsan !!! Aku dadi
sukarelawan karo Hospice wiwit taun 1998, aku wis ndeleng akeh sing nandhang sangsara lan tilar  donya,
sanajan ing tanganku. Mikir yen akeh penderitaan iki sing bisa diringanake, sejatine ora ana gunane ... "Cindy

- Mesthi wae, luwih-luwih yen ana sing nganggep kabeh info babagan "kekuwatan penyembuhan ajaib" saka
minyak Rick Simpson iku bener. Minyak sing diproduksi lan digunakake kanthi bener bisa ngobati kanker,
diabetes,  lan ribuan kahanan liyane.  Pancen bisa ngatasi  rasa sakit  sing ora bisa ditrapake morfin.  Pancen
nyegerake awak lan nambah otot. Tembung boggling ora nggambarake kanthi lengkap, miturutku. JB

“OMG. Aku mung crita saka wong sing dakkandhani Phoenix sing wis lara lan tegese kanker ginjel. Sawise
njupuk lenga suwene 90 dina, scan PET paling anyar nuduhake tumor ora ana. Iki luar biasa. Aku wis ndeleng
Phoenix Luh ngobati akeh wiwit aku nggarap. Matur nuwun sampun nulungi kula nulungi wong liya sing bisa
mari. ”

- Sugeng lan matur nuwun sampun nulungi wong liya,  Gregg. Ora ana pindai maneh, mung minyak. Scan
kasebut karsinogenik, bisa nyebabake kanker bali lan sapa sing pengin? JB

"Halo, Rick Simpson & Jindrich Bayer, manis, muga-muga sampeyan wis sehat lan slamet. Ngelingi jumlah
email sing sampeyan entuk, aku yakin sampeyan ora ngelingi aku wiwit pirang-pirang wulan kepungkur, mula
aku kalebu korespondensi sadurunge.

Ibu urip lan sehat banget! Matur nuwun sanget nuwun sanget minangka pratelan.

Ing diagnosis Februari 2012 (adenokarsinoma pankreas tahap 4 kanthi metastasis ati lan paru-paru) prognosise 3
nganti 6 wulan kanthi antisipasi penurunan kesehatan sajrone jangka wektu kasebut. Nanging dheweke isih urip,
seneng lan sehat 10 wulan mengko.

Aku ngerti  sampeyan loro-lorone nentang kemo lan uga kita… Nanging nalika dheweke ujar 3 wulan, kita
mbuwang kabeh kalebu chemo uga miwiti RSO. Kita wis ora dikandhani yen ora ana sing tetep sehat kaya ibu
ing chemo Gemzar kaya sing ditampa. RSO kudu njaga dheweke sehat sajrone wektu kasebut.

Chemo  mandheg  6  minggu  kepungkur  nalika  mutusake  dheweke  bisa  ngrasakake  awal  kerusakan  kemo.
Dheweke saiki wis ora kemo suwene 6 minggu lan rasane kepenak banget.

Wiwit  diagnosa ing wulan Februari  2012, sawise nambah wiwitan,  dheweke wis njupuk gram RSO sedina
(udakara 300 gram nganti saiki).

Pemindaian paling anyar sing ditindakake dina Senin 12-17-12 nuduhake luwih akeh penyusutan tumor kalebu
dokumentasi manawa sawetara tumor cilik banget kanggo dibayangake liwat CT scan. Warta sing luar biasa!
Banjur dina Selasa kita entuk asil saka makarya. Sawise nampa warta scan sing apik banget, kita kaget nalika
krungu  yen  tes  marker  tumor  (CA19-9)  wis  mundhak  saka  285  nganti  2100.  Apa  sampeyan  nate  weruh
kedadeyan  kasebut  sadurunge?  Apa  sampeyan  duwe  panjelasan  babagan  kenapa  utawa  kepiye  panandha
tambah? Apa ana ide babar pisan? Ana saran? Pitakon iki wis dituduhake menyang pirang-pirang produsen
RSO nanging nganti saiki durung ana wangsulan sing pasti.

Mangkene  asil  CA19-9  nganti  saiki.  Tingkat  normal  kurang  saka  37.  Ana  tes  panandha  non  tumor  sing
ditindakake nalika diagnosis awal wulan Februari. 4-30-12 ... 23.568; 5-30-12 ... 5,240; 6-18-12 ... 4,458; 8-8-
12  ...  538;  10-8-12  ...  285  (Kemo  pungkasan  yaiku  10-29-12);  12-17-12  ...  2.100.  Sembarang  input  sing
sampeyan duwe bakal dihargai karo kulawarga! Katresnan, B ”

- B, pindai CT menehi radiasi dosis gedhe lan bisa uga nyebabake, plus kemo ora perlu. Aku njaluk dheweke
mangan 180g minyak berkualitas paling cepet. Ora ana pindai CT utawa omong kosong karsinogenik liyane,
mung minyak lan sapisan sing bisa ditindakake. Sampeyan kudu mbatalake kerusakan saka kemo lan radiasi
luwih dhisik lan bakal mbutuhake sawetara wektu, mula nggawe minyak dadi luwih angel. Kaya menehi obat
penangkal nalika mompa racun ing vena, ora ana artine apa-apa kanggo aku. Salam, Jindrich Bayer
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"Aku nyedhaki wanita kanker payudara udakara 4 minggu kepungkur lan bisa ngarah dheweke ditunjuk ing
arah sing bener. Dheweke duwe tumor sing cukup signifikan, (rumangsa bisa duwe luwih saka siji.) Lan bisa
ngrasakake.  Wis  mung 3 minggu dheweke miwiti  minyak lan tumor kasebut  mesthi  saya alus.  Ora elek 3
minggu! Aku rumangsa semangat banget kanggo dheweke lan aku ngerti manawa wanita iki bakal dadi crita
sukses liyane. Siji Cinta. ” Corrie

"Bapakku 89 taun, duwe kanker kulit  ing raine.  Wis ping telu aku nggawa dheweke menyang rumah sakit
supaya ora dikethok, mula kena infeksi, apamaneh njupuk saka panti jompo lan angel banget. Aku wis miwiti
nganggo minyak ganja pirang-pirang minggu kepungkur. Sawetara iki ukuran driji bayi nganti jempolku. Ana
11 sing wis dak rawat saiki ana 4 sing ukurane jempol driji bayi. Dheweke mung mati lan tiba ing kulit sing
mari. Aku gumun kaya kabeh para perawat lan dokter. ” Steve

"Aku mung pengin ujar manawa seneng banget ngumumake manawa scan mertua kanggo kanker wis rampung
resik kaping pindho sawise sing kaping pisanan nuduhake bintik-bintik ing paru-paru. Kita miwiti  dheweke
nganggo  minyak  langsung  sawise  sing  pertama  nuduhake  bintik-bintik.  Ganja  wis  njupuk  paru-parine  lan
diresiki! Dheweke dikandhani yen butuh Chemo. Kita nglawan lan nyelehake minyak kasebut. Ganja ngobati
kanker !!! Aku uga miwiti  pomeranian cilik ing minyak amarga dheweke ngalami trakea lan gagal jantung
kongenital. Dheweke wis ora medhis biasa wiwit musim panas lan dheweke ora watuk babar pisan wiwit musim
panas (dheweke terus batuk lan ngobong obat-obatan malah sing diwenehake dhokter). Dheweke duwe luwih
akeh energi lan luwih apik tinimbang ing medhia. ” Karen

"Iki  uga nambani  kanker  serviks!  Aku ora bisa mbayar  perawatan (malah  SATU ...)  lan setaun tanpa ana
pitulung obat ... nanging meh saben dina ngrokok ... banjur setaun mengko ing ujian taunan, dokter lan perawat
diunekake ... dheweke ora bisa nemokake SING SALING, kajaba bekas lara ing endi kanker ... Aku wis bebas
100% kanker  ...  amarga  Marijuana  ...  dudu dokter  ...  dudu  “obat  ”...  dudu perawatan  ...  nanging  amarga
tanduran murni, jamu, ALAM ... Aku bukti nyata ...

Dokter ujar yen mesthine aku wis ngalami kanker level 5 amarga ora ana perawatan ... nanging wis ilang ... ora
ana pitulung saka wong-wong mau ... dheweke kepencut banget banjur ngiringke aku menyang HOSPITAL
NEGERI ing LITTLE ROCK (UAMS) kanggo tes liyane ... lan UAMS ora nemu apa-apa liyane kajaba mung
bekas lara ... jarene iku mukjizat ... Aku kira mung Marijuana ... wis sah. .. tulung marang wong ... apa sejatine
digunakake MANUSIA? ” Monica

"Aku matur nuwun banget, David Triplett nyedhiyakake videone ing kana ... seneng video kasebut lan dadi
salah sawijining crita sing nggawe aku nyoba minyak ganja ing kanker kulit karsinoma sel basal ing dahi ... sing
saiki wis ora ana! ... Aja mandheg nyebarake kasunyatane! ” Dee

"Aku nggunakake Minyak Ganja kanggo ngobati Karsinoma Sel Basal ing gulu lan praupanku. SUKSES. Iki
minangka  kanker  sing  cocog  kanggo  riset.  Katon  cetha  kanthi  mripat,  lan  owah-owahan  sing  kedadeyan
gampang dideleng. Aku wis nyoba ngasilake minat ing kene ing AS, nanging panganan duwe sapa wae, lan
kayane kabeh wong lara nganti kena. Coba goleki apa sing bisa ditindakake. ” Joseph Siler (Posting kaping
pisanan ing CANNABIS CURES CANCERS! Grup Facebook sing didhukung dening Kane Slater, 7 Januari
2010)

"Aku duwe bongkahan ing paha, biyasane angel, meh 2 cm, saiki ukurane kurang saka setengah & luwih alus (4
minggu)." Katri

"Aku nembe ngerti yen aku bebas kanker sawise lenga 5 wulan terus !!" Mimi

Q. JB, apa sampeyan duwe masalah kanggo ngobati jinis tumor tartamtu sing diarani "hemangioblastomas"?
Aku ngetutake  kiriman  sampeyan,  uga  liyane.  Aku durung nate  ndeleng  perawatan  tumor  jinis  iki  kajaba
excision. Aku duwe akeh. Graeme

A. Ora kanthi pribadi, kita mesthi durung duwe kesempatan kanggo ngobati kabeh diagnosis sing dingerteni
manungsa kanthi pribadi, nanging miturut apa sing wis dakwaca saiki, ora ana sebab kenapa minyak kasebut ora
bisa mbantu. Aku ngerti, dheweke mung bisa diagnosa nggunakake pemindaian CT, lan cara aku ndeleng sapa
wae sing njupuk scan CT kudu mangan paling ora 60g minyak sawise iku. Lan yen mangan 60g sadurunge
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operasi, umume, aku yakin operasi kasebut ora perlu amarga tumors ora ana ing kono. Dadi aku mesthi nyoba
minyak kasebut. Kabeh kekarepan sing apik, JB

"Plasebo kasunyatan  sing ngobati  sawetara wong yaiku sebab kanggo mbuwang obat  kanggo selawase lan
nyinaoni seni plasebo. Wis ujar manawa sampeyan ora nate nindakake plasebo nalika duwe obat sing efektif,
bener, iki bakal mateni setengah pasien, lara lan kejem. ” Christopher

- Pancen lara lan kejem, mula aku dhewe ora bakal nindakake. Wong liya bisa uga yen gelem, nanging ora
bakal dakkarepake. Aku pengin sistem medis wiwit nggunakake minyak minangka plasebo - yen mbuktekake
manawa apa wae sing pengin digunakake luwih aman lan efektif tinimbang minyak (lan luwih nyenengake /
nyenengake pasien), mula bisa didol . Yen ora, mula ora. Kayane cukup sederhana lan rasional banget. Lan
kaya ngono kok mbesuk mbesuk, dadi apa ngenteni? JB

"Ora nate kasep kanggo nampa kasunyatan manawa ganja iku mung obat. Sanalika,  aja nganti kasep wiwit
nggunakake minyak minangka obat, ora preduli apa kondisine utawa sepira parah. Kanthi nggunakake lenga,
biasane ana kemungkinan pasien utawa minyak bakal menehi kualitas urip maksimal nganti pungkasan. Lan
akeh uga. ”JB

"Nalika pasien sing ngombe kemo wiwit nggunakake minyak, sing kudu dilakoni minyak yaiku detoksifikasi
awak. Dadi kadang minyak 120-150g sadurunge nyerang kanker dhewe. Pancen ora apike njupuk kemo, luwih-
luwih yen ora perlu yen sistem medis wis ngerti babagan ganja minangka obat kanker sajrone puluhan taun. "JB

Pasien Kanker 'Terminal': Apa sampeyan miwiti kanthi agresif kanthi 1 gram saben dina utawa ngatasi luwih
saka seminggu? Saran saka pengalaman?

A. Ora, kita mesthi miwiti kanthi dosis cilik lan nuruti pandhuane. Mesthine, yen dheweke duwe pengalaman
ganja sadurunge lan ngerti  ora ana sing kudu wedi,  kadang sampeyan bisa miwiti  kanthi  dosis  sing luwih
dhuwur. Nanging sampeyan ora nate ngerti kepiye pasien bakal nanggapi minyak, plus biasane campuran obat-
obatan,  dadi  sampeyan  bisa  uga  kudu  ati-ati  lan  nonton  tekanan  getih  pasien.  Rekomendasi  umum yaiku
tindakake pandhuane, sing kurang resmi - tindakake naluri lan pangadilan lan nalika pasien ora "bisa ilang",

Aku ora bakal ragu-ragu menehi dosis dhuwur yen perlu (nyeri punggung akut lsp). Gram minyak kelas dhuwur
tenan bisa entuk pangguna sing durung pengalaman banget. Kadhangkala koma sing diinduksi rami iki bakal
migunani, lan aku yakin bakal digunakake kanthi cara bius sadurunge operasi cepet utawa mengko, nanging
saiki kita pengin ndeleng pasien tetep ing zona nyaman sabisa-bisa. Muga-muga aku nerangake kanthi apik.
Salam apik, JB ”

“Corrie, kancaku, kowe nulungi aku ***. Aku wis menehi med kanggo tumor neuroendokrin. Dheweke wis
mlebu med suwene 1 wulan lan wiwit nyusut. Ukurane gedhe banget, mula dheweke nuwuhake weteng nanging
saiki dheweke bisa mangan maneh lan dhokter ujar manawa dheweke durung nate weruh tumor kaya nyusut
dadi CEPAT. Dheweke nggawe dheweke keweden lan kabeh kerja getih bali normal mula siji liyane sing bisa
diobati lan apik tenan. Lan sampeyan AWESOME lan Gusti Allah gedhe. ”

"Aku duwe kanca  sing kena  kanker  otak  lan  duwe Cml.  Minyak iki  digunakake  kanggo kita  sakloron !!!
Kancaku minangka bukti tangan pisanan ing mripatku yen minyak iki minangka mukjizat ... Aku ora duwe ragu
sadurunge, nanging saiki! Entuk lenga, GAMPANG! ” Tyler

"Aku ditakoni taun kepungkur karo kancaku ibuku apa aku bisa golek minyak rami 6 wulan kanggo ibune, saka
ganja  kelas  paling  dhuwur.  Dheweke  gerah  kanker  ing  gulu.  Aku  nggawe  minyak  kasebut  miturut  saran
Youtube, banjur dikirim menyang Rusia. Dheweke nggunakake kursus 6 wulan pertama kanthi asil sing luar
biasa lan njaluk dosis 6 wulan maneh, aku ngirim momotan liyane, lan saiki 14 wulan mengko dheweke sehat.
Sampeyan nggarap karya sing apik tenan, Rick. Matur nuwun. ” Gareth

"Halo  jenengku  Alysa  Erwin  lan  aku  umur  16  taun.  Ing  taun  2011,  aku  didiagnosis  ngalami  astrositoma
anaplastik  tahap  3.  Kita  (kulawarga  lan  aku)  njupuk  keputusan  nggunakake  konsentrat  ganja.  Universitas
Michigan ngandhani yen aku ora bisa urip luwih saka rong taun lan kanker dhewe ora bisa dioperasikake
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amarga ana ing formasi laba-laba. Januari kepungkur aku lunga menyang MRI biasa ing Universitas Michigan.
Kabeh tumor wis ilang. ”

“Aku didiagnosis kena kanker maneh. Kaping telune. Tahap 4 balung lan ati ketemu, amarga kanker payudara.
Crita kankerku diwiwiti meh 7 taun kepungkur, aku minangka salah sawijining bejo sing slamet saka chemo
sing daklakokake ing awak, apamaneh radiasi kasebut. Diagnosis kaping telu iki nggawe aku yakin yen aku wis
rampung; Maksudku sapa sing bisa bertahan ing diagnosis jenis iki ??

Dadi, aku banjur golek mukjijat lan aku nemokake Rick Simpson. Aku yakin ora ana cara kanggo nyritakake
wong iki, mula aku dadi luwih jero. Aku wiwit sesambungan karo wong-wong ing Michigan lan ngerti luwih
akeh babagan Minyak Rick Simpson utawa minyak ganja lan asil sing dialami wong kaya aku, yaiku slamet,
remisi, tamba !!

Ing jalur iki aku ora bakal kelangan apa-apa, mula aku banjur njaluk tulung. Aku wiwit ngonsumsi gram saben
dina  pangobatan,  kanthi  alon  nganti  dosis  kasebut.  Ngaso  dadi  bagean  gedhe  ing  dinaku,  sing  pancen
dibutuhake karo awak juangku. Siji-sijine efek samping sing dakalami yaiku turu lan kualitas turu sing apik.
Sing ditambah tekanan getih saya suwe saya suwe lan rasa lara saiki ora bisa dikendhaleni.

Kurang saka setahun kepungkur, aku didiagnosis ngalami kanker balung lan ati ing tahap 4 kanthi tumors sing
ora  bisa  dietung  (mula  akeh  sing  ora  ngetung),  aku  dikandhani  supaya  bisa  tumata  kanthi  rapi.  (Iki  isih
ambegan.) Maju nganti saiki lan aku adoh saka remisi. Scan PETku minggu kepungkur negatif ... Negatif! Aku
durung nate nemu salah sawijine. Iki tegese ora ana kanker. Siji-sijine alasane aku ora remen banget amarga ana
bayangan ing balungku ing scan kucing, nanging aku terus nambani perawatan lan uga bakal ilang. Iki ora
mung mukjizat, tumor sing ora bisa dietung nganti pirang-pirang bayangan sing ora katon ing pindai PET.

Wong bisa ujar kanthi ati-ati nganggo tembung tamba… Nanging, tegese, apa sejatine. Aku ing kene lan saya
sehat saben dina lan John nulungi aku tekan ing kana. Dheweke nggawa aku mlebu nalika njaluk telpon lan
njaluk tulung. Dheweke lan klompok wis njupuk wektu kanggo njagong bareng aku kanggo mesthekake yen
aku wis sinau babagan keseriusan obat iki lan komitmen sing dibutuhake kanggo kabeh bagean supaya bisa
ditindakake.  Kanggo  kula,  lan  sampeyan  iki  minangka  masalah  urip  lan  pati.  Muga-muga  kabeh  wong
nganggep serius! Kita bakal gumantung karo obat iki sajrone urip.

Klub Ganja Michigan wis ngurus kebutuhan obat lan kabutuhan pendhidhikan. Iki minangka klompok serius lan
dheweke butuh dhukungan serius, mberkahi John Roberts, pengorbanan sampeyan nggawe aku urip. Tulung
tulung saiki, supaya bisa terus mbantu wong akeh. Matur nuwun !! ”

- Nganyari iki dikirim pirang-pirang wulan kepungkur lan dheweke saiki wis diampuni kabeh. Proyek Kanker
Michigan

"Aku lanang umur 68 taun sing urip kaya sing dakanggep urip sehat ora ana masalah utama lan njaga tes flu
tahunan lan pamriksa. Fungsi awakku apik lan kabeh katon ok nganti tangi turu ing sawijining esuk kanthi lara
weteng sing elek.

Amarga mikir minangka lampiran utawa hernia, bojoku cepet-cepet nggawa aku menyang darurat. Aku ngalami
operasi darurat udakara 2 jam mengko, 15 Agustus 2012, lan ana tumor gedhe ing usus gedhe sing dibuwang
bareng karo 14 kelenjar getah bening. Seminggu sabanjure, batinku mbukak lan ngracun aku lan mula operasi
liya.

Wiwit krasa luwih apik 4 dina mengko, aku mlaku lan alon-alon bali mobilitas lan wiwit metu getihen. Bali
menyang operasi nomer 3 lan sedina mengko kena serangan jantung entheng.

Sakcepete sawise -33 dina ing ICU- aku dibuwang lan entuk BAG OSTOMI. Kantong iki dakkandhani 8 wulan
lan operasi pembalik ditindakake tanpa komplikasi. Ahli bedah ujar manawa kanker durung nyebar ing kelenjar.

Sanajan  ngono,  dheweke nggawa aku menyang Klinik Kanker  lan miwiti  ngrembugake Chemo lan radiasi
minangka  "tindak  lanjut."  Protokol  standar  jarene.  BULLSHIT  jarene  aku!  Ora  bakal  ana  awakku  sing
sumringah utawa ngracuni  luwih akeh karo Chemo utawa Radiation.  Ahli  onkologi  ing Klinik Kanker  ora
mbantah lan negesake tindak lanjut saben 3 wulan sajrone setaun, sing mbutuhake scan CT lan karya getih.
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Aku menehi bahan kasebut kaya sing diandharake dening Rick Simpson lan ngasilake RSO. Nindakake kabeh
pandhuan kanggo proses  ekstraksi  lan  nggunakake Naphtha  minangka  pelarut,  aku duwe minyak  sing  wis
rampung ing jarum suntik lan wiwit ngombe kaping pindho saben dinane, saben jumlah sithik.

Aku ngrampungake tindakake kaping 4 ing Klinik Kanker lan ujar manawa pindai CT TIDAK nuduhake apa-
apa sing bakal nuduhake anane CANCER. Kerja getih nuduhake level CEA ing 1,4, nanging apa, kabeh wong
duwe sel kanker utawa loro. Dheweke nganggep apa wae 5+ bisa nyebabake kuwatir. Saiki aku nyiapake batch
liyane lan bakal mlebu saben dina minangka langkah pencegahan.

Kanggo Sapa wae sing lagi lara kanker, dak saranake sampeyan nindakake perkara sing padha. Kita ora ana
sing kalah lan kabeh sing bisa dipikolehi. " Gerry

"Apa kasep banget kanggo nylametake wong sing duwe tahap 4 lan wis kulit lan balung, lan meh ora bisa
mlaku maneh amarga ora kuwat kekuwatan?" Tumbuh

“Ora nate kasep. Akeh mukjijat sing katon nggunakake minyak iki. Yen ora bisa nylametake, paling ora yaiku
nyuda penderitaan tanpa efek samping saka obat-obatan. Elinga yen diwiwiti kanthi dosis sing dhuwur, bakal
akeh turu nganti kasabaran diwiwiti. Kuat banget. ” Nick

"Aku  dadi  prajurit  kanker  payudara  kaping  pindho.  Aku  pengin  dadi  bukti  nyata  yen  minyakmu  bisa
nylametake nyawa. ” Michelle

"Aku uga, kanker tiroid bebas !!" Michelle

"Fajar: Kandhani apa sing sampeyan karepake babagan aku, celaka, hakim ... Dalilmu ora valid! Iki ibu pindai
pungkasan sing bakal dipikolehi !!! CANNABIS KILLS CANCER!

Stacy: ibumu tataran apa? Aku ngerti sampeyan nate ngirim sepisan sadurunge, nanging aku lali. Iki laporan 
apik tenan !!
Fajar: Stacy, yaiku karsinoma sel cilik ing tahap 3. 5 tumor kanthi mets cilik ing sistem limfa ndhuwur.
Debbie: Pancen fenomenal! Aku ora nate krungu ana wong sing ngobati sel cilik, sanajan protokol biasa. Iki 
apik tenan! Sampeyan ora mung nylametake nylametake ibumu, nanging iki bakal nylametake nyawane liya 
amarga dadi bukti yen ganja bisa digunakake. Matur nuwun kanthi sanget kanggo nuduhake iki!
Fajar: Debbie, dheweke nindakake kabeh, minyak ganja - kemoterapi - radiasi TAPI wis mari sadurunge 
perawatan kemoterapi & radiasi rampung, dheweke nolak perawatan sing isih ana lan nemplek karo minyak ... 
Sing isih ditindakake lan bakal ditindakake Saben Dina salawase uripe!
Steve: ujar 'iki paling cocog karo perubahan pasca-radiasi'. Apa dheweke duwe terapi radiasi?
Fajar: Steve, iya iya nanging dheweke durung rampung ... Dr dilantai! ”

"Pasien: Linda V., Tanggal Layanan: 11/16/2013, Prosedur: CT CHEST WITH CONTRAST

CT dada digawe ... Perbandingan digawe karo CT dada sadurunge saka 7/8/13

INDIKASI: Iki wanita umur 64 taun sing ngalami kanker paru-paru ...

DAPAT:  Ana  paningkatan  pangowahan  interstitial  lan  penebalan  septum  interlobular  ...  sing  luwih  apik
dibandhingake karo ujian sadurunge ... Ora ana nodul jaringan alus mediastinal utawa adenopati mediastinal.
Ora ana bukti sing jelas babagan limfadenopati axilliary utawa limfadenopati bukit. Kajaba pangowahan pasca-
radiasi ing aspek medial saka cuping ndhuwur tengen, ora ana opacities paru-paru parenkim tambahan utawa
nodul paru sing curiga. Trakea lan bronchi utama yaiku paten. Ora ana efusi pleura. Ukuran jantung normal.
Ora ana efikasi perikardial. Bagian visual ing weteng ndhuwur ora bisa dieling-eling. Ora ana lesi osseous sing
kuat banget agresif utawa sklerosis.

IMPRESSION: Ngapikake pangowahan pasca-radiasi ing bukit sisih tengen lan medial saka cuping ndhuwur
tengen. Ora ana bukti sing pasti kanggo penyakit ambalan utawa residual. "

"Minyak mbalikke kabeh karusakan radiasi lan ora bisa dipercaya ... Mariyuana Medhis ngluwari aku lan njaga
supaya ora ana 5 farmasi. Aku ilang ginjel tengen kanggo kemoterapi lan mula nuli lara ing kulit ... lan sajrone
pirang-pirang menit nggunakake minyak ing tincture aku nggawe kejang mandheg lan tetep adoh pirang-pirang
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wulan ... Nggumunake lan iku mung salah siji minyak sing ngrusak kerusakan saraf ing mripat sing disebabake
chemo menyang papan sing didiagnosis glaukoma, lan ing kunjungan pungkasan 6 wulan kepungkur ora ana
tandha glaukoma lan penglihatan saya luwih apik nalika ngobati ... ”Teresa

"Bulikku, kanthi tahap 4 glioblastoma, pindhah saka kursi rodha nganti mlaku mung telung dosis! Sisih kiwa
lumpuh luwih saka sewulan. Nanging saiki wis fungsi !! Seneng banget! ” Nicolette

"Aku kerja ing kolektif lan pirang-pirang taun lan ngalami kanker kulit ing lengen kiwa amarga digantung ing
jendhela nalika nyopir. Saiki aku ngerti ora ana sing kudu percaya marang aku, nanging aku saben dina nuli
nutupi  minyak  RSO lan  sumpah wis  ora  ana.  Butuh pirang-pirang wulan,  nanging wis  pirang-pirang taun
suwene. ” Randy

"Iki wis ngowahi uripku sawise didiagnosis duwe CML (leukemia myelogenous kronis) meh setaun kepungkur
lan aku nonton video Run From the Cure babagan carane minyak ganja ngobati pasien kanker terminal. Dadi,
aku bukti nyata sing bisa digunakake. Iki wis ngganti tingkat kanker. Ora bisa ditambani, nanging muga-muga
sedina wae aku bisa ujar yen aku isih slamet, mula kajaba sampeyan wis mlaku mil kanthi sepatune sepatu
kanker, aja miwiti ngasorake apa-apa sing ora sampeyan ngerteni. " Denise

"Aku percaya. Kancaku didiagnosis ngalami 3 jinis kanker. Dheweke diwenehi urip 3 minggu. Saiki 2 taun
mengko, dheweke dadi 1 jinis lan nindakake kabecikan. ” Sandra

"Sedulurku ngalami limfoma, weteng, metastised ing tulang punggung. Obat-obatan sing diwenehake dheweke
njaga dheweke wengi kabeh wengi lan awan lan ora turu utawa mangan pirang-pirang minggu. Siji pil minyak
lenga banjur turu suwene 18 jam lan mangan sajroning ati. Seminggu mengko, dheweke bebas 78% kanker.
Dokter  bingung.  Kita  ora  ngandhani  amarga  dheweke  ana  ing  negara  sing  ora  kondhang  nanging  ganja
nylametake  nyawane  lan  kita  uga.  Saiki  setaun  mengko  ABANGKU BEAT LYMPHOMA! Ora  ana  sing
nindakake ... tanpa ganja. ” Errl

"Saiki aku ngalami kanker tahap 4. Aku ngalami ablasi ati & reseksi uga chemo chemo. Aku wis nggunakake
marker minyak & tumor wiwit taun 1200an nganti 3. Kabeh tim medhia NSD. Ora ana tanda-tanda penyakit. ”
Jim

"Aku  nyingkirake  5  tumor  kanthi  nggunakake  minyak  ganja  ...  nyenengake  nalika  ndeleng  dokter  nalika
dheweke ora bisa nemokake 5 tumor asli ... menyang endi? Apa masalah? Matur nuwun minyak ganja. ” Kelly

"Aku duwe botol  gedhe,  nalika  maneh.  Aku bakal  ngeculake  sedina.  Wong  sing  menehi  aku  njaluk  bali.
Dheweke pungkasane menehi wong wadon sing ambruk amarga kanker. Dheweke ora bisa mangan, ngombe,
apa maneh sejatine urip. Bobot kurang saka 70 lbs. Kancaku menehi minyak ... voila! Dheweke wiwit mangan,
ngombe, lan terus gelut ... kanthi sukses. Wong sing percaya babagan sifat-sifat tamba ing ganja. ” Tara

"Dina iki  aku entuk kabar  babagan wong sing dak sumbangan akeh.  Dheweke ngalami  kanker  kanker  ing
tenggorokan. Rampung wis dadi pipa tabung wiwit awal April 2013. Garwane sing lara nelpon kabeh kanthi
nangis. Sawise 4 minggu ngombe minyak 2 kali saben dina banjur ilang. Wis rampung kabeh ... Dheweke wis
mangan panganan padhet ... Ora ana perawatan anyar utawa obat-obatan anyar, mung RSO. Nuduhake ilmu,
nylametake nyawane. ” Jared

“Dekan: Bulikku nggunakake kemoterapi. Asile padha. MATI.

Stephen: Nuwun sewu amarga sampeyan kelangan. Aku wis ndeleng minyak hemp narik kanker kulit saka ibu
baptis. Aku mikir sampeyan isih kudu nyekel awal. Aku yakin ganja mbantu. ”

"Aku nembe crita yen pasien 16 taun sing ora duwe Hmphgkins limfoma jelas! Tumor ora ana, laboratorium
biasane. ” Janet

“Nampa telpon saka pasien sing lagi lara. Dheweke wis ngobati karo RSO sajrone pirang-pirang wulan saiki.
Kanker usus Ted Ted dheweke isih urip sawetara wulan. Jindřich Bayer, aku seneng nglaporake manawa ing
Dr.  Appt  pungkasan,  dheweke  menehi  hadiah  Natal  sing  paling  apik.  Dheweke  ngandhani,  aku  ora  bisa
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nemokake kanker, lan sampeyan bisa urip !!!! Yaiku hadiah Natal. Matur nuwun Gusti Yesus !!!! Aja ucapake
ora tau ... ”Raymond

"Aku duwe kanca loro sing slamet saka kanker kanthi nggunakake Minyak Simpsons sing misuwur! Sing siji
ngalami kanker paru-paru lan isih urip 6 wulan, dheweke wis urip 7 taun saiki lan sing liyane ngalami kanker
kaping pindho, sing pungkasan yaiku kanker ovarium lan aku seneng ujar 2 minggu kepungkur, ora ana kanker
maneh! Kaping pindho dheweke nggunakake minyak ganja !! ” Vicki-Jane

“Aku saiki wis ngetutake kaca Rick udakara setaun, wiwit Ibuku ngalami diagnosis kanker paru-paru sel cilik.
Dheweke  didiagnosis  wulan  Maret  taun  kepungkur  lan  wiwit  wiwit  kemo  mengko.  Dheweke  ngalami
kemoterapi lan radiasi dada nalika musim panas lan lara banget amarga radium ngobong tenggorokan dadi ora
bisa ngulu / mangan lsp. Dheweke dirawat ing rumah sakit udakara rong wulan. Dheweke banjur duwe radiasi
otak (pencegahan, blh: /) suwene iki kita wis paneliti babagan wektu sing suwe lan miwiti perjalanan kanggo
nglumpukake kabeh kanggo ngasilake minyak dhewe. Sing kita sukses nindakake -yay!

Dadi  sawise  rong  dina  pertama  radiasi  otak,  dheweke  lara  banget  mula  mula  kita  njupuk  keputusan  yen
dheweke bakal miwiti minyak (Oktober). Saka dosis pertama, dheweke ora noleh maneh !!!! Dheweke lelayaran
liwat sisa rads otak lan dokter gumun yen dheweke ora nandhang migren utawa muntah utawa kelangan memori
dll. Dheweke mabur!

Dadi sawise dheweke mriksa ing wulan Oktober, iki nuduhake nyuda tumor paru-paru gedhe nanging isih ana.
Dheweke pengin ketemu maneh ing wulan Januari kanggo mutusake langkah sabanjure. Dadi, kita plaru nganti
wulan  November  lan  Desember  ngatasi  minyak  lan  ora  ana  perawatan  liyane.  Dheweke  ngalami  alangan
suntingan ing Natal lan dadi nandhang sungkowo lan mutah suwene rong minggu, nanging dheweke mulihake
ing sayuran vegan mentah lan suket gandum lan dheweke pancen wis rame lan katon sumunar. Pemeriksaan
gedhe sawise mindai paling anyar wingi, kira-kira ... Ibu GRATIS KANSER !!!! Wis ilang !!!! Apik tenan
tenan !!!! ” liwat Janet

"Kira-kira 6 wulan kepungkur, ibuku didiagnosis ngalami kanker melanoma metastatik kanker kanthi 6 tumor
ing loro paru-parune. Dokter ngandhani yen kemoterapi lan radiasi ora bakal nindakake apa-apa, lan ujar yen
dheweke duwe perawatan anyar  sing wis sukses kanggo nyegah tumors  tumuh lan bisa uga nambah umur
pirang-pirang taun suwene.  Kita  miwiti  perawatan  anyar  lan  efek  samping sing nggegirisi  mula  mandheg.
Udakara seminggu mengko ana kancaku nyebutake dokumenter sampeyan ing Youtube, Run From the Cure.

Sawise  nonton  iki,  aku  mutusake  apa  gawe  piala  sing  bakal  ditindakake?  Hei,  yen  ora  bisa  digunakake,
dheweke bakal tetep mati. Kanggo nyoto crita cekak, ibu wis nulungi minyak udakara 3 wulan lan dheweke wis
scan 2 dina kepungkur lan 5 saka 6 tumor wis rampung lan sing pungkasan ukurane separo.

Aku ora bisa ngucapake matur nuwun matur nuwun kanggo informasi sampeyan lan nylametake nylametake
ibu. Pancen nggumunake yen mikir kabeh wong lan bocah-bocah ing jagad iki sing lagi nandhang sangsara lan
sekarat nalika tanduran sederhana bisa ngatasi kabeh iki. Saiki aku duwe tekad kanggo nyebar warta lan bisa
uga tuwuh dhewe lan golek minyak kanggo wong sing dakkenal yen butuh pitulung. Matur suwun maneh lan
semoga sukses mbesuk karo kabeh. ” liwat Janet

"Kanker ovarium, 5,5" tumor, 90 dina suwene, nyebar ing weteng ... Ditelan 90 gram sajrone 38 dina. Ora ana
kanker maneh. Wis kabeh dokumentasi sing kudu dipercaya, nanging isih ora ana wong! Gusti Allah mberkahi
kowé St Simpson amarga nulungi kita njaga Ibu !!! ” Larry

"Aku duwe sawetara warta sing apik tenan. Salah sawijining Peepku ing sisih wétan menehi siji, dietung ...
SATU  tabung  minyak  menyang  kanca  sing  duwe  tumor  gedhe  ngubengi  arteri  Carotid.  Dheweke  ora
nggatekake,  ngembangake  rambut  dawa  kanggo  ndhelikake  amarga  saya  gedhe  lan  saya  gedhe.  Seduluré,
dhokter,  ora  ngerti  apa  sing  kudu  ditindakake  amarga  pasien  ora  gelem  kemoterapi  /  radiasi.  Ora  bisa
nglirwakake  maneh,  2  dina  kepungkur  dheweke  nggawa dheweke  menyang  ruang  operasi  kanggo  operasi
kasebut. Ana sawetara spesialis / ahli bedah sing rawuh amarga iki bakal dadi operasi sing mbebayani, dawa lan
rumit. Dheweke bakal nyoba ngilangi tumor sing paling bisa lan kudu njupuk pembuluh getih saka sikil lan
transplantasi  menyang gulu. Dheweke mbukak gulu,  lan VOILA tumor rampung dikemas lan dicopot  saka
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Carotid. Dheweke cukup nyedhaki lan narik metu! Dokter bingung lan pengin laporan rinci babagan kabeh sing
ditindakake. Ora bakal dadi dhaptar wong sing dawa. Mung jus lan ONE tabung minyak. ” Corrie

“Minyak apik tenan !! Kanca sing duwe kista ovarium ... dheweke operasi kanggo ngilangi siji lan sewulan
mengko dheweke bali mung ngerti yen dheweke duwe luwih akeh! Wulan suwene banjur ukurane tikel loro, lan
dheweke dikandhani yen ana kedadeyan maneh lan dheweke bakal nindakake operasi darurat! Wong lanang
nggawe minyak ... dheweke njupuk 3 minggu ... dadi gumun nalika dheweke golek ultrasonik sabanjure meh
ora ana !!! ” Jolie

"1 taun kepungkur dina iki, wong sing cedhak karo aku nate ngandhani yen dheweke kena kanker terminal.
Dheweke dikandhani yen isih urip 8 wulan. Sajrone 5 dina, aku menehi minyak ganja kanggo ditelan kanthi
mangan  setengah lenga ukuran  gabah pari.  Sajrone  6  minggu,  ana  pengirangan ukuran  tumor  lan  ora  ana
pratandha nyebar kaya sing diandharake.

Aku  seneng  ngandhani  yen  tumor  ukurane  jeruk  bali  lan  saiki  ukurane  saka  acorn.  Minyak  ganja  wis
nylametake nyawane. Dheweke bakal terus mangan minyak kasebut nganti entek. Ora mung ngobati kanker
terminal, nanging uga efek sing apik banget kanggo kesehatan. Dheweke wis sadurunge diabetes lan lemu lan
saiki bobote bobot sing sampurna lan luwih seneng tinimbang sadurunge!

Aku ngajak kabeh wong supaya golek terapi minyak ganja. Tulung delengen -> RICK SIMPSON "RUN From
THE CURE" Video ing Youtube ... Iki bisa nylametake nyawane sampeyan utawa wong sing sampeyan kenal.
Wenehi hadiah urip! ” Jose

Bukti

"Minyak Rick Simpson duwe kapercayan ilmiah sing lengkap yen sampeyan ora sabar maca literatur ilmiah"
Robert Melamede, alias Dr. Bob

"Nyandhet  jalur  kaslametan  sel  nyebabake  depositifasi  Bad,  lan  translokasi  protein  Bcl-2  iki  menyang
mitokondria, lan sabanjure apoptosis." Ummmm, isine Layman ??? ” Peluang

- Iki tegese: "Ganja bisa mateni sel kanker," Peluang. JB

P. Napa sebabe aku ngarepake dokter bakal ndhukung pratelan yen ganja ngobati kanker? 

A. Ya, amarga bisa ngobati kanker lan kabeh ana sing bisa ditindakake. THC nyebabake apoptosis, dadi kaget
nyebabake apoptosis ing kabeh kanker. Nopo nopo Dadi, amarga minyak dekarboksilat mlebu ing kabeh sel ing
awak yen dikonsumsi kanthi jumlah sing tepat. Sistem endokannabinoid ngatur sistem kekebalan awak, mula
yen sistem imun bisa digunakake kanthi bener, bisa uga nglawan kanker. Pancene ora akeh, nanging pancen
gampang banget.

Minyak kelas dhuwur sing diprodhuksi kanthi tepat minangka kasempatan paling apik kanggo pasien (operasi
uga dibutuhake ing sawetara kasus sing ngancam nyawa). Lan yen sampeyan ngerti  pilihan perawatan sing
luwih aman, efektif lan luwih nyenengake kanggo pasien tinimbang minyak, coba critakake. Ora ana.

Deleng  apa  sing  dicritakake  Mechoulam  lan  Pacher:  "Peradangan  /  cedera  jaringan  nyebabake  munggah
pangkat kanthi cepet ing tingkat  endokannabinoid lokal,  sing ngatur reaksi sinyal ing sel kekebalan lan sel
liyane sing modulasi fungsi kritis kasebut. Pangowahan tingkat endokannabinoid lan / utawa ekspresi reseptor
CB2 kacarita ing meh kabeh penyakit sing nyebabake manungsa, wiwit kardiovaskular, gastrointestinal, ati,
ginjel,  neurodegeneratif,  psikiatrik, balung, kulit, autoimun, kelainan paru-paru kanggo nyeri lan kanker, lan
modulasi  CB2  Aktivitas  reseptor  duwe  potensial  terapeutik  banget  ing  patologi  kasebut.  "  http:
//www.ncbi.nlm.nih. gov / pubmed / 21295074

Lan kepiye sampeyan nindakake kabeh iki? Ya, nganggo minyak. Sampeyan ngimbangi level utawa nyelehake
ing overdrive, yen perlu. Sampeyan bisa mangan minyak, ngusap, nguap, lan njupuk ing supositoria, lan ing
antarane  patang  cara  kasebut,  sampeyan  bisa  nemokake  cara  kanggo  mbantu  saben  pasien  ing  planet  iki.
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Mengko, dhokter bakal nyuntikake tumor karo lenga lan nyilikake ing wektu rekaman kanthi cara kasebut (ora
dianjurake ing omah).

Lan kenapa aku nyaranake kanker kulit (utawa ulkus diabetik utawa lara bakar)? Dadi, amarga sampeyan bisa
ndeleng apa sing kedadeyan ing kene lan umume ora suwe kanggo ngobati minyak kasebut, sawetara minggu
maksimal ing kasus-kasus kasebut. Banjur sadhar yen kedadeyan sing padha sawise aplikasi topikal ing kulit
sampeyan  kedadeyan  ing  njero  awak  nalika  sampeyan  ngombe  lenga.  Maneh,  gampang  banget  nyerang,
nanging iki  minangka panjelasan  sing tepat  banget.  Lan banjur bali  menyang apa sing ditulis  Mechoulam:
"Pangowahan tingkat endokannabinoid lan / utawa ekspresi reseptor CB2 kacarita ing meh kabeh penyakit sing
nyebabake manungsa, wiwit kardiovaskular,  gastrointestinal,  ati,  ginjel,  neurodegeneratif,  psikiatrik,  balung,
kulit,  autoimun,  kelainan  paru-paru  kanggo  nyeri  lan  kanker,  lan  modulasi  aktivitas  reseptor  CB2  duwe
potensial terapeutik banget ing patologi kasebut. "

- Ngerti kabeh, aku bakal langsung modulasi kegiyatan reseptor CB2. JB

"Aku nambani kanker ... otak Tahap 4 ... Dadi ya." Crystal

"Ngomong yen nambani kanker, bisa uga overestimasi sing mbebayani lan ora sengaja kanggo titik sing bener
sing kudu luwih ditliti. Nanging ora, ora, ora. Ganja ora ngobati kanker. Saiki, ora ana obat sing pasti lan ora
ana obat sing nyata, lan mung sawetara upaya medis, alimentary lan psikologis sing umume bisa nyuda resiko
mati amarga kanker. Ganja ora bisa ngobati kanker, lan pasien kudu ngerti iki. ” Davide

"RSO mateni kanker, kanca ... ngrokok, ora, nanging RSO ya." Kevin

"Coba nulungi aku ing kene, mbok rabi ...?" Jeff

"Kaping pisanan," kanker "yaiku kista nganti neuroblastoma, mula" ngobati kanker "iku umum, ora sengaja, lan
ora spesifik. Banjur, ganja duwe pengaruh sing apik banget kanggo duplikasi sel, sing mesthi mbantu, nanging
ora ngobati tumor kanthi sistematis. Maneh, kabeh jinis kanker beda-beda lan ganja nuduhake reaksi positif ing
kanker payudara, yaiku jinis karsinoma, sing diobati kanthi umum lan efektif banget kanthi obat konvensional.
Yen wis dikandhani, aku pancen bisa nglegalake ganja, nanging sanajan aku mbukak terapi alternatif, aku kudu
ora setuju karo pratelan sing apik iki. " Davide

"Jindrich Bayer, tulung, tulung !!!" Kevin

"Ngandika yen ganja nuduhake respon positif kanggo nglawan jinis tumor tartamtu minangka pratelan sing bisa
dakkarepake." Davide

-  Davide,  nampa apa  sing sampeyan karepake,  ora  apa-apa kanggo kula.  Ya,  ana sethithik  data  hard sing
kasedhiya babagan minyak Rick Simpson, nanging mung amarga korupsi sistem medis lan master dhuwit. Iki
bakal ganti rauh nalika Colorado lan Washington miwiti nyedhiyakake data kasebut. Ditambah maneh, Israel
lan Walanda saiki nyoba nyoba minyak kasebut, Republik Ceko bisa uga bakal enggal gabung.

Kaya sing kita ngerteni, lan saka pengalaman praktis karo ewu pasien, minyak kasebut bisa ngatasi kabeh jinis
kanker luwih apik tinimbang apa wae sing saiki diwenehake dening sistem medis. Yen sampeyan pengin bukti,
gawe minyak lan golek wong sing lara kanker kulit lan delengen apa sing kedadeyan nalika lenga ditrapake.
Salam sejatine, JB

"Nggawe dhewe, kita takon karo Rick ing endi kita bisa nemokake lan sawise sawetara wektu, sadhar, amarga
kita adoh banget saka Amerika lan ora bisa lelungan menyang endi wae amarga entuk watesan finansial, kita
mung nonton video kasebut kaya kaping 100 , kanthi praktis diapalake, nemokake ganja saka panyedhiya lokal,
tuku kompor beras, alkohol, uga termometer kanggo mesthekake suhu kasebut. Iku luwih gampang saka sing
kita pikirake, KITA Gawe dhewe, pacarku wis njupuk 4 dina saiki ... Kita bakal ngenteni lan ndeleng. Kita wis
maca jurnal medis lan nonton akeh film dokumenter, kabeh temuanane padha (uji klinis sing ditindakake ing
UCLA,  Harvard  ...)  -  minyak  iki  mateni  sel  kanker!  Dadi  kita  mutusake  nggawe amarga  kabeh  ora  bisa
digunakake nganti saiki nyoba! ” Ioanna
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"Plasebo kasunyatan  sing ngobati  sawetara wong yaiku sebab kanggo mbuwang obat  kanggo selawase lan
nyinaoni seni plasebo. Wis ujar manawa sampeyan ora nate nindakake plasebo nalika duwe obat sing efektif,
bener, iki bakal mateni setengah pasien, lara lan kejem. ” Christopher

- Pancen lara lan kejem, Christopher, lan mulane aku dhewe ora bakal nindakake. Wong liya bisa uga yen
gelem, nanging ora bakal dakkarepake. Aku pengin sistem medis wiwit nggunakake minyak minangka plasebo -
yen mbuktekake manawa apa wae sing pengin digunakake luwih aman lan efektif tinimbang minyak (lan luwih
nyenengake / nyenengake kanggo pasien), mula bisa adol . Yen ora, mula ora. Kayane cukup sederhana lan
rasional banget. Lan kaya ngono kok mbesuk mbesuk, dadi apa ngenteni? JB

"Hei Kim, aku nantang sampeyan mbuktekake manawa ganja minangka obat sing nylametake nylametake urip
ora  beracun yaiku"  retorika  ".  Good luck karo  iki.  Aku NGGUNAKne swara  kaya sampeyan.  Banjur  aku
mutusake aku bakal  ngetokake bolongan liwat  "retorika" iki  amarga iki  KUDU BURNSHIT ...  bocah, aku
salah. Maksude MATI salah. Sampeyan ora bisa mbantah 100% FAKTA BATU BESI ilmiah. Aku ora bisa lan
sampeyan uga ora bakal nindakake. FAKTA minangka FAKTA lan iki FAKTA, Kim. AMA & Big Pharma
minangka CRIMINAL. Dheweke ngerti yen ngidini hadiah sing apik banget saka Gusti Allah iki bakal dhemit
lan diapusi Keuntungan Murni! Dheweke ngidini anggota kulawarga sampeyan nandhang sangsara lan tiwas,
Kim. Yen sampeyan nganggep Bahan Kimia Petro sing digunakake minangka Obat,  luwih becik sampeyan
mikir  maneh.  Sampeyan pengin  nemokake sawetara  "retorika",  bukak karo Dr.,  bukak menyang American
Cancer Society, bukak karo produsen pil racun sampeyan. Elingi, Kim, SETIAP PIL sing Klaim "Aman" ora!
Goleki aku sing ora TOKSIK, mung SATU! Nanging ing kene kita duwe VEGETABLE NON TOXIC sing
ngasilake Obat paling kuat ing Bumi sing wis kabukten bisa ngobati penyakit lan "profesional kesehatan" lan
Pamrentah wis pas kanggo nolak sayuran sing nylametake nyawa iki, saengga kita nandhang sangsara lan mati
lan bakal dilebokake. ing pakunjaran kanggo nggawe perkara luwih aman ing masarakat ... Sampeyan pengin
ngomong babagan "RETORIK" ??? Muga-muga kiriman iki mbukak mata sampeyan menyang BENER. Yen
ora, RIP Kim, ora ana pangarep-arep kanggo sampeyan lan jinis sampeyan, sampeyan bakal duwe "Kekurangan
Endokannabinoid Klinis." Goleki, bener. ” Dan Nanging ing kene kita duwe VEGETABLE NON TOXIC sing
ngasilake Obat paling kuat ing Bumi sing wis kabukten bisa ngobati penyakit lan "profesional kesehatan" lan
Pamrentah wis pas kanggo nolak sayuran sing nylametake nyawa iki, saengga kita nandhang sangsara lan mati
lan bakal dilebokake. ing pakunjaran kanggo nggawe perkara luwih aman ing masarakat ... Sampeyan pengin
ngomong babagan "RETORIK" ??? Muga-muga kiriman iki mbukak mata sampeyan menyang BENER. Yen
ora, RIP Kim, ora ana pangarep-arep kanggo sampeyan lan jinis sampeyan, sampeyan bakal duwe "Kekurangan
Endokannabinoid Klinis." Goleki, bener. ” Dan Nanging ing kene kita duwe VEGETABLE NON TOXIC sing
ngasilake Obat paling kuat ing Bumi sing wis kabukten bisa ngobati penyakit lan "profesional kesehatan" lan
Pamrentah wis pas kanggo nolak sayuran sing nylametake nyawa iki, saengga kita nandhang sangsara lan mati
lan bakal dilebokake. ing pakunjaran kanggo nggawe perkara luwih aman ing masarakat ... Sampeyan pengin
ngomong babagan "RETORIK" ??? Muga-muga kiriman iki mbukak mata sampeyan menyang BENER. Yen
ora, RIP Kim, ora ana pangarep-arep kanggo sampeyan lan jinis sampeyan, sampeyan bakal duwe "Kekurangan
Endokannabinoid Klinis." Goleki, bener. ” Dan Sampeyan pengin ngomong babagan "RETORIK" ??? Muga-
muga kiriman iki mbukak mata sampeyan menyang BENER. Yen ora, RIP Kim, ora ana pangarep-arep kanggo
sampeyan lan jinis sampeyan, sampeyan bakal duwe "Kekurangan Endokannabinoid Klinis." Goleki, bener. ”
Dan Sampeyan pengin ngomong babagan "RETORIK" ??? Muga-muga kiriman iki mbukak mata sampeyan
menyang BENER. Yen ora, RIP Kim, ora ana pangarep-arep kanggo sampeyan lan jinis sampeyan, sampeyan
bakal duwe "Kekurangan Endokannabinoid Klinis." Goleki, bener. ” Dan

“Bojoku bener. Aku duwe 4 scan PET sing mbuktekake. Nalika aku abot lenga, tumorsku bakal ilang kaya
edan. Nalika aku kudu nyuda dosis,  luwih stabil  tinimbang nyusut.  Aku duwe bukti  sing jelas,  kabeh bisa
sukses. " Maria

“Muni kaya apus-apusan kanggo golek dhuwit. Sampeyan pancen mikir manawa ukum bakal ngidini aku tuwuh
rami kanggo nggawe minyak? Entuk wong lanang tenan. Aku ngalami leukemia lan aku ora ngandel apa-apa
saka  apa  sing  sampeyan  ucapake.  Sampeyan  seniman  scam  sing  ndedonga  marang  wong  sing  lara  kudu
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dikunjara.  Yen sampeyan yakin  bisa,  coba coba uji  klinis  sing nyata.  Akeh negara  sing ngidini  sampeyan
nglakoni, aja nggunakake alesan Lame Ass FDA! "Steven

-  Steven,  luwih  cepet  sampeyan  njupuk minyak  luwih  becik  kanggo sampeyan.  Aja  nyalahke aku amarga
kurang pasinaon ilmiah  babagan minyak.  Yen sistem medis  pancen nindakake apa  sing bakal  ditindakake,
wolung puluh testimoni kasebut mung sing kudu ditliti kanggo nindakake puluhan utawa atusan ewu panelitian
sing kudu ditindakake.

Rick lan aku pancen ora bisa nindakake kabeh pasinaon kasebut, luwih saka anggaran kita, ditambah ora bisa
ditindakake kanthi sah lan cara sing pengin ditindakake, mula pancen kudu gumantung marang wong liya sing
saiki.  Aku  ngerti,  ana  negara  sing  mariyuana  medis  diidini,  aku  durung  ngerti  sebabe  dheweke  durung
nindakake panelitian. Contone kanker kulit, sing bakal ditindakake sawetara wulan, kanthi nggunakake minyak
mung topikal. Nanging kayane kayadene, utawa aku ora ngerti babagan pasinaon kaya ngono.

Nanging  ana  bukti  ilmiah  kanggo  nggawe  serep  kabeh  sing  diucapake,  cukup  riset,  priksa  PubMed  lan
sambungake titik kasebut kanggo sampeyan.

Muga-muga bisa  nyukupi  kabutuhan  ilmiah  sampeyan lan  muga-muga sampeyan  bisa  nggunakake  minyak
sadurunge dokter entuk kesempatan kanggo mateni racun kimia, sing ora bakal diidini yen dites ing panelitian
medis sing apik lan etis. JB

"Para peneliti  nyimpulake:"  Data sing dilaporake  ing kene minangka sing pertama sing kita  ngerti  kanggo
nduduhake peran kritis  reseptor  CB1 (cannabinoid)  lan endokannabinoid ing etiologi  PTSD ing manungsa.
Kayane, dheweke nyedhiyakake landasan kanggo ngembangake lan ngesahake biomarku informatif kerentanan
PTSD, uga kanggo nuntun pangembangan rasional generasi  sabanjure pangobatan adhedhasar bukti  kanggo
PTSD. ”

Nanging aja  nganti  pejabat  federal  bisa  mbantu  proses  kasebut  maju.  Ing taun 2011,  administrator  federal
ngalangi penyidik  ing Universitas Arizona ing Phoenix supaya ora nindakake uji coba klinis sing dikontrol
plasebo  sing  disetujoni  dening  FDA kanggo ngevaluasi  panggunaan  ganja  ing  50  pasien  PTSD.  Integritas
ilmiah? Ora nalika nerangake ganja. Ora suwe. "

-  Aja  nyalahake kita  amarga  kurang pasinaon medis  babagan minyak ganja.  Cepet  sampeyan  bakal  ngerti
manawa ya, ana klompok wong sing pancen ngontrol jagad iki lan dheweke bakal nindakake apa wae kanggo
nundha mbalek maneh ganja luwih becik kanggo sampeyan. Ora ateges kita ora bakal nyurung obat ganja,
tegese mung bakal mbutuhake wektu luwih suwe tinimbang sing dibutuhake utawa samesthine. JB

"Aku  percaya  tenan  karo  minyak  kasebut.  Putrane  bojomu  ngalami  leukemia,  dhokter  menehi  4  wulan.
Dheweke urip udakara 2,5 taun amarga minyak sing ditelan ing apel. Matur suwun karo Rick Simpson !!! Gusti
Allah mberkahi kowé. ” Terri

“4 dina tanpa oleh kerja anyar. Ora ana efek samping, penarikan, lan ora nyakot wong! Ana riset sampeyan, lol.
Sebarake!  Kita  butuh  iki.  Kita  kudu  duwe  manungsa  supaya  Jagad  iki  dadi  papan  sing  luwih  apik.  Iki
wiwitane :) ”Christina

"April kepungkur, sawise bebas kanker payudara 5 taun, aku didiagnosis maneh. Wektu iki tahap 4, terminal
kanthi metalik menyang tulang punggung, tulang rusuk, kelenjar getah bening, sternum lan payudara. Sejatine
aku ditawani perawatan paliatif lan aku bakal nyoba supaya aku ora lara banget ... mulih lan ngatasi urusanku.
Aku lara banget lan dheweke tetep menehi resep obat tahan obat beracun kanthi efek samping sing ala banget,
(Percocet, hydromorphone lan dexymethasone). Aku ora bisa nduwe fungsi iki.

Bojoku wiwit maca barang iki ing internet  lan,  paling ora,  skeptis  nanging aku sejatine  ora duwe apa-apa
kanggo nyoba. Ngunyah randa Putih sing cilik banget 3x saben dinane. Minggu kepungkur aku entuk kabar yen
balungku wis ilang kabeh. Dina iki aku dikandhani yen MRI nuduhake penyusutan tumor jaringan lunak sing
SIGNIFIKAN. Saiki ora mamang lan krasa hebat, ora krasa lara. ” Julia

"Iki bisa ngobati kanker, aku bukti nyata. Balung lan ati ing tataran 4 kanthi tumors sing ora bisa dietung,
nggunakake minyak lan saiki saya bebas kanker. " Laura
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"Hai Jindrich, wingi aku rampung maca bukune Rick. Apik tenan! Sejatine aku pancen ora butuh bukti liyane
babagan tenagane minyak sulap! Aku uga wis nyoba sawetara eksperimen lan saben dina aku nemokake obat
sing bisa ditindakake! Apik tenan!

Sedhih sanajan aku yakin lan sanajan pacarku yakin isih ibune ora bisa "ngeculake" kabeh ... lan dheweke isih
ora yakin apa bakal mandhegani kemo ...

Aku terus nyoba ngasilake argumentasi sing apik, nanging aku ora bisa milih dheweke! Dheweke minangka
kanker lan dheweke mung sing bisa mutusake apa sing kudu ditindakake.

Aku ngerti yen dheweke bakal bisa ngobati, amarga kita bakal menehi minyak supaya dheweke ora bisa mati.
Nanging aku isih rumangsa bodho lan mbebayani banget kanggo mainake bahan kimia sing kurang ajar iki,
luwih-luwih yen sampeyan duwe akses menyang obat alami sing kabukten bisa ngobati kanker!

Aku maca babagan pengalaman sampeyan babagan kanker lan sistem medis ... Nyuwun pangapunten amarga
sampeyan kelangan ...  lan saiki aku luwih ngerti  babagan sikap sampeyan babagan tradisional  sing diarani
"obat"! " Luigi

- Hai Luigi, matur suwun amarga wis menehi katrangan babagan buku kasebut lan nuwun sewu sampeyan kudu
ngrampungake. Pilihan sing dipilih yaiku perawatan sing dipilih, nanging aku ora bakal nyedhaki kemoterapi -
maca crita Ibuku kanggo dheweke, bisa uga dheweke ngerti yen njupuk racun ora apik banget, luwih-luwih yen
ora bisa dibuktekake lan ora perlu.  Kesempatane  supaya bisa bertahan saka kemoterapi  bakal  nambah yen
njupuk minyak, nanging maneh, kenapa bisa nyebabake kerusakan awak sing lara? Ora ana gunane babar pisan.
Salam sejatine, Jindrich

"Iki minangka perang sing kudu ditindakake wong sing apik, Dokter sing ora ngerti sing nganggep dheweke
luwih ngerti  tanpa nate maju babagan informasi babagan ganja anyar, cannabinoid lan kemampuan kanggo
mateni kanker tanpa ngrusak pasien. Kepiye edan saka perspektif kita yen dheweke bakal nuntut racun amarga
aman, kenapa? Apa ora nggatekke utawa dheweke mlaku wedi?

Aku wis nemoni Dokter Sawise 5 taun sinau minyak iki kanggo IBS lan aku ora bisa nindakake dhewe. Jambon
sing ngilangi lan aku nggunakake minyak supaya ora kena infeksi, ngilangi jahitan tanpa nandhang sangsara lan
saben aku ngetrapake, rasa sakit langsung ilang amarga radhang dibuwang. Iki wis mari kabeh sajrone 2 1/2
nganti  3 wulan tinimbang fisioterapi lan udakara 9 wulan nganti  setaun kanggo nambani. Aku wis ndeleng
kanthi bola-bali mripatku lan ora ana sing bisa njupuk saka aku. " Covey

"Dokter ORA ilmuwan uga prakteke ilmu. Yen wis rampung, dheweke bakal nuntut pamrentah supaya akses
mariyuana.  Alasane  saiki  dadi  bagean  awak  sing  wis  kabukten,  yaiku  sistem  endokannabinoid,  wis  ora
digatekake dening masarakat medis Amerika. Nalika negara liya nganakake riset luwih akeh babagan ganja lan
perawatan  kanker  khusus,  pendhidhikan  medis  Amerika  dikelola  dening  Big  Pharma,  asuransi  gedhe,  lan
dhuwit akeh. Dokter wis menehi kontrol babagan kerajinane kanggo non-dokter lan politisi adhedhasar rasa
wedi. Dheweke bakal nglampahi taun nyoba golek alternatif ing kontrol pengacara paten, nalika ngancam obat
sing bisa diobati.

Yen mariyuana didhelikake ing sawetara alas sing jero, dikontrol dening sawetara suku sing ora bisa ngerti
huruf, Big Pharma bakal dadi sing pertama ngontrol produksi, paten 64 senyawa cannabinoid sing beda, banjur
ganti menyang dokter kanggo 'resep'. Nanging suku paling gedhe ing AS wis wiwit mbengok bebener. Ala
banget kanggo Big Pharma, suku iki ora didol. ” Bryan

"Bukti kasebut ana ing kita. Lan kita nuduhake. Klompok medis [ora bisa diobati maneh] para penolak narkoba,
sing  nyengkuyung  insentif  lagi  dibukak.  Dheweke  lagi  ndhodhok  ing  dhompet.  Dheweke  ngerti  apa  sing
kedadeyan lan kanca kanca playune, FDA bakal melu dheweke. Ora beda karo bentuk tirani sing wis ditemoni
sadurunge nampa wektu domestik. Kita nindakake iki kanggo awake dhewe. Ora ana obat kanggo kanker, ora
ana  tamba  kanggo  cara  Kedokteran  dipeksa  saiki  kajaba  kita  milih  nganggo  kanthong  lan  kertu  suoro!  "
Thielman
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"Aku wis nonton sederek, kanca,  nolak lan mati  kanthi cepet sawise kepeksa mbuwang puluhan ewu dolar
supaya bisa  dipateni  kanthi  alon  nalika  tamba  tuwuh saka  Ibu  Bumi.  Ayo saiki,  tangi  lan  mambu omong
kosong. Aja mlumpat ing stereotip lan riset kanthi nyata. ” Amy Jane

"Aku luwih seneng duwe RSO tinimbang chemo / rad… Lucu kepiye sawetara wong bisa ngarani RSO yen efek
samping saka kabeh perkara bisa nyebabake sampeyan urip ora sithik." Kerry

"Sampeyan kudu gampang dipikolehi. Kudu kasedhiya. ”Saya akeh maca, saya saya kepincut.” Shelley

"Kabeh kanker minangka sel sing ora diatur. Sel mung kudu diatur. Yen awake ora bisa ngatur sel kanker, mula
sel  kanker wis bisa rusak /  ngrusak reseptor  CB. Nalika fitokon-cannabinoid  (adhedhasar fitto  = tanduran)
kontak karo sel sing ora diatur, bisa menehi sinyal menyang sel kanker liwat gerbang sing luwih akeh tinimbang
mung reseptor CB 1/2. Mangkene carane fitto-cannabinoid sukses ing endi cannabinoid endogen gagal.

Mangkene sawetara cathetan babagan proses carane cannabinoids ngatur sel kanker: Kanker

1) Kanker minangka sel sing ora diatur. 
2) Ngindhuksi Apoptosis Ngatur sel kanker. 
3) Cannabinoids nyebabake Apoptosis ing sel. 

Kanker ditetepake minangka "klompok sing amba saka macem-macem penyakit, KABEH sing kalebu tuwuhing
sel sing ora TERUTUR." https://en.wikipedia.org/wiki/Cancer

P: Kepiye cara ngatur sel? A: Liwat Apoptosis. Apoptosis: http://en.wikipedia.org/ wiki / Apoptosis # Proses
“Apoptosis (pron .: / ˌæpəˈtoʊsɪs / uga pron .: / ˌeɪpɔːpˈtoʊsɪs /) [2] [3] minangka proses pati sel sing diprogram
(PCD)  sing  bisa  kedadeyan  ing  organisme  multiselular.  [4]  Acara  biokimia  nyebabake  owah-owahan  sel
karakteristik (morfologi) lan pati. ”

"Proses  apoptosis  dikendhaleni  kanthi  macem-macem sinyal  sel,  sing bisa diwiwiti  kanthi  ekstrasel  (induk
ekstrinsik) utawa intraselular (induksi intrinsik). Sinyal ekstrasel bisa uga kalebu racun, [13] hormon, faktor
pertumbuhan, oksida nitrat [14] utawa sitokin, sing kudu nyebrang membran plasma utawa transduksi kanggo
menehi reaksi. Sinyal kasebut bisa uga positif (yaiku, pemicu) utawa negatif (yaiku, nahan, nyandhet, utawa
dampen) mengaruhi apoptosis. "

Kepiye cara nggawe sel kanker liwat Apoptosis?

Kita butuh cannabinoids / endocannabinoids kanggo menehi sinyal menyang Reseptor Cannabinoid (CB1R,
CB2R) kanggo ngindhuksi Apoptosis (wis suwe diduga ana luwih saka 2 reseptor):

Apa sing diarani CBR? (Resep Cannabinoid):

"Reseptor cannabinoid diaktifake dening telung klompok utama ligan, endocannabinoids (diproduksi dening
awak mamalia),  cannabinoids  tanduran (kayata  THC, diprodhuksi dening tanduran  ganja)  lan cannabinoids
sintetis  (kayata  HU-210).  Kabeh  endocannabinoids  lan  tanduran  cannabinoids  kalebu  lipofilik,  yaiku  larut
lemak, senyawa. " http://en.wikipedia.org/wiki/Cannabinoid_receptor

Apa Cannabinoids menehi sinyal CBR kanggo apoptosis?

"Panliten  babagan  model  penyakit  kasebut  bebarengan  karo  akeh  eksperimen  in  vitro  nuduhake  manawa
cannabinoid  nggunakake  sifat  imunosupresif  kanthi  papat  cara  utama:  (1)  induksi  apoptosis,"
http://www.ncbi.nlm.nih.gov/pmc/articles/ PMC3005548 /

Autofagy - Yen ora salah, tulung koreksi aku, nanging saka sing aku ngerteni:

Autofagy minangka proses ing endi sel bisa didandani utawa didaur ulang. Biasane kanthi sel kanker, dheweke
wis diprogram kanggo mati, nanging Autophagy isih bisa nggunakake proses iki.

Kayane sampeyan duwe wadhah daur ulang lan wadhah sampah lan sampeyan nglumpukake macem-macem
sampah lan ngatur menyang 2 kontainer.  Kadhangkala sampeyan kudu daur ulang, kadang sampeyan kudu
mbuwang barang. " Scott
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"Ing panaliten anyar, Chen lan timnya nemokake manawa perawatan Δ9-THC nyebabake paningkatan level
enzim sing diarani  cyclooxygenase-2 (COX-2) ing hippocampus mouse,  wilayah otak  sing melu sinau lan
memori. Obat utawa teknik genetik sing nyuda level COX-2 ing tikus nyegah masalah memori lan ora normal
neuronal sing disebabake paparan Δ9-THC sing bola-bali. Amarga COX-2 dicegah obat obat penghilang rasa
sakit over-the-counter kayata ibuprofen, temuan kasebut nuduhake strategi sing gampang kanggo nyegah efek
samping ganja.

Peneliti  uga  nemokake  manawa  perawatan  Δ9-THC  nyuda  kerusakan  neuronal  ing  model  tikus  penyakit
Alzheimer, lan efek sing migunani iki tetep nalika kewan kasebut bebarengan diobati karo inhibitor COX-2.
"Ora  ana  obat  efektif  sing  saiki  kasedhiya  kanggo  nyegah  lan  ngobati  penyakit  Alzheimer  utawa  nyegah
perkembangan penyakit," ujare Chen. "Asil kami nuduhake yen efek ganja sing ora dikarepake bisa diilangi
utawa dikurangi, nalika tetep efek sing migunani, kanthi menehi inhibitor COX-2 bebarengan karo Δ9-THC
kanggo  perawatan  kondhisi  medis  sing  ora  bisa  diobati  kayata  penyakit  Alzheimer."  http:  //
www.eurekalert.org/pub_releases/2013-11/cp-pmm111413.php

"Sinau ganja / kanker sing dibiayai pemerintah anyar SHOCKS komunitas ilmiah ...

THC,  bahan psikoaktif  utama ganja,  bisa  uga  ngganti  kode genetik  manungsa,  kanggo nyegah kanker  lan
penyakit inflamasi. Apa? !!!! Lho-APA !!! ????

Rick Simpson lan Kepala Elf, aktivis Ceko Jindřich Bayer, wis ngucapake pirang-pirang wulan iki, lan aku
sopan nanging kanthi diam-diam diajak ide kasebut, amarga swarane kaya hocus-pocus kanggo aku (lan amarga
teknik minor liyane ora setuju karo perspektife). . . Obat ora bisa ngganti DNA, bener? SALAH, ketoke! HOLY
[BLEEP]! ” Alan Gordon

"Latar mburi: Cannabinoids nyebabake sel suppressor sing diduweni myeloid (MDSC) sing kuat. Asil: MDSC
fungsional sing dipicu dening THC nuduhake pola ekspresi miRNA sing beda. Kesimpulan: MiRNA khusus
bisa uga duwe peran penting ing pangembangan lan fungsi MDSC kanthi ngatur gen target sing ana ing bedane
sel myeloid. Signifikansi: Pilih miRNA bisa dadi target molekul penting kanggo ngapusi kegiatan MDSC ing
kanker  lan  penyakit  inflamasi.  ”
http://www.jbc.org/content/early/2013/11/07/jbc.M113.503037.short#ref-list-1

- OK, apa tegese, iki ora bisa ditrapake. Sampeyan bisa uga ujar kaya cannabinoids sing bisa ngobati kanker, lan
cara kasebut nggunakake modifikasi gen. Lan luwih akeh riset sing dibutuhake, kaya biasane.

Sing dakkandhakake yaiku mikirake prekara minangka partikel sing paling cilik lan minyak uga bisa ngatasi
pikiran.  Gen isih  gedhe banget.  Riset  kasebut  kudu fokus marang apa  sing ditindakake  cannabinoids  karo
partikel  paling cilik ing awak, atom, quark,  senar lan liya-liyane.  Mula diwiwiti  masalah,  ing partikel  sing
paling cilik, mula sampeyan kudu ndandani yen sampeyan pengin ngatasi masalah kasebut. JB

Informasi babagan Penyembuhan Penyakit Kulit sing Liyane

"Saka pengalamanku karo kosmetik rami sing lagi larang, sing nggunakake minyak saka tunas rami 
industri, sing luwih ringkih yen dibandhingake karo minyak sing digawe, kita nemokake rami umume 
tamba amarga bisa digunakake ing meh kabeh kahanan Apa sampeyan bisa ngonfirmasi iki?

Sejarah nyebut hemp panacea, sing tegese ngobati kabeh lan biyen digunakake kanggo nambani macem-macem
masalah medis. Saka pengalaman ndeleng minyak hemp digunakake kanggo macem-macem kahanan medis,
aku uga ngarani hemp minangka obat. Hemp migunani kanggo perawatan meh kabeh penyakit utawa kahanan;
iku promosi marasake awak kanthi lengkap tanpa gawe piala. Dadi, aku lan wong liya, iki wis dadi obat sing
paling penting lan aku yakin ora ana sing luwih apik.

Ing jagad sing saiki urip, saiki akeh sing wedi metu srengenge, nanging obat iki bisa dicampur karo krim kulit
lan losyen suntan, mula kenapa ndhelik ing peteng? Apa luwih becik metu ing srengenge maneh lan ngrasakake
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urip tanpa kuwatir bab penyakit kanker kulit? Sampeyan bisa yakin, lan saiki zat sing apik iki bisa nggawe
kabeh bisa ditindakake. " Rick Simpson, Hemp: Tanduran Obat Paling Akeh

Burns

"Aku ngerti saka pengalaman pribadi, ora ana perawatan sing luwih becik kanggo ngobong parah tinimbang
minyak hemp. Yen lenga ditrapake ing kobong, butuh rasa sakit sajrone sawetara menit lan nyepetake proses
penyembuhan. Yen rumah sakit nggunakake minyak hemp ing unit bakar, panandhang manungsa bisa dikurangi
sithik.

Mbalik nalika miwiti nggawe minyak, aku wis ngonsumsi akeh obat sing mbebayani sing diresepake dening
dokter sing mengaruhi kemampuan mikir, mula pikiranku durung jelas. Kahanan sing owah iki nyebabake aku
dadi ceroboh lan iki nyebabake bledosan lan geni, sing nyebabake tangan tengenku lara bakar derajat kaping
telu.

Nalika ngucapake abot, tegese saya abot, telung kwartal saka tangan tengenku pancen wis leleh lan saiki lagi
gantung. Leah pacarku mudhun lan sawise ndeleng kobongan kasebut, dheweke njupuk gunting lan ngethok
kabeh daging sing wis mati. Aku ngerti iki swarane nggegirisi, nanging sing dicopot wis mati, mula sejatine aku
ora ngrasakake apa-apa.

Ing sewelas dina, tanganku mari kabeh, ora ana bekas lara. Siji-sijine cara sampeyan bisa ngerti manawa aku
ngalami cedera, yaiku anané kabeh kulit jambon anyar sing katon lan folikel rambut tuwuh maneh.

Saiki goleki apa sing kedadeyan ing unit burn sing disedhiyakake sistem medis iki.  Bocah-bocah lan wong
diwasa  sing  ngalami  kobongan  parah  bakal  nemokake  manawa unit  kobong  luwih  akeh  tinimbang  kamar
penyiksaan, sing kayane ora bisa mungkasi penderitaan kasebut. Pasien kasebut kena infeksi, akeh operasi sing
nglarani nglibatake cangkokan kulit lan pungkasane, biasane isih lara.

Minyak esensial  saka tanduran rami yaiku anestesi  alami lan anti-biotik alami.  Nalika sampeyan nyelehake
minyak saka tanduran rami ing kobongan, sajrone 5 menit rasa sakit banjur ilang lan tamba diwiwiti. Deleng
saka apa sing wis dakdeleng kanggo obat iki kanggo ngobati  luka bakar sing dakalami lan wong liya sing
nandhang cilaka sing padha, aku yakin manawa obat sing luar biasa iki  bisa tuwuh maneh pasuryan utawa
bagean awak kanggo wong sing nandhang lara parah kobong

Yen lenga bisa tuwuh maneh tanganku lan ora menehi bekas lara, kenapa ora sikil, utawa uga pasuryan? Dadi,
yen sing mbukak unit kobong pengin nulungi pasien lan nyuda kasusahane, bisa uga wiwit sawetara wektu
wiwit nggunakake sesuatu sing bisa digunakake. ” Rick Simpson, Hemp: Tanduran Obat Paling Akeh

"Aku entuk kobong minyak derajat  kaping 3 ing driji  nalika dina Minggu esuk. Lepuh gedhe lan nglarani
banget. Aku kelingan maca RSO pancen apik banget kanggo ngobati luka bakar, mula aku nyoba. OMG Folks,
kobongan kasebut entek mung sajrone 40 jam. Ora ana tandha-tandha babar pisan. Aku nggunakake luwih akeh
RSO menyang blister, isi Aloe Vera seger lan bandage. Baleni maneh 12 jam mengko. Ora prelu aplikasi kaping
3. ” Bobbi

"Putuku  mertua  lagi  nggoreng  daging  babi  lan  biasane  nyelehake  driji  ing  lenga  panas  sing  umob nganti
knuckle pisanan lan dadi putih kaya pitik sing wis mateng. Kita nyedhiyakake RSO lan rasa lara wis udakara
sak menit, dheweke nutupi 2 x saben dina karo RSO. Dheweke cepet banget mari mung sawetara dina lan babar
pisan ora ana kulit utawa bekas lara. Pancen apik banget, saiki kita nyimpen sethithik ing kulkas pawon, dadi
yen ana sing kobong (utamane bocah-bocah) kita bakal langsung ngetrapake RSO, ora prelu ngrasakake rasa
sakit nalika duwe tanduran alami sing bakal ngrawat . " Debra

"Digunakake nalika sunburn abot. Makarya banget, aku wis ndeleng ngobati tatu piso kurang saka seminggu.
Uga nambani halitosis. Aku wis nggunakake suwene nem wulan lan nggunakake obat kejang kabeh. Nalika
entek aku kejang cilik. Aku begja bisa entuk obat kaya iki, muga-muga ora lara saraf. ” Jack
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"Aku nggunakake kompor kayu kanggo dadi panas, dadi lara ing bangkekan tanganku saya suwe saya adhem.
Apa tiba mendhung ing pungkasan, durung mandheg. Aku diwenehi minyak RSO sadurunge, banjur nganggo
dab, nutupi kobongan lan sajrone rong dina, wilayah iki ana tambel sing jambon, resik, ora ana blister utawa
kobong! Aku didol 100%! ” Janine

Bekas

"Aku wis ndeleng luka bakar sing diobati kanthi nggunakake lenga iki sing kudune nuwuhake bekas lara sing
nggegirisi.  Nanging sawise iku,  sing sisa  yaiku kulit  jambon sing sehat  lan  miturut  sistem medis,  perkara
kasebut kudune ora bisa ditindakake. Sajrone sejarah, hemp mesthi duwe reputasi amarga duwe kemampuan
ngobati tatu nalika isih ora ana bekas lara utawa lara.

Minyak iki dak wenehake kanggo akeh wong sing duwe kulit lan kulit bekas lara. Sawise diobati karo minyak,
perbaikan kulit padha nggumunake. Malah bekas lara sing wis pirang-pirang taun bisa rampung utawa meh
kabeh ngilangi mung kanthi ngobati area sing kena pengaruh nganggo minyak.

Iki bisa ditindakake kanthi cara sing padha kanggo ngobati kanker kulit: cukup minyak ing bekas, banjur tutup
nganggo bandage. Terus baleni nganti catu kasebut ilang lan suwe-suwe, area sing diobati bakal dicampur karo
jaringan sekitar.

Aku kontak karo wong ing Republik Ceko sing duwe bekas lara sing nggegirisi sing katon kaya disebabake
pedhang. Sawise dheweke ngrawat wilayah kasebut nganggo minyak, aku dadi angel banget yen menehi tandha
yen bekas lara iku. Saka panemuku, wong-wong sing wis cacat amarga wedi bisa ditulungi lan perawatan ora
nglarani, mula yen sampeyan duwe bekas lara sing ora becik, saiki sampeyan wis ngerti cara ngatasi. ” Rick
Simpson, Hemp: Tanduran Obat Paling Akeh

Ulkus, Kutil, Moles

“Ulkus ing njero awak bisa diobati kanthi nggunakake lenga. Ulkus, kutil, lan mol sing ora sehat ing awak bisa
dicopot kanthi mung dilapisi minyak lan ditutup nganggo bandage. Lenga kasebut sawise ngobati sel sing ora
sehat utawa mutasi lan ngrusak kanthi ora lara ing pirang-pirang kasus. Wis asring, kutil lan mol bisa dadi
sehat, ing wektu iku biasane peteng ing warna lan wiwit tuwuh. Yen sampeyan duwe masalah kaya iki, dhokter
asring bisa ngatasi  masalah kasebut,  nanging ing pirang-pirang kasus,  masalah kasebut bakal  bali.  Kanggo
nyingkirake awak kanthi cara sing cukup, coba obat iki.

Biyen, aku malah ngrawat wong sing nandhang warts plantar ing sikil lan kutil jinis iki tuwuh oyot, sing biasane
mung bisa dibasmi dening operasi sing akeh. Aja nganti sistem medis ngethok sikil sampeyan nganti pita, cukup
lebokake setitik minyak menyang endhas kutil lan tutup nganggo bandage. Coba bandage tetep udakara telung
dina, banjur pasang minyak lan bandage liyane. Biasane sawise nindakake telu nganti kaping papat, oyot kutil
wis rusak lan endhas kutil ambruk. Nalika lenga digunakake kanggo ngobati kahanan iki, kabeh kedadeyan
tanpa krasa lara,  mula yen sampeyan nandhang kutil  tanduran, kenapa nyiksa sistem medis sing dielingake
kanggo sampeyan, waras kanthi cara sing masuk akal. ” Rick Simpson, Hemp: Tanduran paling Obat

"Sendhi saya katon ing driji lan voila, gosok minyak, rasa lara ora ana. Aku ngobong awak dhewe ing tong
minyak bakar minggu kepungkur, 3 inci kulit ireng lan umpluk ing njero bangkekan tanganku. Lenga cilik,
bandage, rong dina mengko, kulit jambon sing apik tenan. Ditrapake maneh, padha, rong dina mengko banjur
mari ... UP saka Mi. ~ Matur nuwun !!!!! ” Janine

“Aku wis nggunakake lenga gaya RSO ing witchy-wart ing rai. 2 aplikasi ditutupi karo band aide lan meh ora
ana! ” Leslie
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"Aku nggunakake lenga zaitun sing nyuntik ganja ing luka bakar lan luka lan bisa mari sajrone sawetara dina.
Ora nate weruh kaya ngono. Aku ngerti manawa RSO bakal luwih apik. Ganja digunakake kanggo nambani
kabeh sadurunge pamrentah murko. " David

"Aku ngobong pipa knalpot sing cukup apik lan ngombe minyak ganja sing isine ekstrak biji anggur lan mari
kurang saka seminggu lan ora krasa lara utawa iritasi lan TANPA SCARS!" Daniel

"Aku ngalami medeni banget amarga kondhisi kulit sing diwenehi obat medhis sajrone 6 wulan. Oh kaget!
Sawetara minggu sawise perawatan,  kulitku malih ala.  Iki  apik kanggo ngerti.  Aku medeni  banget marang
dheweke, obat-obatan, kulit flaky garing, kringet, dewa saya hebat. Ora bakal nemoni dokumen maneh. ” Nikki

"Dhuh, Pak, aku wong tuwa umur 60-an lan manggon ing Nomer Calif. Wis hybertising macem-macem Train
Wreck lan Janda Putih suwene 8-9 taun kanthi asil sing apik banget. Aku ngerti manawa Rick uga nggunakake
Randha Putih.

Saiki aku ngrewangi pasien Hospice nalika wis tuwa, sapa ta / wis kliwat tahap pungkasan MRSA kaya sing
diarahake dening dhokter lawasku Dr. Ronald Sand ... Aku miwiti dheweke kanthi tincture sing wis digawe lan
menehi cookie saka banyu kanggo ekstraksi budder lan mung ekstraksi butter patang wulan kepungkur.

Kanca sedulur liyane sing saya maju ing Greja Unity lan nggawa aku menyang situs web sampeyan telung
minggu kepungkur. Wis miwiti Jason ing 'GREASE GREASE “lan dheweke wis entuk tabung pertama lan saiki
dadi nomer loro. Suwene sewulan kepungkur, bal-balane ukurane melon gedhe banget luwih gedhe tinimbang
softball ... Wiwit mangan barang sing dipanggang lan saiki terus "Magic Grease", dheweke saben dina dadi
luwih apik lan gonad meh meh ora ana. bali menyang ukuran normal ... Jarene ora ana obat kanggo MRSA ???

Jason ngalami  amben  gedhe banget  ing punggung amarga  dheweke ora  bisa turu  ing  sisih  utawa weteng.
Dheweke saiki ngandhani yen dheweke mudhun lan nalika dhokter tampil karo tim liyane, dheweke kabeh ora
bisa  ngerti  sebabe  dheweke  durung  seda  utawa  kenapa  dheweke  dadi  luwih  apik.  Aku  durung ngandhani
dhokter babagan pangobatan Minyak Hempik / kita, nanging bakal suwe mengko ... aku pengin idin saka dokter
kanggo ngobati lara saiki karo Minyak, apa sampeyan ora setuju ??? Yen kita bisa nyetop MRSA ing pasien
sing isih urip sawetara wulan, pikirake babagan apa sing bisa ditindakake utawa apa sing kudu dakkandhakake
kudu dakkandhakake menyang komunitas medis. Tentrem lan pakurmatan, Craig ”

"Bojoku duwe bekas lara 30 taun amarga kobongan sing dibutuhake graft kulit ... Dadi aku mikir, aha, papan
liya kanggo nyoba produk sing apik tenan iki. Dheweke pancen ora percaya nul yen bakal nindakake apa-apa ...
Sawise sawetara aplikasi, dheweke saiki duwe pigmen sing durung ana. Wutah rambut dadi ora tuwuh ing 30
taun. ” Rebecca

"Aku ngalami luka bakar tingkat loro ing kabeh pasuryan lan tanganku amarga kobongan omah. Aku sijine
RSO dicampur karo butter koko suwene sewulan lan sampeyan meh ora bisa ngerti yen aku wis tau diobong.
Pancen apik tenan cara kerjane lan dadi pembunuh rasa sakit  sing paling apik sing dakalami  sadurunge. ”
Amerisch

"Aku duwe bolong ing kulit sirah sing wiwit gatel bubar. Aku nganggo dab sapisan dina suwene sawetara dina
lan mole mula nyusut! Dhiskusi bab apik tenan. " Amanda

"Aku pitados  ...  mbenakake  asam urat  ...  iku  kudu  ngimbangi  yin  & yang  amarga  aku ngira  aku  seneng
sadurunge nanging akhir-akhir iki aku nemu rasa seneng sing asale saka njero ... Thanks Rick Simpson." Irving

"Wiwit umur 11 taun (saiki umure meh 30 taun), aku ngalami jinis jamur ing kulit, umume ana ing gulu lan
punggungku. Noda bunder abang iki katon ing kulit  saben taun lan aku wis njupuk kabeh prekara kanggo
ngrawat kahanan kulit. Obat-obatan sing diresepake dermatologists njupuk 5-6 dina kanggo njupuk bintik-bintik
kasebut lan 5 dina maneh kanggo ngilangi total kasebut.

Ing sawijining dina, aku weruh bintik-bintik iki wiwit ditampilake maneh, nanging wektu iki aku mutusake
nyelehake minyak ganja ... lan pancen tenung !!! Aku mung nglamar kaping 2 lan bintik-bintik KABEH wis
ilang. Aku ora percaya karo mripatku! Ora ana pil lan krim lan sampo khusus liyane kanggo aku! Saiki aku
nggawe minyak klapa sing diinfus karo minyak ganja lan aku bakal terus ngetrapake sajrone seminggu utawa
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luwih supaya bintik-bintik ora katon maneh. Matur nuwun kanthi sanget RS & JB kanggo kabeh pitulung lan
informasi, aku bakal terus ngucapke matur nuwun. " Ioanna

"Ing taun 2002 aku kecelakaan ngeri. Aku duwe lacerations kabeh lan ilang bagean saka balung ing lengen.
Sawise cangkok kulit lan balung aku meh mari lan kena infeksi ing lengenku. Pranyata infeksi balung lan kudu
diwiwiti  maneh. Amarga iku,  kapan wae aku ngalami luka /  luka bakar (aku tukang las) mesthi wae kena
infeksi. Ing taun kepungkur, aku lara bakar saka garis uap ing weteng. Kanthi tetep dadi resik lan nggunakake
lenga, mula bakal pulih sajrone MINGGU! Kobongan las cilikku bisa tahan 4-6 minggu. Ora nganggo minyak
maneh. Screw Neosporin, aku nggunakake MINYAK! ” Chris

"Ivy keracunan ing lengenku ... Rash lan kobongan ilang sajrone 5 menit ... Ora ana benjolan, ora ana ruam, ora
ana rasa lara ... Aku nggunakake siji gandum saka RSO karo minyak klapa cilik ... Ical limang menit !!!" Estelle

"Aku duwe oak racun ing pasuryan, sawise dina kapindho wiwit saka bathuk nganti gulu, gatel gatel gedhe,
mentah lan sawetara getihen amarga ngeruk. Aku nyampur minyak karo sithik minyak klapa supaya gampang
nyebar. Aku nyandhang lan cepet-cepet rasa gatel lan lara, sajrone sakjam, rasa legi lan inflamasi wis ilang,
esuke esuk ora katon kajaba sampeyan pancen nyawang. Mesthi nambah sawetara alis lan pungkasane sawetara
wong sing ora precaya bisa ndeleng apa sing dakkandhakake. Kekuwatan Nambani Ganja! ” Cindy-lee

"Obat artritis kurang saka sewulan ... J" Giulliana

"Obatku  ilang  sawise  aku  wiwit  mangan  minyak  ...  Mung  nggunakake  minyak  ing  ndhuwur  ora  mbantu
tambang  sing  akeh-  ora  ilang  nganti  aku  wiwit  nggunakake  lisan.  Durung  bali.  Saiki  aku  ngombe  dosis
perawatan, mula Mugo-mugo aku cukup kanggo njaga psoriasis. Aku wis meh 4 wulan ora pratandha. Dokter
ngandhani yen ora bakal ilang kabeh, lan siji-sijine wektu bakal 'ngresiki'  yaiku nalika aku lara banget lan
sistem kekebalan awak duwe masalah liyane. Ya ... aku ora krasa lara, lan omongane kosong! ” Lindsay

"Uga nambani tendonitis ing sawetara dina. Malah cilaka umur 7 wulan. Cukup gosok sithik butter pot utawa
RSO ing wilayah sing lara saben dina sepisan.  Telek tenan. Aku nggunakake RSO nalika ngobong derajat
kaping 3 dina Minggu-Selasa kepungkur, ora ana tandha kobong sawise 40 jam perawatan. Muga-muga bisa
digunakake nalika kaloro kedadeyan kasebut. Iki bakal nylametake aku lara nemen lan nahan es. ” Bobbi

"Apa ora bisa nulungi? Liwat pasinaon, kemungkinan ora ana enteke. Aku duwe kista ing sisih tengen pipi ing
rai. Limang dina njupuk minyak (ingesting) kista kanthi cepet nyusut. Lenga kasebut digawe saka godhong
frosty lan tunas cilik sing direndhem terus bening. Campuran suwene 2 minggu. Wengi pertama lenga kista saya
krasa sesel. Limang dina mengko musna. Minyak kasebut bisa digunakake. Ana akeh banget bukti lan sains ing
mburine iku apik tenan. Ana senyawa kimia ing kana sing nanggepi kabeh reseptor ing sistem saraf minangka
karya alam. Sisih sing apik tenan, kabeh ditemokake ing siji tanduran. CANNABIS Wayahe ndeleng manawa
manungsa bisa lunga. Wayahe berkembang. Dr Dank ”Jeremy

“Kaping pisanan nggawe lenga (diinfus lenga klapa) yaiku kanggo perawatan topikal mburi tanggane sing wis
tuwa. Dheweke lara ing endi wae sing gatel banget. Kutu amben ora dikepengini, uga kudis, mlayu, skeeter, lan
liya-liyane amarga dheweke ora kena pengaruh ing papan liya, nanging dheweke uga ora ana tandha-tandha
kegiyatan critter ing paturone. Ngerti apa sing ditindakake putrane ??? Dheweke nyemprot kasur kanthi kimia
kanggo  nyingkirake  bug  sing  ora  ana.  Aku  menehi  kasur  anyar  kanthi  instruksi  sing  jelas  supaya  ORA
disemprot. Dheweke kudu mlebu rumah sakit kanggo tukak tukak sing lara getihen lan nalika dheweke ana ing
kana, dheweke ngucapake masalah babagan punggung lan sampeyan ngerti apa sing dhawuhe dokter ??? Cuci
rambut  lan  awake  kanggo  kutu,  dheweke  ora  duwe  kutu.  Dadi,  miturut  sampeyan  sapa  sing  bakal  dak
rungokake  kanggo  nulungi  dheweke?  Dokter?  NO.  Aku  nggawe  lenga,  nambani  dheweke  maneh  lan  ana
perbaikan lan penyembuhan sing ana. " Michele

"Esuk Scot, ngomong karo mbakyuku sore lan dheweke ujar yen dheweke kabeh wis mari !!!!! Obat kasebut
nambani herpes zoster :) Dheweke ujar dheweke rumangsa apik banget. Mung pengin yakin 100% sadurunge
aku nulis sampeyan. Matur nuwun kanthi sanget kanggo pitulung sampeyan. "

"Bocah-bocah wadon sing duwe shingles kasebut duwe kedadeyan liyane lan dheweke ora nate crita marang
kulawarga apa sing salah. Iki, dheweke mung ngirim menyang aku:
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"Hai maneh, nembe ngerti  wingi yen mbakyuku ngalami tiroid ing taun kepungkur, nanging ora ngandhani
kulawarga. Jebule dhokter kasebut ngandhani yen dheweke bakal ngawasi lan yen tuwuh, mula bakal operasi.
Ora cukup amba kanggo entuk biopsi. Nanging, dheweke wis janji dokter minggu kepungkur lan ngerti yen
tumor wis mandheg. Dheweke yakin obat kasebut bisa mandheg. Apa kabar apik iku? Dheweke terus njupuk
kanthi ngarep-arep janjian sabanjure mbuktekake manawa minyak kasebut mateni tumor. Bakal menehi ngerti
luwih akeh nalika kedadeyan kasebut. " Skotlandia

"Wingi aku njaluk wanita miwiti obat. Iki laporane wiwit dina kapisan. Mung apik tenan! Mangkene laporan
dina pertama:

Tangi karo eczema ing lambe wingi esuk lan dilebokake lenga. Stinging mandheg udakara 10 menit. Soreness
musna ing 30 menit.  Bengkak mudhun sawetara jam. Lepuh ing lambe saiki udakara setengah iji - biasane
butuh wektu 2 minggu supaya bisa mari. Ambegan uap saka minyak ing lambeku. Ngelingi lara sing wis ana
ing sinus tengenku wis mandheg lan irungku mandheg. Wis mung sesumbar wiwit wingi Ngelingi kelesenku
ora kaya biasane. Ngelingi aku rumangsa santai lan rasa kuwatir wis ilang. Ngelingi nyuda rasa awak ing wayah
sore - Biasane aku lara banget ing wayah sore nganti ora bisa lungguh (saraf tungkak lan otot, lutut / pundhak /
sikut / pergelangan tangan / nyeri jempol mudhun banget).

Kajaba iku, aku entuk cahya sing sithik banget kanggo saben dosis. Aku ora kangelan nyambut gawe utawa
fokus lan ora ragu-ragu nyetir. Aku jelas banget sanajan aku lali njupuk Citicoline esuk iki. Aku nyelehake
setara udakara setengah gandum ing Craisen lan njupuk kanthi cara kaya ngono. ”

Q. Woy JB! Aku pengin takon apa-apa, aku kepengin weruh apa RSO bisa ngatasi pembakaran ibuku saka
radiasi? Dheweke mutusake kanggo nerusake perawatan "konvensional", lan saiki dheweke duwe dada, amarga
kurang tembung liyane, bakal kesusu. Nyeri mung nyawang. Aku kelingan manawa sampeyan utawa Rick tau
kobong, dak kira nalika nyiapake RSO, lan nuduhake gambar cara minyak kasebut uga bisa ngobong. Dadi, apa
bakal ana gunane kanggo dheweke?

A. Hai Enrique, mesthine gosok minyak utawa ganja rami ing dodo lan punggung. Mesthi wae dheweke kudu
mangan minyak lan ngadoh saka dokter lan kabeh jinis kerusakan sing ora perlu. JB

"Ibuku (72) duwe kulit retak sing lara ing sisih ndhuwur driji udakara 2 taun saiki ... lara banget. Dhokter ujar,
"Ya wis umur." Dufuss !!! Kita nyampur minyak sing akeh banget karo akufora ... siji perawatan, sewengi ...
ilang! Retakan sing lara wis mari lan tetep luwih saka seminggu saiki! LUCU! ” Dolly

"Aku nggunakake lenga ing operasi bedhah sing anyar. Ing wulan September 2012, aku duwe 2 tumor Basin
Cell Carcinoma sing dicopot saka rai. Siji amba lan tumor feeder sing nyebar. Uga, tumor internal ing pipiku
dikikis kanggo biopsi. Nalika aku tekan omah lan ndudohake tatuku, aku duwe rai kawah.

Sajrone 4 dina pisanan, aku dicampur butter Shea lan minyak lan ditrapake. Aku banjur ganti lenga terus lan ora
mandheg. Nalika aku milih janjian jabatan, Dr sing ngira bakal operasi plastik gumun amarga aku wis mari.
Aku mutusake arep ngandhani sing sejatine, yen aku ora nggunakake resep, yen wis mari karo Minyak Ganja.
Dheweke wis krungu babagan Rick Simpson & Phoenix Tears, dheweke ora ngadili aku, lan ujar supaya terus
kerja keras.

Ing sewulan, aku lunga menyang operasi kaping pindho, rencana tumindak kanggo ngobati tatu iki ...

Minyak Ganja. Apa aku bakal menehi katrangan marang ahli  bedah iki? Ing janjian Op post! Katresnan &
cahya. ” Patti-Jo

- Patti, ora ana operasi sing dibutuhake yen sampeyan terus nganggo minyak. Utawa nundha 60g liyane yen
perlu, nanging adoh saka operasi lan dokter, yen bisa. Minangka prasyarat sing sedih kanggo sukses perawatan
ing pirang-pirang kasus. JB

"RSO wis nggawe psoriasis meh ora ana. Aku wis ngonsumsi dosis pangopènan sajrone telung taun saiki lan
kulitku wis bening, pikiranku bening lan ora nate luwih sehat. ” Erica
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"Aku wis ndeleng wong sing cedhak karo aku nggunakake lenga Rick nalika diobong sing ora apik lan bakal
nuwuhake bekas sing ora becik lan sajrone seminggu ngetrapake minyak, ora ana tandha lan bekas bekas lara
utawa kobong." Janice

"Saiki, putri duwe minyak. Dheweke duwe psoriasis ing sikut, lengen, lan siji dhengkul. Nggawe gambar ing
wiwitan. Nganti saiki, wilayah bersisik sing garing wis ilang. Kulite abang, nanging alus tinimbang mundhak
lan dadi radang. Wilayah cilik ing njaba wis bebas kabeh. Kita yakin iki bakal bisa digunakake. Kita saben dina
njupuk gambar utawa nalika  ana perbaikan sing luwih apik.  Kabeh iki  kurang saka seminggu nggunakake
minyak kanthi topikal. Matur nuwun kanthi sanget kanggo menehi kesadaran kanggo obat iki sing pungkasane
bakal  ngobati  bangsa  Rick  lan  JB.  Aku  nuduhake  kiriman  saben  dina  lan  ngandhani  sapa  sing  bakal
ngrungokake. Wis wiwit klelep. ” Ron

Q. Apa campuran iki bisa digunakake kanggo kukul? 

A. Jennifer, minyak kasebut kanggo "macem-macem kahanan kulit." Iki tegese kalebu kukul. Salam sejatine, JB

"(Aku nemokake babagan minyak) 3 wulan kepungkur nggoleki internet kanggo obat kukul lan rosacea. Wis
dirampungake kanthi cepet! Aku nambah minyak iso ing lenga klapa kanggo digunakake ing rai lan gulu sedina
sepisan. Bojoku ujar 15 taun luwih enom! Matur nuwun kanthi sanget kanggo nuduhake informasi iki. Gusti
Allah mberkahi sampeyan kabeh. Terus kerja tenanan. ” Toni

"Bisa digunakake kanggo rambut sing mlebu ing rai. Aku nggunakake ing putra 23 taun kanthi sukses ing 2
aplikasi. SATU KASIH. ” Patti-Jo

"Charlie lagi mlaku. Ora ana rasa lara. Dheweke wis ngadeg dhuwur. Lampahipun lurus saha wiyar. Dheweke
bisa mlayu mlumpat lan muter. Gulune meh 90 persen mari. Wis rong taun kepungkur ora katon kaya iki.
Dheweke wingi mangan pisang, pizza, setengah sandwich, nasi goreng, yogurt lan liya-liyane. Dheweke ora
nate mangan akeh iki. (…)

Dhengkul tengen Charlie, paling parah. Udakara 50 persen luwih apik. Sing kiwa meh mari kabeh kajaba sing
gatel ing wayah wengi lan blister maneh. Nanging ora ana sing utama ... Pangowahan sing paling gedhe yaiku
tatu ing gulu lan ing pangkone. Gulu iku kira-kira mari kabeh uga ketiak.

Aku nggunakake gulung cilik minyak ing tabung g sadurunge adus. Uga nyuda rasa nyuda. Yen dhengkul lara,
dheweke bakal tiba. Aku ora nambah tylenol utawa ibuprofen. Iku trick. Aku uga nggawe salep dhewe. Aku
duwe mesin banyu sing nyaring banyu lan misah banyu banyu saka asam. Amarga banyu beroksidasi asam sing
apik  banget  kanggo  kulit  lan  uga  dadi  antibakteri,  mula  aku  njupuk  banyu  asam  lan  dicampur  karo
methocelullose kanggo nggawe salep.

Aku  nambah  konsentrat  kanggo  nggawe  salve  sing  kaya  konsistensi  vaseline.  Aku  nutupi  riasane  lan
nggunakake tatune. IKI dhewe sing nggawe bedane banget, lara, gatel, lan tamba. Aku bakal enggal ngirim
gambar  sampeyan.  Aku wis njupuk kabeh pangowahan.  Aku mikir  minyak kasebut  bakal  suwene sewulan
maneh,  nanging amarga iki  pisanan aku nindakake iki,  aku ora yakin.  Aku seneng banget.  Napsu ora nate
kepenak banget. Dheweke wingi mangan luwih akeh panganan tinimbang panganan sing wis daktindakake taun
suwene. ” Trisha

"Hei Rick lan kanca-kanca, aku duwe kanca sing nandhang lara iki (kira-kira 2 inci kanthi diameter 4 inci) ing
pundhak kiwa ing suwene 4 taun saiki, infeksi sing kurang, ora ana kudis ing situs, mung murni bukaan mentah,
ing sangisore permukaan sampeyan bisa ngrasakake bongkahan ukuran bisbol sing angel sensitif tutul.

Dheweke wis ngetrapake minyak kaping 8 ing 7 wulan kanthi udakara 2 akhir minggu uga digunakake internal.

Scabbing lan scarring lump wis ilang, luka sing mbukak bekas lara lan kancaku rumangsa diberkahi amarga wis
bisa nggunakake minyak. ” Rebecca

“Wingi  aku ngethok driji  ing blender ing kantor.  Jam 3 esuk aku tangi  karo driji  sing nesu lan nyoba es,
peroksida, neosporine. Ora ana sing berhasil.  Apa isih deg-degan. Aku banjur kelingan minyak pangrungon
bakal mbantu regenerasi seluler lan mandheg lara lan ngobati bekas lara kulit lan napa ora nyoba. Dadi aku
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njupuk gulung lan nyebar ing saindhenging pucuk driji. Sajrone 1 menit, rasa sakit 80% ical. Sajrone 30 menit.
Aku mung bisa nyelehake driji kanthi mung sithik nanging ora lara tenan. Aku didol. Jam 12 mengko aku nyoba
maneh lan ora lara maneh. ” Rebecca

"Hei Rick, aku pengin njaga rahasia jenengku yen sampeyan ngirim iki (sing ora dakkarepake). Pacarku duwe
pendidikan sing angel banget lan nyoba ngethok bangkekan nalika depresi, masalah iki wis pirang-pirang taun
kepungkur, nanging ana bekas lara sing ora becik ing bangkekane. Ana sing katon lan umpluk banget, iku sing
pertama sing ditemokake wong nalika ketemu, dheweke ora seneng yen nyingkirake.

Dadi pitakonku apa minyak kasebut bisa mbantu ngilangi bekas lara? Utawa paling ora mbantu mbantu supaya
ora katon? Aku seneng karo apa sing sampeyan lakoni lan aku pengin ngerti babagan minyak nalika simbah lara
amarga kanker, sampeyan dadi pahlawan kanggo kabeh nyawa sing sampeyan wis slametake! ”

- XXX sing dihormati, wiwiti nglamar minyak ing ndhuwur bekas, kemungkinane bakal ilang sajrone pirang-
pirang minggu utawa wulan. Aku uga bakal njaluk minyak ing minyak uga mbantu PTSD saka kabeh kenangan
apa sing dialami, lan uga bakal nambah kualitas turu. Motret lan video yen ora preduli, catu kasebut bakal ilang
- kabeh bisa uga ora bakal katon. Salam, Jindrich Bayer

"Hei Rand, aku duwe masalah sing padha karo lara sikil. Pisanan amarga aku sadurunge diabetes. Nanging aku
ngerti yen aku sensitif banget kanggo gigitan bug lan nyamuk. Minyak mau dak wenehake lan dakwenehake
sepindah bengi lan cokotan wis mari. ” Michelle

- Apa sing bisa ditindakake minyak kanggo nyamuk utawa gigitan obah iku apik tenan. Coba wae, sampeyan
bakal ngerti sebabe kita ujar manawa ora ana wong sing kudu lunga saka omahe, kajaba dheweke ora duwe
minyak. Minyak kasebut akeh banget sing ora tanggung jawab kanggo nyoba urip tanpa. JB

"Mangan minyak ...  Aku wis  njupuk lenga sajrone  rong wulan,  psoriasis  meh 80% bening,  lan ora butuh
nggunakake obat apa-apa ... Lan uga ngilangi artritis ..." Giuliana

"Aku wis nggunakake campuran minyak zaitun ganja lan sajrone seminggu, psoriasisku mulai resik. Sedhihku
mung duwe sethithik lan ora cukup kanggo njupuk luwih saka internal lan eksternal. Deleng, aku ora duwe RSO
nyata, nanging minyak ganja digawe saka minyak zaitun. ” Teemu

- Muga-muga sampeyan bakal enggal golek minyak maneh, Teemu. Luwih becik nggunakake topikal kanggo
ngontrol  gejala  lan  uga  kanggo  mangan  minyak,  sampeyan  uga  pengin  ngilangi  panyebab  utama masalah
kasebut. Salam sejatine, JB

"Bisa uga dianggo gigitan nyamuk & lara untu. Putriku digigit, ora guyon, paling ora 50 kali nyamuk sajrone 15
menit  TANPA  OFF!  Semprotan  bug  Deep  Woods  ing.  Aku  nyoba  kulit  pisang,  deodorant,  lidah  buaya,
dermaplast  & hidr-kortison.  Ora  ana sing nyebabake pembengkakan (dheweke alergi  yen nyamuk nyamuk
banget) utawa menehi rasa lega. Amarga nekat, aku ngilangi resin saka vaporizer, dicampur karo mung minyak
santen supaya luwih gampang nyebar & "ndhuk" sikile mudhun. Sajrone setengah jam, kabeh pembengkakan
mudhun & nalika dheweke isih duwe titik abang ing gigitane, dheweke ora ngganggu dheweke, aku nyingkiri
menehi Benedryl.

Aku duwe abses ing cangkem & aku ngemot resin saka vape ing sekitar untu sing kena pengaruh & maneh
sajrone udakara setengah jam pembengkakan mudhun & aku bisa ngobati, mula ora ana masalah. Aku ngemas
rong dina sanajan mesthine. Saiki aku bisa ngomong yen ngemot resin (yen sampeyan duwe Vapir No2 ing
njero kerucut ing papan sing sampeyan ganti layar bisa nglumpukake hash sing murni, uga konsentrat.) Ing
sacedhake untu, aku tambah dhuwur, bisa uga luwih dhuwur tinimbang uripku .

Aku malah sms bojoku saka ruang tamu njaluk tulung njaluk menyang kamar turu. Obat-obatan sub-lingual bisa
digunakake kanthi  luwih apik,  mula ing ER yen curiga serangan jantung bakal  nyemprotake nitro ing ilat.
Nanging, saiki ora apik, aku ora mati amarga overdosis, ora tangi turu lan paling apik ... aku ora kudu njupuk
Tylenol utawa Advil sing akeh banget & malah bakal ngrusak aku. weteng & ati.

Aku ngerti manawa resin dudu cara sing paling efektif & aku ora yakin apa bakal sukses, nanging aku kudu
kerja bareng amarga aku urip ing negara ilegal. Aku mikir ora bisa nglarani. Aku ora sabar ngenteni urip ing
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negara  sing  bisa  ngasilake  bahan  awal  organik  kanthi  kualitas  paling  dhuwur,  nggawe  minyak  dhewe  &
nambani awakku & kabeh kulawarga ... kalebu anakku sing meh 2 taun sing wis liwat neraka taun kepungkur
amarga ora ana sing bisa ngerteni apa sing salah karo dheweke.

Dheweke  nganggep  saiki  dheweke  duwe  kelainan  protein,  nanging  mung  prekara  sing  dibuwang  amarga
dheweke ora ngerti apa sing sejatine salah. Entuk minyak kasebut bisa nylametake nyawane.

Nalika aku seneng duwe diagnosis sing akurat, mula aku ngerti apa sing daklakoni, nanging intine aku mung
pengin bayi sing luwih apik & yen tegese nggawe komunitas konvensional mula aku bakal nindakake. " Sara

“Matur suwun ora cukup kanggo apa sing wis ditindakake. Aku lungguh ing kene nggawa lenga ing wit racun.
Aku ora nate nyoba tanpa sampeyan. Suwene suwene 2 wulan ndemek meh 100% awakku taun kepungkur
amarga ana sing miwiti geni kaya ngono aku saiki bakal njaluk ing endi-endi & luwih elek yen dheweke ora
nggawe kekebalan kanggo sing iki.

Sedina kepungkur muncul. Dadi, minyak bengi mau, ora mandheg babar pisan. Nanging aku bisa ndeleng lara
saiki, mula aku percaya. Esuk iki, 24 jam sawise aplikasi kaping 1, aku bisa digunakake lan nambani kulit sing
lara amarga goresan. Dadi kanthi pasta zink oksida ing lenga, aku yakin bisa nemokake sepindah 1 # kanggo
oak racun.

Aku sejatine  ora  bisa  ngenteni  musim ngarep  kanggo  mbuktekake  manawa minyak  kasebut  bisa  nambani
masalah iki nganti seumur hidup. Aku bakal menehi ngerti. Apa ora bakal dadi apik? Maneh Thanks kanggo
kabeh sing sampeyan lakoni. ” Rebecca

- Minyak uga bisa ngatasi. Iki minangka tamba utawa kontrol kanggo kabeh masalah medis. Cepet ditrapake,
luwih cepet bakal ndandani apa sing kudu didandani, yaiku kabeh sing ana. JB

"Aku pengin wong ngerti manawa RSO ngresiki blister sing gedhe banget, bojoku tumuju tumit nalika turu ing
kasur amarga wis lara banget. Aku sijine lenga ing lan sak minggu iku ilang. Aku wedi banget yen bakal dadi
sing luwih serius. Tutup kabeh tumit. Matur suwun Rick Simpson kanggo kabeh sing sampeyan lakoni. ” Susan

"Dadi mekanik, aku nggunakake minyak ing potongan sing ora apik lan sampeyan 100% bener ... Ngobati kulit
kanthi luwih cepet tinimbang apa wae." Cory

"Nambani HPV ing rong minggu kanthi mung telung aplikasi topikal." Mil

"Aku lagi proses saiki ngrawat tahi lalat sing ora apik sing wis ireng. Saben esuk aku ngetrapake jumlah sing
akeh banget ing mol lan tutup nganggo sepindah band. Sajrone 3 minggu, aku bisa ndeleng visual mole sing
nyusut.  KANGGO.  Aku  uga  mangan  sethithik  saben  dina  ...  apa  bedane  ing  level  energi.  Obat-obatan
Medhisikan Liwat CANNABIS !!!!!!! ” Beau

"Aku ngakoni ... aku kikuk ... aku duwe pakulinan ala kanggo nempelake garpu nada ing sikilku. RSO langsung
ing papan, tutup nganggo band, lara ilang detik, mari 3 dina. ” Heather

"Aku wis ndeleng versi  minyak balsem sing kurang kuat kanggo ngrusak psoriasis  ing pirang-pirang dina,
nyuda pembengkakan ovarium ing dina kaping 1 sajrone 20 menit, lan nyegah bekas lara lan rasa lara nalika
ditrapake langsung ing luka bakar suntingan. Pancen nggawe aku kepengin ngerti apa sing bisa ditindakake
minyak ... ”Beres

"Aku duwe salah sawijine kasus atlet paling ala nalika umur 10 taun, muga-muga bisa duwe minyak. Nanging
aku saiki duwe. Kabeh wis mari 47 taun mengko. Obat-obatan paling akeh. ” Donald

"Putuku mertua lagi nggoreng daging babi lan biasane nyelehake driji ing lenga panas sing wis umob nganti
knuckle pisanan lan dadi putih kaya pitik sing wis mateng.

Kita  nyedhiyakake  RSO lan  rasa  lara  wis  udakara  sak  menit,  dheweke nutupi  2  x  saben dina  karo  RSO.
Dheweke cepet banget mari mung sawetara dina lan babar pisan ora ana kulit utawa bekas lara.
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Pancen apik banget, saiki kita nyimpen sethithik ing kulkas pawon, dadi yen ana sing kobong (apamaneh bocah-
bocah) kita bakal langsung ngetrapake RSO, ora prelu ngrasakake rasa sakit nalika duwe tanduran alami sing
bakal ngrawat . " Debra

"Aku duwe tumpukan cilik ing siku, diolah nganggo lenga ... Seminggu mengko sikutku lancar lan ora ana
benjolan ... dak kira kutil nanging amarga ora percaya karo dokter, aku ora bisa ' mesthi dakkandhani. ” Carla

- Ora masalah apa-apa sing ana ing kulit, cukup oles minyak, tutup nganggo sepindah band lan olesake minyak
saben dina utawa loro utawa yen sepindah band tiba. Burns, warts, eczema, psoriasis - minyak ora peduli apa
lan bakal ndandani, cukup menehi wektu lan minyak. JB

"Kancaku  duwe  kista  ing  pasuryan  lan  sawise  njupuk  lenga  sawetara  dina  banjur  ilang.  Lan  dheweke
nggunakake obat kasebut kanthi ora nggunakake topikal. " Jonathan

"Dudu pasien kanker, nanging aku duwe infeksi ing tumit sing ora bisa nanggapi perawatan. Aku malah duwe
karya teknologi perawatan tatu ... dheweke kena infeksi supaya ora nyebar maneh nanging isih ora bisa mari.
Aku oles minyak ing ndhuwur lan ing Sawijining dina, redness kurang. Dina loro lan abang ilang. Dina kaping
telu lan infeksi katon kaya kulit maneh! Minyak obat sing apik! ” Tammie

“Aku kerja ing perusahaan kolam renang lan spa ... kulite padha kulit, njaba kabeh dina. Aku nduwe bintik-
bintik edan ing pasuryan, sirah lan lengenku sing mesthi ana ing njaba jendela pengemudi. Minyak kasebut
ngresiki  bintik-bintik  kasebut sajrone sawetara  minggu! Saiki  aku nganggo 5 gram THC murni  saben dina
kanggo mbantu nglawan penyakit lan njaga sistem kekebalan awak sing kuwat. BTW ora kena flu! Ora kena flu
wiwit cilik. ” Jay

"Aku ngerti wong-wong ing kene mesthi ujar nggunakake RSO murni, lan aku pancen seneng banget. Nanging
aku  mung  pengin  menehi  ngerti  wong  yen  infus  minyak  klapa  digawe  karo  godhong  gula,  wis  ngganti
neosporin kanggo kita, mula aku ora kudu tuku barang kasebut suwene 2 taun. Kerjane luwih apik lan luwih
cepet,  lan  aku bisa ngatasi  tangan lan  pasuryan wong lan aku ora  prelu kuwatir  yen lara  yen ora sengaja
mangan. ” Tina

- Tina, ora ana sing luwih apik lan luwih cepet tinimbang RSO murni, nanging aku ngerti apa sing sampeyan
pengin ucapake. Mesthi wae obat obat ganja sing ora kuat uga bisa ngujo. Masalahe yaiku sukses ora bisa
dipercaya kaya RSO sing paling kuat.

Kosmetik ganja bakal ngganti  kosmetik sing saiki wis kasedhiya,  yaiku sawise wanita ngerti  apa sing bisa
ditindakake minyak kanggo kaendahane. Minyak wiji rami, minyak klapa lan shea butter minangka operator
favoritku,  nanging  bisa  nggunakake  apa  wae  sing  populer  ing  lokal  sing  dipanggoni  lan  nambah  minyak
kasebut. 20-30% RSO ing krim bisa nggumunake, nanging 0,01-1% uga bisa mupangat banget kanggo kahanan
sing kurang serius lan perawatan saben dinane. JB

"Pacar ku alergi banget karo gigitan nyamuk lan bengi dheweke duwe candhi ing candhi ...  pancen gedhe,
nanging aku nyaranake njaluk bantuan band lan menehi RSO sing digawe saka godhong ganja. Esuk iki nalika
tangi, benjolan kasebut wis ilang kabeh. ”

- Matur suwun, Jimmy. Aku yakin manawa informasi iki bakal ngrewangi akeh wong. Musim nyamuk wis teka.
Lan minyak iki bisa digunakake kanggo nyepetake uga. Sampeyan luwih becik supaya masalah ora kedadeyan
sanajan gampang diatasi karo minyak. Minyak kasebut bisa digunakake kanthi topikal kanggo apa wae sing
gatel, kobong utawa lara. Yen luwih cepet ngetrapake minyak, mula bakal cepet ana masalah. Elingi iku. JB

Q. Suwene bisa tahan minyak? Selawase Apa panyimpenan,  kulkas,  beku, pantry sing paling apik?  Matur
nuwun

A. Ing jarum suntik lan yen dijaga ing papan sing adhem peteng, minyak kasebut bakal tahan pirang-pirang
taun,  luwih-luwih yen sampeyan nglindhungi  lenga  saka  pengunjung lan  kulawarga,  yaiku  wanita,  amarga
padha kaya ngombe lenga luwih saka pria. 
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Wayahe wanita ing kulawarga ngerti babagan efek minyak sing nyegerake lan apa sing kerut, sampeyan ora
bakal kuwatir suwene minyak bakal tahan, mesthi bakal dipangan utawa digunakake kanthi topikal kanthi cepet.
Yen sampeyan pengin ngirit  suplemen minyak, aja  ngandhani wanita yen kosmetik kanthi  20-30% minyak
bakal nggawe mukjizat kanggo kulit lan nggawe katon enom umure kanthi fisik, yen ora bakal dijupuk saka
sampeyan preduli apa sing bakal nyoba ujar utawa apa lan sampeyan ora bakal kuwatir suwene minyak bakal
tahan.

Iki dudu (tegese) komentar seksis, aku mung ngandhani apa sing wis dakkirim kedadeyan kaping pirang-pirang,
iku mung pengamatan lan upaya kanggo narik kawigaten babagan minyak sing bisa ditindakake kanggo kulit
sampeyan tanpa preduli jender. JB

"Yen wanita ngerti  yen mbalikke kulit  tuwa lan ndandani kulit  sing rusak (kayadene wong iki)  dhukungan
legalisasi ganja bakal liwat atap! Kabeh ekonomi wis maju amarga ana obat-obatan alami sing ditindhes lan kita
kabeh bakal ngrusak kabeh amarga akeh wong sing duwe informasi lan miwiti ngobati awake dhewe. " Gil

Q. Apa sampeyan masang ing rai kanggo perawatan kerut> utawa njupuk oral utawa kalorone? " Toni

A. Loro-lorone kanggo asil sing paling apik, nanging aplikasi topikal uga bisa uga akeh. JB

"Apa aku maca kerut? Nulungi WRINKLES? : 0 ”Margie

Nyeri Nemen

"Yen sampeyan duwe varietas sing cocog kanggo ngasilake minyak, ora ana sing luwih apik kanggo nyuda rasa
nemen tinimbang minyak hemp. Minyak saka macem-macem jinis rami minangka obat penghilang rasa sakit
alami sing apik sing ora gawe ketagihan utawa mbebayani. Sistem medis menehi panandhang nyeri nemen sing
mbebayani, gawe ketagihan, lan obat sing mbebayani kanggo ngontrol rasa lara. Aku ngakeni manawa obat-
obatan kasebut rada efektif, nanging sing penting yaiku nutupi rasa nyeri nalika ora menehi efek penyembuhan.
Nalika sampeyan njupuk minyak hemp kanggo nyeri  nemen, ora mung nyuda rasa sakit,  nanging bisa uga
nyoba  nambani  sebab-sebab  sampeyan  nandhang  sangsara.  Kanggo  sapa  wae  sing  nandhang  lara  nemen,
minyak hemp minangka perawatan paling apik, amarga ora gawe ketagihan lan ora gawe piala ing awak liyane.

Aku wis ndeleng wong sing lara kanker balung nalika morfin lan kabeh obat nyeri liyane sing digunakake
sistem medis ora bisa mateni rasa lara. Nanging minyak hemp bisa dikendhaline sajrone pirang-pirang jam lan
bisa cepet ngilangi bahan kimia sing mbebayani kasebut kanthi sawetara gejala penarikan. Aku uga wis menehi
obat iki kanggo akeh pasien sing lara nemen lan sawetara asil pancen apik tenan. Aku ora biasa yen nampa
laporan saka wong-wong mau dina esuk, ngandhani yen dheweke wis ora nandhang sangsara maneh.

Kaya sing dakkandhakake, minyak hemp nduweni kemampuan kanggo ngilangi rasa nyeri, nanging uga bisa
nambani penyebabe. Mupangat, ide kasebut yaiku supaya obat-obatan farmasi sing gawe ketagihan mbebayani
sanalika bisa lan ganti nganggo minyak iki. Realistis, ora ana bandhingan antara minyak hemp lan obat-obatan.
Umume obat nyeri sing disedhiyakake dening sistem medis kita mbebayani, gawe ketagihan, lan memateni, lan
minyak hemp ora ana kecanduan utawa bahaya kanggo pasien.

Yen pasien njupuk morfin utawa candu liyane kanggo ngatasi rasa lara, aku saranake supaya diwiwiti karo dosis
ukuran sega beras garing sing cendhak.  Banjur  tambah jumlah sing wis ditelan  kanthi  cepet,  nalika  nyuda
asupan zat kasebut nganti ora mbutuhake obat-obatan maneh. Ana akeh wong sing wis ngonsumsi obat-obatan
sing diwènèhaké dhokter wis pirang-pirang taun lan wis ora mbantu apa-apa. Yen sampeyan pengin ngerti apa
rasane kepenak maneh, coba minyak kasebut lan tinggalake sistem kesehatan sing edan. " Rick Simpson, Hemp:
Tanduran Obat Paling Akeh

Nyeri punggung, Scoliosis
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Apa sampeyan duwe pasien sing ngalami lega saka punggung utawa scoliosis?

"Produsen film dokumenter"  Run From Cure "Christian  Laurette  wis ngalami  scoliosis  pirang-pirang taun.
Udakara telulas taun kepungkur, sistem medis nawakake kanggo nindakake operasi, nanging dheweke mung
bakal menehi kesempatan 50/50 supaya bisa mlaku maneh. Kanthi kemungkinan kaya iki, dheweke nganggep
siji-sijine alternatif yaiku urip kanthi lara. Meh saben dina, dheweke bakal ambruk banget amarga scoliosis lan
dheweke luwih yakin yen ora ana sing bisa nulungi. Aku menehi minyak hemp lan sawetara jam dheweke
nglaporake yen dheweke ora ngalami rasa sakit punggung maneh.

Aku nerangake dheweke yen dheweke wis urip kanthi kondhisi sing ora ngidini dheweke olahraga cara normal,
mula otot punggung dheweke lemes banget. Kaya sing diarepake, sawise njupuk minyak kaya sing diarahake,
saiki Kristen berfungsi kanthi normal tanpa rasa sakit, otot-otot punggung saya kuwat lan saiki dheweke bisa
nggunakake minyak tanpa suwene suwene.  Kristen minangka salah sawijining  masalah  punggung sing wis
nemokake obat utawa kontrol sing efektif kanthi nggunakake obat iki kanggo ngatasi rasa ora nyaman sacara.
Miturut  kula,  ora  prelu  ana  wong  sing  ngalami  urip  kanthi  kahanan  nandhang  lara.  Yen sampeyan  duwe
masalah punggung, aku yakin panggunaan obat iki bakal nguntungake akeh wong sing duwe kahanan kasebut. "
Rick Simpson, Hemp: Tanduran paling Obat

Diabetes

"Penderita diabetes sing nembe didiagnosis biasane gampang ditambani lan ora suwe asring bebas penyakit iki.
Nanging ing pasien sing wis suwe ngalami kondhisi iki lan ngalami efek penyakit pirang-pirang taun, asring
bakal  luwih  suwe.  Sanajan  ing  pasien  sing rusak  parah,  yen  lenga  bermutu  ditrapake  kanthi  bener,  asring
sajrone nem minggu, dheweke ora butuh insulin maneh. Sayange, karusakan sing nyebabake penyakit iki ing
awak bisa mbutuhake wektu luwih suwe, nanging sawetara wektu uga bisa didandani.

Minyak  kasebut  kayane  asring  duwe  kemampuan  kanggo  gawe  anyar  pankreas  kanthi  cepet,  mula  bisa
digunakake  kanthi  bener.  Kita  pisanan  bisa  mbuktekake  babagan  diabetes  sing  wis  diobati  kanker.  Ing
pungkasan  perawatan  kanker,  dheweke  nuli  lenga  rampung  sepuluh  dina.  Kagetku,  kadar  gula  getih  tetep
normal lan dheweke mangan akeh barang sing kudune ora diabetik. Wong iki wis diabet luwih saka telung
puluh taun lan wis ngombe suntikan loro insulin sedina. Dadi sawise sepuluh dina ora mangan lenga lan kadar
gula getih tetep normal, mula saya jelas yen pankreas kudu bisa digunakake kanthi bener.

Aku mesthi ngandhani marang pasien aku dudu dhokter, nanging aku nganggep bisa dadi kapentingan paling
apik yen bisa uwal saka obat-obatan kimia sing digunakake kanggo kahanan liyane. Kerep banget, obat-obatan
tartamtu bisa ngalangi efektifitas perawatan minyak lan panggunaan minyak biasane bakal ngganti obat kasebut.

Aku duwe laporan saka pasien sing nandhang diabetes tipe 1 lan tipe 2 sing nyatakake minyak kasebut bisa
ngobati  kanthi sukses. Contone, aku wis nemoni pasien sing wis nyuntikake insulin telung puluh taun, lan,
sawise miwiti  minyak,  sajrone nem minggu dheweke ora prelu njupuk suntikan kasebut.  Sanalika,  laporan
liyane sing dakkirim saka sawetara nyatakake yen mung sukses nyuda asupan insulin. Nanging dheweke uga
ujar manawa nggunakake minyak kasebut uga nindakake prekara liyane sing ningkatake kesehatan umume.

Cara dakdeleng, ngilangi insulin lan duwe pankreas ngontrol kadar gula getih maneh yaiku target. Nanging,
sanajan iki ora bisa rampung kanthi lengkap, efek minyak isih bakal migunani banget kanggo awak pasien.
Amarga penyakit iki nyebabake masalah sirkulasi lan komplikasi liyane, asring infeksi sing disebabake amarga
ciloko  ora  bisa  mari  nggunakake  sistem medis  sing  diarani  metode  konvensional.  Contone,  yen  penderita
diabetes kena infeksi ing sikile lan ora gelem mari kanthi bener, pungkasane, wangsulan sistem medis yaiku
mbusak sikil utawa paling ora bagean sing wis kena infeksi.
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Aku wis ngerti  babagan penderita  diabetes  sing wis nindakake iki  lan ora suwe,  biasane kudu luwih akeh
amarga infeksi terus ana. Prospek sing nggegirisi kanggo para penderita diabetes lan sing dadi luwih parah
yaiku kasunyatane operasi kasebut babar pisan ora prelu.

Ing wektu kasebut, aku ora ngerti apa-apa babagan kemampuan ngobati tanduran rami lan sing bisa ditindakake
yaiku nonton penderitaan  sing kudu dialami  pasien kasebut;  nanging wiwit  iku aku pungkasane sinau sing
sejatine.  Yen  lenga  digunakake  kanthi  njaba,  bakal  ngobati  ulkus  diabetik  ing  wektu  sing  cendhak,  mula
sampeyan  bisa  mbayangake  mupangat  sing  ditampa  diabetes  nalika  ditelan.  Wis  pirang-pirang  taun  aku
nyedhiyakake informasi iki, nanging isih ana dokter milih ora nggatekake panggunaan obat iki lan terus ngrusak
pasien. Iki minangka salah sawijining alesan sing ora ana gunanya kanggo sistem medis lan kabeh dokter sing
diarani ngilangi penderitaan kita.

Sawise ngobati perawatan minyak, akeh penderita diabetes sing wis pirang-pirang taun nggunakake diet sing
diwatesi kaya bocah cilik ing toko permen. Dumadakan, bisa mangan maneh panganan sing ora diabetik lan
sawetara  pasien  bakal  seneng  banget.  Suwe-suwe,  minyak  kasebut  bisa  mbalikke  kerusakan  sing  wis
ditindakake ing awak penderita diabetes kayata sirkulasi ala, lan sapiturute. Minyak uga bakal nambani infeksi
sing ora becik sing diabetis karo cara sing masuk akal, lan saka apa sing ana nyakseni, minyak hemp kelas
dhuwur efektif kanggo ngobati kabeh jinis diabetes. " Rick Simpson, Hemp: Tanduran paling Obat

"Minyak kasebut gawe anyar pankreas lan, percaya utawa ora, mula asring ngasilake insulin sanajan wis pirang-
pirang  taun  ora  aktif.  Akeh  pasien  sing  bisa  mandheg  njupuk insulin  sawise  lenga  pirang-pirang minggu.
Minyak kasebut uga bisa ngobati utawa ngontrol kabeh masalah sing gegandhengan karo diabetes ing awak.

Aku bakal mangan minyak lan / utawa digunakake ing supositoria. Rokok utawa nguap uga bisa nyuda tingkat
gula getih, nanging efek kasebut winates banget yen dibandhingake karo ngonsumsi minyak. Aku nggunakake
minyak ing ndhuwur kanggo ulkus diabetes, cukup oles minyak, tutup nganggo bandage lan baleni maneh saben
telung dina nganti ulkus mari. Aku bakal nyampur minyak wiji rami karo ekstrak lan digunakake kanggo pijet,
sing bakal ningkatake sirkulasi getih lan mbantu nyegah pembengkakan lan rasa ora nyaman liyane. Aku uga
kalebu wiji rami lan minyak biji rami ing panganan. ” JB

Tekanan Jantung, Getih

Apa sampeyan duwe laporan sing migunani babagan kahanan minyak lan jantung rami?

"Kanggo wong sing duwe masalah jantung sing wiwit ngobati  minyak, dheweke kudu waspada yen asring
minyak bisa nambah denyut jantung pasien, nganti  dadi nyaman karo panggunaan. Tambah denyut jantung
biasane mung sithik, nanging rumangsa pasien kudu ngerti yen bisa kedadeyan.

Obat iki efektif kanggo nyuda tingkat kolesterol lan nambah sirkulasi getih, saengga bisa dadi mupangate gedhe
jantung  pasien.  Mesthi  wae,  jantung  minangka  organ  penting  lan  saka  pengalaman,  minyak  hemp  bisa
nyegarkan organ vital. Sanajan aku durung nate ngandhani wong liya supaya ora ngombe obat jantung, akeh
sing  nindakake  tanpa  efek  sing  ngrugekake.  Aku  rumangsa  yen  efek  minyak  hemp  ing  kahanan  jantung
mbutuhake riset luwih akeh, nanging saka apa sing wis dideleng, obat iki katon nguntungake banget kanggo
jantung.

Apa minyak bisa ngatur tekanan getih?

Minyak hemp bisa ngatur tekanan getih. Aku nggunakake dhewe kanggo mbantu aku turu lan ngatur tekanan
getih dhewe. Nalika miwiti ngobati minyak hemp, aku ngandhani pasien sing wis ngombe obat kanggo kondhisi
iki supaya tetep ngawasi tekanan getih. Umume sing nggunakake obat-obatan kanggo ngontrol tekanan getih,
ora mbutuhake maneh nalika miwiti ngobati minyak hemp.

Amarga minyak hemp nyuda tekanan getih, sapa wae sing nyoba terus nggunakake obat-obatan tekanan darah
obat-obatan, bakal nemokake kombinasi saka kalorone bakal nyebabake tekanan getih mudhun banget. Luwih
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becik  nyingkiri  kahanan  iki  lan  nggunakake  panguji  tekanan  darah  portebel  sing  kasedhiya  saiki,  iki  bisa
ditindakake kanthi gampang.

Apa bisa ngatasi penyakit organ internal liyane?

Saka apa sing wis dakdeleng babagan panggunaan minyak hemp, akeh kahanan organ internal lan masalah sing
ana gandhengane bisa dikontrol utawa ditambani. Nalika organ internal diuripake maneh lan mari, bisa maneh
tugas ing njero awak. Secara pribadi, dakkira luwih migunani kanggo rejuvenasi organ-organ vital kita dhewe
kanthi  nggunakake  minyak  iki,  tinimbang  ngliwati  transplantasi  organ  kanthi  kabeh  bebaya  sing  ana
gandhengane lan banjur  nggunakake sisa  obat  sampeyan ing obat-obatan  saengga organ kasebut  ora  bakal
ditolak. Ing sawetara kasus, transplan organ bisa dadi siji-sijine wangsulan, nanging yen obat iki digunakake
kanthi bener kanggo nyegerake organ vital, aku mikir ora butuh transplantasi. ” Rick Simpson, Hemp: Tanduran
paling Obat

"Jantung minangka organ internal lan minyak iki menehi semangat kanggo organ vital. Nalika pasien wiwit
nggunakake minyak, umume nyuda dosis obat jantung nganti setengah, lan umume mandheg nggunakake obat-
obatan sanalika rumangsa bisa mandheg nggunakake. Minyak kasebut migunani banget kanggo jantung.

Minyak kasebut bisa ngatur tekanan getih lan arrhythmia kanthi gampang. Biasane nyuda tekanan getih, mula
sing  nggunakake  obat  tekanan  darah  kudu ati-ati  karo  panggunaan  minyak  nganti  biyasa.  Kombinasi  obat
tekanan getih lan minyak bisa nyebabake tekanan mudhun banget, mula luwih becik ngawasi tekanan getih
nggunakake tester tekanan getih. Akeh kasus, minyak nambah denyut jantung kanthi sithik.

Wilayah iki mbutuhake riset luwih akeh, mula pasien kudu ngetutake akal nalika miwiti karo minyak, nanging
uga kudu tetep kontak karo dokter kanggo mesthekake yen jantung.

Pasien jantung kudu mriksa kabel listrik ing omah utawa lapangan kerja.

Jantung  bisa  digunakake  kanthi  dorongan  elektromagnetik,  mula  kudu  nyegah  ing  kolom  elektromagnetik
nganti bisa.

Aku bakal mangan lenga lan uga digunakake ing supositoria. Minangka aplikasi topikal, ora nate lara nanging
ora bisa dakcritakake manawa mupangate mupangate saiki. Kaya biasane, aku bakal nggunakake rami kanthi
kabeh cara. Aku uga nyakup wiji rami lan minyak biji rami ing panganan, kalorone wiji lan minyak dikenal
duwe efek sing migunani banget ing pirang-pirang kahanan jantung.

Yen aku dhokter lan kudu nindakake operasi utawa transplantasi sing gegandhengan karo jantung, lsp., Aku
bakal nyoba ngremajakake organ kasebut kanthi paling ora 60g minyak. Yen 60g ora nggawa pasien menyang
kondisi kesehatan sing cukup, aku isih bakal terus menehi minyak kasebut. " JB

Asma

"Malah panci ngrokok migunani kanggo akeh panandhang panandhang asma, nanging ngombe minyak utawa
nguap minangka cara sing luwih efektif lan obat kanggo ngobati kondisi iki. Nggunakake minyak ing bentuk
supositoria uga efektif kanggo wong sing ngalami masalah napas, mula metode iki uga bisa mupangate. Kita
ngerti  akeh wong sing duwe panandhang asma sing wis nulungi nggunakake obat iki  lan sejatine aku ujar
manawa  aku  ora  ngerti  babagan  perawatan  kanggo  penyakit  sing  luwih  efektif.  Malah  wong-wong  sing
nandhang lara kayata COPD wis nyekseni paningkatan hebat babagan kemampuan napas kanthi bener kanthi
nggunakake obat iki. Yen sampeyan ngalami jinis masalah napas, coba minyak lan aku yakin sampeyan ora
bakal getun. ” Rick Simpson, Hemp: Tanduran paling Obat

"Wong bakal ngarepake manawa nguap minyak minangka perawatan paling apik kanggo masalah asma utawa
napas. Kaget, kita nemokake manawa suplemen minyak hemp efektif banget kanggo mbukak saluran napas.
Biasane, sajrone 30 menit sawise pasien njupuk supositoria, dheweke nglaporake yen rasane kaya paru-paru
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dibukak lan bisa ambegan luwih gampang. Mesthi wae, kaya penyakit liyane, aku bakal ngombe dosis standar
60g sajrone telung wulan lan banjur tetep tetep gram sedina nganti krasa sehat banget. Banjur, mesthine, aku
bakal tetep nggunakake dosis perawatan sajrone sisa uripku. Aku bakal nggunakake minyak kanthi lisan, ing
tenggorokan lan dodo lan ing bentuk supositoria. ” JB

Bocah lan Minyak

Utamane para ibu bakal kuwatir yen aman kanggo menehi minyak kanggo bocah. Apa saiki aman?

"Aku nganggep minyak hemp aman banget kanggo perawatan bocah ing kabeh klompok umur sing nandhang
kanker lan penyakit liyane. Aku pancen ora ngerti kepiye dokter sing ngrawat bocah cilik ing unit onkologi bisa
urip bareng awake dhewe. Apa dheweke ora ngerti  karusakan sing ditindakake kanggo bocah cilik kasebut
kanthi radiasi, kemo, lan bahan kimia beracun sing mbebayani?

Sapa wae sing nate sinau babagan obat ngerti efek perawatan kasebut lan ngerti kasunyatane bisa ngasilake pati
kanthi nggunakake perawatan kasebut, tinimbang tamba. Yen wong tuwa mung butuh wektu kanggo ngerti apa
sing arep ditindakake sistem medis marang anak-anake, aku yakin manawa umume wong luwih seneng menehi
perawatan karo minyak hemp, amarga iku bahan alami sing aman digunakake lan ora bakal nyebabake cilaka
kanggo bocah kasebut.

Ngerti apa sing aku lakoni babagan sistem medis, aku ora bakal nglilani dheweke njaluk tangan anakku. Yen
ana wong sing nyoba meksa aku tumindak liya, kahanan kasebut bakal dadi elek banget.

Kayane wajar yen ana wong tuwa sing pengin nglindhungi anak lan supaya aja nganti cilaka. Yen aku mikir yen
sistem medis menehi bebaya amarga wong tuwa bocah, aku bakal rumangsa duwe hak milih cara perawatan
liyane.  Bubar  ing  AS lan  Kanada,  ana  kasus  sing  ditindakake  panguwasa  njupuk  bocah-bocah  lan  meksa
nindakake kemoterapi miturut kekarepane bocah lan wong tuwa kasebut dhewe. Katon kaya wong diwasa, kita
duwe hak nolak perawatan sing ora waras, nanging anak-anake ora. Amarga kemoterapi mung racun, yen ana
sing nolak kekarepanku lan ngaturi  perkara kasebut marang anakku, bisa uga diarani  ora bakal duwe masa
depan sing padhang banget.

Miturut aku, sapa wae sing bakal nindakake perkara kasebut tanpa idin saka wong tuwa, dheweke bakal diukum
rajapati lan yen bocah kasebut kudu mati, dheweke bakal tanggung jawab marang pati kasebut. Aku ora peduli
kepiye sampeyan milih, racun iku racun, lan yen dhokter menehi obat-obatan kasebut, bisa uga padha karo
dosaku yen aku nindakake perkara sing padha. Mung amarga dokter nganggo klambi putih ora ateges dheweke
duwe hak ngrusak pasien; nyatane, nglawan Sumpah Hippokratik dhewe. Yen aku, aku bakal miwiti nindakake
obat kanthi  cara sing tepat sadurunge ana wong sing gegandhengan karo pasien sing wis cilaka,  mutusake
njaluk piwales.

Kepiye cara minyak hemp bisa digunakake kanggo nyegah penyakit? Sepisan maneh, apa sampeyan bakal 
menehi minyak ing bocah kanthi aman?

Aku ora ngerti apa-apa kajaba minyak hemp kanggo nyegah penyakit lan uga nganggep obat iki aman banget
kanggo perawatan bocah. Aku asring ujar manawa yen bocah diwenehi dosis cilik minyak hemp, penyakit kaya
diabetes, MS, kanker, lan liya-liyane bisa dicegah supaya ora kedadeyan ing pirang-pirang kasus.

Yen dosis minyak minuskula diwenehi kanggo bocah, THC lan kannabinoid sing ana gandhengane bakal tuwuh
ing  sistem  lan  nyegah  penyakit.  Aku  ora  ngomong  babagan  bocah-bocah  sing  dhuwur;  iki  babagan
nyedhiyakake bocah utawa wong sing umur apa wae kanthi  obat sing ora mbebayani,  ora gawe ketagihan
kanggo nyegah masalah medis ing mbesuk.

Ora ana alesan logis sing kudu dicegah tuwuh lan ngasilake obat dhewe kanggo ngobati sing kita tresnani. Apa
anak utawa malah awake dhewe nandhang sangsara lan kepaten amarga perusahaan narkoba pengin ngasilake
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dhuwit? Nalika ana obat alami sing bisa ngatasi masalah medis sing umume wong ora duwe masalah? Wayahe
ngambung perusahaan obat-obatan kanthi apik lan ngerteni apa sing bisa diwenehake Ibu Alam supaya awake
dhewe lan anak-anake tetep sehat.

Kepiye dosis minyak hemp kanggo bocah?

Minangka kanggo dosis, bocah ora beda karo wong diwasa lan kabeh duwe toleransi sing beda kanggo obat iki.
Kanggo nyegah penyakit ing bocah, mung dosis minimal sing dibutuhake sedina sak udakara sak jam sadurunge
turu, saengga kasempatan kanggo nggedhekake bocah bakal adoh banget. Maneh, minyak hemp ora nyebabake
gawe piala, mula aku ora ngerti sebabe ana wong sing ragu-ragu menehi anak. Kajaba iku, bayangake kabeh
cilaka saben dina sing saiki bisa ngobati awake dhewe yen minyak kasedhiya. Babagan kayata kobongan, luka,
goresan,  lara,  infeksi,  gigitan  serangga,  lan  liya-liyane  bisa  diobati  kanthi  gampang  lan  efektif  kanthi
nggunakake minyak topikal iki.

Sawise pengalamanku karo obat iki, iki bakal dadi perkara sing pertama kanggo anakku kanggo kondisi internal
lan eksternal. Nanging, aku mesthi bakal ragu-ragu lan mikir kaping pindho sadurunge ora ngidini ngombe obat
kimia. Nyatane, ngerti apa sing aku lakoni babagan industri medis, aku ora bakal mikir bab kasebut.

Sampeyan butuh pengalaman karo efek obat minyak hemp supaya bisa mikir kaya ngono, nanging ora mesthi
sawise ndeleng apa sing bisa ditindakake, sampeyan uga bakal ngowahi. Aku percaya tenan yen bocah lan wong
sing umure padha ngombe dosis cilik minyak iki kanthi rutin, kabeh bisa urip luwih dawa lan luwih sehat. ”
Rick Simpson, Hemp: Tanduran Obat Paling Akeh

Q. Apa ana umur sing bisa miwiti iki? Anakku umur 3 taun lan ngalami eczema sing ora apik lan adhem ing
taun iki adhem. ” Roxanne

A. Roxanne, pancen aman kanggo menehi lenga kanggo bocah, sanajan kanggo bayi sing bayi, luwih-luwih yen
digunakake topikal  ing campuran minyak wiji  rami utawa shea butter.  Strategi  sing apik kanggo nyampur
minyak wiji rami karo minyak (1% minyak bakal luwes, nanging 20-30% bakal cocog) banjur tambah sawetara
tetes  ing  kamar  mandhi  saben  dina.  Bakal  nggawe  film  lancip  ing  kabeh  awak  lan  biasane  kabeh  sing
dibutuhake (utawa paling ora kanggo perawatan). Entuk gambar lan video, dandan bakal cepet banget. Gatel lan
iritasi bakal ilang sawetara detik utawa menit,  lan eksim kasebut mung bakal ilang sajrone seminggu utawa
luwih. Salam sejatine, JB

"Asap iku TIDAK sehat kanggo bocah utawa mamas ... mamalia bodho lan apa sing sampeyan critakake karo
bocah-bocah? Minyak utawa nada! Utamane kanggo bocah-bocah! ” Naia

- Aku ora bakal radikal, ngrokok utawa nguap uga duwe efek sing migunani, kayata mual ing wanita hamil. Ora
bakal cilaka bocah kasebut. JB

"Asap ora apik banget ... luwih-luwih yen sampeyan cenderung alergi ... mung ujar. Aku ora bisa ngatasi asap!
Uga,  bocah ora bisa ngerti  kapan kudu mandheg ...  apa gula,  kafein,  panganan,  lsp.  Sampeyan kudu dadi
pandhuane. Aku ora mikir nganjurake ngrokok ganja minangka ide sing apik kanggo para remaja. Mung matur.
Mung pendapat saka sing dakdeleng. Uga bisa ngganggu tugas sekolah lan masalah penting. ” Naia

-  Aku  maune  ora  ngganggu  tugas  sekolah  lan  masalah  penting,  lan  ora  ana  ganja  sing  kasedhiya.  Sing
dakkarepake yaiku ndeleng bocah wadon sing tampan ing endi wae lan kanggo kerja sekolah lan masalah sing
penting kanggo wong liya nanging ora penting kanggo aku.

Yen sampeyan ngontrol sepira omben-omben sing diombe karo bocah-bocah, mesthine luwih becik kontrol
ganja sing bakal dijupuk utawa dipangan. Muga-muga sukses. Iki gaweyan sing muspra, nanging aku yakin
bakal nggawe wong sibuk sawetara taun sabanjure nganti dheweke ngerti yen aman ganja lan prakteke ora bisa
ditindakake kanthi berlebihan.
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Dadi, sapa sing peduli karo sing dicerna sapa? Aku ora. Aku ora peduli sepira cangkir teh utawa kopi saben
dina ngombe, bayangake. Napa aku kudu? Iki dudu urusanku. Lan dudu urusan bisnis sapa wae babagan obat
sing nylametake nylametake nylametake nylametake nylametake nyawa iki.

Luwih akeh minyak ing sampeyan lan asring saya apik kanggo kesehatan. Iku mung aturan sing bener-bener
ditrapake. Kanggo kabeh wong, kalebu bocah lan ibu sing lagi ngandut. Yen sampeyan ora seneng karo ide iki,
coba tuntas, sinaoni urip, iku sing paling apik sing bisa ditindakake. Ora ana aturan ganja sing bisa digunakake,
nanging ora bisa diatur. Ditambah maneh, ora ana alesan kanggo ngatur. JB

"Aku  seneng  pungkasane  bisa  ngumumake  manawa  bayi  lanangku  sing  manis  nggunakake  ganja  kanggo
nglawan efek samping kemoterapi lan radiasi lan kanggo mesthekake yen dheweke ora tuwuh tumor anyar!
Obat iki wis nulungi dheweke banget. Sadurunge entuk obat iki, dheweke terus-terusan mbuwang, dheweke ora
bakal mangan, dheweke lemes banget & cranky ... saiki dheweke mangan, dheweke njaga panganan, nambah
bobot & sapa wae sing wis ana ing sekitar dheweke ngerti sejatine seneng dheweke. "

- Ya, tanpa racun ing awake, bocah bakal luwih apik. Pancen ora ana gunane nggunakake kemo lan radiasi
bebarengan karo minyak, kayane menehi pasien antidote nalika mompa racun ing vena. Minyak mung kanggo
asil paling apik. Dokter kudu ngerti iki, ora angel dingerteni yen ora apike menehi racun marang bocah yen ora
perlu. JB

P. “Kula ibu jomblo umur 29 taun. Anakku saiki umur 8 taun lan urip kanthi autisme moderat. Aku ora bakal
ngganti mini kula kanggo apa wae ing jagad iki, kajaba supaya uripe luwih gampang. Aku kepengin weruh apa
sampeyan duwe wong tuwa liyane sing takon babagan minyak? Utawa crita sukses karo autisme / Asperger?
Yen aku mutusake kanggo mbukak rute apa jinis dosis sing bakal dakdeleng? Aku ngormati kabeh info! Matur
nuwun Saka mama lan bocah cilik sing frustasi. ”

A. "Minyak kasebut mung bisa digunakake," ujare Rick nalika dakcritakake marang dheweke. Pandhuan dosis
lan info liyane babagan cara ngasilake lan nggunakake minyak ing situs iki  lan ing buku e-Rick. Aku wis
nulungi bocah autis sadurunge, lan obat iki pancen apik banget.

Bocah-bocah seneng ngombe obat iki, ora prasangka, ora ngerti yen "nindakake salah", lan wong tuwa seneng
banget yen duwe wektu kanggo awake dhewe. Kanggo asil sing paling apik, kaya biasane, aku bakal miwiti
nganggo perawatan standar 60g, ora nganggo pil, lan banjur aku tetep njaga bocah kanthi dosis perawatan kaya
sing dipilih sajrone urip dawa lan tentrem. Lan bocah saka video kasebut kudu padha persis, yen bisa. Salam
sejatine, JB

P.  Bojoku nandhang lara  punggung ngisor  amarga  wis  ngandut  7  wulan,  dheweke ngandhakake minangka
kedutan gemeter sing nglarani banget. Aku nyoba nggoleki situs sampeyan lan kene. Apa RSO bakal nulungi
rasa lara kanthi dramatis? Apa sampeyan duwe link menyang topik sadurunge babagan subyek iki? Aku prihatin
yen dheweke nggunakake kodeine bakal cilaka bayi

A. Aku njaluk dheweke ngombe lenga dosis cilik lan oles minyak ing ndhuwur dheweke. Menehi pijet nganggo
campuran minyak lan minyak biji.  Ya, ana kemungkinan sing apik yen codeine bisa ngrusak bayi.  Minyak
kasebut ora bisa lan ora bakal ngrusak bayi kanthi cara apa wae. JB

"Apa wong paling enom sing sampeyan ngerti yen dirawat karo RSO? Apa ana protokol perawatan bocah?
Nalika kita durung sukses nganti saiki ngganggu pamanggih eyang & bisa ngobati simbah. Aku duwe umur 2
taun tanpa masalah lambung sing ora dingerteni (ya wis luwih saka setahun ngobati perawatan "medis" & kabeh
pil, krim, losion & ramuan Big Pharma durung sukses. Dheweke saiki condong karo sindrom protein. Temenan
Bocah 25lb ora bisa ngatasi dosis sing padha karo pria 175 lb, mula apa sampeyan menehi  saran babagan
aplikasi bocah? ”Sara

- Ibu sing hamil kudu nggunakake minyak banjur nambah dosis nalika nglairake. Sawise lair, para ibu kudu
mangan sithik minyak kanggo mriksa manawa bocah bakal tuwuh kanthi cara optimal.

Dadi, yen sampeyan takon marang aku, pasien paling enom aku umure kurang saka wolung wulan lan isih apik,
dheweke minangka bocah sing paling apik ing taman kanak-kanak lan wiwit luwih cepet ngomong tinimbang
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sing liyane. Ibune nggunakake minyak kasebut sadurunge nglairake, lan bocah uga diwenehi minyak sawise
vaksinasi hexavaccine kanggo mesthekake yen bahan kimia sing mbebayani bakal disiram saka awake kanthi
cepet.

Minyak  ganja  minangka  obat  sing  aman  kanggo  kabeh  umur.  Yen  sampeyan  duwe masalah  nangkep  iki,
delengen minyak apa kanggo eczema utawa ruam popok banjur bali  lan critakake yen sampeyan ora bakal
menehi ganja kanggo bocah sampeyan. Kabeh sing bakal sampeyan rungokake saka aku yaiku yen wong tuwa
sing ora menehi ganja minangka obat kanggo bocah kasebut salah informasi, utawa sadis psikopat sing seneng
ndeleng wong liya lagi nandhang sangsara.

Apa sampeyan ngerti sepira efektife minyak tumrap untu? Apa sampeyan menehi anak minyak kanggo nglawan
rasa sakit sing ana gandhengane karo untu? Aku bakal. Kanthi ora ragu-ragu babar pisan.

Dosis  kanggo bocah biasane  padha karo wong diwasa,  yen sampeyan ngrawat  serius.  Miwiti  kanthi  dosis
minimal kaping telu saben dina, digunakake kanggo pasien, tambahake dosis saben patang dina utawa luwih
gampang, lan coba nyoba nggawa obat menyang pasien kanthi cepet, nalika nggawe manawa tetep ing zona
nyaman. JB

"Kanca perawat nggunakake ruam popok tataran 3, ora ana sewengi!" Alice

- Kanggo sing mikir yen bocah ora nggunakake ganja. Obat apa liyane sing pengin sampeyan wenehake yen
dudu obat alami sing paling tuwa lan paling aman sing wis digunakake sajrone ewu taun? Utawa apa sampeyan
bakal nonton bocah-bocah sing nandhang eczemas lan ruam tanpa sebab? Dakkandhani, dudu perkara sing apik.
Apamaneh yen ana solusi sing gampang kanggo kabeh masalah kulit kasebut.

Apa ora apik kanggo ndeleng bocah-bocah njerit lara yen sampeyan mung menehi tetes minyak lan dheweke
bakal bebas lara? Hm JB

"Ahli bedah saraf nyawang MRI paling anyar, lan ujar," Tumor gedhe, ing kelenjar pineal, lan ora ana sangsi
manawa ana TUMOR gedhe, GONE !!!! " Banjur dheweke terus ujar, "Tumor batang otak wis diwaca kabeh !!
Pancen ora bisa tuwuh! ” Sabanjure, dheweke ujar, "Aku ora percaya yen ana tumor ing tulang punggung,
bintik-bintik cilik iki ora katon kaya tumor."

Aku ngerti sebabe status mental Spencer wis saya drastis, amarga tumor pineal wis HILANG !!! Neuro nyoba
ngucapake yaiku kemo, nanging aku negesake manawa tumor kasebut isih durung owah, 30 dina sawise kita
mungkasi kemo !! Wangsulane? "Ya, kira-kira dheweke bocah sing bejo, sing tumor MAGICALLY ilang !!!"

Piandel?  Ora Chemo? Ora,  lan  kita  bisa mbuktekake.  Aku ora  nyebutake  minyak ganja.  Dheweke pancen
negesake  supaya kita  nindakake MRI liyane  kanthi  cepet  kanggo negesake  panemu.  Dheweke ujar  supaya
nelpon kantore  sing nomer loro  wis  pesen janjian  kanggo MRI.  Dadi,  sampeyan duwe wong! Neurologist
negesake, CANNABIS kanthi aman KILLS CANCER Peeps! ” Corrie

"Apa admin bisa menehi saran apa dosis sing bakal diwenehake kanggo bocah umur 8 taun sing wis dikongkon
seda?" Ricardo

- Miwiti kanthi dosis cilik, deleng kepiye tanggapan bocah lan banjur tambah dosis kanthi cepet nalika bocah
bisa  ngombe.  Telung  dina.  Biasane  dheweke  akeh  pil  nalika  dikongkon  mati,  mula  sampeyan  pengin
detoksifikasi  dhisik amarga sampeyan ora ngerti  apa sing bakal ditindakake interaksi,  biasane ora apik apa
interaksi karo bahan kimia agawe kasebut. Nanging amarga minyak nyoba ngresiki meja supaya bisa mulai bisa
digunakake.

Utawa, yen sampeyan ora bisa kelangan, sampeyan uga bisa miwiti nganggo minyak sing akeh lan sijine pasien
ing koma sing dikontrol. Mangkene sing dakkarepake, nanging gumantung karo wong tuwa arah perawatan sing
dipilih.

Sing dakkerteni yaiku penyakit sing agresif kudu diobati kanthi agresif. Lan aku uga ngerti, umume, luwih akeh
minyak sing bisa mlebu ing pasien lan kanthi cepet, iku bakal luwih sukses lan bisa urip. Nanging aku uga
ngerti manawa instruksi dosis kasebut diarani amarga ana sebab.
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Yen anakku, aku bakal ngiseni lenga, aku mesthi ngerti. Bocah-bocah kasebut bakal nglangi lan mesthine ora
ngidini dhokter teka ing dheweke. Nanging aku lan aku ngerti apa sing kudu ditindakake. Salam sejatine, JB

Suppositori

Supositoria karo Minyak Rick Simpson (RSO) minangka mupangate kanggo kabeh wanita sing ana gegayutan
PMS uga kanggo sapa wae sing wasir wasir, penyakit Crohn, usus lan usus lan sapiturute. Uga apik kanggo
ambegan lan kanggo kondisi paru-paru, kontrol flu. Dheweke ngasilake rasa tahan lama sing nyenengake ing
awak. Aku durung ndeleng wong sing ora seneng njupuk dheweke sawise ngatasi rasa ragu-ragu dhisikan. ” JB

CARA Gawe SUPPOSITORI?

Lebokake  butter  koko,  tambah  minyak,  udakara  1-2g  minyak  saben  100g  mentega  koko  cair  kanggo
dimulakake. Banjur tambah dosis saben patang dina nganti pasien nggunakake udakara 0,33 g minyak ing saben
supositoria.

Suplemen 1g (bobot total) kanggo bocah, 2g kanggo wong diwasa, 3g (bal) kanggo masalah keputihan.

0,01-0,02g minyak per supositoria bisa digunakake kanthi apik kanggo pamula. Yen sampeyan miwiti wong
kanthi 0,05 g ing suplemen, mesthine dheweke uga ora bakal ngrasakake, nanging luwih becik miwiti kanthi
dosis cilik (kanggo sing durung nate nyoba rami lsp). Dosis nganti 0,005g THC biasane ditoleransi tanpa ana
utawa meh ora ana gejala.

RSO sejatine  kuat  banget  lan  sampeyan ora  nate  ngerti  kepiye  reaksi  pasien  (tekanan  getih  lsp),  nanging
supositoria bakal dadi cara sing apik kanggo nggawe wong biasa minyak.

Sing nyenengake babagan supositoria yaiku kepiye carane mbukak paru-paru lan nggawe napas luwih gampang
sajrone 20 menit - impen kayadene akeh wong sing duwe COPD utawa panandhang asma. PMS kram lsp.

Sampeyan uga bisa nambah minyak alami liyane ing supositoria, gumantung karo apa sing dikarepake lan apa
tujuane. Cukup menyang sawetara situs obat alami lan waca apa minyak esensial sing beda lan sampeyan bisa
eksprimen kaya sing sampeyan rasakake.

Uga, supositoria minangka cara sing apik kanggo ngobati pasien sing ora bisa mangan minyak utawa ora bisa
nahan ing weteng amarga ana sebab.

Sing dakpengini, miturut efek, njupuk minyak ing supositoria minangka cara paling apik lan paling nyenengake
nggunakake rami. Wiwitane katon apik lan katon lucu, aku ngakoni, nanging sing wis nyoba setuju. Bisa uga
mbukak cakra saka ngisor, sapa ngerti, nanging rasane kepenak tenan.

Wanita  seneng  njupuk  supositoria  -  uga  mbantu  ngatasi  infeksi  bakteri  lan  virus,  "ijol-ijolan  informasi
mikrobiologis  mitra",  alergi  kondom lan pelumas sing digunakake,  lan liya-liyane.  Apa aku nyebutake yen
minyak kasebut pancen ngurus ( tingkat) ora seimbang hormonal? Salam, Jindrich Bayer

"Supositoria  karo  RSO  uga  bisa  digunakake  kanggo  macem-macem  masalah  bawok,  kalebu  nanging  ora
winates kanggo infeksi ragi, HPV, kondilomata, herpes lan akeh penyakit utawa infeksi liyane sing ora kudu
diandhang. Apamaneh nalika gampang dirawat kanthi nggunakake minyak. ” JB

"Apa sampeyan bisa menehi saran babagan minyak hemp aman kanggo digunakake nalika meteng? Ora ana
akeh  info  sing  bisa  ditemokake.  Kancaku  nembe  dikandhani  yen  duwe  kista  pusar  sing  bisa  nyebabake
pembekuan  getih  sing  nyebabake  bayi  sing  mati.  Aku  wis  ndeleng  efek  minyak  hemp  lan  apa  sing  bisa
ditindakake, aku ora yakin manawa aman nalika meteng. ” Christine

- Dhuh Christine, mesthine sampeyan bisa nggunakake aman, rami digunakake sajrone meteng lan uga nyusoni
tenaga wiwit pirang-pirang atus taun kepungkur. Aku menehi saran supaya dheweke nggawe supositoria kanthi
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0,01-0,06g minyak ing saben wong (diwiwiti  karo 1-2g minyak saben 100g butter koko). Kista bakal ilang
sajrone pirang-pirang minggu, utawa biasane ilang. Telung dina saben dina, lan ora kuwatir, minyak kasebut ora
bakal ngrusak bayi kasebut. Salam sejatine, JB

"JB, aku setuju karo supositoria, nanging jinis butter koko apa sing sampeyan gunakake? Apa aku entuk butter
cocoa murni sing ora murni? Uga minyak kelapa bisa digunakake minangka basis supositoria? ” Sara

- Sampeyan gumantung karo merek utawa jinis butter kakao sing pengin sampeyan goleki. Minyak klapa bisa
uga kakehan. Mentega kakao bisa digunakake kanthi luwih apik minangka basis supositoria. JB

"Apa ana sing duwe ide babagan cara menehi minyak rami marang wong liya liwat tabung panganan? Aku wis
nyampur karo minyak zaitun supaya ora kenthel, nanging aku isih wedi yen mblokir tabung. Apa ana ide? ”
Steven Havre

- Steven, mesthi luwih becik golek cara kanggo ngatur minyak sing ora diencerke, iku cara paling apik. Yen
sampeyan ora bisa nemokake cara,  sampeyan bisa nyampur karo panganan pasien lan supaya bisa mangan
kanthi cara kasebut. Ya, bisa tabung tabung, yaiku yen lenga kasebut konsistensi kenthel. Sawetara minyak
nglukis, ana sing luwih cepet. Nanging yen sampeyan anget nganti suhu awak, mesthine kudu cekap supaya ora
nyemprotake tabung.

Cara liya yaiku menehi kanggo pasien ing supositoria karo butter koko. Isih, mangan minyak iku cara sing
paling disenengi kanggo njupuk obat iki, yen bisa. Ana macem-macem cara ngatur lenga lan asring dhewe-
dhewe, mula coba golek cara sing paling cocog karo pasien. Salam sejatine, JB

“Persis!  Aku  ngobati  Ibuku  sing  duwe  Kanker  tenggorokan  lan  wis  ditrapake  kanthi  rutin  liwat  tabung
panganan, anget sethithik lan aku campur karo minyak klapa! Ora nate mblokir tabung! ” Steve

"Aku menehi anakku liwat tabung panganan nalika dheweke ora bakal nguntal - aku pour banyu panas banget
ing lenga ing cangkir, banjur sirna, banjur aku tambahake banyu adhem (ora kakehan) saengga banyune ora
panas banget, banjur pour menyang tabung. Digunakake kanthi cukup sanajan kadhang minyak ora nemplek
tabung sithik nanging ora bisa diblokir. Rahasia kanggo nyiram nalika isih anget banget. ” Angela

"Aku ngerti  swarane elek  banget,  nanging cola  coca cilik  liwat  tabung kanggo disiram sawise dikonsumsi
barang kenthel, utawa mung kanggo ngresiki bakiak umume bisa digunakake kanthi apik. Siaga RN lawas. ”
Ellen

Operasi utawa Minyak?

"Sampeyan ora bakal nate mangan susu, yen bisa mangan RSO !!" Chloe

"Gagasan manawa kanker payudara minangka" risiko persen "iku goroh. Kasunyatane, kabeh wong duwe tumor
mikro kanker ing awake, kalebu aku. Kanker dudu penyakit  sing "entuk" kaya acak-acak.  Sampeyan kudu
"ngatur" utawa "nyegah" saben dina,  mangan kanthi dhahar, liwat pilihan gaya urip sing nyakup suplemen
vitamin D, nutrisi, superfood, jus sayuran lan ngindhari bahan kimia lan radiasi sing nyebabake kanker. Dadi,
nalika dhokter ujar manawa sampeyan duwe "kemungkinan" ngalami kanker, sing disaranake yaiku sampeyan
ora bisa ngontrol kanker, lan iki pancen goroh. Ing tembung liya kanker quackery. ”

- Yen sampeyan duwe "kasempatan" ngalami kanker, cukup minyak iki. Iki minangka pilihan sing luwih sehat
lan aman. " JB

"Deleng  kanker  utawa  penyakit  serius  liyane  kaya  geni.  Semono  gedhene  kobongan,  luwih  akeh  tenaga
sampeyan kudu mateni.

Dadi, apa sampeyan luwih seneng nggunakake satus ember banyu (RSO) utawa segelas banyu (jinis minyak
liyane) yen omah sampeyan dhewe wis kobong? Utawa sampeyan pengin ndeleng petugas pemadam kebakaran
profesional teka lan nulungi sampeyan? Iku sing luwih disenengi, nanging petugas pemadam kebakaran saiki,
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yaiku dokter, ora diidini nggunakake banyu kanggo mateni kabeh kobongan kasebut lan dheweke ora ngerti
carane nggunakake sawise puluhan taun ngintroktrinasi, ngumbah otak lan ora nggunakake ganja ing obat.

Apa sampeyan ngerti manawa ana wong sing ngirim petugas pemadam kebakaran menyang geni gedhe ing
kutha kasebut lan ora ngidini dheweke nggunakake banyu, yaiku bentuk perang dhasar sing paling dhasar lan
tradisional? Ora kanggo aku. Nanging, pancen padha karo apa sing ditindakake pihak berwasa kanggo sistem
medis sing saiki ana.

Akeh kobongan, ora ana banyu, kayata akeh gaweyan ekstra kanggo petugas kebakaran / dokter sing ora bisa
nindakake tugas kanthi cara sing paling apik. Kayane ora kaya kudune, kudune. Dheweke kudu duwe peralatan
sing paling apik lan alat sing paling apik kanggo pakaryan, apa ora? Mangkene sing bakal daklakoni yen dadi
manajer / pamrentahane. Apa ana kesalahan nalika ndeleng kanthi cara iki? Aku ora ngira. ” JB
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PMS, Menopause

"Iki minangka salah siji sing khusus kanggo minyak hemp lan hemp iku paling apik, ora ana bar. Sampeyan ora
bakal nemokake apa-apa sing bisa utawa bakal mbantu luwih apik tinimbang rami. Iki bakal mbantu mulihake
keseimbangan hormon lan nyebabake serangan, swasana ati, lan liya-liyane. Iki uga bakal mbantu nyuda rasa
nyeri sadurunge krasa lara lan kram, perasaan ora tenang, kuatir, lsp.

Yen aku ndeleng wong wadon wiwit tumindak aneh amarga ora seimbang hormonal sing gegandhengan karo
PMS ing awake, aku bakal langsung menehi rami ing kabeh cara utawa wujud utawa formulir sing kasedhiya.
Aku ora weruh alesan kenapa ana wong sing nandhang sangsara tanpa guna.  Ora dikatutake,  yen ana sing
nandhang  sangsara,  kabeh  wong  ing  sakiwa  tengene  nandhang  sangsara,  amarga  sapa  wae  sing  wis  kudu
menehi  hasil  karo  wanita  sadurunge  sadurunge  bisa  ngonfirmasi.  Aku  pengin  dheweke  mangan  minyak,
digunakake  ing  supositoria  lan  aku  ora  bakal  nglirwakake  panggunaan  topikal  ing  weteng  lan  punggung.
Dheweke bakal seneng amarga bakal ngilangi rasa sakit lan nambah kulit ing bagean kasebut. Aku uga ngrokok
minyak karo dheweke supaya dheweke ngerti yen dheweke "ora kesusu" lan ana wong sing peduli.

Kanthi hemp, menstruasi ora kudu dadi pengalaman sing frustasi lan ora nyenengake kanggo kabeh wong sing
melu. ”JB

Q. Sialan, JB ... dheweke pancen hebat, Nganti nembak anti-estrogen. Dheweke nggawe dheweke lara banget.

A.  Kaget,  kaget,  Valerie.  "Tetep  adoh  saka  dokter"  minangka  aturan  game  saiki.  Kita  ora  ujar  amarga
kesenengan,  nanging  kasunyatan.  Pasien  biasane  nggunakake  minyak  nganti  ahli  medis  melu-melu  lan
ngganggu obat-obatan kimia alternatif lan eksperimen sing ora perlu. Dadi, nganti dokter sinau nggunakake
obat iki kanthi bener, pancen paling aman yen sampeyan tetep adoh saka wong-wong mau (yen mesthi ana
kahanane). Dheweke ora butuh nembak, dheweke kudu nggunakake minyak sabisa-bisa supaya bisa ngrusak
karusakan saka perawatan medis sadurunge lan supaya kondhisine bisa dikendhaleni. Yen minyak ora nulungi,
mesthine ora ana sing liya. JB

Peraturan Bobot Awak

"Minyak hemp minangka detoksifikasi sing apik lan ora umum yen wong sing kabebanan bisa ngilangi pirang-
pirang kilogram sajrone perawatan. Kayane minyak ngerti apa sing kudu sampeyan timbang lan suwe-suwe
bakal nggawa awak sampeyan menyang level kasebut. Ing kasusku dhewe, minyak kasebut udakara udakara 30
kilogram, nanging aku wis ndeleng akeh wong sing luwih akeh rugi.

Nalika sampeyan ngombe minyak rami, iku ora kaya nalika diet. Sampeyan bisa mangan sak karep lan apa sing
sampeyan karepake.  Minyak kasebut biasane ngatasi napsu wong sing kabotan lan aku ora ngerti cara sing
luwih apik utawa luwih aman kanggo ngilangi  bobot.  Kajaba iku,  bisa ngrangsang napsu wong sing kudu
nambah bobot.

Kaya sing wis  dakkandhakake,  lenga  kasebut  pengin nggawa awak bali  dadi  bobot  sehat,  ora  preduli  yen
sampeyan bobote utawa bobote. Yen sampeyan pengin diet, iku pilihan sampeyan, nanging aku luwih seneng
ora mangan panganan terwelu sawayah-wayah.

Kajaba iku, ing umurku pancen ora seneng banget nalika nindakake kabeh olahraga, mula yen pengin ngilangi
bobot, iki ora bakal dadi pilihan. Yen aku pengin ngeculake sawetara kilogram, aku ngerti cara nindakake tanpa
diet utawa olahraga lan saiki sampeyan uga ngerti kepiye carane bisa ngrampungake dhewe. Sawise minyak
sing apik iki wis kasedhiya, ing wektu cendhak, wong-wong sing saiki wis kabobolan utawa bobot awak ora
bakal  suwe.  Keluwihane  kabotan  bisa  nyebabake  pati  awal,  mula  yen  sampeyan  nggawa  ekstra  sawetara
kilogram, saiki sampeyan wis ngerti carane ngatasi masalah kasebut.
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Apa sampeyan tegese bisa ngilangi bobot awak tanpa olahraga?

Ya, minyak rami bisa ngilangi bobot tanpa olahraga lan dadi bukti nyata. Yen nyopot klambi, aku bakal katon
kaya wong sing wis kerja keras lan awakku bobote sing bener kanggo wong sing umurku padha.

Nalika aku isih enom, aku asring nglangi, nanging saiki amarga ngilangi bobot awak sing dakkawa, sampeyan
bisa ndeleng kabeh otot weteng maneh. Aku malah ora duwe gagang katresnan, mung band saka otot ing sisih
lan aku ora olahraga. Yen sampeyan pengin ngrasakake pengalaman sing padha, sampeyan mung kudu conto
saka conto lan mengko awak bakal mulai katon kaya sing kudune. " Rick Simpson, Hemp: Tanduran Obat
Paling Akeh

"Anakku nggunakake minyak Simpson kanggo Crohn, nanging dakrungokake bisa ngilangi bobot awak. Yen
ngono piye? ” Krystal

- Ya, bisa, mangan minyak lan bakal ngilangi bobot awak yen bobote bobot lan nambah bobot awak nalika
bobote. Aja takon kenapa, aja takon kepiye carane, aku ora ngerti jawabane. Mung kedadeyan. Aku ngilangi
minyak 50 kilo ing minyak kasebut lan percaya aku nyoba paling apik kanggo mbantah Rick. Nanging aku
gagal lan minyak uga mundur otot. Aku ngakoni, iku aneh lan angel dipercaya. Nanging aku ora preduli yen
ngilangi kabeh bobot tanpa kringet lan tanpa olahraga. Sejatine cukup nyenengake lan ora turu turu sing apik
amarga mung efek samping sing nggunakake minyak. JB

Kuatir, Paranoia

"Aku kuatir lan paranoia kanthi nggunakake obat iki bisa suda banget yen sistem kasebut bakal mandheg nyekel
wong sing nggunakake. Nalika miwiti ngobati minyak, aku marang pasien, "Yen minyak nggawe sampeyan
ngantuk, aja nglawan."

Sawetara wong bisa dadi kuwatir nalika nyoba ngatasi efek santai obat iki nalika sing kudu ditindakake mung
santai lan ora nglawan efek kasebut. Akeh jinis rami duwe potensi sing kurang banget kanggo nyebabake kuatir,
nanging ana sawetara jenis galur. Yen pasien rumangsa ora nyaman karo minyak sing nyoba digunakake ing
kasus kaya ngono, aku asring menehi saran supaya obat kasebut digawe saka galur sing bakal nyebabake kurang
masalah.

Yen panggunaan obat iki mung sah, aku yakin bakal ngilangi kuatir sing ana gandhengane. Uga sawetara galur
bisa ngasilake kuatir luwih akeh tinimbang liyane, mula yen sampeyan ngalami perasaan kaya ngono, cukup
ganti galur bisa ngilangi masalah kasebut. Akeh wong sing nggunakake zat kayata coklat peteng lan cabai rawit
dadi efektif banget kanggo nyuda rasa kuwatir lan nyuda denyut jantung. Sing paling penting kanggo ngelingi
panggunaan obat iki yaiku elinga obat sing paling aman ing bumi.

Panganggone obat iki ora mbebayani lan yen pasien ngalami kuatir, asring disebabake dening pasien amarga
kabeh padha kerja  tanpa  sebab.  Utawa asring  obat-obatan  farmasi  sing nyoba nyoba ditelan,  bisa  uga ana
masalah  sing  bisa  menehi  gejala  kuatir.  Nanging  iki  bisa  gampang  diatasi  ing  pirang-pirang  kasus  kanthi
nggunakake obat kimia sing mbebayani kasebut. Kajaba iku, ana uga bahan alami sing diprodhuksi ing awak
sing diarani citolin sing dianggep efektif kanggo nambani rasa kuatir. Aku dikandhani yen citicoline kasedhiya
ing  70  negara,  dadi  yen  sampeyan  mung  mbukak  internet,  mesthine  sampeyan  ora  nemoni  masalah  sing
dibutuhake.

Perlu sawetara wektu kanggo mbiyantu efek hemp minyak lan para pamula bisa uga ngalami kuatir. Nanging
ing wektu cendhak, umume wong bakal kepenak nggunakake lan kuatir bakal sirna. Minangka kasunyatan, yen
pasien wis biasa karo efek minyak kasebut, dheweke asring ngguyu babagan cara nggawe dheweke wedi banget
ing wiwitan.
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Wis asring, aku isih dikontak karo pasien sing nyoba nggunakake galur sativa kanggo ngasilake obat-obatan lan
asring efek sativa sing kuwat bisa nyebabake kuatir.  Iki  terus kedadeyan sanajan aku wis negesake kaping
pirang-pirang jenis galur kasebut ora bisa digunakake amarga kakehan semangat.

Sampeyan ora pengin pasien semangat, sampeyan kudu nggunakake indikasi obat penenang sing kuwat kanggo
mbantu  dheweke santai  lan  pulih  nalika  turu.  Aku sengit  yen  ana  wong mbuang-buang wektu lan  dhuwit
kanggo nyoba ngasilake minyak saka galur sing salah, nanging asring kedadeyan kasebut nalika instruksi ora
dianut. Kanthi usaha sithik, aku yakin bisa nggawe macem-macem jinis obat sing ora bakal kuwatir. Nanging
iki  ora bisa ditindakake kanthi  cara  sing tepat  nganti  kita  duwe kebebasan nindakake  riset  sederhana sing
dibutuhake. ” Rick Simpson, Hemp: Tanduran paling Obat

Depresi

"Aku nemokake sativa lan indica galur efektif ing perawatan depresi. Nanging, aku arang nggunakake galur
sativa kanggo nambani wong amarga efek sing energine. Umume pasien sing marai duwe penyakit serius lan
ora pengin saya semangat sajrone proses penyembuhan.

Aku turu lan ngaso sing disedhiyakake dening minyak indica sing paling migunani kanggo paling akeh kahanan
kesehatan. Minyak saka macem-macem indica sing apik banget efektif kanggo perawatan depresi lan asring
bisa ngilangi masalah iki  ing wektu sing cendhak. Umume wong sing nemoni aku ngalami depresi amarga
kahanan liyane sing dialami. Nalika kondhisi kasebut bisa diatasi utawa bisa dikendhaleni, kahanan depresi sing
dialami saiki bakal ilang. ” Rick Simpson, Hemp: Tanduran Obat Paling Akeh

Multiple Sclerosis (MS)

Apa pengalaman sampeyan nalika ngobati macem-macem sklerosis? Akeh wong sing wis ngerti yen rami 
bisa mbantu, nanging ora ngerti cara nggunakake.

"Bubar iki, kita nampa laporan saka wanita sing nandhang MS sing ngonsumsi rong ons minyak rami kelas
tinggi  setahun  kepungkur  amarga  kondisine.  Efek  perawatan  minyak  kasebut  sukses  banget  lan  sanajan
dheweke ora ngonsumsi minyak sajrone taun kepungkur, dheweke tetep sehat. Saka pengalamanku, pirang-
pirang  sclerosis  asring  bisa  dirawat,  nanging  kanggo  wong  sing  wis  ngalami  pirang-pirang  taun  ngalami
kondhisi  iki,  bakal  mbutuhake  wektu  kanggo  ngrampungake  karusakan  sing  disebabake  dening  penyakit
kasebut. Akeh panandhang MS ngrokok rami kanggo relief, nanging nggunakake rami kanthi cara iki ora bakal
ngobati lan penyakit bakal terus maju.

Siji-sijine cara kanggo ngatasi MS lan kerusakan sing ana gandhengane karo penyakit iki kanthi efektif yaiku
nggunakake minyak kanthi rutin nganti mari utawa bisa dikendhaleni. Yen sampeyan duwe MS, coba golek
obat iki. Urip mesthine yaiku babagan urip, ora nandhang sangsara, mula kenapa pasien kudu ngidini kondhisi
iki ngrusak uripe yen bisa diobati kanthi efektif? Aku ngerti pasien sing kelainan iki wis ora bisa mlaku kanthi
bener, nanging sawise mung sawetara minggu ngombe minyak, dheweke bisa mlaku kanthi normal maneh. MS
minangka salah sawijining kahanan sing ujar dokter ora bisa ditambani, nanging dheweke ngandhani yen mung
bisa ngatasi gejala kasebut, dene penyakit kasebut isih akeh. Yen sampeyan pengin mbuktekake yen dhokter
salah, coba minyak lan wiwiti pangowahan lan nalika sampeyan nindakake, Aku yakin sampeyan bakal ngerti
yen wong sing nganggo jas putih ora mesthi duwe kabeh wangsulan. ” Rick Simpson, Hemp: Tanduran paling
Obat

Kecanduan
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"Aku bubar mriksa pasien kanker morfin sing nandhang lara amarga morfin MATI" TURKI COLD ". Sawise
mati morphine, dheweke dadi keluwen; wis ora konstipasi maneh; turu banget lan lara bisa dikontrol luwih apik.

Dheweke uga dadi koheren maneh. NGAMALAKE. Yen aku ora weruh 180 derajat iki ganti dhewe, aku ora
bakal  precaya.  Aku  durung  nate  pro-ganja,  nanging  pengamatan  pribadi  iki  nggawe  aku  dadi  wong  sing
precaya. ” Janice

"Siji bab sing wis dakelingi saiki yen wis njupuk RSO sajrone 3 wulan saiki, meh ngilangi kekarepan kanggo
alkohol. Biyen ngombe utawa 2 saben wengi nanging saiki arang banget ngombe lan yen ngombe, ora ngombe
akeh, uga ngerti yen celonone wis luwih longgar. Aku wis ilang 10 lbs. Siji-sijine sing kurang daklakoni yaiku
ngombe alkohol.

Aku isih mangan sing padha lan isih ngemot kacang campuran, cookie lan liya-liyane ing wayah wengi nalika
aku duwe munchies lan bisa uga mangan luwih akeh tinimbang sadurunge Minyak. Ya Minyak kasebut bisa
nggawe sampeyan luwe.

Dadi amarga kurang alkohol utawa minyak nyebabake aku ilang 10 lbs sajrone 3 wulan. Lan aku pancen ora
kabotan, 5 '10 "lan udakara 198lbs. Nalika aku isih enom, aku umure udakara 186lbs lan awake bugar. Saiki aku
mudhun menyang 187lb pungkasan aku mriksa. Salah siji cara, minyak utawa kurang alkohol nyebabake aku
ngilangi bobot. Mung efek samping sing nyenengake. ” Scott

"Opiates nggawe saya konstipasi,  mual,  angel entuk dosis sing tepat  kanggo ngatasi  rasa efektif.  Dheweke
nggawe aku "ngrayu", nggawe aman kanggo nyopir terus lan terus. Mariyuana ora. Cukup jarene. ” Fred

"15 taun kecanduan candu sing ditambani minyak. Aku ora bakal nyoba yen ora amarga Rick. Dadi, aku kudu
ujar manawa aku pancen duwe utang, mula saiki aku dadi salah sawijining pendhukung sing paling gedhe. Aku
mesthi ngrokok nanging ora nate ngatasi rasa lara sing bakal dakalami saka pil. Aku mung kepengin mati bola-
bali amarga aku wis ora tanggung jawab urip maneh. Aku bisa ngomong amarga RSO. Aku dudu morphine,
oxy, perc, vic, utawa suboxine ... kabeh ngilangi aku !!!!! Lan aku lagi 40 krasa 20 maneh. Artritis sing biasane
dak rasakake saben esuk saiki wis GUNG. Aku wis njupuk minyak ing njero 10 kali lan uripku wis diwiwiti
maneh. Ora ana tembung sing bisa ngucapake matur nuwun banget. Yen sampeyan nggunakake pil diwiwiti
kanthi njupuk minyak ing wayah wengi kajaba sampeyan duwe seminggu mung turu, mula aku bakal mbukak
rute kasebut. Aku takon yen ana pitakon. ” Rebecca

"Ganja nyingkirake aku saka Benzo sawise kecanduan luwih saka 30 taun luwih saka 158 taun kepungkur,
tanpa ana, kaya saiki, aku saiki wis mati ..." Phil

"Aku ora ngombe obat lara lan saiki wis bisa digunakake - muga-muga luwih akeh wong sing percaya karo
kekuwatan alam!" Sue

Turu, Insomnia

"Kanggo insomnia, ora ana sing luwih apik tinimbang minyak sing diproduksi kanthi bener saka galur indica
sing  apik  kanggo  menehi  wong  turu  sing  dibutuhake.  Efek  saka  sirahku  nyebabake  aku  sing  paling  bisa
digambarake minangka garpu tuning sing wis edan. Swara sing dhuwur banget iki ndadekake aku ora bisa turu
lan ora bisa ngaso liyane sing dakkarepake. Sistem medis menehi akeh obat kanggo kahanan iki, nanging ora
ana sing bisa digunakake. Asring aku ngalami efek samping sing elek amarga panggunaan obat-obatan iki sing
nyebabake aku luwih nandhang kasusahan tinimbang kahanan sing dakalami.

Aku ngerti yen mung ngrokok rami ngidini aku ngaso luwih akeh tinimbang pil sing diwenehake sistem medis.
Banjur nalika miwiti ngonsumsi minyak hemp, saya lega banget lan ora umum yen turu wolung nganti rolas jam
turu ora ngganggu.

Wis pirang-pirang taun sadurunge njupuk lenga, aku bakal luwih kesel tinimbang nalika turu lan turu sithik ing
wayah wengi. Banjur ujug-ujug sawise njupuk lenga, aku mulai tangi esuk kanthi santai lan seger.
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Amarga akeh wong sing saya tuwa, kita wiwit ngalami masalah turu lan iki bisa nyebabake efek kesehatan sing
umum. Dokter bisa menehi pil turu, nanging yen sampeyan ngerti sejatine digawe, aku ora yakin sampeyan
pengin ing awak.

Turu sing turu ing wayah wengi dudu bab sing apik banget, iku penting yen sampeyan pengin tetep aktif lan
sehat lan ora ana sing luwih apik tinimbang minyak hemp kanggo menehi sisa awak sing dibutuhake ing awak.
" Rick Simpson, Hemp: Tanduran Obat Paling Akeh

"Aaryn: Aku mikir  yen mangan potongan sing gedhe banget ...  nanging dudu perkara sing ala! Mung wae
wayahe turu.

- Kepiye turu, Aaryn? JB

Aaryn:  Apik!  Aku isih  ngaso! Aku ngerti  yen wis ngatasi  depresi  lan kuatir  banget.  Lengene nggawe aku
ngguyu, lol.

Aku duwe pasien liyane ing kene sing aku nuduhake cara nggawe minyak lan dheweke uga kuatir. Dheweke
uga ngguyu. Iku apik banget.

Aku mangan beras ukuran 4 kaping saben dina suwene 2 dina, lan aku kudu nyedhot obat-obatan sing kurang
asring, lan nandhang lara minimal. "

- Kayane perawatan penyakit serius sing kudu dilakoni? Pasien turu, turu kanthi seger, ngguyu akeh babagan
awake dhewe lan kabodhoane kabeh kahanan, ora ngalami stres, kuatir utawa efek samping saka obat kimia lan
liya-liyane. Aku dhewe mesthi seneng banget karo iki. ” JB

"Aku nggunakake minyak rami  kanggo sawetara  kondhisi  lan aku durung nate  turu  kanthi  kepenak utawa
kepenak banget  ...  Matur  nuwun Rick Simpson & JB amarga  menehi  pesen manawa tanduran iki  nggawe
keajaiban kanggo kabeh sing bisa dibayangake !! Tindakake wong lan delengen dhewe !! Mung siji-sijine cara
supaya sampeyan bisa dadi wong sing percaya tenan, percaya karo aku !! ” Val

-  Matur  suwun, Val.  Sejatine  ora ana sing ngatasi  pengalaman pribadi  karo minyak sing bisa ditindakake.
Sawise sampeyan nyoba, umpamane lara bakar utawa gigitan nyamuk, rasa gatel  lan rasa sakit  bakal ilang
sawetara detik, kabeh wong bisa ngerti apa sing dikarepake lan sampeyan bakal ngerti manawa dheweke bisa
menehi katrangan babagan apa sing dikarepake, nanging lenga kasebut isih ana obat sing paling apik ana. Lan
sampeyan pengin duwe ember ing omah, yen ana kedadeyan.

Sampeyan ora kudu ngandel karo tembung sing kita ucapake, cukup gawe minyak, golek wong sing lara bakar,
kanker kulit,  tukak diabetes,  banjur  olesake kanthi ndhuwur lan deleng apa sing kedadeyan.  Banjur elinga,
kedadeyan sing padha ing njero awak nalika sampeyan ngombe lenga, lan iku sejatine sampeyan kudu ngerti.
JB

"Sawetara wong mung ora ngerti apa-apa lan wedi ... Amarga Rick Simpson aku dhewe bisa ngalami lara pain,
tegese aku njupuk 60 mg OxyContin 3 esuk lan 3 nalika turu lan wis njupuk luwih saka 8 taun ... Di sedot!

Saiki  wiwit  miwiti  minyak,  aku mung njupuk 1 ing wayah esuk lan 1 ing wayah sore!  Dhiskusi  babagan
keajaiban paling ora iku cara sing dakdeleng! Dokter ngandhani yen aku ora bakal bisa mudhun utawa ora bisa
mandheg njupuk. Bocah lanang, nindakake "Rick Simpson" lan aku mbuktekake yen dhokter salah.

Aku nindakake lan rasane luwih apik tinimbang ngombe pil  racun!  Sanajan  aku ngombe OxyContin dosis
tinggi, aku isih ngalami rasa lara, saben dina, ora turu lan ora mangan ...

Dina iki aku bebas lara, turu biasane lan mangan luwih akeh! Lan aku ora mandheg anggonku golek pil iki,
muga-muga nalika aku lungguh ing sajrone sewulan aku bakal mati! Muga-muga aku kabegjan! "Nancy

Aku sejatine duwe skizofrenia lan nggunakake ganja medis kanggo efek samping sing ana gandhengane karo
kondhisi, kayata kuatir lan insomnia. Obat iki bisa digunakake, wiwit wiwit wiwit ngobati luwih asring, aku wis
bisa turu, sing sadurunge ora bisa.
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Akeh gejala  sing muncul  nalika kurang turu.  Aku durung nate  ngalami  swara nalika  ganja,  rasane pancen
nglindhungi aku saka ... ”Jose

- Aku setuju, Jose, kurang turu minangka sebab akeh kahanan mental. Lumayan kanthi logis, yen durung turu
cukup, wong bakal krasa ora krasa sawise turu suwene sepuluh jam sawise mangan minyak. JB

"Luwih sedative luwih apik. Aku nggunakake ing wayah wengi sadurunge turu lan bisa digunakake. Aku saiki
turu 8 jam langsung. Ngaso wis dadi perkara sing paling apik kanggo aku. Kekuwatan 80% lan mundhak butuh
sawetara  wektu  supaya  sampeyan  wis  biasa,  nanging  bakal  tekan  kana.  Miwiti  kanthi  0,01  ml  kaya  sing
diarahake banjur munggah saka kono. Aku nyoba 0,025 kanggo miwiti ... mbesuk mung njupuk 0,01 ml. 0,025
ml nyelehake aku ing kursi suwene 10 jam. Ati-ati nanging elinga njupuk. Kaya sing dakkandhakake Wayah
wengi iku wektu sing pas kanggo aku. Bisa dienggo awan lan REST ing wayah wengi. ” Yohanes

"Aku menehi minyak menyang tunangane (Jason) lan dheweke ora akeh lan nggawe dheweke kesel banget.
Dheweke turu  biasane  sedina  muput.  Aku bakal  njupuk dheweke sedina  utawa rong dina  kanggo ndeleng
pangowahane ... mula bisa uga wenehake sepotong 1/2 beras (paling ora kaya sing wis diwaca) kita cepet-cepet
nggayuh dheweke. " Jason

- Jason, rasa ngantuk iku ok lan sampeyan pengin pasien bisa turu sabisa-bisa. Efek sedatif bisa digunakake
sajrone sawetara minggu, nanging ora ana sing ora dikarepake, sebaliknya. Salam sejatine, JB

P: Nggawe dina iki kanggo wong sing jubah putih ujar manawa isih duwe rong minggu maneh lan ora ana
liyane sing bisa ditindakake. Muga-muga bisa uga duwe warta apik kanggo kabeh wong. Nyoba uga supaya
dheweke mandheg ngrokok lan ngganti pola mangan lan luwih akeh supaya sistem kekebalan awak bisa gelut.
Matur suwun Rick lan JB kanggo ilmu lan menehi obat nyata.

A: Dave, ayo ngrokok, ora ana bedane yen mangan minyak. Uga, dheweke bakal turu akeh, mula dheweke
bakal ngrokok.

Minangka kanggo ngganti pola diet saiki, mesthine kudu ngowahi kanthi cukup nanging ora drastis, supaya
dheweke mangan apa sing dirasa. Ora mesthi sosis, nanging ana sing cukup, Tambahake pH awak, supaya
dheweke mangan wiji saka rong apel saben dina. Sing paling penting yaiku supaya minyak bisa cepet banget.
Isih ana kasempatan. Gabungke mangan minyak, supositoria, penguapan lan topikal kanggo asil paling apik.
Sanajan  dheweke ora sukses,  dheweke bakal  urip  kanthi  kualitas  maksimal  nganti  pungkasan,  lan  iku uga
penting. Aku yakin bakal luwih saka rong minggu, nanging bakal dingerteni. Dokter ora mesthi cocog karo
ramalan nalika minyak kasebut bisa digunakake. Salam sejatine, JB

"Aku turu  kanthi  tenang,  lan  luwih  dawa tinimbang  biasane.  Sawise  tangi  turu,  rasane  sayah  banget,  ora
gremengan nalika ngrokok. ” Terry

"Aku turu apik lan ngimpi, nanging aku wungu groggy. Butuh pirang-pirang jam nganti suwene banjur suwe
banget. Aku nggunakake saben wengi. Nyuda rasa sakit atritis lan turu. ” Katherine

"Aku duwe kanker  lan apnea turu.  Ora mung turu sing nggumunake,  ora tangi  saka kedadeyan panas.  Iki
berkah. ” Stephanie

"Rasane kaya mati kanthi seneng!" Mal

"Pikiranku tanpa iku kaya macet ing New York. Kanthi nggunakake - kasebut dadi negara kebon Zen sing isih
bisa digunakake ing level normal. " Andris

"Aku ngalami kelainan turu sajrone 20 taun, minyak RSO wis mbantu aku turu kaping pisanan lan bebas lara
nalika tangi! Yo! ” Bonnie

"Aku duwe disk herniated sing meksa ing saraf sciatic nyebabake rasa sakit sing parah kanggo njupuk saka sisih
ngisor ngisor sikilku menyang driji sikil. Aku njupuk 3 ibuprofen saben patang jam supaya aku bisa tangi saka
kasur lan bisa mlaku. Aku wiwit njupuk minyak meh rong minggu kepungkur kanggo lara lan radang. Saiki aku
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ora mbutuhake ibuprofen, aku turu luwih apik tinimbang sing dakkarepake, kanca kerja wis menehi komentar
babagan swasana sing luwih apik lan rasa seneng umume. AKU RASA Apik! ” Jennifer

Wis  menehi  minyak  ing  Pit  umur  14  taun  suwene  4  minggu  amarga  kanker.  Kadhangkala  dheweke  rada
'twitchy' lan mabuk nalika aku menehi dheweke akeh banget, nanging nalika sibuk, dheweke turu kaya bocah
cilik.

Dheweke  nolak  njupuk  obat  dokter  hewan  supaya  bisa  entuk  minyak.  Isih  awal,  nanging  aku  nyathet
kemajuane. Udakara udakara seminggu dheweke bisa terbiasa karo minyak lan napsu maneh. Aku cemburu,
amarga kita bisa ing tahap iki mung menehi minyak kanggo crita sing disenengi kabeh wong! ”

"Aku duwe fobia Sosial (luwih diarani kelainan kuatir sosial), depresi lan insomnia. Aja njupuk minyak, amarga
aku ora bisa nemokake ing kene, aku uga ora bisa ngolah lan ngekstrak dhewe ... nanging udud udakara sepuluh
kali,  sing dakkira yaiku sawise pisanan, aku bisa saiki turu yen aku krasa kesel, aku ngalami "wulan tanpa
depresi" kabeh, ora nate ngrasakake seneng banget (ora ana depresi) lan kanthi vitalitas sanajan njupuk obat
sing paling kuat (sing nuwuhake masalah kesehatan liyane. ) kanggo iku, uga kuatir sosial (fobia) saya saya
akeh lan aku ora prelu "luhur" kanggo ngrasakake, yen ngrokok 1 utawa malah 2 dina sadurunge kudu metu lan
ngomong karo wong liya , tetep ing papan umum (apa kelainan iki ora bisa ditindakake), SAIKI AKU BISA
Nindakake,  rumangsa urip maneh minangka "wong normal", ora ana obat sing nindakake.  Masalahe yaiku,
amarga ukum, precedence saka ramuan, plus prasangka sosial lan nggatekke babagan tanduran, aku malah ora
bisa  ngrokok maneh,  aja  dadi  "dhuwur",  mung pengin  urip  maneh tanpa masalah  sing  diwatesi  urip,  Ana
anonim wong sing urip kaya aku duwe fobia lan kelainan liyane, lan minyak iki bisa dadi solusine. ” Pablo

"Sampeyan bisa takon karo Rick lan utawa JB, kita nemokake manawa nggunakake produk sing sativa 20-30%
minangka kombinasi paling apik kanggo masalah sing gegandhengan karo kuatir." Brewster

- Kita seneng nggarap salib sativa dominan indica kanthi 20% THC utawa luwih, persis amarga alasan kasebut.
Efek minyak sing paling apik yaiku kuat lan sedative, nanging euforia lan aphrodisiac sing luwih apik. Nalika
sampeyan menehi obat obat sing duwe efek kaya ngono, sampeyan bakal bisa yakin manawa bakal seneng
ngombe.  Sapa  sing  ora  gelem?  Sampeyan  turu  kanthi  apik,  sampeyan  tangi  kanthi  istirahat,  euphoric  lan
kepengin banget nggawe wong seneng. Sapa sing ora seneng karo kuwi? JB

"Aku seneng sinau babagan RSO saben dina lan apa sing ditindakake kanggo wong / kewan. Yen minyak iki
nindakake apa sing dikandhakake, mula kudu dibuwang saka gunung sing paling dhuwur - ora bakal tenang.
Aku durung nate ngalami pengalaman pribadi, nanging mesthine yen aku utawa wong sing dak tresnani bisa
uga butuh.

Kangge,  aku maca akeh postingan sing bisa dakkirim.  Aku durung maca kiriman sing ujar,  "Thanks Rick
Simpson - aku watu babar blas, pancen adhem, Dhik."

- Matur suwun dhukungan, Debbie Nolan, aku yakin sampeyan bakal nulis kiriman sing bakal kasebut kanthi
tepat. Perasaan ing awak yen ana sing ngombe dosis sing tepat saka RSO sing pas, bisa diarani "keren banget."
Utawa  kelangan  banget.  Utawa  bisa  uga  keren  banget.  Minangka  salah  sawijining  perasaan  sing  paling
nyenengake sing bisa dirasakake, wajar banget, tenang lan nyenengake.

Kaya  sing  wis  diandharake,  minyak  paling  apik  duwe  efek  sedatif,  nanging  euforia  nalika  ditelan.  Dadi
sampeyan turu kanthi apik lan banjur tangi ngguyu cekakakan bocah cilik. Lan yen turu turu kanthi turu lan
cekikikan, sampeyan bakal luwih kepenak lan ngaso tinimbang ora turu kanthi apik lan ora ngguyu cekikikan.
Lan nalika sampeyan krasa sehat lan ngaso, awak kanthi logis bakal pulih lan tampil luwih apik. Ora ana ilmu
roket, kaya biasane kanggo obat ganja. JB

"Sanajan sistem endokannabinoid mengaruhi macem-macem proses biologis (kayata napsu lan turu), para ahli
percaya manawa fungsi utamane yaiku kanggo ngatur homeostasis.

Homeostasis  minangka  elemen  kunci  ing  biologi  kabeh  makhluk  urip  lan  paling  diterangake  minangka
kemampuan kanggo njaga kahanan internal sing stabil sing penting kanggo urip. Penyakit minangka asil saka
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sawetara  aspek  kegagalan  kanggo  nggayuh  homeostasis,  nggawe  sistem endocannabinoid  dadi  target  unik
kanggo aplikasi medis. "

- Kanthi tembung liyane, kabeh kalebu keseimbangane. Ora ana sing anyar. JB

Glaukoma, Mulihake Mripat

"Glaukoma lan efek bisa ditrapake kanthi gampang ing pirang-pirang kasus amarga akeh jinis hemp efektif
nyuda tekanan okuler sacara dramatis. Ora umum yen wong sing nandhang glaukoma sing nggunakake minyak
hemp bisa ndeleng paningkatan substansial ing sesanti. Akeh pasien malah kudu ngganti kacamata amarga lensa
resep lawas saiki wis kuwat.

Apa sampeyan mikir yen dokter mata ora bakal nyebut ganja sanajan wis dingerteni efektif wiwit paling ora taun
1800an?
Maneh, minyak hemp digawe saka galur sing bener minangka perawatan sing efektif banget kanggo glaukoma
lan aku ora ngerti apa-apa sing luwih apik utawa luwih aman kanggo nyuda tekanan okuler. Efek hemp ing
tekanan okular wis suwe banget dingerteni, nanging sistem medis nyoba uga ora ngrembug panggunaan hemp
kanggo glaukoma. Sayange, katon manawa akeh dokter saiki luwih akeh babagan dhuwit tinimbang babagan
ngobati. Aku ora bisa nerangake kepiye dokter mata bisa lungguh ing kono lan nonton pasien alon-alon dadi
buta lan ora ngandhani pasien apa sing bisa ditindakake hemp kanggo kondhisi kasebut. Pungkasane asring
banget, pungkasane, pasien ngilang kabeh paningale amarga dheweke kanthi wuta percaya marang saran saka
dokter. Pasien ora duwe kemampuan ndeleng kanthi bener kayane ora ateges akeh dokter mata. Nanging, Aku
nganggep  apa  sing  ditindakake  pancen  ngisin-isini  lan  nuwun  sewu  banget  marang  wong-wong  sing  wis
dirampok sesanti tanpa sebab kajaba rakus. ” Rick Simpson, Hemp: Tanduran paling Obat

"Aku mung nggawe sakumpulan" minyak hemp "sawetara wengi kepungkur lan sak butter. Aku wis menehi
minyak  ing  pasien  tumor  otak,  sadurunge  njupuk  lenga  sing  meh  wuta,  sawise  sewulan  njupuk  minyak,
dheweke bisa uga wis pulih. Sampeyan ora bakal oleh asil sing padha saka butter. Sampeyan entuk asil obat
saka mentega, nanging lenga iku kalebu bentuk obat-obatan sing luwih konsentrat, lan bisa digunakake meh
kabeh obat, pancen apik tenan. "Dion

“Dijupuk kanthi lisan yaiku ndhelikake mripat ibu. Dheweke wuta sah ing mripat kiwa. Cedera nyebabake
dheweke tanpa lensa lan sawetara operasi nyebabake glaukoma. Dheweke wis ing RSO suwene setaun setengah
saiki - nggunakake saben dina. Dheweke ora nate weruh sepira maneh paningale sing bali  nganti  dheweke
dandanan mripat. Dheweke wis wuta mripat mau suwene 40 taun, mula dheweke wis nglatih babagan cara
nggawe riasan mripat kanthi mripat sing ditutup. Iku mung cara sing bisa ditrapake kanggo mripat sing apik
yaiku nutup mripat sing apik lan dadi buta. Nalika pungkasan dheweke nutup mripat sing apik, dheweke pancen
sejatine bisa ndeleng & fokus saka mripat sing lamur. Dheweke mung nganggo dandanan ing acara-acara, mula
dheweke ora yakin suwene sadurunge dheweke wiwit bali, nanging sawise nggunakake lenga luwih saka setaun
saiki dheweke bisa nggawe gambar, warna, lan malah maca sawetara perkara saka mripat sing ala! Aku nggawa
tas Kripik Lays, lan saka sisih ndhuwur meja dheweke bisa maca glethak. Dheweke mikir yen duwe lensa anyar
yen sesanti bakal pulih kabeh. Kanggo entuk lensa anyar, dheweke kudu dilebokake ing dhaptar donor organ-
Aku ora yakin asuransie bakal nutupi prekara kaya ngono, saiki - Minyak iki menehi mukjizat - mukjijat sing
bisa katon sadurunge katon peteng ! Dadi, dakkandhakake ORA GOLEK DIPERLUKAN- Mung pasokan tetep!
Saiki, coba tandur tamba! Oh Yo- Dheweke ora duwe Bukti GLAUCOMA LALI! ” Lindsay Kanggo entuk
lensa anyar, dheweke kudu dilebokake ing dhaptar donor organ- Aku ora yakin asuransie bakal nutupi prekara
kaya ngono, saiki - Minyak iki menehi mukjizat - mukjijat sing bisa katon sadurunge katon peteng ! Dadi,
dakkandhakake  ORA  GOLEK  DIPERLUKAN-  Mung  pasokan  tetep!  Saiki,  coba  tandur  tamba!  Oh  Yo-
Dheweke ora duwe Bukti GLAUCOMA LALI! ” Lindsay Kanggo entuk lensa anyar, dheweke kudu dilebokake
ing dhaptar donor organ- Aku ora yakin asuransie bakal nutupi prekara kaya ngono, saiki - Minyak iki menehi
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mukjizat  -  mukjijat  sing  bisa  katon  sadurunge  katon  peteng  !  Dadi,  dakkandhakake  ORA  GOLEK
DIPERLUKAN-  Mung  pasokan  tetep!  Saiki,  coba  tandur  tamba!  Oh  Yo-  Dheweke  ora  duwe  Bukti
GLAUCOMA LALI! ” Lindsay

Penyakit Langka utawa Ora umum, lan penyakit

P. Halo Rick / JB, apa sampeyan nate krungu ana penyakit langka Porphyria? Yen wis, sampeyan wis ngobati
sapa wae sing duwe RSO lan apa asile?

A. Ora, aku ora duwe. Nanging yen dideleng saka apa sing wis dakwaca, aku ora ngerti sebab kenapa minyak
kasebut  ora bisa mbantu ngobati  utawa ngontrol.  Mesthi  bakal mbantu gejala  ing kahanan sing langka lan
mesthi ora nyenengake.

Aku bakal ngetutake protokol ing situs iki, aku bakal mangan minyak lan digunakake ing supositoria (kanthi
cara kasebut bakal langsung ana ing aliran getih). Aku nggunakake minyak ing ndhuwur kanggo tincture utawa
salve kanggo kondisi kulit / manifestasi (bakal ngilangi rasa gatel lan rasa ora nyaman liyane).

Aku bakal mangan paling ora 60g sajrone rong utawa telung wulan, aku ora nggunakake bahan kimia, aku
mung bakal nuruti prentah Rick Simpson. Yen 60g ora bakal ngobati utawa ora bisa dikendhaleni, aku bakal
mangan 120g liyane. Lan yen ora bakal ngasilake asil sing memuaskan, mula aku bakal menehi minyak ing
njero, siji loro telung gram saben dinane utawa luwih yen bisa njupuk, lan aku mung bakal mangan kaya sing
dakkarepake . Nopo nopo Amarga yen minyak ora nulungi sampeyan, mesthine sampeyan ora bisa nemokake
apa-apa liyane. Uga, penyakit sing agresif kudu diobati kanthi agresif. Salam sejatine, JB

"Dadi kabar apik JB & RICK !!! Aku saiki golek dokter kanggo asil tes! Tiroid sing kurang aktif lan ngobati 22
taun saiki wis aktif! Aku wis mung nate mangan RSO sajrone sewulan, aku uga nulis obat tinktur menyang
tenggorokan lan ngombe RSO uga! Aku seneng banget babagan iki!

Dheweke minangka dhokter sing apik banget sing wis ana lan ndhukung aku liwat kabeh lan ngerti kanthi
nyata, SING PUNYA NGGUNAKAN MINYAK RSO! Dadi dhokter, dheweke isih pengin nggawe swara ultra
tiroid kanggo mriksa nodul! Apa pendapat sampeyan babagan swara ultra?

Aku bakal tetep nggunakake minyak iki kanthi bangga sajrone dina-dina iki sing dirasa bener, kabeh pancen
bener! Obat resep iku ala! Aku uga duwe akeh masalah kesehatan sing lagi daklakoni karo minyak sing apik iki!
Chiari Malformasi tipe 1 saka batang otak uga duwe trowongan carpal sing parah lan liya-liyane!

Aku umur 45 taun saiki ora krasa kabeh ngalah lan lara kaya biyen dak rasakake! Apa aku nyebutake uga
ngalami operasi otak 7 taun kepungkur lan aku durung nggunakake narkotika wiwit operasi amarga gagal ati
saka obat-obatan! Aku pancen bukti yen minyak iki asale saka GUSTI ALLAH! Iki mung sing kudu ditrapake
minangka obat!

Matur suwun JB lan Rick kanggo kabeh sing sampeyan lakoni saka jero atiku! Ora ana obat tiroid maneh,
YAY !!!!!!!! ” Margene

- Sugeng, Margene. Minangka kanggo ultrasonik, aku kira sampeyan ngerti wangsulane. Kurang mindai luwih
apik, kabeh sing bisa dakkandhakake.

Aku dhewe ora bakal nyedhak sapa wae sing ora bakal crita babagan minyak sajrone 22 taun, nanging yen
sampeyan mikir manawa wong-wong mau isih kudu ngandhani, aja bebas ngobrol karo dheweke, yaiku yen
sampeyan pancen seneng karo apa  sing bakal  dikandhakake.  babagan obat.  Nanging iku  kabeh sing bakal
dakwenehake, mung ngomong, kanthi cara kasebut supaya sampeyan ora bisa nglarani sampeyan kaya sing
diomongake dijarwakake dadi "kabutuhan" kanggo nggunakake pil sing dipilih.

Muga-muga  salam lan  aja  nganti  adoh  saka  wong  sing  suwene  22 taun  menehi  saran  sing  salah.  Seneng
sampeyan slamet saka "perawatan", wong liya ora begja. JB
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"Apa minyak ganja bisa digunakake kanggo ngobati penyakit rabies?" Aami

- Aami, ya, nanging bisa uga mbutuhake pasien koma sawetara wektu, kanthi dosis minyak sing akeh banget,
utamane ing kasus sing luwih maju. JB

"Pengurus saya duwe pasien sing didiagnosis ngalami Lupus lan keracunan merkuri ing awake. Sawise udakara
setaun, nggunakake minyak krasan, keracunan merkuri wis ilang kabeh lan Lupus pancen wis ora ana. Folikel
rambut dijupuk saben 2 minggu kanggo ndeleng persis apa lan pira racun ing awak kanggo nganyari sukses.
Pancen apik tenan apa sing bisa ditambani kanthi alami. Pancen larang regane, nanging isih luwih sehat lan
larang urip! ” Isai

"Aku didiagnosis ngalami fibrosis myeloid utami, entuk obat sing mbantu nanging ora wareg amarga tambah
lara lan ora napsu lan nurunake jumlah getih, nambah ukuran limpa, insomnia. Sawise ngombe obat iki suwene
setaun lan ora rumangsa pangowahan dhasar, aku mutusake nyoba RSO, mung 1 wulan lenga, lara ora ana
maneh, napsu wis bali, mundhak getih, turu kaya watu. ” Aguae

"Aku nggunakake obat kasebut kanggo nambani anomali medisku ... sawetara rumah sakit ing wilayahku ujar
yen mesthine ora bisa ditindakake ... nanging RSO apik tenan ... Aku nolak serangan VP ing awak, aku duwe
penyakit jaringan ikat lan sawetara masalah langka liyane ... 4 operasi otak ing 36 dina lan aku ora gelem ngisi
narkotika ... mariyuana medis, RSO lan napas ... aku durung nate cepet-cepet mari urip ... sanajan nuduhake
laboratorium awakku dadi kecut yen lara iki sejatine ora elek… ”Katie

"Ing  ngisor  iki  yaiku  saka  wong  lanang  sing  kecelakaan  mobil  serius  ing  taun  1977.  Dheweke  ngalami
kelumpuhan  rai,  saluran  air  mata  ora  bisa  digunakake,  dheweke  kudu  nggunakake  pelumas  okular,  ilang
sawetara paningal ing siji mripat. Kajaba iku, dheweke ngalami cedera ing endhas amarga ana masalah memori,
masalah pidato. Dheweke mlaku nganggo tebu lan ngenteni lara sajrone taun kepungkur. Iki saka pesen sing
dikirim. == "Minyak kasebut ndandani aku ing level seluler. Kabeh jaringan parut ing sisih tengenku ilang!
Saiki aku duwe gerakan mripat tengen. Aku malah bisa mesem, saiki lumpuh ing wajahku bakal ilang. Kabeh
mau kedadeyan sajrone 6 wulan kepungkur. Sawise lara saka tumor, aku nambah dosis nganti gram lan 11/2
gram saben dosis, sedina muput. Pirang wulan kepungkur aku nonton TV lan aku ngerti yen aku bisa ndeleng
sisih  tengen  irungku.  Pisanan  aku  ndeleng  wiwit  taun  1977.  Aku  wiwit  olahraga.  Aku  saiki  wis  gerakan
lengkap. ” Minyak Ganja ... ora mung kanggo kanker Peep. ” Corrie

Kewan - Kesaksian

"Aku ngobati tumor asu ing kupinge karo RSO ... BESAR lan saiki wis ilang !!!!" Andrea

"Asu ku duwe ostersarcoma (kanker tulang). Sikilku dipotong seminggu kepungkur, lan dheweke bakal miwiti
kemo sajrone seminggu. Kanthi kanker, umume nyebar menyang paru-paru, 95% asu mati amarga kanker paru-
paru sajrone setaun. Yen asu sampeyan, apa sampeyan bakal miwiti minyak saiki lan isih nindakake kemo,
utawa ora kemo lan minyak lurus? Kanggo manungsa, sampeyan miwiti nganggo gandum, kanthi asu 70 pon,
apa sampeyan bakal miwiti nganggo 3th kaping pindho saben dina? Matur nuwun kanggo maca iki lan saya
sabar ngenteni tanggepan sampeyan. ” Eda

"Eda, minyak kasebut nylametake asu kita, Sophie. Dheweke sekarat. Wenehi asu minyak kanggo asu ... Chemo
bakal mateni dheweke. Ndonga karo kowe ... ”Brewster

“Aku entuk kabar apik babagan asu kanca-kanca sing kudu dakcritakake! Sawetara wulan kepungkur, pitbull
Maximus ngalami tumor ing salah sawijining sikil mburi sing wis ora bisa dikendhaleni. Dokter Hewan kasebut
marang kancaku manawa dheweke kudu mbayar luwih saka 3 wong tuwa supaya sikil dheweke diamputasi,
utawa bakal nyebar lan dheweke bakal mati sajrone setaun. Iki udakara 4 wulan kepungkur. Nalika semana,
nalika ndeleng status dheweke babagan operasi sing wis direncanakake,  aku ngirim pesen lan menehi saran
supaya dheweke menehi minyak ganja. Dheweke mikir yen bakal nyoba perawatan alami sadurunge nindakake
tindakan sing drastis lan ora bisa dibalekake kaya amputasi. Untunge kanggo dheweke (lan Maximus), dheweke
wis duwe kertu Ganja wiwit manggon ing California. Dadi, dheweke menyang dispensary Ganja lan njupuk.
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Dheweke menehi 1 tetes minyak kanthi ukuran kacang polong, kaping pindho saben dina nganggo panganan.
Sanalika  dheweke  ujar  manawa  dheweke  ngerteni  yen  dheweke  kurang  lara  lan  rasane  luwih  kepenak.
Ditambah maneh, pakulinane mangan wis normal maneh. Sawise sawetara minggu, dheweke malah bisa mlaku
tanpa lemes, mula dheweke mbatalake operasi lan tetep nganggo perawatan alami. Dheweke lagi wae mulih
saka pamriksan Vet dina iki, lan ngerti yen tumore wis rampung kabeh. Ora ana tilas tumor sing ditinggalake.
Vet kaget banget nalika dheweke ngandhani babagan carane nambani dheweke.

FYI: Iki minangka asu kaping 3 sing aku ngerti yen wis disimpen minyak ganja. Aku uga ngerti akeh manungsa
sing uga wis disimpen. Yen sampeyan isih mikir ganja ora ngobati kanker, mula sampeyan durung nggatekake.
Wis pirang-pirang taun aku ngerti sejatine, lan aku ora nate nemokake sapa wae, kewan utawa manungsa, yen
minyak Ganja wis ora bisa disimpen. ” Lara

“Sawetara kanker limfoma T CLCT-1 kanker wis ilang!  Kita  bakal pindhah menyang dokter  hewan mung
kanggo tes saben telung minggu, CBC kanggo ngukur tingkat kalsium lan FNA kanggo ngawasi jumlah getih
putih abang kanggo sel kanker. Dheweke ora butuh obat resep maneh, nanging kita bakal tetep nggunakake
Minyak Rick Simpson sing ngobati kanker saben dina suwene umure. Kita Kulawarga Sukur. ” Sawetara Bocah
Butuh Ajaib

"Crita  sing  apik  tenan!  Aku nggawe lan  njupuk RSO kanggo perawatan  kesehatan  amarga  kulawarga  wis
ngalami  kanker.  Aku miwiti  menehi  asu lan  uga kalorone  duwe tumor  cilik  lan wedhus Shetlandku duwe
Discoid Lupus, sawijining bentuk lupus anjing. Pancen luar biasa! Ing sawetara minggu, salah sawijining tumor
asu iki nyusut 70% lan asu liyane sing duwe lupus apik tenan! Kanggo kaping pisanan ing pirang-pirang taun,
irunge abang, abuh, lan nglarani, bisa mari! Aku wis nyoba resep, steroid, diet lan ora ana sing nulungi. RSO
nambani lupus segawonku, aku uga bisa nulungi manungsa! “Ashley

"Kucingku entuk nasi gandum 1/4 -1/3 ukuran 2-3 kali dina kanggo ngobati & nyenyet UTI peradangan kronis
nalika pirang-pirang cairan, antibiotik, lan obat-obatan ora bisa uga nggawa dheweke ing panganan mentah &
dheweke ora duwe reoccur. Mesthi wae kanggo kanker, sampeyan bakal nggunakake dosis sing luwih dhuwur.
Umume aku nyoba golek dosis sing ora nate nyebabake dheweke banget - ora bakal nate lara, nanging ana sing
duwe rasa ngantuk, ora sabar, bisa uga mabuk. Mesthi wae ing kanker, sampeyan ora preduli - cukup cepet
supaya bisa nambah dosis sing luwih dhuwur.

Iki kanggo "pangopènan" - umpamane segawonku sing mripat sing disingkirake saka glaukoma (lan nindakake
AWESOME) duwe risiko glaukoma kanggo mripat liyane, mula aku menehi dosis paling ora kaping pindho
saben dina nganggo minyak & wis nemokake enak dosis sing ora nyebabake inkontinensia  lan liya-liyane,
nanging dheweke isih golek minyak. Aku njaluk dheweke njupuk liyane sadurunge mripat enuc amarga lara.
Aku rasane tenan kaya minyak sing mbantu dheweke luwih saka obat pain konvensional uga - dina kaping 1
utawa 2 dheweke duwe 1-2 dosis obat dokter hewan ing rx'd banjur aku mung menyang RSO, sawise dina
sawise operasi pengen main bola maneh lan wis & lagi prawan seneng. Chloe sejatine bakal nyelehake RSO ing
driji - ora kaya kucing sing sengit. LOL (…)

Aku ora ngerti manawa RSO nyebabake kuatir ing kewan - sensitivitas cahya bisa ditemokake kanthi dosis sing
luwih dhuwur.

Aku malah nggunakake RSO ing ferret - dheweke wis tuwa banget lan tangi ing sawijining dina dheweke tiba-
tiba lemes banget, bisa uga kena stroke. Aku menehi dosis cilik RSO ing dina iki supaya dheweke turu - ing
wayah sore dheweke kayane lagi turu - goyang lan tumindak kaya segawonku nalika mangan ganja, aku mung
turu yen ngerti apa sing bakal dituju awake. Paling ora, dheweke ora lara utawa nandhang sangsara - aku duwe
ide yen dheweke bakal tangi, nanging dheweke wis seda, nanging kualitase urip nganti dina pungkasan pancen
apik mula aku rumangsa RSO menehi dina paling apik pungkasane bisa uga Aku ngerti dheweke ora lara lan
dheweke turu kanthi tentrem lan aku ngerti yen ora kakehan RSO amarga dheweke wis esuk lan awan mula ora
ana apa-apa & aku mriksa dheweke sore banget dheweke mung turu - dheweke bisa tangi nanging dheweke
mung pengin turu. ”

Whitney - Kualitas urip paling apik nganti  pungkasan, iku uga penting nalika minyak kasebut melu.  Matur
nuwun, JB
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"Wingi  Chloe,  umur 8 taun sandi wanita  Heeler  fox terrier  didiagnosis glaukoma ing mripat  siji.  Tekanan
banget ing mripat 1 dheweke lan dheweke bisa dadi wuta kanthi permanen. Kita nindakake perawatan darurat
kanthi cairan IV lan mannitol lan dheweke lagi nggunakake obat loro. Tekanan saya sithik nanging ora akeh,
lan dheweke saiki ora seneng karo panguripan sing sepi wuta. Aku pengin nambani dheweke karo RSO amarga
wis ngrasakake lara bf lan aku dhewe lan aku percaya tenan karo minyak lan crita-crita sing dicritakake wong
ing kene pancen luar biasa. Aku ora pengin Chloe pungkasane entuk glaukoma ing mripat liyane lan aku pengin
nambani apa wae sing bisa dakelingake ing mripat sing kena pengaruh. Aku ngerti akeh kewan Kewan sing wis
ditulungi minyak & aku bakal seneng yen Chloe bisa bisa ndeleng maneh, utawa uga mripat sing katon ...
Thanks kanggo pitulung utawa saran!

- Whitney, cukup njaluk minyak kasebut. Sawetara minyak luwih apik kanggo glaukoma tinimbang liyane. Cara
paling gampang kanggo ngerti babagan efektifitas yaiku njupuk dosis lan nonton mripat ing wayah esuk. Yen
wis resik, goleki galur utawa kombinasi galur liyane, yen sampeyan akeh barang sing bisa diresiki, umume
saring sing apik kanggo nyuda tekanan intraokular. Salam sejatine, JB

“Matur nuwun JB! Wingi aku ngira kita duwe kemajuan sing luar biasa, mripat bening (aku narik kawigaten
kabeh dina) & murid ora lengkap & sanajan ora cocog karo bocah mata liyane,  aku ngira nanggap cahya,
nanging esuk iki katon malih mendhung maneh. Mungkin ing cahya sing padhang kaya wingi bakal katon luwih
apik ... Sepira lan pira saranane sampeyan menehi dosis? Nganti saiki, aku wis ngombe dosis ukuran kacang
polong sing cilik banget, dheweke umure mung 30 # & kayane kena pengaruh, anjing iki mesthi seneng mangan
batang lan godhong utawa kecoak, njaluk kumelun lsp supaya aku ngerti yen dheweke kena pengaruh dening
minyak uga lan kayane bakal mengaruhi dheweke meh padha yen mangan batang, nanging ora kuwatir, aku
rumangsa yen tegese "bisa digunakake". " Whitney

-  Whitney,  aku  bakal  menehi  dheweke  kanthi  apik,  loro  utawa  telu  saben  dina.  Yen  sampeyan  nyedhaki
dheweke lan luwih cepet, luwih apik. Malah dheweke kudu turu sedina utawa rong dina, sing peduli. Koma
cilik sing kena pengaruh hemp ora bisa nglarani. JB

"Muni apik kanggo kula! Aku bakal nindakake iku dina iki. Dheweke wingi lagi zonked. Matur nuwun kanggo
nanggepi cepet JB! ” Whitney

"Anjingku wingi mangan bagean tanduran wingi amarga dheweke ngerti manawa bisa ngatasi weteng sawise
entuk lemak ing nedha bengi pitik lan mangan akeh, dheweke mlaku-mlaku kanthi  cepet lan banjur ngaso
kanthi nyaman. Tibakno apa sing ana ing bukune - godhong pot. Asu cerdas. ” Donna

"Hai JB, aku menehi RSO menyang jaranku. Nyatane, aku duwe rasa wedi minggu kepungkur amarga gelding
sing lara, aku menehi udakara 1/3 gram minyak ISO kita lan dheweke pancen SToNED !! Dheweke sedated.
Dadi ... bisa digunakake ing jaran lan yen 1/3 gram iku obat penenang ing jaran, bayangake sifat penyembuhan.
Dheweke butuh wektu udakara 24 jam kanggo nyingkirake efek kasebut. Aku nyuda dosis orale mung sekitar
gabah kanggo diopeni. ” Heather

"Pikirane wis ana ing taun 70-an, FDA pisanan nglaporake sel kanker sing mateni ganja ... sing dakkenal yaiku
kanker weteng kucing katoné ilang, dheweke saiki mangan kanthi apik, bobote lan mlaku kaya bocah cilik ..."
Tony

"Aku wis menehi ganja 19 taun kucing kucing decarboxylized wiwit Desember 2011. Dheweke lesu banget,
pocokan kritik, tandha-tandhane kesepitan kucing ... kenalan sing kerja ing dokter hewan menehi saran yen aku
menehi 1/4 aspirin, 1 / 4 t metamucil ... nindakake sawetara dina banjur mutusake nyoba ganja ... aku nyebar
sawetara panganan udan udan sawetara dina ... dheweke isih ana ing kene !!! ” Lori

"JB, kita wis nggawe dheweke sawetara batch nalika nggawe dheweke batch anyar saben 2 wulan, amarga
dheweke njupuk 1cc / dina. Kita nggunakake 2 galur sing beda. Dheweke saiki nggunakake batch sing padha
kanggo ngobati kanker kucing. ” Charlie

"Aku kudu matur nuwun. Kucing sing dak tresnani suwene 14 taun didiagnosis tanggal 1 Juni kena karsinoma
sel skuamosa. Aku nambani dheweke karo RSO INI MINGGU MINGGU! Dokter hewan kasebut ujar manawa
mukjizat.  Aku nggawa dheweke bali  menyang dheweke tanggal 8 Juni lan dheweke takon apa kucing sing
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padha, amarga tumor ing cangkeme meh ilang lan dheweke ngarep-arep yen aku bali maneh kanggo nyelehake.
Saiki dheweke meh pulih. Aku tresna banget marang dheweke lan matur nuwun amarga wis nuduhake cara
nggawe obat kanthi GRATIS! ”

"Kucingku didiagnosis ngalami kanker 'tuwuh cepet, agresif, ora bisa ditambani, ora bisa dioperasine' ing wulan
Juni  pungkasan,  karsinoma sel  skuamosa ing septum, sing ora enak banget.  Dheweke diwenehi  1-3 wulan
maksimal, lan dokter kewan kanthi lembut nyaranake aku 'ngeculake dheweke saiki'. Aku nangis, mikir lan
mutusake aku ora bisa nonton dheweke mati. Aku online, ngerti ana akeh obat kanker. Miwiti menehi pirang-
pirang suplemen, lan liya-liyane. Dheweke isih sehat, nanging kanker isih saya gedhe lan nyebabake napas.
Tumor kasebut pungkasane tuwuh ing sisih irunge,  lan ing wulan Desember dheweke wiwit  mudhun. Aku
mikir, ok, saiki wayahe.

Banjur aku nemokake ganja lan cara bisa mateni kanker. Crita dawa, Ted wiwit njupuk RSO wiwit Desember
saiki.  Wiwitane  ana  kahanan  kaya  dosis  sing  bener,  amarga  dheweke  kucing.  Lan  luwih  cilik  tinimbang
manungsa. Dheweke turu luwih apik, ambegan luwih apik nalika turu, napsu wis bali, sanajan ora kaya biasane.
Iki kabeh lelampahan lagi ditindakake lan aku ora ngerti kepiye pungkasane.

Nanging, tumor kasebut kayane rata, sanajan alon banget. Aku mikir yen iki dudu kanker sing ora apik, bisa uga
dheweke wis pulih wulan kepungkur. Dokter hewan saya seneng lan kesengsem karo kepiye kahanane. Dadi,
aku  mung  mikir  saben  dina  lan  seneng  yen  umume  dina-dina  kaya  dina  sing  apik.  Tanggal  kadaluwarsa
maksimal yaiku wulan September kepungkur, mula dheweke isih sehat. ” Anne-Marie Leidl

“Yo !!!! Aku uga duwe kucing ganja. Minyak ganja kelas dhuwur nylametake aku yen kudu ngetokake $ 4800
menyang dokter hewan kanggo tukang daging ... Maksudku ... ngoperake kuping kucing kanggo ngilangi tumor.
Hooray kanggo Kucing Ganja lan Ganja! ” LinZy

"Obat RSO-ish nylametake asu 40 pon - minyak sing diekstraksi etil sing padha karo RSO sing digunakake
kanggo nylametake segawonku sing wis mabuk anti-beku ing tangga teparo. Dokter hewan kasebut ujar liwat
telpon yen dheweke wis telat, lan uga ora bakal bisa urip maneh sajrone drive 40 menit supaya bisa dipecat, lan
aku disaranake supaya dheweke nyaman.

Kanca sing setya saya wangkal ing tutuk, asring kejang, panas banget, lan tenggorokan saya gedhe nganti meh
ora bisa ambegan, lumpuh lan ora sadar. - temtunipun sekarat, ora ana pitakonan.

Nyoba nyuda lakune saka jagad iki,  aku ngetokake minyak 1 1/2 gram menyang sendhok butter lan kanthi
harfiah  diiseni  tenggorokan  karo  driji,  meksa  mbukak  ing  tenggorokan  sing  abuh.  Sajrone  sepuluh  menit,
dheweke wis ora uwal maneh, demam wis pecah, ambegan normal, kabeh kejang lan kejang mandheg.

Dheweke ngombe banyu kanthi semangat, banjur turu turu sajrone 12 jam lan tangi ing kahanan sing katon
sampurna, mlayu lan muter sawetara menit tangi. Aku marang dokter hewanku, lan njaluk supaya dheweke
nerbitake acara kasebut ing studi kasus, lan dheweke nolak, ujar manawa ganja iku racun kanggo segawon! ”
Alan

"Kita nggunakake ing chihuahua umur 14 taun sing ngalami kejang. Sawetara wulan kepungkur, kita ngira
dheweke ora bakal tahan suwe, mula aku mikir kenapa ora nyoba minyak? Sajrone dina dheweke kaya segawon
anyar!  Dheweke mangan luwih  enak lan  krasa  ora  kepenak lan  kepengin  main!  Iki  pancen cocog kanggo
macem-macem prekara! ” Mindy

"Kita  nampa  kirik  sing wis  diinjak-injak  karo  manungsa  sing gedhe banget.  Dheweke chihuahua  dolanan,
dheweke duwe tali kulit papat nganti papat inci sing nutupi separo ngisor. Dheweke dadi ala banget lan wiwit
adhem, mula aku mutusake yen nyoba nangis ora bisa nglarani dheweke.

Nalika pisanan dosed, dheweke meh ora bisa mindhah sirahe. Nanging aku seneng banget ngandhani yen sawise
seminggu nangis kaping telu saben dina, dheweke dadi bocah cilik sing sehat, sehat lan sehat. Matur suwun
Rick lan JB amarga wis mbabarake kasunyatan sing sejatine. Aku lan bojoku percaya yen nangis nylametake
dheweke.

120



OLEH KANKER: PROTOKOL SIMPSON RICK

Aja lali yen aku nggawe dosis chihuahua dolanan sing kurang saka pon kanthi gram RSO, kaping 3 dina. Iku 3
gram saben dina kanggo kirik sing bobote kurang saka pon, lan ana ing lawang pati  amarga dipijak bocah
lanang sing luwih saka 300 lbs. Yen ganja pancen beracun, kaimana ora bakal tetep bebarengan karo kita,
mlayu nutsy lan mlumpat kanggo ngrokok asap. ”

"Menehi umur 13 taun kanggo nulungi dheweke kanthi arthritis ing sikil mburi & pinggul ... kaget, kita uga ora
mung entuk asu lan uga 4 anak kirik. Ora mesthine dheweke isih bisa duwe liter, lan kabeh sehat lan apik
banget! Tresna RSO! ” Julie

"Anjingku duwe masalah kulit (ruam sing nyebabake dheweke nyuwek wulune) & infeksi kuping reoccurring.
Aku ora  duwe RSO nanging menehi  tincture  kancaku sing digawe.  Wulune wis  tuwuh maneh lan  infeksi
kupinge wis ucul. Yen tincture bisa digunakake kanthi apik, aku mikir karo RSO aku bisa ngobati dheweke
kabeh. Dadi, aku bakal ujar manawa, RSO bakal ngatasi kanker asu uga kanggo manungsa. Mberkahi Rick lan
sampeyan uga, JB. ” Bette

- Matur suwun, Bette. Pemikiran sampeyan logis lan bener. Kewan duwe metabolisme sing luwih cepet, mula
lenga luwih cepet tinimbang sing nambani manungsa. Sampeyan seneng ngobati kewan nganggo lenga, mula
seneng banget. JB

"Aku nggunakake ing segawon. Mung rada kurang saka sing bakal ditindakake. Aku duwe umur 12 taun sing
dibanting lan kudu dicopot pinggul. Ora diganti ... dicopot! 4 minggu ing ...

Ora ana bekas luka saka operasi, mlaku-mlaku, isih lemas, nanging bisa daklakoni lan minyak sing digunakake
tinimbang obat-obatan pain ... Luwih apik! (…) Aku duwe Rotty umur 9 taun sing ngalami heartworms, alergi
sing elek, energi sing sithik banget lan kelangan rambut ing buntute. Miwiti dheweke saiki ... Mung nylametake
chihuahua umur 10 taun sing duwe 3 tumor lan aku ngerti iki bakal ngatasi dheweke !!! "Dolly Durbin

"Biskuit Anjing MINYAK RSO lan salep topikal ing sari kanker ing sikile yaiku ukuran 1/2 dolar. Dheweke
wiwit  nangis  tangi  lan  dheweke  gemeter  ora  apik.  Aku ngerti  RSO bakal  bisa  digunakake  ...  Dina  esuke
dheweke tangi tanpa nangis lan goyang lan mlaku-mlaku mubeng ing lapangan sawetara dina mengko karo
kanca cilik Nugget, tikus. Yaiku 6 wulan kepungkur. Saiki dheweke kaya asu umur 6 taun, dudu 12 taun. Yaiku
salah sawijining crita sing dakkirim sajrone 2 taun kepungkur.

Crita saya suwe saya suwe ... RSO nylametake nyawaku. Ora ono Opiates maneh. Lan asring banget rasa lara.
Matur suwun Rick Simpson ... Tentrem rahayu. ” Ron Youngblood

P. Para kanca, muga-muga iki bisa ditemokake kanthi apik. Aku menehi RSO asu umur 40 taun, kanggo tumor
sing tuwuh ing sisih tengen awake. Dina iki minangka dina pertama perawatan lan dheweke kalah lan turu. Aku
menehi dheweke babagan jumlah gabah. Apa kakehan iki? Suwene lan sepira kerepe sampeyan nyaranake

Aku menehi sampeyan lenga? Aku dhewe ing lenga. Saya suwe saya suwe saya dhuwur kanthi "dhuwur." Aku
kudu operasi ing wulan ngarep lan aku arep nggunakake RSO kanggo lara lan pulihku. Yen bisa digunakake,
aku bakal tetep urip ing salawas-lawase uripku. Berkah ~ Matur suwun

A. Catherine, aku bakal nundha operasi yen bisa nganti sampeyan mangan ujar 180g minyak ing gram saben
dina  (utawa  luwih)  kanthi  telung  dosis.  Menehi  segawon  segawon  kanggo  segawon  yen  sampeyan  ngira
dheweke ora kepenak karo apa sing dipikolehi saiki. Turu minangka bagean saka proses penyembuhan, ora
perlu kuatir lan pratandha manawa minyak iku sedatif, sing dikarepake. Luwih kuat lan sedative, luwih apik.
Salam sejatine, JB

“Ngirim sampeyan babagan update asu sing didiagnosis kanker tulang. 1 Juni suwene wis pitung wulan, sinar x
pungkasan ora nyebar ing paru-paru. Dheweke nemokake break utuh ing cedhak sikil sikil ing sikil, dheweke
ora ngerti apa sing bakal ditindakake. Biasane asu-asu iki sing istirahat, sampeyan kudu nyelehake. Dheweke
nyimpulake yen infus obat Zometa saben wulan tetep tetep utuh supaya bisa dilanjutne ing sidhang kasebut lan
dheweke bakal nampa infus Zometa saben wulan. Nanging Ora Nyebar Kanker lan dheweke ora bisa njupuk
tumor sing ana ing kana 7 wulan kepungkur.  Mung panginten sampeyan pengin ngerti.  Kanker  agresif  iki
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biasane nyebabake nyawane anjing sajrone diagnosis 4-6 wulan. Iki dheweke, 7 wulan, TANPA kanker nyebar.
Fraktur utuh nanging tetep mlaku kaya ora ana sing salah. ” Linda

"Sawise 9 minggu kanker kulit  ing segawonku wis ngilang !! Dosis perawatan saiki  kanggo tes urip.  Aku
rumangsa saiki bakal ora mung kepenak kanggo dheweke, nanging uga bakal urip luwih dawa. RAHMAT RS &
JB !! > ;-) ”Goblin

"Anjingku isih bisa urip 3 minggu. Tumor sel massa ing kabeh awake bantheng pit ... Sawise 3 minggu, tumor
saya nyusut ing ISO / RSO. Aku sumpah. Dheweke wis kaping pirang-pirang ngombe, nanging aku ngerti yen
dadi luwih apik. Dheweke isih nyoba. Sanajan dheweke ilang, aku isih bakal menehi medali. Tresna sampeyan,
JB lan Rick. ” Bocaj

"Wis menehi pit 14 taun suwene Pit minyak kanggo kanker. Kadhangkala dheweke rada 'twitchy' lan mabuk
nalika aku menehi dheweke akeh banget, nanging nalika sibuk, dheweke turu kaya bocah cilik. Dheweke nolak
njupuk obat  dokter  hewan supaya bisa entuk minyak.  Isih awal,  nanging aku nyathet  kemajuane.  Udakara
udakara seminggu dheweke bisa terbiasa karo minyak lan napsu maneh. Aku cemburu, amarga kita ing tahap iki
mung bisa mbayar minyak kanggo dheweke. Seneng crita sing apik kabeh! ” Janine

"Aku wis ndeleng efek saka asu ing RSO ... Kanggo sawetara dina, Ruby (asu sing umur 12 taun) lagi lara lan
rada gonjang-ganjing, gejala kuwatir yen sampeyan ora precaya babagan masalah iki, nanging aku bisa njamin
sampeyan  lagi  1  wulan  perawatan  lan  asu  kasebut  seger  banget  urip  mlaku  munggah  undhak-undhakan
munggah ing amben lan kursi kanthi energi kabeh asring main maneh. Mripate biyasa berair lan nutupi abu-abu
saiki wis bali kaya biasane. Ruby ngalami tuwuh sing gedhe ing njero sikil dheweke wis pirang-pirang taun ing
kono, lan saiki sawise mangan minyak, ambruk !!!

Thanks kanggo Rick Simpson xxx mberkahi minyak iki, pancen sukses, kenapa ora ana testimoni sing ora ..? ”
Brett

"Dina iki dina kaping 3 kanggo perawatan ing asu karo RSO (Rick Simpson Oil) sing konsentrat ganja kanggo
perawatan obat kanggo pirang-pirang penyakit serius. Dheweke umure 13 taun lan udakara 7 wulan kepungkur,
dheweke entuk barang sing nyebabake rasa nyenyet banget, lendir utama lan sawetara dina dheweke lemes.
Nggoleki kanthi online, ujar "batuk kennel utawa kadhemen anjing" mula aku duwe sawetara antibiotik ing
kene lan miwiti dheweke ing kursus. Ora nulungi babar pisan, mula dheweke digawa menyang dokter hewan.

Mesthi  wae,  dheweke pengin nggawe kerja  getih,  sinar-x lan skrining lendir.  Kira-kira  500 tagihan dokter
hewan, aku nolak, mula kita miwiti nggunakake antibiotik sing wiyar lan uga ora ditrapake sajrone sewulan.
Dheweke nggawa dheweke maneh lan entuk rong antibiotik  sing luwih kuat,  dheweke nggunakake agama
kanthi sewulan. Ora ndemek!

Dadi, dokter hewan nyoba ngobati obat fungisida ... MASIH TIDAK KUDU NGASAKI SAKITNYA !! Susah
kanggo nemtokake apa sing cocog kanggo mbuwang anjing sing umur 13 taun ... Dadi, aku mandheg kabeh
obat kira-kira sewulan kepungkur supaya awak dheweke pulih lan miwiti ing RSO 3 dina kepungkur, total 6
perawatan lan dheweke lagi segawon anyar!

Ora ana snot,  ora watuk, dheweke entuk munchies lan umume kita wis ndeleng asil  sing apik.  Pancen ora
dipercaya tenan. Saka pengalaman pribadi, aku bisa mbuktekake manawa iki minangka obat sing nyata. Matur
suwun saka jero atiku! ” Kaslametan

"Anjingku minangka Pangon Belgia umur 13 taun. Sawetara taun kepungkur ana bongkahan cilik ing sisihane.
Dumadakan  wiwit  tuwuh  kanthi  tingkat  sing  nguwatirake  sawetara  wulan  kepungkur.  Sedhih  dheweke
didiagnosis kena kanker ... lan ora mung siji. Sawise dipriksa, dheweke wis akeh. Dheweke uga duwe masalah
liyane ... Utamane arthritis lan disfasia pinggul. Operasi bedah ora dadi pilihan amarga ora yakin manawa bakal
slamet saka obat bius. Aku ora sabar kanggo nonton dheweke lagi sangsara ... dheweke meh ora bisa mlaku lan
mandheg mangan.  Aku mutusake nyoba menehi  minyak ganja minangka upaya pungkasan kanggo nulungi
dheweke. Aku lan pasanganku menehi dheweke sethithik (ukuran pari gabug) ing cookie. Pancen mengaruhi
dheweke ... dheweke ora stabil lan mlaku nganti pirang-pirang jam.
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Kita ngowahi dosis kasebut sajrone sawetara dina sabanjure lan ngerti yen napsu dheweke langsung nambah.
Dheweke uga wiwit luwih gampang pindhah lan polah tingkahe luwih cerah. Sawise pirang-pirang dina, kita
nambah dosis kanthi alon. Wis 3 minggu lan aku meh ora ngakoni dheweke minangka asu sing padha. Dheweke
seneng! Nggoleki buntute, dolanan, mangan, lan sing paling apik, tumor ukurane sadurunge nggawe minyak !!!!
Aku bakal nerusake perawatan (kita cukup Bejo bisa nyedhiyakake minyak dhewe) lan menehi informasi. Aku
ngarepake ndeleng tumor iki ilang kabeh !!!!!!!! ” Josie

"Aku duwe tanggi sing sukses ngilangi tumor ing asune sajrone sewulan kanthi menehi obat marang dheweke.
Terus wae lan dosis sing sithik banget amarga Rick negesake metabolisme sing dhuwur banget, mula bisa dadi
luwih cepet tinimbang kita. ” Covey

"Aku  nambani  Ferret  saka  insulinoma  sing  nyipta  Kanker  pankreas.  Ayo  ngintip,  'kulawarga  wulunen'
sampeyan butuh sampeyan. Mangkene Kembang sajrone ngobati dheweke, dheweke rada mripat mripat lan
siyap turu kanthi tenang ..! ” Hempy

"Ya, aku nambani kucing amarga kanker ing wulan Juni, nalika dokter kewan kasebut ujar supaya dheweke
mudhun. Mung menehi  Minyak, lan sajrone 10 dina,  tumor fatal  ical!  Dokter hewan kasebut ujar manawa
mukjizat! ” Charlie

"GUSTI ALLAH JB lan Rick Simpson amarga kasetyan sampeyan kanggo wong-wong sing paling mbutuhake
sampeyan. Aku bakal entuk dhuwit nalika bisa mbantu wong-wong sing dak kenal sing butuh banget. Anakku
wadon nggawe potongan sethithik kanggo tumor ing asune. Papat dina panggunaan, jarene katon kaya bakal
tiba. Aku isih ngenteni asil pungkasan. GUSTI sadurunge KIMIA! ” Greg

Kualitas Urip

Apa bisa minyak hemp bisa nambah wektu pangarep-arep?

"Yen kabeh njupuk dosis cilik minyak hemp kanthi rutin, aku yakin manawa bakal urip luwih dawa lan bakal
luwih sehat. Jangka umur sing luwih dawa bakal nguntungake manungsa, amarga bakal duwe talenta sing apik
banget kanggo entuk luwih akeh. Kerep banget ing jaman saiki, wong pancen seneng banget karo apa sing
ditindakake lan ngalami masalah medis sing mungkasi karier.

Kita kabeh diwenehi pengalaman sing diarani urip iki kanggo nggedhekake kemampuan lan cakrawala supaya
spesies  kita  bisa  ngrembaka  dadi  luwih  dhuwur.  Kajaba  iku,  kita  diwenehi  tanduran  sing apik  iki  kanggo
nglindhungi lan nglindhungi awak saka penyakit. Ora mokal kanggo aku ngerti manawa manungsa ora bisa
nganggep maneh tanduran sing bisa ditambani maneh. Saiki yen kasunyatan babagan kekuwatan penyembuhan
hemp wis kasedhiya, kita bakal dadi kewajiban kanggo awake dhewe lan wong sing ditresnani yen ora nuntut
obat kasebut kanthi cepet.

Yen sampeyan utawa wong liya ing bumi iki pengin urip luwih dawa ing kahanan kesehatan sing apik kanggo
entuk potensial maksimal sing kita mampu, aku ora ngerti kepiye sapa wae sing rumangsa duwe hak ngetrapake
kekarepane marang kita utawa nyoba kanggo meksa sapa wae supaya ora nggunakake obat kanggo tanduran iki.
Amarga  urip  mestine  kira-kira  urip  lan  saiki  sampeyan  wis  nemokake  cara  kanggo  ngindhari  sakabehing
penderitaan sing ora ana gandhengane, muga-muga sampeyan kabeh urip dawa lan sehat.

Sampeyan mesthi wis krungu akeh wong sing ujar, "Iki ora bisa mlaku, ora ana sing nulungi. Dhokter ujar 
yen aku bakal nandhang sangsara sajrone sisa uripku ... ”

Akeh pasien sing nemoni aku kanthi kahanan medis, dokter ora sukses ngobati lan dheweke rumangsa kahanane
wis ora ana harapan. Pancen asring, masarakat malah ora duwe diagnosis apa sing sejatine luput amarga dhokter
ora bisa menehi wangsulan. Umume pasien sing nyedhiyakake minyak iki ora percaya yen rami bisa mbantu
kondhisi nganti nyoba. Aku wis kontak karo ewu wong, sing padha gumun karo apa sing ditindakake obat iki
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kanggo  kondhisi.  Yen minyak  hemp ora  bisa  ngobati  kahanan sampeyan,  sampeyan  bakal  bisa  nemokake
minyak iki minangka kontrol sing paling apik.

Dokter  seneng ngandhani  manawa akeh  penyakit  lan  kondhisi  sing  ora  bisa  diobati,  nanging obat  iki  ora
nggatekake pendapat dokter lan asring nggarap keajaiban medis. Yen sampeyan ngalami masalah medis, coba
minyak lan sampeyan bisa uga bisa ndeleng mukjijat sing bisa ditindakake dhewe.

Apa gunane yen ora nyedhiyakake obat-obatan adhedhasar rami?

Pancen ora ana gunane kanggo nglarang panggunaan obat hemp kanggo umum lan kasunyatane, ora ana sing
duwe hak nindakake perkara kasebut. Siji-sijine alesan manawa rami ora dilarang ing wiwitan yaiku amarga ana
bebaya nyata kanggo akeh masalah dhuwit gedhe. Watesan panggunaan obat kanggo tanduran sing paling akeh
obat ing bumi kanggo wong-wong sing manggon ing planet iki mung bisa diarani minangka tindak kejahatan
tumrap  kamanungsan.  Kayane  saiki  pamrentah  isih  gelem  nglilani  kanca-kanca  sing  sugih  sing  duwe
perusahaan narkoba duwe kekarepan, nanging pungkasane dheweke ora bisa nahan kasunyatan babagan obat
iki.

Nalika  rami  mbalekake  menyang  obat  mainstream,  bakal  ngrusak  kabeh  korupsi  sing  sadurunge  dilarang
nggunakake obat gratis. Tanduran iki  kanthi cepet dikenali  maneh minangka tanduran penyembuhan paling
gedhe lan obat-obatan sing diprodhuksi bakal ngganti rai obat salawase. Ora suwe masarakat bakal nolak bahan
kimia lan racun sing saiki diarani obat-obatan lan bakal nuntut panggunaan zat alami iki, saengga bisa ngobati
awake dhewe kanthi akal.

Apa sampeyan mikir manawa penegak ukum ora ngerti yen cepet utawa mengko bisa mbutuhake obat iki 
kanggo awake dhewe?

Akeh wong sing ngetrapake hukum ngerti manawa obat-obatan rami bisa digunakake lan kabeh kudu sadhar
yen  dheweke  ora  duwe hak  ngganggu  panggunaan  obat.  Minangka  kasunyatan,  aku  wis  ngombe  obat  iki
menyang pirang-pirang wong sing ngladeni pulisi masarakat dhewe. Petugas RCMP malah wis ngirim pasien
menyang perawatan kanggo aku, sing meh panyakit kanker terminal, mula akeh petugas sing ngerti yen obat
alami iki bisa digunakake. Polisi ora beda karo kita nalika nandhang penyakit, dheweke uga wedi kena kanker
lan kahanan serius liyane.

Nanging polisi kayane angel banget kanggo mikir manawa kabijakan pamrentah kita babagan obat hemp uga
mateni dheweke lan kulawargane.  Umume petugas polisi nyoba ngilangi kesalahane babagan serangan sing
ditindakake  marang wong-wong sing nggunakake obat  hemp kanthi  ujar  manawa dheweke lagi  nindakake
tugas. Nanging iku padha karo sing digunakake ing kamp pati Hitler lan ora mbenerake tumindake, uga ora
mbenerake tumindake polisi saiki.

Wayahe polisi tangi karo kasunyatan sing ditindakake. Apa pejabat polisi mikir manawa masarakat ora salah
nandur tanduran obat paling akeh ing bumi kanggo ngasilake obat iki? Utawa, apa dheweke dhewe ora bakal
golek minyak iki  yen duwe wong sing ditresnani  sing wis  seda lan butuh perawatan?  Aku ngarepake yen
dheweke bakal, mula bisa uga wayahe polisi wiwit ngarahake bedhil menyang penjahat sing sejatine.

Kanggo  nolak  panggunaan  obat  hemp  kanggo  umum  minangka  tindak  pidana  lan  polisi  kudu  mandheg
ngetrapake undang-undang sing ditindakake tumrap panggunaan hemp kanggo kabutuhan obat-obatan. Hemp
minangka tanduran penyembuhan alami sing ora mbebayani.  Dadi kepiye polisi utawa wong liya mikir yen
dheweke duwe hak kanggo nyegah wong sing duwe masalah medis sing serius ora diidini nggunakake obat iki
kanthi bebas? ”Rick Simpson, Hemp: Tanduran paling Obat

Napa Disebut RSO?
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"Rick ora wiwit ngarani RSO, wong liya uga. Iki minangka istilah sing apik, amarga bisa nggawa info wong
babagan cara lan bahan ing Rick. Rick pancen kuwatir karo wong sing nyebut minyak sing ora digawe karo
metodhe lan menehi saran kanggo miwiti kualitas material Phoenix Tears utawa RSO. Dheweke ngerti apa sing
dienggo ing pengalaman sing akeh kanggo ngobati pasien, lan dheweke pengin nggawe manawa wong sing lara
banget bisa nampa apa sing dingerteni, lan dudu sing "apik" kanthi jeneng sing padha ... "Matius

"Tanpa Rick lan videone, aku ora bakal ngerti yen ngobati kanker ... sanajan aku wis dadi pangguna lan tuwuh
luwih udakara 27 taun, aku ora ngerti  yen duwe sifat  kaya ngono ...  saiki aku matur nuwun marang Rick
Simpson. .. lan tanpa kendel lan jujur dheweke kabeh bakal urip ing peteng ... amarga iku aku mikir manawa
RSO minangka jeneng sing apik kanggo minyak ... nanging RSO kudu diwenehake instruksi RS ... ora sawetara
ide bau apa sing paling apik ... yen ora rusak - aja ndandani. ” Pétrus

"Jack Herer wiwit ngarani  Rick Simpson Oil utawa RSO. Rick ora pengin ngarani cara kasebut lan butuh
sawetara wektu kanggo gawe uwong yakin manawa sejatine ide sing apik.  Caranya yaiku ana akeh rami /
minyak ganja ing kana, lan akeh cara ngasilake minyak utawa ekstrak lan akeh pasien sing ditipu tuku minyak
utawa ekstrak kualitas sing asor.

RSO diprodhuksi nggunakake metode tartamtu, saka bahan tartamtu, lan kanthi cara tartamtu, mula kudune
diarani  kasebut  -  RSO.  RSO dudu BHO (minyak  madu butane),  RSO decarboxylated  lan  kuat  banget  lan
sedative. RSO paling apik yaiku 95-98% THC, 1-2% CBD lan kuat banget lan obat penenang. Umume jinis
ekstraksi liyane ora bakal ngasilake minyak sing decarboxylated lan kuat lan mbutuhake akeh gaweyan ekstra.
Kita biasane ngolah ganja kanthi akeh lan cara Rick efektif banget lan streamline kanggo ngolah ganja kanthi
akeh.  Sampeyan  bisa  ngolah  ganja  sakilo  pon  lan  ngasilake  minyak  kurang  saka  rong  jam,  nggunakake
peralatan sing gampang ditemokake ing pirang-pirang wilayah. Intine yaiku supaya obat kasebut bisa cepet
supaya pasien ora sabar. ”JB

“Aku ora peduli apa sing diarani !!! Coba sebut wae sing sampeyan karepake, nanging aja sampah wong kaya
Rick sing wis nylametake ewonan jiwa lan menehi  kabeh umur kanggo nyebar kabar kasebut.  Pancen ora
bener !! ” Donna

"Aku ngarani" minyak rami "kabeh wektu, amarga iku sing ana, ana ing kamus, mung tembung liya kanggo
Ganja. Iku istilah mode lawas, nanging istilah sing bener ora kalah. Kita kabeh ngerti apa sing diomongake. "
Dion

"Sihir kasebut ana ing kepala trichome global. THC ora ana ing papan liya. Tanduran ngasilake THC kanggo
nglindhungi bagean reproduksi. Yen nyedhaki bagean kasebut, tunas, luwih akeh trichome. Mula tunas duwe
obat sing paling akeh. Iki ilmu, dudu spekulasi. Matur suwun maneh Rick amarga menehi inspirasi kanggo
nggawe minyak sing paling apik. Minyak amber bening sing ayu. ” Toni

“Sepira jagung? Kita kabeh ora setuju karo JB. Luwih murah luwih becik nanging saiki ora bisa. ” Rick

- Rick, yen ganja ditandur ing ewonan hektar lapangan, pira sampeyan pengin mbayar? 20 duwit sak kilo?
Utawa kurang?

Sampeyan pancen kudu miwiti mikir ganja tinimbang gram. Panjaluk minyak bakal gedhe banget mula ora bisa
nandur kabeh tanduran ing “omah kaca medis” wae. Galur sing paling kuat lan sedatif kudu ditanam ing pirang-
pirang yuta hektar, ing saindenging jagad.

Contone, yen para wanita ngerti tenan apa sing bisa ditindakake minyak ing kulit lan kisut, dheweke bakal
njaluk 20-30% minyak paling apik ing kabeh produk kosmetik lan dadakan bakal ana permintaan jutaan ton
minyak paling apik kanggo kosmetik. Banjur tambah sawetara atus yuta ton minyak kanggo rumah sakit.

Sampeyan butuh tunas garing 5-8 kilo kanggo ngasilake sakilo minyak. Siji kilo minyak bakal ngasilake produk
kosmetik 5 kilo - yaiku 100 toples kanthi 50g salve / krim / lotion / lipstik / krim rai / sampo. Lan satus toples
gandum rempah-rempah / krim / lotion / lipstik / krim rai / sampo ora ana gunané, sampeyan bisa menehi kanthi
gampang sajrone sedina, sampeyan bakal mesthi nemokake wong sing bisa nggunakake.
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Dadi maneh, wiwiti mikir kanthi ton, dudu gram. Aku ngerti manawa regane saiki luwih larang. Aku ora seneng
karo  dheweke  lan  aku bakal  nindakake  apa-apa  kanggo entuk  rega  tunas  ing  njero  ruangan  garing  nganti
udakara 10-20 dolar sak kilo. Amarga rega kasebut bakal menehi lapangan kerja lan kerja apik kanggo jutaan
petani ing saindenging jagad. Lan bakal ngasilake pangowahan sing positif banget kanggo urip kita kabeh. JB

"Ayo kula ringkesake apa sing kedadeyan ing sekitar Oli Rick Simpson. Pandhuan kasebut menehi pitunjuk
marang wong supaya A, B, C lan D. Wong maca lan takon - yen aku ora nindakake A, apa B, C lan D isih bisa
digunakake? Yen aku ora nindakake B, apa A, C lan D isih bisa digunakake? Yen aku ora nindakake C, apa A,
B lan D bakal bisa digunakake? Kepiye yen aku ora nindakake D, apa A, B lan C isih bisa digunakake? Lan
kepiye yen aku nindakake A, B, C lan D, beda, apa isih bakal ngasilake kasunyatan?

Wangsulan umum yaiku: ora,  ora.  Yen sampeyan pengin ngasilake RSO, tututi  pandhuan kanggo tembung
kasebut. Yen sampeyan pengin ngasilake liyane, tindakake pandhuan liyane. Nanging aja nggawe kita tanggung
jawab nalika ngasilake macem-macem jinis minyak lan perawatan gagal lan pungkasane bisa mati karo pasien.

Yen sampeyan nindakake A, B, C lan D, minyak kasebut bakal bisa digunakake kanthi paling apik. Pramila
instruksi kasebut kasedhiya. Yen ora, ora bakal bisa utawa ora bisa digunakake. Sederhanane kaya ngono, ya?

Apa sing sampeyan karepake entuk yen sampeyan butuh obat kasebut? Ana prekara sing wis kabukten bisa
digunakake kanthi  apik utawa liya,  supaya sapa wae sing nggawe minyak kasebut  bisa mbuktekake utawa
mbantah hipotesis utawa "cara" dheweke? Uripmu sing dadi taruhan. Dadi ati-ati, pikiren dhewe, lan sinau saka
wong-wong sing wis mlaku sadurunge sampeyan.

Salam sejatine kanggo sampeyan. Jindrich Bayer ”
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Muga-muga buku iki mbantu sampeyan. 
Saiki giliran sampeyan mbantu kita nulungi wong 
liya.

Nggawe buku iki  lan nuduhake  informasi  minangka katresnan.  Sayange,
katresnan ora mbayar tagihan.

Kita  saiki  nerjemahake buku iki  menyang 300+ basa,  lan nulis  10 buku
liyane babagan topik iki.

Kita ngandhani  dhukungan saka wong kaya sampeyan kanggo ngewangi
biaya terjemahan, riset, lsp.

Hubungi  saiki  kanthi  bali  menyang  situs  web  ing
http://www.hempcures.work lan ngeklik tombol DONATE liwat PayPal ing
ngisor iki lan nyumbang apa wae sing sampeyan rasakake migunani kanggo
sampeyan lan wong sing sampeyan tresnani.

Utawa,  sampeyan  bisa  nggunakake  PayPal  kanggo  langsung  ngirim
sumbangan  DONATE@HEMPCURES.WORK utawa  sampeyan  bisa  menehi
sumbangan liwat BitCoin kanggo: 

1D379NRXNqHGLd1dkM56vqZHbkHnisfDJm

 

Muga-muga dhukungan lan dhukungan kanggo sampeyan lan wong sing 
dikasihi bisa urip kanthi rapi lan sehat.
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